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 فهرست مطالب 

 3 ص ...................... .......شهریور ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوبات علمکرد کمیسیون
 9 ص           1 جلسه
 9 ص           2جلسه 
 10 ص          3جلسه 
 19 ص          4جلسه 
 23 ص          5جلسه 
 29 ص          6جلسه 
 38 ص          7جلسه 
 40 ص          8جلسه 
 45 ص          9جلسه 

 51 ص  ............... .......مهر ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوباتعلمکرد کمیسیون
 59 ص                         10جلسه 
 64 ص          11جلسه 
 70 ص          12جلسه 

 76 ص ......................آبان  ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوباتعلمکرد کمیسیون
 81 ص                         13جلسه 
 87 ص          14جلسه 
 91 ص          15جلسه 

 99 ص ...................... آذر  ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوباتعلمکرد کمیسیون
 104 ص                         16جلسه 
 109 ص          17جلسه 
 112 ص          18جلسه 

  
 

 یه و تنظیم: ته
 کمیسیون تلفیق و ..  دبیر دبیرخانه، دبیر شورا،  اداره رییس:  ی ـاظمــ مسیب ک

 سعیـد جعفـري :  مسئول سایت و فنآوري اطلاعات شورا . _
 مصوبات شورا.پیگیري مسئول : طاهره مهدي زاده ـ 
 

 با همکاري:
 شورا.  دبیر کمیسیون حمل و نقل و ترافیک:  علی خدایاري ـ مروت

 شورا. شهري دبیر کمیسیون توسعه و عمران:  یمهندس پورتوکلـ 
 شورا.  دبیر کمیسیون فرهنگی و اجتماعی:  علی خانواده محجوبـ 
 شورا. و حقوقی دبیر کمیسیون برنامه وبودجه:  سحر علیزاده ـ 
 سیدحسن راضـی: دبیر کمیسیون بهداشت،محیط زیست وخدمات شهري شورا.ـ 

 . مسئول و کارشناس امور اداري شورا:  ی ـــم نعمتــری ــ م
 فاطمـه نیـک نـژاد : مسئــول حقـوقـــی شــورا  -
 .شورا مومی کارشناس روابط ع: دي ـمهري شیرمحم ـ

 . متصدي امور دفتري شورا: ن ــ حمیدرضا شیرافک
 .انتشارات شورا ديـمتص:  مهـدي چـالشـگــرـ 
  ه .ـانـر رای  ـاربـا زاده : کــام رضـن ـهـبـ 
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 برنامه و بودجه و حقوقی:مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون 

 قانون شهرداري ها .  110موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص اخذمجوز دیوارگذاري و پاکسازي املاك مشمول ماده  -
 بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص فروش قدرالسهم شهرداري در پروژه مشارکتی مجتمع گلسار. -
 وص اعزام تیم شطرنج شهرداري رشت به مسابقات قهرمانی شطرنج شهرهاي آسیا .صخموافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري در -
 موافقت با کمک مالی به آقاي علیرضا حسن زاده از همکاران شاغل در شهرداري جهت تهیه جهیزیه فرزندشان .  -

 
 

 :شهري مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون توسعه و عمران 
عنوان رئیس ، اسماعیل حاجی پور به عنوان نایب رئیس و حامد عبدالهی به عنوان منشی کمیسیون توسعه و  انتخاب آقایان : رضا رسولی به   -

 عمران شهري شورا . 
 انتخاب مشاوران و دبیر کمیسیون .  -

 
 : و خدمات شهري محیط زیست ، مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون بهداشت 

 انتخاب اعضاي هیأت رئیسه کمیسیون بهداشت   -
 ستاد آذین بندي و فضاسازي محیط شهري تشکیل -
 تجلیل از آتش نشانان شهر رشت  -
 بررسی و قانونمند ساختن بیمه آتش سوزي اماکن در شهر رشت همانند اصناف کشور  -
 

 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون فرهنگی و اجتماعی: 
 نوان نایب رئیس و آقاي فرهام زاهد بعنوان منشی کمیسیون انتخاب آقاي محمدحسن عاقل منش بعنوان رئیس ، سرکارخانم فاطمه شیرزاد بع -
- ) کمیسیون  مشاورین  ام  انی آقاانتخاب  الاسلام  پور،اسفند  ،حجت يچهر  ریحجت  حسن  دوستار،محمد  صادق  هاشم    ، ییایض  اریالاسلام 

 ) .پور يمهد  اریقاسم پور،محمد رضا محبوب،کام ،محمدییرزایم نیحس ،یلیاسماع
با اصلاحاتی در   28/5/96شهرداري درخصوص نامگذاري معابر پیرو پنجاهمین نشست کمیسیون نامگذاري شهرداري مورخ  موافقت با لایحه   -

 به شرح ؛  8و  4بند 
 میدان به نام شهداي بسیج رسانه . –روبروي پمپ بنزین خطیبی  –بعداز صدا و سیماي استان گیلان  –، میدان واقع در انتهاي خیابان رسالت  4بند *
 سمت جنب رستوران آبشار و نمایشگاه اتومبیل پرهام به نام کوچه یاس .  –بلوار امام علی(ع)  –، نامگذاري کوچه واقع در فلکه نیروي دریایی  8بند *

هبه   - صورت  به  فرجی  حسن  علی  آقاي  ساختمانی  تخلفات  جریمه  به  مربوط  شهرداري  پیشنهادي  لایحه  با  مبلغ    %25موافقت  از 
 ل . ریا 800/734/198

 .  مشتمل بر مقدمه و ماده واحده" پیوستن شهر رشت به شهرهاي تالابی "اعضاي محترم شورا درخصوص موافقت با طرح -
 بررسی ویژه برنامه هاي شهرداري رشت براي ایام محرم و صفر .  -
 بررسی برنامه هاي شهرداري رشت به مناسبت آغاز سال تحصیلی جدید و بازگشایی مدارس . -
 

 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون حمل و نقل و ترافیک:
 انتخاب آقاي اسماعیل حاجی پور بعنوان رئیس ، رضا رسولی به عنوان نائب رئیس و آقاي حجت جذب بعنوان منشی کمیسیون . -
ابروفراخ ف دکتر ایرج برگ گل  انتخاب مشاوران کمیسیون (پرفسور مهیار عربانی ، دکتر رضا نادم ، سرهنگ محمدرضا محمدي ، خانم مونا   -

 ، سرهنگ یداله حسینی ، سرهنگ منوچهر ملک راه ، دکتر رحیم شوقی ، دکتر جواد تن زاده ، مهندس پیمان بازدیدي ، دکتر علی مبصر). 
اتوب - وس هاي بحث و تبادل نظر درخصوص اتوبوس هاي موجود براي بازگشایی مدارس اول مهر که مقرر شد علاوه بر آماده سازي کلیه 

موجود سازمان با ظرفیت کامل و با استفاده از کلیه مینی بوسها و ون هاي تحت پوشش و سایر ناوگان عمومی با حضور مدیرعامل و معاونین 
 و بازرسین سازمان حمل مسافر و بار در روزهاي اول بازگشایی حضور مستمر داشته باشند . 
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 96    ماه   شهریور  –  شوراگانه  هاي پنجآمار عملکرد کمیسیون 
 

 بررسی شده هايتعداد نامه تعداد جلسات کمیسیون
 تعداد نامه هاي طرح شده  

 در صحن شورا

 9 ٤ ۲ و حقوقی  برنامه و بودجه

 - ٤ ۲ بهداشت ، محیط زیست و خدمات شهري 

 4 - ۱ توسعه و عمران 

 1 - ۲ حمل و نقل و ترافیک

 3 ۳ ۳ فرهنگی و اجتماعی 

 - - - تلفیق 

 
 دبیرخانه شورا

 فقره  92  هاي وارده:تعداد نامه

   وبودجهبرنامه

 حقوقی 

 ، بهداشت
محیط زیست و  

 خدمات شهري 
 متفرقه تلفیق  و اجتماعیفرهنگی  و حمل و نقلترافیک و عمران توسعه

9 1 2 2 6 - 72 

 فقره   241   تعداد نامه هاي صادره:

 
 جلسات رسمی شورا

 جلسه   9  تعداد جلسات:

 به مصو   37  تعداد مصوبات:

و   و بودجهبرنامه

 حقوقی 

 ، بهداشت
محیط زیست و  

 خدمات شهري 

 وتوسعه 

 عمران  

و  حملترافیک

 ونقل
 متفرقه تلفیق  و اجتماعی فرهنگی

7 - 4 - 2 - 24 
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 :  1396 ماه   شهریوردر  هم مصوبات شوراا                  

اعضاي هیأت   انتخاب  (نائب    رئیسه شوراي اسلامی شهر رشت:*  آقاي حجت جذب  ـ  آقاي سیّدامیر حسین علوي(رئیس) 
 (منشی).  محمدحسن علی پورـ دار) و خانم فاطمه شیرزاد(سخنگو و منشی) رئیس) ـ آقاي حامد عبدالهی (خزانه

آقایان؛ انتخاب  عبدالهی    *  اسلامی شهر رش    حجت جذبو  حامد  نمایندگان شوراي  در شوراي  به عنوان  ت جهت عضویت 
 اسلامی شهرستان رشت. 

مقرر شد؛ جلسات عصر روزهاي دوشنبه رأس ساعت   و صبح    17* تصمیم گیري در خصوص ساعت و روز جلسات شورا؛ 
 تشکیل گردد.  9روزهاي چهارشنبه رأس ساعت 

 سرپرست شهرداري رشت. عنوانآقاي فرامرزجمشیدپوربه* انتخاب
 گانه شورا:هاي پنجکمیسیون* انتخاب اعضاي 

ـ کمیسیون توسعه و عمران شهري شورا:آقایان: حامد عبدالهی، رضا رسولی، سیدامیر حسین علوي، اسماعیل حاجی پور، فرهام  
 زاهد. 

ـ کمیسیون فرهنگی و  اجتماعی شورا: آقایان : محمد حسن عاقل منش، محمد حسن علیپور،  فرهام زاهد، احمد رمضانپور و  
 فاطمه شیرزاد. خانم 

علی محمدحسن  منش، حجت جذب،  عاقل  و خدمات شهري شورا:آقایان:محمدحسن  زیست   بهداشت،محیط  کمیسیون  پور،  ـ 
 الدین محمد شکریه و خانم فاطمه شیرزاد. جلال

د  ـ کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا:آقایان: محمد حسن عاقل منش، حجت جذب، اسماعیل حاجی پور، جلال الدین محم
 شکریه و رضا رسولی. 

احمد رمضانپور، رضا  زاهد،  فرهام  علوي،  آقایان: حامد عبدالهی، سیدامیر حسین  بودجه و حقوقی شورا:  و  برنامه  کمیسیون   ـ 
 رسولی، حجت جذب و خانم فاطمه شیرزاد. 

 * بررسی اعتراضات فرمانداري شهرستان رشت و اصلاح شدن بودجه برخی از سازمانها. 
تملک ملک خانم سیده انیس حسینی واقع در رشت انتهاي کوي دیانتی، تقاطع خیابان بامروت، کوچه ایثار، جنب  * موافقت با  

مبلغ   به  دادگستري  رسمی  کارشناسان  هیئت  نظریه  اساس  بر  مهدي،  اعتباري    1/ 950/ 000/ 000ساختمان  کد  محل  از  و  ریال 
(باب"تحت عنوان    3010202019 نشینی)تملک سایر مسیرها در سطح شهر  مبلغ    3منطقه    "ت سیاست تشویقی عقب  با کسر  و 

ردیف   از  عنوان    3010202015مذکور  مدرس"تحت  کمربندي  قناددر  نهی  خیابان  مسیر  در  املاك  به    "تملک  نمودن  اضافه  و 
 ردیف مذکور، با مدنظر قرار دادن صرف و صلاح شهرداري. 

ریال(پنج میلیون  میلیون    50/ 000/000هرا محمودي تا سقف مبلغ  * موافقت با لایحه شهرداري در خصوص کمک مالی به خانم ز
 خدمات شهري بودجه سال جاري .41701تومان)و از محل کد اعتباري 

 به شرح، 96/ 4/ 11* نامگذاري معابر پیرو چهل و هشتمین نشست کمیسیون نامگذاري معابر مورخ 
محبی ـ کوچه شهید مشخ ـ سمت راست ـ بن بست بهاران به نام بن   بلوار برادران شهید _ـ تغییر نام بن بست واقع در پل بوسار 

 بست شهید ابوالحسن عاقل. 
ـ    - کوچه صحرا دي  ـ  بازار روز  ـ پشت  نوري  ـ کوچه شهید حسین  در خیابان سعدي  واقع  نامگذاري کوچه جدیدالاحداث 

 حرم محمد رضا یعقوبی. روبروي ساختمان مادر ـ متصل به کوچه شهید ده نقره به نام کوچه شهید مدافع
نامگذاري کوچه واقع در گلسار ـ خیابان استاد معین ـ کوچه هفدهم بعد از سه راه و آژانس گلسارـ اولین کوچه سمت راست    -

 (جنب زمین بایر) به نام کوچه برادران شهید پور قلی (علی اصغر و محرمعلی).
ـ فاز دوم بلوار معلم ـ کوچه نبوت  تغییر نام کوچه واقع در بلوار معلم ـ میدان شهید سر  - به نام کوچه شهید جمشید   -4گل 

 ). 4عاشوري (نبوت 
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 ). 98(مهر لطیفینام کوچه شهیدحسینـ به 98تغییرنام کوچه واقع در شهرك مهر ـ بعد از میدان ولایت ـ مهر  -
پشت دانشگاه پیام نور ـ به نام خیابان شهید مدافع  متري واقع در بلوار امام خمینی(ره) ـ خیابان پیام نور ـ  18نامگذاري خیابان    -

 حرم جهانگیر جعفري نیا . 
 هاي تابعه شهرداري؛ و ناظرین شورا در سازمان* انتخاب نمایندگان شورا در سایر دستگاه هاي اجرایی

 ـ کمیسیون ماده پنج  قانون شورایعالی معماري و شهرسازي:آقاي سید امیر حسین علوي 
 کمیسیون تشخیص سن  ثبت احوال:آقاي سید امیر حسین علوي ـ 

 ـ کمیسیون بدوي نظام وظیفه:آقاي اسماعیل حاجی پور(عضو اصلی) ـ آقاي حجت جذب(عضو علی البدل). 
 ـ کمیسیون تجدیدنظر نظام وظیفه:آقاي احمد رمضانپور(عضو اصلی) آقاي رضا رسولی(عضو علی البدل). 

 وقوع جرم شهرستان رشت:آقاي فرهام زاهد  ـ شوراي مدیریت پیشگیري از
 آقاي فرهام زاهدـ کمیته سلامت روان استان گیلان:

 جلال الدین محمد شکرّیه آقاي ـ  انجمن یاوران وقف استان گیلان:
 ـ ناظر در سازمان مدیریت حمل و نقل و بار و مسافر: آقاي حجت جذب

 فرهام زاهدـ ناظر در سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات: آقاي  
 ـ ناظر در سازمان آرامستان: خانم فاطمه شیرزاد 

 ـ ناظر در سازمان فرهنگی،اجتماعی و ورزشی: آقاي محمد حسن عاقل منش 
 ـ ناظر در سازمان مدیریت پسماند:آقاي محمد حسن علی پور

 ـ ناظر در سازمان سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی: آقاي جلال الدین محمد شکریه
 در سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی:آقاي اسماعیل حاجی پور ـ ناظر

 ـ ناظر در سازمان سیما، منظر و فضاي سبز شهري:آقاي احمد رمضانپور نرگسی 
 ـ ناظر در سازمان عمران و بازآفرینی فضاهاي شهري:آقاي رضا رسولی

 عبدالهیـ ناظر در سازمان ساماندهی مشاغل شهري و فرآوره هاي کشاورزي:آقاي حامد 
 * تصویب بودجه سازمان عمران و بازآفرینی فضاهاي شهري شهرداري رشت. 

 و فرآورده هاي کشاورزي شهرداري رشت. تعرفه بهاي خدمات سازمان سازماندهی مشاغل شهري  8 * بررسی اصلاحیه ماده
رشت ملکی خانم زبده    4ش  بخ  77سنگ    31512* موافقت با لایحه شهرداري در خصوص پرداخت غرامت به پلاك ثبتی شماره  

بوستان   ـ  بهشتی  شهید  شهرك  تقاطع  ـ  دیلمان  بلوار  رشت  در  واقع  صورت    24شالکوهی  و    %30به  غیر    %70نقد  خدمات 
 نقد(تهاتر).

بهره برداري   انتخاب سرمایه گذار جهت احداث، تجهیز و  انجام فراخوان  ایستگاه    104* بررسی لایحه شهرداري در خصوص 
ایستگاه مکانیزه) و همچنین احداث    10ایستگاه معمولی و    94نمایی شده توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک(اتوبوس شهري جا
استند تبلیغاتی جانمایی شده توسط سازمان زیباسازي به جهت ایجاد جذابیت براي سرمایه گذاران (با در   200و بهره برداري از  

جمع بندي تبلیغاتی شهري) که پس از بحث و تبادل نظر مقرر شد؛ شهرداري   نظر گرفتن قراردادهاي منعقد شده پیشین و با هدف
از طریق واگذاري   اتوبوس را فقط  ایستگاه هاي  بار و مسافر، ساخت  نقل و  پیگیري سازمان حمل و  و  با جانمایی دقیق  رشت 

 . تبلیغات خود سازه ایستگاه به فراخوان گذاشته و ظرف سه ماه آینده شروع به احداث نماید
کمک در خصوص  شهرداري  لایحه  با  موافقت  مبلغ    *  به  آقاي50/ 000/ 000مالی  به  مربوط    از   زاده  ابراهیم  محمدحسین  ریال 

 خدمات شهري بودجه سالجاري.  41701اعتباري ردیف رشت و از محل شهرداري همکاران بازنشسته
 شورا. و مأموریت هاي داخل کشور شهردار به رییس * تفویض اختیار مرخصی
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 * انتخاب آقاي مسعود نصرتی بعنوان شهردار شهر رشت

  و   کمک مالی جهت ساخت   ) تومان  30/ 000/ 000(  ریال  میلیون  سیصد  در خصوص پرداخت مبلغ   شهرداري   * موافقت با لایحه
فرهنگی ـ   خدمات ارائه (تحت عنوان  41607/ 2  ردیف  محل  رشت و از  شهرستان  سراوان  محله  در  حسینیه  کاره  نیمه  پروژه  اتمام
 و ورزشی) خدمات شهري بودجه سالجاري.  فرهنگی سازمان به کمک

*مخالفت با لایحه شهرداري در خصوص واگذاري یک واحد آپارتمان به دفتر جمعیت دفاع از ملت مظلوم فلسطین و مقرر شد  
 شهرداري نسبت به تخلیه ملک مذکور اقدام نماید. 
مالی به انجمن علمی سازه هاي ماکارونی دانشگاه گیلان جهت برگزاري اولین  * مخالفت با لایحه شهرداري در خصوص کمک  

 دوره المپیاد.  
 * انتخاب نمایندگان شورا در کمیسیون هاي شهرداري و ... ؛ 

 قانون شهرداریها:آقایان؛ فرهام زاهد و محمد حسن عاقل منش  77ـ کمیسیون ماده 
ماده   نظر  تجدید  و  بدوي  کمیسیون  حاجی:  100ـ  اسماعیل  و آقایان؛  پور  علی  محمد حسن  عبدالهی،  حامد  رسولی،  رضا  پور، 

 سرکار خانم فاطمه شیرزاد 
 رضا رسولی ها: آقايـ کمیسیون تحویل موقت و قطعی پروژه

 آقاي رضا رسولیقانون نوسازي و عمران شهري:  8ـ کمیسیون ماده
 الدین محمد شکریه.و جلالپور،احمد رمضانپور نرگسیاعیل حاجیها: آقایان؛اسمقانون شهرداري 55ماده 20ـ کمیسیون بند

 ـ کمیته انضباطی حمل و نقل و بار و مسافر: آقاي احمد رمضانپور نرگسی 
 کمیته تهاتر: آقاي حامد عبدالهی  _

 ـ کمیته ستاد بحران شهرداري: آقاي اسماعیل حاجی پور 
 آقاي فرهام زاهد ها و اموال شهرداري:اییناظر برحساب درآمد و هزینه، حسن اداره و حفظ دارـ 
 برحسن اجراي مصوبات شــورا: آقاي محمدحسن عاقل منش ناظرـ 

 پورخدماتی: آقاي محمدحسن علیهايوسایرسازمان درامورشهرداريمصوبهايطرحـ ناظربرحسن اجراي
 معاملات عمده(مناقصه و مزایده): آقاي فرهام زاهد  14ـ کمیسیون ماده 

 ، به مناسب بازگشایی مدارس.  96/ 7/ 1دهی رایگان به شهروندان درتاریخ در خصوص سرویس شهرداري *موافقت با لایحه
* انتخاب آقاي فرهام زاهد عضو شوراي اسلامی شهر رشت به عنوان نماینده شورا جهت عضویت در هیأت حل اختلافات ناشی  

 هرداري تهران . آیین نامه معاملاتی ش 38از معاملات موضوع ماده 
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 :    1396   ماه شهریور صورتجلسات شورا در                 

 

 شماره جلسه   تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 اوّلین   96/ 6/ 1    10روز:چهارشنبه   ساعت:     عادي 
 به نام خدا 

اجرایی انتخابات شوراهاي اسلامی شهر، ماده  نامه  اصلاحی آیین  9نامه داخلی شوراي اسلامی شهر، ماده  ) آیین1در اجراي ماده (
شماره    16 دعوتنامه  براساس  و  شهرداران  انتخاب  و  کشور  اسلامی  شوراهاي  انتخابات  و  وظایف  تشکیلات،  قانون  اصلاحی 

جلسه شوراي اسلامی شهر رشت به ریاست سنی    اوّلین   فرمانداري محترم شهرستان رشت   29/5/96مورّخ      3862/1/96/8029
در محل فرمانداري تشکیل و براي انتخاب اعضاي هیأت رئیسه شورا، اخذ رأي به عمل آمد و مدعوین    اسماعیل حاجی پور   آقاي

را     حامد عبدالهی  و آقاي  نائب رئیس  را به عنوان حجت جذب و آقاي    رئیس  را به عنوان  سیّدامیر حسین علوي  از بین خود آقاي
به عنوان   شیرزاد فاطمه  و خانم    دار خزانه   به عنوان  آقاي  سخنگو   را  به عنوان   فاطمه شیرزاد  و خانم  محمدحسن علی پور   و    را 

آقایان؛منشی   و  نسبی  اکثریت  و  مخفی  رأي  با  عبدالهی  شورا  جذب و    حامد  عنوان   حجت  به  مطلق  اکثریت  و  مخفی  رأي  با 
 انتخاب نمودند.شوراي اسلامی شهرستان رشت   نمایندگان شوراي اسلامی این شهر جهت عضویت در

 
حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
 
 

 شماره جلسه  تاریخ  زمان نوع جلسه 

 دوّمین  1/6/96 16:30ساعت: چهارشنبه   روز: فوق العاده 
 به نام خدا 

شهر  اسلامی    (فوق العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، دومین جلسه1/6/96مورخ    1161براساس دعوتنامه شماره  
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.   با قرائت آیاتی چند از کلام هستیسیدامیر حسین علوي   رشت به ریاست جناب آقاي  

 : دستور جلسه

 ـ تصمیم گیري درخصوص تعیین شهردار یا سرپرست شهرداري رشت

 ـ تعیین روز و ساعات جلسات شورا 

محترم اسلامی شهر رشت ضمن عرض سلام و تقدیر از اعضايدر ابتدا جناب آقاي سیدامیر حسین علوي ریاست محترم شوراي    
هاي آغاز هفته دولت و سالروز ازدواج  شورا درحسن اعتماد به ایشان و انتخاب وي به ریاست شوراي اسلامی شهر رشت، مناسبت

 ا (سلام االله علیها)  را گرامی داشتند.حضرت علی (علیه السلام) و فاطمه زهر
انتخاب  براي  است  لازم  شهرداري،  خاص  وضعیت  و  جلسه  کار  دستور  به  توجه  با  گفتند:  علوي   حسین  سیدامیر  آقاي  جناب 
سرپرست شهرداري امروز به نتیجه برسیم و تصمیم گیري در مورد انتخاب سرپرست و همچنین روز و ساعت جلسات صحن رسمی 

 مترین دستور جلسه امروز می باشد. شورا، مه
هاي تخصصی شورا تصریح کردند: لازم است هرچه سریعتر هیات رئیسه  سپس ایشان با تأکید بر تسریع در تعیین تکلیف کمیسیون

انتخاب  همچنین  گردد.  بررسی  ها  کمیسیون  در  مانده  باقی  هاي  نامه  و  لوایح  تا  شود  انتخاب  شورا  تخصصی  هاي  کمیسیون 
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باید مشخص گردد تا امورات مربوط به شهرداري زودتر ن شورا در کمیسیون ماده صد و دیگر کمیسیونهاي شهرداري مینمایندگا

 به نتیجه برسد.
نفر    30نظر درخصوص انتخاب شهردار رشت پرداختند و با توجه به اینکه بیش از  ـ در ادامه اعضاي محترم شورا به بحث و تبادل

اع  نمودهبراي تصدي پست شهرداري  آمادگی  به منظورلام  ارائه  اند  از  مقرر شد؛ پس  انتخاب شهردار رشت،  در  سرعت بخشیدن 
نفر اول که به ترتیب اولویت داراي   5کاري هر کدام از کاندیداهاي پست شهرداري و بررسی مدارك آنان، اعضاي محترم شورا  رزومه

ا ارائه رزومه کاریشان، شهـردار رشت شرایط احـراز شهـرداري می باشند را تعیین نموده  تا پس  ز دعوت آنان در صحن شورا و 
 انتخاب گردد. 

از بحث و تبادل نظر اعضاي محترم شورا در مورد ساعت و روز جلسات صحن رسمی شوراي اسلامی شهر رشت ـ همچنین پس 
 تشکیل گردد.  9اعت و صبح روزهاي چهارشنبه رأس س 16مقرر شد؛جلسات صحن شورا، عصر روزهاي دوشنبه رأس ساعت 

نظر صورت گرفت و پس از بحث و بررسی و اخذ رأي  ـ در ادامه به منظور تعیین سرپرست شهرداري رشت در جلسه بحث و تبادل
رشت   شهرداري  زیربنایی  امور  و  نقل  و  حمل  محترم  معاونت  جمشیدپور  فرامرز  آقاي  مقابل    6با  مخفی،  در  آقاي    5رأي  رأي 

معاونت   شیرزاد  رشت،  محمدرضا  شهرداري  اقتصادي  مالی  انتخاب  محترم  تا  رشت  شهرداري  سرپرست  عنوان  به  سمت  حفظ  با 
 شهردار جدید انتخاب شدند.  

 عصر  تشکیل گردد.   16رأس ساعت  6/6/96ـ در پایان مقرر گردید؛ جلسه فوق العاده شورا در روز  دوشنبه مورخ 
 با ذکر صلوات پایان یافت.  18:30جلسه رأس ساعت 

 
حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
 
 

 
 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 فاطمه شیرزاد  سومین 6/6/96 16:20شنبه    ساعت:روز:دو العاده فوق 
 به نام خدا 

شهر رشت به ریاست  اسلامی   (فوق العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي ، سومین جلسه6/96/ 4مورخ  1167براساس دعوتنامه شماره 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  قرائت آیاتی چند از کلام هستیجناب آقاي سیدامیر حسین علـوي رئیس محترم شورا با 

 : دستور جلسه
 ـ  بررسی سوابق و برنامه هاي نامزدهاي پست شهرداري.

 هاي پنج گانه شورا.ـ  انتخاب  اعضاي کمیسیون

صورتجلسه یکصدو نودو   1/5/96مصوبه مورخ    1در خصوص بند    14/5/96مورخ    1/96/8029/ 3552ـ بررسی نامه فرمانداري شهرستان رشت به شماره  

 هفتمین جلسه عادي شوراي اسلامی شهر رشت .

صورتجلسه یکصدو  25/4/96مورخ  11، 10، 2در خصوص بندهاي  12/5/96مورخ   3495/1/96/8029نامه فرمانداري شهرستان رشت به شماره ـ بررسی 

 نودو ششمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت . 

در خصوص تملک ملک خانم سیده انیس حسینی واقع در رشت انتهاي کوي    22/3/96مورخ  96-345  -  شهرداري رشت به شماره ش ر فـ بررسی لایحه  

 3010202019دیانتی و از محل کد اعتباري 
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از محل کد اعتباري  مبنی بر صدور مجوز کمک مالی به خانم زهرا محمودي و    3/4/96مورخ  96-1531  -ـ بررسی لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف

 خدمات شهري بودجه سال جاري .41701

 در خصوص نامگذاري معابر . 14/4/96مورخ 96-70264 - ـ بررسی نامه شهرداري رشت به شماره ش ر

 

 نطق قبل از دستور رئیس شورا:
در ابتداي جلسه، جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، ضمن عرض سلام یاد و خاطره شهداي           

 زائران خانه خدا را گرامی داشتند و عملکرد آل صعود در کشتار زائران خانه خدا را محکوم کردند.  
 هیدان رجایی و باهنر را گرامی داشتند.  جناب آقاي علوي همچنین ضمن تبریک هفته دولت یاد ش

  ایشان سپس از اعتماد اعضاي شورا  در انتخاب وي به عنوان ریاست  شورا تقدیر نموده و ابراز امیدواري کردند با حضور اعضاي با تجربه و 
 متخصصین جوان و پویا در ترکیب اعضاي شوراي پنجم، شاهد اتفاقات خوب براي این شهر باشیم. 

ترم شورا همچنین با اشاره به برگزاري دو جلسه با مدیران شهرداري و اولین جلسه شوراي اداري شهرداري با حضور اعضاي محترم  ریاست مح
ابراز کردند: استماع راهکارهاي مدیران شهرداري براي خروج از چالش هاي موجود، نشان دهنده عزم مدیران شهرداري براي رفع این   شورا 

نیاز آن حفظ آرامش است تا شاهد خروجی مناسبی در تمام حوزه هاي شهرداري اعم از عمرانی، فرهنگی، ترافیک و  هاست. اما پیش  چالش
 زیست محیطی باشیم. 

رئیس محترم شورا همچنین تصریح کردند: آرامش سازمان شهرداري نیازمند توجه به وضعیت پرسنل و پرداخت به موقع حقوق آنان است و  
نیز پنجم  از چالش  اعضاي شوراي  مدیران  و  اعضاي شورا  با همدلی  پیمانکاران را  می خواهند که  معوقات  بتوانیم  و  هاي موجود خارج شده 

 د. پرداخته و پرسنلی که حقوق معوقه دارند، بپردازیم. ما نیاز به فرصت داریم تا تغییرات درون سازمانی را سرعت بخشیده تا مشکلات رفع شو
ساسیت انتخاب شهردار گفتند: از مشورت بزرگان و دلسوزان این شهر در انتخاب شهردار بهره خواهیم برد ولی  آقاي علوي سپس با اشاره به ح

انتخاب   حق  مسئولان،  و  متخصصان  مفید  هاي  مشورت  از  استفاده  ضمن  است.  محلی  پارلمان  در  مردم  نمایندگان  با  شهردار  انتخاب  حق 
 ال فشار که برازنده نخبگان نیست، خودداري کنید. نمایندگان مردم را به رسمیت بشناسید و از اعم 

 :1نطق پیش از دستور ناطق شماره
انتخابات سالم، توانستیم   سپس جناب آقاي رضا رسولی، در نطق پیش از دستور جلسه گفتند: خدا را شاکریم و تبریک میگویم که در یک 

 گه داشته و افزایش دهیم. اعتماد مردم را جلب نماییم و امیدواریم بتوانیم این اعتماد را ن
 عضو محترم شورا افزودند: متاسفانه در دور قبل شورا، به دلایلی که نیازمند واکاوي است، نتوانستیم این اعتماد جمعی را حفظ کنیم . 

با توجه به محدودیت فضاي موجو ابراز کردند:  و  اخبار شورا تقدیر نموده  اطلاع رسانی  از همراهی اصحاب رسانه در  د در تالار شورا،  ایشان 
 همواره شرمنده اصحاب رسانه بودیم.  

آقاي رسولی سپس با اشاره به برگزاري نامنظم جلسات شوراي چهارم از ریاست محترم شورا خواستند تا تدبیري براي برگزاري منظم جلسات  
 بیندیشند.

اذعان کردند: لازم است یک نظام نامه براي نطق هاي پیش از  مند شدن نطق هاي پیش از دستور جلسه شدند و ایشان همچنین خواستار نظام
 دستور جلسات تهیه شود. در شوراي گذشته شاهد حجم زیاد نطق هاي خارج از موضوعات شهري و دستور جلسات بودیم.

ع در فرایند انتخاب شهردار  عضو محترم شورا در ادامه بر وفاق و همدلی اعضاي شورا تاکید نموده و اضافه کردند: اراده جدي همکاران تسری
 ماه پایانی شوراي چهارم را بدون حضور شهردار طی کرد و ضرورت دارد به فرایند انتخاب شهردار سرعت ببخشیم.  3براي شهر رشت است که  

این اشاره نموده و تصریح کردند: خواست مردم  نیز  به رایزنی ها و مشورت هاي دلسوزان و متخصصان شهري  ایشان  ادامه  است که در    در 
نفر از نامزدهاي تصدي پست شهرداري زمان صرف    32روز براي مصاحبه با    4حداقل زمان ممکن  شهردار انتخاب شود. اعضاي شورا طی   

ه  رفتکردند و رزومه و تخصص و برنامه هاي ایشان را بررسی کردند و با توجه به اینکه امروز برنامه ها و سوابق نامزدها در دستور کار قرار گ 
 است، لازم است تا در یک غربالگري به جمع بندي برسیم.  

  آقاي رسولی افزودند: امروز شهر رشت تشنه انتخاب شهردار است و امیدواریم این انتخاب با دقت صورت گیرد. اما به تعویق انداختن انتخاب 
 شهردار شهر دیگري شد. شود گزینه هاي کارآمد را هم از دست بدهیم همچنانکه دکتر جمالی  شهردار موجب می 
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ایشان در بخشی از سخنان خود به غیبت دو عضو شورا در اولین جلسه علنی اشاره نموده و گفتند: اولویت ما حضور در شوراست و مهمترین  

ماه و یک هفته است  2باشند.دستور جلسه نیز بحث انتخاب شهردار بود و انتظارمی رفت در چنین جلسه مهمی همه اعضاي شورا حضور داشته  
اند، نباید   انتخاب کرده  که جلسات مشترك و غیر رسمی بین اعضاي شورا اغاز شده و در شرایطی که اکثر شهرهاي بزرگ شهردار خود را 

 فرصت ها را از دست داد و نامزدهاي موفق شهرداري براي دیگر شهرها تعرفه شده اند. 
 :2نطق پیش از دستور ناطق شماره

جناب آقاي احمد رمضانپور،  نیز در نطق پیش از دستور جلسه ، شهادت شهیدان رجایی و باهنر را گرامی داشته و ابراز کردند: بیان  سپس،  
عملکرد مدیران و مسئولان در هفته دولت و پروژه هاي سنگینی  که در این هفته افتتاح  و یا در دست اقدام است، نشان دهنده پیشرفت دست  

 است.   آوردهاي نظام
نتخابات  عضو محترم شورا از اعتماد مردم و حماسه حضور ایشان در انتخابات قدردانی نموده و افزودند: بنده به عنوان فرد با سابقه اجرایی  در ا

تداي  زمان  زمانی که فرماندار بودم، شهادت می دهم در هیچ زمانی تا این اندازه حضور گرم و صمیمی مردم را شاهد نبودم و حضور مردم در اب
  برگزاري انتخابات، در جهت منشور انتخاباتی و تاکید مقام معظم رهبري بود که مردم شرکت گسترده داشته باشندواین حضور اقتدار مملکت را 

 رخ جهانیان نشان داد. به
میدواریم در راستاي همین اعتماد  میلیونی و گسترده مردم شهر رشت، در انتخابات شورا، جاي قدردانی دارد و ا24ایشان ابراز کردند: حضور  

 بتوانیم خدمتگذاري پاکدست و پویا براي  مردم باشیم. 
انتخاب هیات رئیسه بدون هیچ  آقاي رمضانپور در ادامه ضمن تبریک به اعضاي محترم هیات رئیسه شورا گفتند: در یک فرایند دموکراسی 

ت، هیات رئیسه انتخاب شد و امیدواریم هیات رئیسه در این یک سال رضایت  شائبه اي در فرمانداري صورت گرفت و در یک رفاقت و نه رقاب
خدا، خدمت به مردم و بی طرفی خود را  نشان داده و شورا را از جناح بندي و فراکسیونی برحذر دارد  و ما هم مصمم هستیم از جناح بندي  

 ضوع را ثابت کرد. سیاسی برحذر باشیم و همراهی لیست امید در انتخاب هیات رئیسه این مو
م و  ایشان تاکید کردند: ما براي همکاري و رفاقت آمده ایم و راي لیست امید به خزانه دارشورا نشان داد  قطعا براي همکاري و خدمت آمده ای

خسران براي نظام و  در محضر خدا و اصحاب رسانه تاکید می کنم، تفکر سیاسی را در کار اجرایی نباید دخالت داد و اگر غیر از این باشد، یک  
اریم در  انقلاب و خیانت به راي مردم و ارزشهاي نظام است. ما دوره رفاقت خود را از دقایق بعد از انتخابات با هیات رئیسه شروع کردیم و امیدو 

 کنار هم بمانیم و به توسعه شهر کمک کنیم . 
نده و افزودند: البته امانت داري  در نقل قول سخنان اعضا و مدیران  آقاي رمضانپور، همچنین اصحاب رسانه را پلی بین شورا و مردم شهر خوا 

شهري، یک شرط لازم است و نقد سازنده موجب توسعه و رشد همه جانبه می شود. از اصحاب رسانه می خواهم، معضلات  و مشکلات شهر و  
 مردم را به ما انعکاس دهند و تصمیمات شورا را با صداقت به مردم گزارش دهند.

ضو محترم شورا در بخشی دیگر از سخنان خود به  توسعه نیافتگی رشت در سال هاي اخیر اشاره نموده  و یادآور شدند: آنچه موجب ویرانی  ع
کنیم. اما مقایسه رشت با اردبیل و گرگان، زمانی که در این شهر شده، نیازمند بررسی است. ما نمی خواهیم رشت را با اصفهان و تبریز مقایسه

اند؛  تر از رشت بوده هایی که بسیار عقبجانبه با استانسال رشت به لحاظ توسعه همه10شهرها مسئولیت داشتم، نشان می دهد در این    این
 فاصله معنا داري دارد. 

از مرکز  آقاي رمضانپور به جذب سرمایه هاي بخش خصوصی براي رشد دیگر شهرها اشاره نموده و افزودند: اگر شهرهاي همتراز  رشت بیش  
گروه    گیلان رشد کرده اند، توانایی آنها در جذب سرمایه است و ما نتوانتسته ایم. بنابراین باید شهرداري انتخاب کنیم که قدرت تعامل با همه

جذب سرمایه    ها و نهادها و سازمان هاي ذي نفوذ  را داشته باشد تا  در گام نخست، اعتماد عمومی ایجاد نماید و در گام بعدي امنیت را براي
 بخش خصوصی  ایجاد  و همچنین بتواند منابع دولتی را دریافت نماید. 

  ایشان همچنین گفتند: ضرورت ندارد شهرداري براي ایجاد یک آبنماي میلیاردي هزینه کند. اگر شهردار بتواند  اعتماد را براي جذب سرمایه 
 گذار جلب کند، بسیاري از این مشکلات رفع می شود. 

م شورا، ثبات در مدیریت شهري را هم اصلی در توسعه همه جانبه شهر توصیف کرده و ادامه دادند: فعالیت شوراي چهارم نشان داده  عضو محتر
شهردار در مقایسه با شوراي سوم، غوغا کرده و اگر در برخی شهرها توفقیاتی حاصل شده، بخاطر امنیت و ثبات در    2سرپرست و  3انتخاب  

ماه سرپرست و شهردار عوض شده و امیدواریم شوراي پنجم تا پایان  9ر چهار سال گذشته، به صورت میانگین در هر  مدیریت شهري است. د
 فعالیت، با یک شهردار به امورات شهر بپردازد. 
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این است که با عجله  ایشان به نگرانی آقاي رسولی هم اشاره نموده و تصریح کردند: با فکر، دقت و تامل  شهردار اصلحی انتخاب کنیم، بهتر از  

 یک شهردار را انتخاب و بعد از مدتی تجدید نظر نماییم. 
 مصوبات: 

 دستور اول: 

ـ بحث و تبادل نظر اعضاي محترم شورا درخصوص بررسی سوابق و برنامه هاي نامزدهاي پست شهرداري رشت که با توجه به 1
محترم شورا و اخذ رأي به اتفاق آرا مقرر شد؛  تصمیم گیري در این  نفر از اعضاي محترم و بنا به پیشنهاد ریاست    2عدم حضور  

 قرار گیرد. 8/6/96خصوص فعلاً مسکوت مانده و در دستور کار جلسه صحن شورا روز چهارشنبه مورخ 
 دستور دوم:

ي  نامهآیین 14ي ادهم  1نفر هستند، به استناد بند  5نفر و حداکثر  3هاي شورا که حداقل ـ در خصوص انتخاب اعضاي کمیسیون2
اجرایی تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراهاي اسلامی شهر و بنا به پیشنهاد رییس محترم شورا، به اتفاق آرا اعضاي کمیسیون ها  

 به شرح زیر انتخاب گردیدند؛ 
 کمیسیون توسعه و عمران شهري شورا: 

 حاجی پور، فرهام زاهد.  آقایان: حامد عبدالهی، رضا رسولی، سیدامیر حسین علوي، اسماعیل 
 کمیسیون فرهنگی و  اجتماعی شورا: 

 آقایان : محمد حسن عاقل منش، محمد حسن علیپور،  فرهام زاهد، احمد رمضانپور و خانم فاطمه شیرزاد. 
 کمیسیون بهداشت، محیط زیست  و خدمات شهري شورا: 

 محمد شکریه و خانم فاطمه شیرزاد.  الدینپور، جلالآقایان:محمدحسن عاقل منش، حجت جذب، محمدحسن علی 
 کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا:

 آقایان: محمد حسن عاقل منش، حجت جذب، اسماعیل حاجی پور، جلال الدین محمد شکریه و رضا رسولی.
 کمیسیون  برنامه و بودجه و حقوقی شورا:

و   برنامه  کمیسیون  در  مطروحه  موضوعات  اهمیت  به  توجه  با  اعضاي  همچنین  شد؛  مقرر  آرا  اتفاق  به  شورا،  حقوقی  و  بودجه 
 کمیسیون مزبور به تعداد هفت نفر و به شرح زیر انتخاب گردند؛ 

 آقایان: حامد عبدالهی، سیدامیر حسین علوي، فرهام زاهد، احمد رمضانپور، رضا رسولی، حجت جذب و خانم فاطمه شیرزاد. 
 دستور سوم:

نامه فرمانداري شهرستان رشت ب3 در    21/5/96مورخ    1053ثبت شده به شماره    14/5/96مورخ    3552/1/96/8029ه شماره  ـ 
 صورتجلسه یکصدو نودو هفتمین جلسه عادي   1/5/96مصوبه مورخ  1دبیرخانه شورا در خصوص بند 

 صورتجلسه یکصدو نودو هفتمین جلسه عادي شوراي اسلامی شهر رشت به شرح: 1/5/96مصوبه مورخ  1بند 
مصوبات آن شورا،  به منظور حضور سرپرست شهرداري رشت جهت حضور در شهر قونیه ترکیه مبنی بر شرکت در    1بند  پیرامون  

قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات    80، مطابق ماده 1396مرداد   11و  10در تاریخ هاي   UCLG_MEWAنشست گردشگري 
راهاي موضوع این قانون در صورتی که پس از دو هفته از تاریخ ابلاغ  شوراهاي اسلامی کشور و انتخاب شهرداران، مصوبات کلیه شو 

مورد اعتراض«هیأت تطبیق مصوبات شوراهاي اسلامی کشور با قوانین»  قرار نگیرد  لازم الاجراء می باشد، بنابراین با عنایت به  
مورخ   در  شده  یاد  صورتجلسه  یا  8/5/96ثبت  سفر  زمان  شدن  منقضی  و  فرمانداري  این  داراي در  مذکور  مصوبه  لذا  شده،  د 

نظر   برابر  گردد؛  اعلام  گردید  مقرر  آرا  اتفاق  به  رأي  اخذ  و  نظر  تبادل  و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه  در  باشد  نمی  موضوعیت 
 فرمانداري محترم، به دلیل منقضی شدن زمان سفر، موضوع مصوبه سالبه به انتفاع موضوع بوده و قابلیت اجرایی ندارد.
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 ارم: دستور چه

شماره  ـ  4 به  رشت  شهرستان  فرمانداري  شماره    12/5/96مورخ    3495/1/96/8029نامه  به  شده  در   12/5/96مورخ    993ثبت 
صورتجلسه یکصدو نودو ششمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت    25/4/96مورخ    11،  10،  2دبیرخانه شورا در خصوص بندهاي  

 به شرح: 
مصوبات صورتجلسه یکصد و نود و چهارمین جلسه عادي مورخ   6اعتراض به بند  مصوبات آن شورا با موضوع ((  2ـ پیرامون بند  

فرمانداري در خصوص اعتراض    4/96/ 15مورخ     2712/1/96/8029شوراي اسلامی شهر رشت))؛ با عنایت به نامه شماره    11/4/96
کا توسط  حقوقی  و  فنی  مالی،  کارگروه  تشکیل  به  مربوط  هاي  هزینه  پرداخت  «محل  موضوع  بررسی به  جهت  خبره  رشناسان 

قراردادها و معاملات شهرداري و احصاء تخلفات یا جرایم احتمالی و ارایه به شورا جهت رسیدگی و تصمیمات در این خصوص»، 
بند تصویب  بر  «اصرار  مطروحه  مورخ    6موضوع  جلسه  چهارمین  و  نود  و  یکصد  صورتجلسه  عدم    11/4/96مصوبات  و  شورا»  آن 

یاد شده، موضوع مطروحه می بایست براي تصمیم گیري نهایی به هیأت حل اختلاف و رسیدگی به شکایات    وجاهت قانونی مصوبه
 استان ارجاع گردد.

بند   پیرامون  رشت»  10ـ  شهرداري  ورزشی  فرهنگی  موضوع«باشگاه  با  شورا  آن  ورزشی  ؛مصوبات  فرهنگی  باشگاه  پروانه  تمدید 
از طری قانونی  اخذ مجوزهاي  با  نامه شماره  شهرداري رشت  رعایت  با  و  مراجع ذیصلاح  معاون محترم   10/8/93مورخ    97842ق 

عمران و توسعه امور شهري و روستایی وزارت کشور مبنی بر ممنوعیت هرگونه تیمداري حرفه اي توسط شهرداري ها، بلامانع می  
 باشد. 

بند   پیرامون  هاي    11ـ  سازمان  موضوع«بودجه  با  شورا  آن  فرآوردهگذاريسرمایهمصوبات  و  میوه  میادین  فاوا،  کشاورزي، ،  هاي 
بار مسافر  آرامستان، سیما، منظر و فضاي سبز شهري، آتش و  ایمنی، مدیریت پسماند و حمل و نقل  شهرداري نشانی و خدمات 

 رشت؛ نسبت به اصلاح موارد به شرح جدول زیر اقدام لازم معمول نمایند؛ 

ف 
ردی

 

 ایرادات وارده شرح هزینه سازمان 

 ردیف  کد طبقه بندي

فن آوري  1

اطلاعات و 

 ارتباطات 

370120 

 پروژه تامین و تجهیز نرم افزار و سخت افزار 

برنامه پیشنهادي، اسناد و مدارك مربوط به پروژه ردیف   1-3

نظر   اظهار  و  بررسی  جهت  فاوا  سازمان  اعلامی  هاي 

 نهایی به این فرمانداري ارسال گردد.

 

3-2 

18-2 

19-2 

20-2 

21-2 

22-2 

به موجب بودجه سازمان ها وبا عنایت به ضرورت رعایت کامل مقررات وصول درآمدهاي طبقه بندي شده بودجه و در پی آن رعایت کامل 

قوانین و مقررات در پرداخت هزینه هاي مصوب در قالب فصول و مواد هزینه بودجه سازمان هاي شهرداري، لذا لحاظ نمودن تبصره براي 

 داراي ضرورت نمی باشد. EPCاجراي پروژه هاي 

ساماندهی  2

مشاغل 

شهــري و  

فرآورده هاي  

 کشاورزي

10210 

کمک غیر نقدي، عائله مندي و بن کالاهاي کارگران  

 و هزینه ناهار 

آیین نامه مالی شهرداري، اعتبار هر یک از مواد هزینه و فعالیت   28به استناد مفاد ماده 

آیین نامه مذکور و    30درصد افزایش داشته باشد، همچنین به موجب ماده    10بیش از  

با توجه به افزایش متناسب با نرخ تورم اعلامی دولت در نوع و میزان نرخ تعرفه ها،  

داراي ابهام بوده، لذا انتظار می رود تسریعاً نسبت به اصلاح    افزایش بودجه شهرداري

سازمان ساماندهی مشاغل شهري و فرآورده    10210اعتبار کدهاي طبقه بندي شده ي  
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 هاي کشاورزي شهرداري رشت اقدام لازم معمول گردد. 

20512 

 سایر خدمات قراردادي 

 

 آرامستان 3

416 

 عمومی کمک و پرداخت هاي دیگر به بخش 

بند   اساس  سال    7بر  بودجه  بخشنامه  سوم  با    1396فصل  کشور،  هاي  شهرداري 

سازمان آرامستان    1396بودجه پیشنهادي سال    17و    16عنایت به اینکه موضوع مواد  

اصلاح  به  نسبت  تسریعاً  باشد  می  مذکور  سازمان  جاري  بودجه  درصد  دو  از  بیش 

 ند. اعتبار کدهاي مربوطه اقدام لازم معمول نمای
417 

 کمک و پرداخت هاي دیگر به بخش خصوصی 

4 

 

 

آتش نشانی و  

 خدمات ایمنی

آیین نامه مالی شهرداري، اعتبار هر یک از مواد هزینه و فعالیت   28به استناد مفاد ماده  أموریت و هزینه سفر داخل کشور م  20301

از   رود    10بیش  می  انتظار  لذا  باشد،  داشته  نباید  افزایش  به  درصد  نسبت  تسریعاً 

 کشور خارجمأموریت و هزینه سفر 20302 اصلاح اعتبار کدهاي طبقه بندي شده اقدام لازم معمول گردد. 

بند   هزینه جشن و پذیرایی و سوگواري  20505 سال    5فصل    4مطابق  بودجه  بخشنامه  متمرکز  اعتبارات  هاي    1396سرفصل 

ضوابط مالی تهیه و تنظیم بودجه مذکور  فصل سوم    13شهرداري هاي کشور و بند  

سال   به  نسبت  اعتبار  بینی  پیش  از    2،    1395درخصوص  درصد  یک  معادل  برابر 

اعتبارات جاري شده است، با عنایت به ضرورت اجراي برنامه هاي آموزشی در قالب  

با  مرتبط  و  کاربردي  هاي  سرفصل  تعیین  با  و  کارکنان  آموزش  جامع  هاي  طرح 

ا پیش بینی و پیشنهاد اعتبار براي ردیف هاي مذکور نیازمند اصلاح مشاغل خاص، لذ

 می باشد.

 هزینه هاي آموزشی کارکنان 20506

 پژوهشیهزینه هاي مطالعاتی و تحقیقاتی   20508

5 
حمل و نقل  

 بار و مسافر

کمک و پرداخت هاي دیگر به بخش   417

 خصوصی 

 

شهرداري هاي کشور، با عنایت   1396بودجه سال  فصل سوم بخشنامه    7براساس بند  

سازمان حمل و نقل بار    1396بودجه پیشنهادي سال    17و    16به اینکه موضوع مواد  

به  باشد تسریعا نسبت  از دو درصد بودجه جاري سازمان مذکور می  و مسافر بیش 

 اصلاح اعتبار کدهاي مربوطه اقدام لازم معمول نمایند.

 پسماندمدیریت  6

شماره هاي  نامه  به  عنایت    2171/1/96/8029و    2/3/96مورخ    1627/96/8029با 

موضوع    24/3/96مورخ   به  اعتراض  درخصوص  فرمانداري  تصویب «بررسی  این  و 

سازمان مدیریت    96اصلاحیه وضع برخی از مواد تعرفه بهاي خدمات پیشنهادي سال  

رشت شهرداري  تکلیف  »  پسماند  تعیین  از  پس  لذا  توسط ،  مربوطه  مصوبه  قطعی 

سازمان   بودجه  بررسی  به  نسبت  استان،  شکایات  به  رسیدگی  و  اختلاف  هیأت حل 

 مذکور اظهارنظر خواهد شد. 

7 
 سیما، منظر و فضاي سبز شهري 

 

  2171/1/96/8029و    27/2/96مورخ    96/8029/ 1458/1با عنایت به نامه هاي شماره  

موضوع    24/3/96مورخ   به  اعتراض  درخصوص  فرمانداري  تصویب «این  و  بررسی 

پیشنهادي سال   تعرفه بهاي خدمات  از مواد  سازمان سیما،   96اصلاحیه وضع برخی 

ین تکلیف قطعی مصوبه لذا پس از تعی»،  منظر و فضاي سبز شهري شهرداري رشت

بررسی   به  نسبت  استان،  شکایات  به  رسیدگی  و  اختلاف  حل  هیات  توسط  مربوطه 
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 بودجه سازمان مذکور اظهارنظر خواهد شد 

 

 در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق مقرر گردید اعلام گردد؛ 
 بودجه سازمانهاي تابعه شهرداري رشت:شورا با موضوع    25/4/96مصوبه مورخ    11ـ در خصوص بند  

 توضیحات و دلایل  کد طبقه بندي نام سازمان  ردیف 

 
 

1 
 

 
 

فناوري اطلاعات  
 وارتباطات 

 
370120 

کلیه برنامه هاي پیشنهادي در قالب ریز پروژه هاي مربوطه، ذیل طرح مورد  
نظر   مورد  برنامه  موید  پروژه  نام  الزاما  که  است  گردیده  ارائه  که نظر  است 

 مجددا جهت استحضار به پیوست ارسال می گردد. 

با توجه به تصویب اخیر اساسنامه این سازمان، سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات براي اولین بار در سال  
اقدام به تدوین بودجه نموده است، لذا کلیه پروژه هاي مربوط به سازمان در داخل بودجه شهرداري نیز    96

گردیده لذا از آنجائیکه زمان بررسی بودجه سازمان پس از ابلاغ ضوابط اجرایی بودجه شهرداري بوده  قید  
 بنابر این  قید تبصره مربوطه در بودجه سازمان فاوا جهت کنترل هزینه ضروري به نظر می رسد. 

 
 
 
 
2 

 
 
 

ساماندهی مشاغل  
شهري و فراورده  

 هاي کشاورزي 

 
 

10210 

اینکه هزینه ها در بودجه برآورد و درآمدها پیش بینی می گردد.  با توجه به  
بدیهی است در هر پیش بینی وقایع و اتفاقات غیرقابل پیش بینی وجود دارد  
که قابل کنترل نبوده و نمی توان میزان و حجم آن را از قبل برآورد و یا پیش  

اساس اصل  بینی نمود و از طرف دیگر اعتبارات مصوب در بودجه شهرداري بر
تخصیص فقط براي برنامه ،فعالیت و یا طرحی خاص قابل مصرف است ولی  
اصل قابل قبول تخصیص نباید روند و عملکرد شهرداري را متوقف نموده و در  
این رابطه ماده   ایجاد کند در  اصلاح خطاهاي محاسباتی محدودیت یا خللی 

مصوب    28 ها  شهرداري  مالی  نامه  م  12/4/1346آئین  دارد:  چنین  می  قرر 
شهرداري می تواند اعتبارات مصوب در بودجه مصوب ، براي هریک از مواد  "

هزینه یا فعالیت ها داخل هریک وظیفه را تا ده درصد تقلیل یا افزایش دهد  
 به شرطی که از اعتبارات کلی مصوب براي آن وظیفه تجاوز نکند. 

تدوین با  موضوعی  ارتباط  موصوف  توضیحات  است  ذکر    96بودجه    شایان 
بینی  پیش  بودجه  لذا  باشد  بودجه می  اصلاح  و در خصوص  نداشته  سازمان 

 شده، بر اساس برنامه ریزي و تدابیر کارشناسانه تهیه گردیده است. 

 
 

20512 

 

 
 
 
3 

 
 
 

 آرامستان 

 
 

416 

بودجه شهرداري    17و16پیش بینی اعتبارات موضوع مواد  "  1396بخشنامه بودجه سال    7با عنایت به بند  
(به جز کمکهایی که به سازمانهاي وابسته شهرداري و بودجه شوراي اسلامی شهر می شود.) حداکثر معادل  

باشد  2٪ جاري  سازمان  "بودجه  بودجه  به  تسري  قابل  و  بوده  شهرداري  بودجه  مورد  در  صرفاً  فوق  بند  ؛ 
ب آرامستان  اینکه در زمان تدوین بودجه سازمان  بود. کما  به ماهیت درآمدزا بودن سازمان  نخواهد  ا توجه 
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417 
آرامستان در صورت   از پروژه هاي عمرانی سازمان توسط مرکز مقرر گردید سازمان  مزبور و اجراي برخی 

ریال (یک میلیارد تومان) جهت پرداخت    000/000/000/10تحقق کامل منابع درآمدي تعیین شده مبلغ  
آرامستان سازمان  با  مرتبط  عمرانی  هاي  قابلیت    هزینه  پرداخت  این  و  نماید  پرداخت  به شهرداري رشت 

 تسري به سایر حوزه ها (غیر از مجموعه شهرداري) را ندارد. 
 
 
 
 
4 

 
 
 
 

آتش  
 نشانی 

با توجه به اینکه هزینه ها در بودجه برآورد و درآمدها پیش بینی می گردد. بدیهی است در هر پیش بینی   20301
اتفاقات غیرقابل پیش بینی وجود دارد که قابل کنترل نبوده و نمی توان میزان و حجم آن را از قبل  وقایع و 

برآورد و یا پیش بینی نمود و از طرف دیگر اعتبارات مصوب در بودجه شهرداري بر اساس اصل تخصیص  
نباید روند و  فقط براي برنامه ،فعالیت و یا طرحی خاص قابل مصرف است ولی اصل قابل قبول تخصیص  

عملکرد شهرداري را متوقف نموده و در اصلاح خطاهاي محاسباتی محدودیت یا خللی ایجاد کند در این 
شهرداري می تواند  "چنین مقرر می دارد:    12/4/1346آئین نامه مالی شهرداري ها مصوب    28رابطه ماده  

از مواد هزینه یا فعال را تا ده  اعتبارات مصوب در بودجه مصوب ، براي هریک  یت ها داخل هریک وظیفه 
 درصد تقلیل یا افزایش دهد بشرطی که از اعتبارات کلی مصوب براي آن وظیفه تجاوز نکند. 

بودجه   تدوین  با  موضوعی  ارتباط  موصوف  توضیحات  است  ذکر  در خصوص    96شایان  و  نداشته  سازمان 
ریزي و تدابیر کارشناسانه تهیه گردیده  اصلاح بودجه می باشد لذا بودجه پیش بینی شده ، بر اساس برنامه  

 است. 

20302 

به ردیف هاي   20505 وارده  ایراد  بند    20506-20505در خصوص  استناد  و    13به  فصل سوم ضوابط مالی تهیه 
سازمان شهرداري هاي کشور اعتبار پیش بینی شده در موضوع آموزش حداقل    1396تنظیم بودجه سال  

جاري   بودجه  درصد  تابعه  یک  هاي  سازمان  به  استناد  قابل  و  باشد  می  ها  شهرداري  بودجه  به  مربوط 
ردیف   در  علیهذا؛  باشد  نمی  مبلغ    20506شهرداري  رشت  ردیف    000/000/000/7شهرداري  در  ریال 

ردیف    000/000/850/31مبلغ    20507 در  و  بینی    000/000/200/11مبلغ    20508ریال  پیش  ریال 
بودجه جاري می باشد    ٪2ریال در ردیف هاي فوق که معادل    000/000/050/50گردیده که جمعاً بمبلغ  

پیش بینی گردیده است.و مبلغ پیش بینی شده در بودجه سازمانهاي تابعه در ردیف هاي صدرالذکر صرفاً  
 براي انجام برخی هزینه هاي ضروري پیش بینی گردیده است که مختص خود سازمان می باشد. 

20506 

20508 

حمل و   5
نقل  

 بارومسافر 

 در بودجه سازمان حمل بارو مسافر صفر می باشد.   17و    16رقم مربوط به مواد   417

 

 دستور پنجم: 

دردبیرخانه شورا    12/4/96مورخ  724ثبت شده به شماره    3/96/ 22مورخ  96-345  -  ـ لایحه شهرداري رشت به شماره ش ر ف5
مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر   شوراي اسلامی شهر رشت  18/4/96جلسه مورخ    یکصدو نود و پنجمیناعلام وصول شده در  

ه ایثار، جنب  دارد نسبت به تملک ملک خانم سیده انیس حسینی واقع در رشت انتهاي کوي دیانتی، تقاطع خیابان بامروت، کوچ
مترمربع زمین را شهرداري تصرف نموده است و با توجه  5/162ساختمان مهدي  که در راستاي اجراي خیابان شهید بامروت مقدار 

و برابر گواهی شماره    31/2/93مورخ    910571به اینکه زمین ایشان فاقد سند مالکیت می باشد و مالکیت آن برابر دادنامه شماره  
شماره    8/1/95مورخ    9510111311100003 نامه  هامش  در  حقوقی  محترم  مدیریت  و  است  یافته  مورخ   58151قطعیت 

ریال   000/000/950/1مالکیت ایشان را تایید نموده اند و بر اساس نظریه هیئت کارشناسان رسمی دادگستري به مبلغ    30/3/95
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
منطقه   "ح شهر (بابت سیاست تشویقی عقب نشینی)تملک سایر مسیرها در سط"تحت عنوان    3010202019از محل کد اعتباري  

تحت    3010202015، با توجه به جمیع جهات و محرز گردیدن تصرف شهرداري در زمین ایشان و با کسر مبلغ مذکور از ردیف  3
از اقدام نماید پس    3010202019و اضافه نمودن به ردیف    تملک املاك در مسیر خیابان نهی قناددر کمربندي مدرس"عنوان  

از  کمیسیون  31/4/96طرح در جلسه مشترك مورخ   برنامه و بودجه و حقوقی شورا واخذ گزارش  هاي عمران و توسعه شهري و 
تبادلکمیسیون از بحث و  با مدنظر قرار دادن صرف و  هاي مذکور در جلسه مطرح و پس  پیشنهاد شهرداري،  با  اخذ رأي  و  نظر 

 د. صلاح شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردی
 دستور ششم: 

در دبیرخانه شورا   20/4/96  مورخ  771  ثبت شده به شماره   96/ 3/4مورخ  96-1531  -ـ لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف 6
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد    25/4/96اعلام وصول شده در یکصدو نود و ششمین جلسه مورخ  

ریال کمک مالی به خانم زهرا محمودي، جهت تامین هزینه هاي جراحی نامبرده باتوجه به 000/000/88نسبت به پرداخت مبلغ  
از محل کد   آرتروپلاستی (تعویض مفصل) دارند و  به عمل جراحی  نیاز  به دلیل معلولیت جسمی و حرکتی  عدم تمکن مالی که 

از طرح در جلس41701اعتباري   نماید پس  اقدام  برنامه و بودجه و    96/ 4/5ه مورخ  خدمات شهري بودجه سال جاري  کمیسیون 
نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري تا سقف مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل  حقوقی شورا واخذ گزارش از کمیسیون

 ریال(پنج میلیون تومان) به اتفاق آرا موافقت گردید. میلیون  000/000/50مبلغ 
 دستور هفتم: 

دردبیرخانه شورا    18/4/96مورخ    761ثبت شده به شماره    96/ 14/4مورخ  96-70264  -  به شماره ش ر  ـ نامه شهرداري رشت7
شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص نامگذاري معابر پیرو چهل    4/96/ 25اعلام وصول شده در یکصدو نود و ششمین جلسه مورخ  

 به شرح؛ 11/4/96و هشتمین نشست کمیسیون نامگذاري معابر مورخ 
بلوار برادران شهید محبی ـ کوچه شهید مشخ ـ سمت راست ـ بن بست بهاران به نام بن   _تغییر نام بن بست واقع در پل بوسار ـ 1

 بست شهید ابوالحسن عاقل. 
نامگذاري کوچه جدیدالاحداث واقع در خیابان سعدي ـ کوچه شهید حسین نوري ـ پشت بازار روز ـ کوچه صحرا دي ـ روبروي    -2

 مادر ـ متصل به کوچه شهید ده نقره به نام کوچه شهید مدافع حرم محمد رضا یعقوبی. ساختمان 
نامگذاري کوچه واقع در گلسار ـ خیابان استاد معین ـ کوچه هفدهم بعد از سه راه و آژانس گلسارـ اولین کوچه سمت راست   -3

 لی). (جنب زمین بایر) به نام کوچه برادران شهید پور قلی (علی اصغر و محرمع
به نام کوچه شهید جمشید    -4تغییر نام کوچه واقع در بلوار معلم ـ میدان شهید سرگل ـ فاز دوم بلوار معلم ـ کوچه نبوت    -4

 ).4عاشوري (نبوت 
تئاتر  واقع در پل بوسار ـ جنب دبستان برادران شهید نصرتی راد به نام خانه    -2نامگذاري ساختمان در اختیار شهرداري منطقه    -5

 شهرداري رشت (یادمان استاد اکبر رادي).
 ). 98(مهر لطیفینام کوچه شهیدحسینـ به 98تغییرنام کوچه واقع در شهرك مهر ـ بعد از میدان ولایت ـ مهر   -6
ان شهید مدافع  متري واقع در بلوار امام خمینی(ره) ـ خیابان پیام نور ـ پشت دانشگاه پیام نور ـ به نام خیاب 18نامگذاري خیابان  -7

 حرم جهانگیر جعفري نیا . 
از طرح در  -8 نام کوچه شعبانی،پس  به  نام  باهنر بن بست سمت راست کوچه بدون  اول خیابان  امام خمینی(ره)  بلوار  نامگذاري 

و    12/5/96جلسه مورخ   بحث  از  و پس  از کمیسیون مذکور در جلسه مطرح  گزارش  اخذ  و  واجتماعی شورا  فرهنگی  کمیسیون 
واقع در    -2، مبنی بر نامگذاري ساختمان در اختیار شهرداري منطقه  5ل نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري به جزء بندهاي؛  تباد

رادي)و   اکبر  استاد  (یادمان  رشت  شهرداري  تئاتر  خانه  نام  به  راد  نصرتی  شهید  برادران  دبستان  جنب  ـ  بوسار  بر  8پل  مبنی   ،
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
ول خیابان باهنر بن بست سمت راست کوچه بدون نام به نام کوچه شعبانی، به اتفاق آرا موافقت نامگذاري بلوار امام خمینی(ره) ا

 گردید و مقرر شد بندهاي مذکور مجدداً در کمیسیون نامگذاري شهرداري مورد بررسی قرار گیرد. 
روز جلسات صحن در دومین  گیري درخصوص ساعت و  نظر اعضاي محترم شورا با توجه به تصمیمدر ادامه پس از بحث و تبادل

 تغییر یابد.  17به ساعت   16جلسه شورا مقرر شد؛ ساعت برگزاري جلسات صحن شورا در روزهاي دوشنبه از ساعت 
 تشکیل گردد.   9رأس ساعت  96/ 8/6شنبه مورخ در پایان مقرر گردید؛ جلسه بعدي شــورا روز چهار

 با ذکر صلوات پایان یافت.  18:30جلسه رأس ساعت 
 
محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –حامد عبدالهی   –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی    –حجت جذب    ضرین در جلسه :حا
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –

 جلال الدین محمد شکریه   –اسماعیل حاجی پور    غایبین :
 
 
 
 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 فاطمه شیرزاد  چهارمین  8/6/96 9:30شنبه    ساعت:روز:چهار  العاده فوق 

 به نام خدا 
اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي ، چهارمین جلسه 6/6/96مورخ    1182براساس دعوتنامه شماره   العاده) شوراي  به  اسلامی    (فوق  شهر رشت 

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.   شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي رئیس محترم 
 : دستور جلسه

 ـ  تصمیم گیري درخصوص کاندیداهاي اصلی تصدي پست شهرداري رشت.

 دستگاه هاي اجرایی. ـ  انتخاب  اعضاي محترم شورا به عنوان ناظرین شورا در سازمان هاي تابعه شهرداري و همچنین نمایندگان شورا در  سایر 

به شماره ش ر ـ   نامه شهرداري رشت  بازآفرینی فضاهاي شهري شهرداري    17/5/96مورخ    96ـ    96652ـ بررسی  درخصوص بودجه سازمان عمران و 

 رشت.

زماندهی مشاغل  تعرفه بهاي خدمات سازمان سا  8 درخصوص اصلاحیه ماده  31/3/96  مورخ   96-1495  -ـ بررسی لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف

 شهري و فرآورده هاي کشاورزي شهرداري رشت.   

در خصوص پرداخت غرامت ملکی خانم زبده شالکوهی واقع در رشت بلوار   25/3/96مورخ  1396-1283 -ـ بررسی لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف

 سال جاري. بودجه  3010202009تقاطع شهرك شهید بهشتی ـ بوستان و از ردیف اعتباري  -دیلمان

در خصوص انجام فراخوان انتخاب سرمایه گذار جهت  احداث، تجهیز و بهره   7/12/95مورخ    95ـ8301رف ــ بررسی لایحه شهرداري رشت به شماره ش

چنین احداث و بهره ایستگاه مکانیزه) و هم 10ایستگاه معمولی و  94ایستگاه اتوبوس شهري جانمایی شده توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک( 104برداري 

 استند تبلیغاتی جانمایی شده توسط سازمان زیباسازي. 200برداري از 

 ردیف  و از محل   زاده  ابراهیم  محمدحسین  آقاي   به  مالی  در خصوص پرداخت کمک   29/3/96  مورخ  96-1393  -ف  ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ لایحه

 خدمات شهري بودجه سالجاري.  41701اعتباري 

 

 قبل از دستور رئیس شورا:نطق 
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
در ابتداي جلسه، جناب آقاي سید امیر حسین علوي رئیس محترم شوراي شهر رشت، ضمن عرض سلام، مناسب هاي هفته را یادآور شدند و یاد و           

ابر  و  داشتند  گرامی  اند،  رسیده  شهادت  به  تروریستی  اثر حملات  در  که  را  همه شهدایی  و  دولت  هفته  در  خاطره شهداي  کردند؛ خون شهدا  امیدواري  از 
 راستاي پایداري نظام مقدس جمهوري اسلامی باشد. 

بعدي باید  جناب آقاي امیر حسین علوي با اشاره به دستور جلسه ابراز کردند: تصمیم گیري در مورد تصدي پست شهرداري امروز صورت گرفته و در مرحله  
 ان را بشنویم.نامزدها را به شورا دعوت کرده و برنامه هاي ایش

 نطق پیش از دستور ناطق اول:
ود اما چون  جناب آقاي احمد رمضانپور نرگسی، عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت، در مورد انتخاب شهردار گفتند: باید هرچه زودتر شهــردار انتخاب ش 

ي شورا را ـ که قبلاً در جلسات غیر رسمی به نتیجه واحد رسیده  هاي مورد نظر اعضاتصمیم داریم شهــرداري انتخاب نماییم که تمامی شاخصه ها و مؤلفه
 ایم ـ داشته باشد، پیشنهاد می شود براي رأي گیري نهایی عجله نکنیم.

چه بومی و    ده اند،عضو محترم شورا تاکید کردند: ما نیاز داریم شهرداري خدوم، پاکدست و مورد اعتماد و قابل انتخاب نماییم و در میان افرادي که تعرفه ش
هاي آنان عجله نماییم تا خروجی مناسبی داشته باشد و خداي ناکرده بعد از مدتی  چه غیر بومی افراد قدرتمندي هستند و نباید براي بررسی سوابق و برنامه

 نهایی را به روز دوشنبه موکول نکنیم. گیري  ایم. بنده مخالف اصل قضیه یعنی برگزاري جلسات متعدد نیستم ولی تصمیمبگوییم در انتخاب خود اشتباه کرده
 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

این زمینه گفتند: قبلاً هم گفتم   نیز در  آقاي رضا رسولی  بحث میروز است که روي شاخصه  10ماه و  3سپس، جناب  انتخاب شهردار  از  هاي  کنیم خیلی 
ماه فکر نکردیم و باز نیاز به زمان داریم.  3د. امروز قابل توجیه نیست که به مردم بگوییم  ان شهرهاي بزرگ مثل قم و تهران و یزد شهردار خود را انتخاب کرده

 کنم.اي را از دست می دهیم. مانند آقاي جمالی که  به یزد رفت و من بابت این تعلل از مردم عذرخواهی میدر این زمان افراد حرفه 
در روزهاي گذشته شاهد یک سر افزودند:  رایزنیعضو محترم شورا  بودیم یک سري  کاندیداها  ناصواب در مورد همه  فعالیت هاي  نبود  ي  مناسب  هایی که 

هاي خوب را از  اي عمل نکنیم که گزینهصورت گرفت که شاید خروجی مناسبی هم نداشته باشد. به سوگندي که هفته پیش خوردیم پایبند باشیم و به گونه 
 دست بدهیم .

 گیري نهایی تابع جمع هستیم. روزهاي شنبه و یکشنبه را حتماً براي ارایه برنامه بگذاریم ولی براي تصمیمایشان تأکید کردند: 
نامزد پست شهـرداري می گفتند: هر  این زمینه  در  علوي  آقاي  برنامهسپس جناب  ارایه  به هر  باید فرصت  بنابراین  باشد.  داشته  تالار شورا  در  را  هاي خود 

 ت وقت می دهیم تا از برنامه هاي خود دفاع نماید. سپس در انتخاب شهردار  تصمیم نهایی را خواهیم گرفت.نامزدي حداقل یک ساع 
ماه  3هاي  جدید مطرح شود آن گونه که دیشب افراد جدید تعرفه شده اند. ما  رئیس محترم شورا در پایان افزودند: بنده هم نگرانم که روزهاي دیگر گزینه

ریزي  شان بررسی شده، برنامههایی که قبلاً برنامهخیلی برازنده نیست که دوباره افراد جدید تعرفه شوند. بنابراین با همین مکانیزم در گزینهوقت گذاشتیم و  
 می نماییم.

 

 دستور اول:
جهت تصدي    ي نامزدهاـ  جناب آقاي سیدامیر حسین علوي، ضمن اعلام دستور کار جلسه مطالبی در ارتباط با بررسی پرونده1

از میان کاندیداي تصدي سمت   آمد و  به عمل  ایشان، رأي گیري  بیان توضیحات  از  پست شهرداري رشت عنوان نمودند و پس 
 نفر با اکثریت نسبی آرا به شرح زیر انتخاب شدند:  5پس از اخذ رأي،  ،شهردار

  رأي)7ـ مسعود نصرتی(2       رأي)7ـ مسعود کاظمی(1
 رأي)6ـ فرشاد فقیه(4    ي)رأ7ـ مسعود اسلامی ( 3
     رأي)6ـ محمد زالفی(5

 دستور دوم:
و ناظرین  نظر به انتخاب نمایندگان شورا در سایر دستگاه هاي اجراییي این جلسه اعضاي محترم شورا پس از بحث و تبادلدر ادامه

 اتخاذ گردید؛  هاي تابعه شهرداري پرداختند و به اتفاق آرا تصمیماتی به شرح ذیل شورا در سازمان
 آقاي سید امیر حسین علوي ـ کمیسیون ماده پنج  قانون شورایعالی معماري و شهرسازي:

 آقاي سید امیر حسین علويـ کمیسیون تشخیص سن  ثبت احوال:
 آقاي اسماعیل حاجی پور(عضو اصلی) ـ آقاي حجت جذب(عضو علی البدل).ـ کمیسیون بدوي نظام وظیفه:
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
 آقاي احمد رمضانپور(عضو اصلی) آقاي رضا رسولی(عضو علی البدل).تجدیدنظر نظام وظیفه:ـ کمیسیون 

 آقاي فرهام زاهد ـ شوراي مدیریت پیشگیري از وقوع جرم شهرستان رشت:
 آقاي فرهام زاهد ـ کمیته سلامت روان استان گیلان:
 جلال الدین محمد شکّریهآقاي ـ  انجمن یاوران وقف استان گیلان:

 آقاي حجت جذب در سازمان مدیریت حمل و نقل و بار و مسافر:   ـ ناظر
 آقاي فرهام زاهد ـ ناظر در سازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات: 

 خانم فاطمه شیرزاد  ـ ناظر در سازمان آرامستان:
 آقاي محمد حسن عاقل منش  ـ ناظر در سازمان فرهنگی،اجتماعی و ورزشی:

 آقاي محمد حسن علی پورـ ناظر در سازمان مدیریت پسماند:
 آقاي جلال الدین محمد شکریه ـ ناظر در سازمان سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی:

 آقاي اسماعیل حاجی پورـ ناظر در سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی:
 آقاي احمد رمضانپور نرگسیـ ناظر در سازمان سیما، منظر و فضاي سبز شهري:

 آقاي رضا رسولیعمران و بازآفرینی فضاهاي شهري:ـ ناظر در سازمان 
 آقاي حامد عبدالهی ـ ناظر در سازمان ساماندهی مشاغل شهري و فرآوره هاي کشاورزي:

 دستور سوم: 
دردبیرخانه شورا  18/5/96مورخ  1032ثبت شده به شماره  17/5/96مورخ   96ـ  96652ـ نامه شهرداري رشت به شماره ش ر ـ 3

جلسه  درخصوص   در  طرح  از  پس  تصویب،  رشت(پیوستی)جهت  شهرداري  شهري  فضاهاي  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  بودجه 
کمیسیون برنامه وبودجه و حقوقی و عمران و توسعه شهري شورا  شورا و اخذ گزارش از کمیسیون هاي    21/5/96مشترك مورخ  

تبادل و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه  در  بودجمذکور  رأي  اخذ  و  شهرداري نظر  شهري  فضاهاي  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  ه 
 رشت(پیوستی) به اتفاق آرا مورد تصویب قرار گرفت.

 دستور چهارم: 
دردبیرخانه شورا   24/4/96  مورخ810ثبت شده به شماره    31/3/96  مورخ  96-1495  -ـ لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف 4

شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر داردبه    1/5/96مورخ  اعلام وصول شده در یکصد و نود و هفتمین جلسه  
چارچوب  در  ذاتی  تعهدات  برابر  و خدماتی  جاري  هاي  هزینه  تامین  و  عمرانی  هاي  پروژه  زمینه  در  درآمدي  منابع  تأمین  جهت 

وعمرانی به شهروندان محترم اجتماعی اسلامی شهر به لحاظ ارائه خدمات  محترمبودجه شهرداري و در راستاي سیاستهاي شوراي
تعرفه بهاي خدمات سازمان سازماندهی مشاغل شهري و فرآورده هاي کشاورزي شهرداري   8  به اصلاحیه مادهشهر رشت، نسبت

 رشت،  به شرح زیر اقدام نماید؛ 
فع (سرقفلی) آن متعلق به غیر  املاك تجاري که عرصه و عیان آن متعلق به شهرداري و در اختیار سازمان بوده است و منا  -الف

(ده درصد) تحت عنوان بهاي انتفاع حق   %10باشد در زمان نقل و انتقال منافع (سرقفلی) بر مبناي ارزیابی اداره دارایی به میزان  
 مالکیت اخذ می گردد. 

ستاجر باشد در موقع نقل و  املاك تجاري که عرصه آن متعلق به شهرداري و در اختیار سازمان بوده است و اعیان متعلق به م  -ب
% (هفت و نیم درصد) تحت عنوان بهاي انتفاع حق مالکیت اخذ   5/7انتقال منافع (سرقفلی) بر مبناي ارزیابی اداره دارایی به میزان  

هاي عمران و توسعه شهري و برنامه و بودجه و حقوقی شورا و  کمیسیون   7/5/96می گردد، پس از طرح در جلسه مشترك مورخ  
کمیسیون  اخذ از  تبادلگزارش  و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه  در  مذکور  بر  هاي  مبنی  شورا  محترم  ریاست  پیشنهاد  بر  بنا  نظر 
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
اتفاق آرا مقرر شد؛  مسکوت ماندن لایحه مذکور به جهت بررسی بیشتر در کمیسیون مربوطه، به مدت یک هفته و اخذ رأي   به 

 .پیشنهاد شهرداري به مدت یک هفته مسکوت بماند
 دستور پنجم:

در دبیرخانه     5/96/ 2مورخ903ثبت شده به شماره    25/3/96مورخ    1396-1283  -ـ لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف5
شوراي اسلامی شهر مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد؛    8/5/96شورا اعلام وصول شده در یکصد و نود و هشتمین جلسه مورخ  

ث پلاك  غرامت  پرداخت  به  شماره  نسبت  بلوار   4بخش    77سنگ    31512بتی  رشت  در  واقع  شالکوهی  زبده  خانم  ملکی  رشت 
مترمربع از ملک مذکور با استناد به طرح   80/155، با عنایت به اینکه مقدار    24تقاطع شهرك شهید بهشتی ـ بوستان    -دیلمان

ب نظریه هیئت کارشناسان رسمی ارزش شش متري قرار دارد را حس20تفصیلی جدید و گزارش کارشناس فنی در مسیر خیابان  
(تحت عنوان؛ پروژه تملک دیلمان به    3010202009برآورد گردیده است از ردیف اعتباري  ریال    000/000/200/4دانگ به مبلغ  

از طرح در جلسه مشترك مورخ   نماید پس  اقدام  علی) بودجه سال جاري  امام  هاي عمران و توسعه  کمیسیون  14/5/96شهرك 
نظر و اخذ  هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلو برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیونشهري  

 نقد، به اتفاق آرا موافقت گردید.  %30خدمات غیرنقد(تهاتر) و % 70رأي با پیشنهاد شهــرداري، به صورت 
 دستور ششم:

در دبیرخانه  11/12/95مورخ    3074ثبت شده به شماره    7/12/95مورخ    95ـ8301رف ــ لایحه شهرداري رشت به شماره ش6
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر    15/12/95شورا اعلام وصول شده در یکصد و هشتادمین جلسه مورخ  

ه اتوبوس شهري جانمایی شده  ایستگا  104دارد نسبت به انجام فراخوان انتخاب سرمایه گذار جهت  احداث، تجهیز و بهره برداري  
استند    200ایستگاه مکانیزه) و همچنین احداث و بهره برداري از    10ایستگاه معمولی و    94توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک(

تبلیغاتی جانمایی شده توسط سازمان زیباسازي به جهت ایجاد جذابیت براي سرمایه گذاران (با در نظر گرفتن قراردادهاي منعقد  
پیشین و با هدف جمع بندي تبلیغاتی شهري)، با توجه به بسته سرمایه گذاري تهیه شده، حسب جلسه مورخ  شد   21/11/95ه 

 ماهه و مبلغ اجاره پایه ماهیانه سال اول   48با طول دوران مشارکت  Boltهیئت عالی سرمایه گذاري و به صورت قرارداد 
باشد و پس از انجام  نتخاب سرمایه گذار، اجاره به صورت ثابت و سال متغیر میریال، که در فراخوان ا  1/ 000/000/000به مبلغ  

مراحل فراخوان، شخص حقیقی یا حقوقی با داشتن امتیاز قابل قبول فنی  و پیشنهاد کمترین طول دوران مشارکت، برنده فراخوان  
اي در بوده و شهرداري بدون تقبل هزینه Boltذاري گردد و با توجه اینکه نحوه مشارکت در این بسته به صورت سرمایه گاعلام می

مند ساخته و موجب ایجاد  اندازي پروژه مذکور، شهـر و شهروندان را از منافع اجراي آن بهرهقبال احداث، تجهیز، نگهداري و راه
کمیسیون فرهنگی و اجتماعـی    14/12/95درآمدي پایدار براي شهـرداري خواهد شد اقدام نماید، پس از طرح در جلسات مورخ  

کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ   11/5/96کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شـورا و مورخ  96/ 20/1شورا و نیز مورخ 
نظر  و اخذ رأي به اتفاق آرا مقرر گردید؛ شهرداري رشت با هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلگزارش از کمیسیون

انمایی دقیق و پیگیري سازمان حمل و نقل و بار و مسافر، ساخت ایستگاه هاي اتوبوس را فقط از طریق واگذاري تبلیغات خود  ج
 سازه ایستگاه به فراخوان گذاشته و ظرف سه ماه آینده شروع به احداث نماید. 

 دستور هفتم:
 دبیرخانـه  در  20/4/96  مـورخ  772  شـماره  بـه  شده  ثبت  29/3/96  مورخ  96-1393  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه7

شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر  25/4/96شورا اعلام وصول شده در یکصد و نود و ششمین جلسه مورخ  
 شهرداري  بازنشسته  همکار محترم  از  زاده  ابراهیم  محمدحسین  آقاي  به  مالی  ریال کمک000/000/50دارد نسبت به پرداخت مبلغ  

درخواست نامبرده که به دلیل عمل جراحی همسرشان که دچار مشکل سرطان پانکراس بوده اند، متحمل هزینه   به  عنایت  رشت، با
ریـال   000/000/200هاي بسیاري گردیده اند و با توجه به عدم تمکن مالی نامبرده جهت پرداخت هزینه هاي بیمارستان به مبلغ  
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
شهري بودجه سـالجاري اقـدام نمایـد پـس از طـرح در جلسـه مـورخ   خدمات    41701اعتباري  ردیف  بدهکار می باشند و از محل

نظـر  و مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل  کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون  4/5/96
 رأي مخالف، موافقت گردید. 4رأي موافق و  6نفر از اعضاي محترم شورا با  10اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري، با توجه به حضور 

رأس ساعت    11/6/96شنبه مورخ  جلسه فوق العاده شــورا در روز  مقرر شد؛نظر اعضاي محترم شورا  در ادامه پس از بحث و تبادل
 تشکیل گردد.به منظور ارائه برنامه کاندیداهاي پست شهرداري  ، 9

 با ذکر صلوات پایان یافت.  11:30جلسه رأس ساعت 
 

حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  

 
 

 

 
 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 فاطمه شیرزاد  پنجمین  11/6/96 9:40شنبه    ساعت:روز: العادهفوق

 به نام خدا 
دعوتنامه شماره   پنجمین جلسه9/6/96مورخ    1203براساس  در محل ساختمان شوراي ،  شهر رشت  اسـلامی  العاده) شوراي  به  اسلامی    (فوق  رشت  شهر 

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.   قرائت آیاتی چند از کلام هستیریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي رئیس محترم شورا با 
 : دستور جلسه

 ـ  ارائه برنامه هاي کاندیداهاي اصلی تصدي پست شهرداري رشت، آقایان؛ مسعود اسلامی، محمد زالفی و فرشاد فقیه.

  11/6/96مأموریت سرپرست شهرداري رشت روز شنبه مورخ    درخصوص  9/6/96مورخ    1396ـ    114392ـ بررسی نامه شهرداري رشت به شماره ش ر ـ  

 . به مدت یک روز در تهران به منظور حضور در وزارت امور اقتصادي و دارایی کشور 
 

 نطق قبل از دستور رئیس شورا:
ابتداي جلسه جناب آقاي سید امیر حسین علوي،رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، ضمن عرض سلام و          تبریک عید قربان،   در 

 هاي خود عاقبت به خیر شوند. ابراز امیدواري کردند با دعاي خیر مردم مسئولان نیز در مسئولیت
ود را به  ایشان افزودند: امام حسین (علیه السلام) با یارانش به قربانگاه رفت و امیدواریم در راه حسین پایدار و استوار بوده و بتوانیم نفس خ 

 قربانگاه ببریم. 
 هاي خود را اریه دهند.سپس رئیس محترم شورا به ترتیب حروف الفبا از نامزدهاي پست شهرداري خواستند تا در حضور خبرنگاران برنامه

پس از آن جناب آقاي مسعود اسلامی به عنوان اولین نامزد تصدي پست شهرداري رشت، ضمن تقدیر از حسن توجه اعضاي محترم شورا در  
گزینه اصلی گفتند: بنده تیمی از اساتید دانشگاه و دوستان باسابقه در حوزه مدیریت شهري با خود دارم که    5نوان یکی از  انتخاب ایشان به ع

 با مشورت گرفتن، برنامه خود را تدوین کرده ام. 
در   21، به رتبه  55ل  در رشت نشان می دهد رشت از رتبه نخست در سا  85تا    55ساله بین سال هاي    30ایشان افزودند: مطالعه تطبیقی  

 تنزل پیدا کرده است.   85سال  
افتادگی رشت تصریح کردند: ترجیح منافع فردي و گروهی  بر منافع عمومی عمده ترین دلیل  عقب  آقاي اسلامی با اشاره به دلایل عقب 

ی شود و می باید براي شهر برنامه  افتادگی شهر رشت است. برنامه ریزي مدیریت شهري تنها به خدمات شهري، فرهنگی و عمرانی محدود نم
 رد.ریزي در راستاي توسعه پایدار داشت و در اجراي آن، بنده اعتقاد دارم لازم است نقاط ضعف را کاهش داده و تهدید ها را به فرصت تبدیل ک

و افزایش انگیزه هاي مادي و معنوي    ایشان خاطر نشان کردند: اینجانب با تجربه مدیریتی که داشتم، میتوانم نیروهاي ناکارآمد را  با آموزش
 تبدیل به کارشناسان قوي نموده و این تجربه اي است که در دوران مدیریت در سپاه دنبال کردم. 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
برنامه افزودند:   آقاي اسلامی  و  انداز تشریح کردند  برنامه عملیاتی سند چشم  انداز راهبرد هاي کلان،  هاي پیشنهادي خود را در قالب چشم 

 هاي زندگی مدرن است. هاي اقتصادي، مالی، امنیتی، اجتماعی و کالبدي در حوزه فضاي شهري، بخشی از چالشسبک زندگی، چالش  تغییر در
هسته  تک  نظام  محلات،  در  خدمات  نامناسب  توزیع  افزودند:  ایشان  و  خواندند  رشت  اساسی  معضلات  از  هم  را  رشت  شدید  ترافیک  و  اي 

 و نقل عمومی بر مشکلات ترافیکی شهر افزوده است.   ناکارآمدي و کمبود ناوگان حمل
جناب آقاي اسلامی احیاي بافت فرسوده،راهکارهاي کارآمدي اقتصادي، حفاظت زیست محیطی،  عدالت اجتماعی، حفظ تنوع فرهنگی، برنامه  

ک، تحول در نقش تاریخی مدیریت ریزي براي توسعه فضاي شهر مبتنی بر بوم شهر(آب و درخت)،توسعه سراي محلات، توسعه شهر الکترونی
 شهري را از دیگر برنامه هاي خود بر شمردند. 

آقاي اسلامی همچنین با اشاره به ثبت رشت به عنوان شهر خلاق خوراك تأکید کردند: در دیگر حوزه ها از جمله صنایع دستی هم باید برند  
افزایش یابد و    15. همچنین سراي محلات می باید به  سازي کنیم و محور پیرسرا می تواند زمینه رشد چنین برندسازي باشد  دفتر  6محله 

هاي می تسهیل گري براي سراي محلات ایجاد گردد و در این راه با آموزش می توان به مشارکت هاي اجتماعی بهبود بخشید و کمپینگ
د. ایشان همچنین بر استفاده از مشاهیر و  رشت، امی رشت و تی  رشت را توسعه داد و مردم را نسبت به هویت منطقه اي خود حساس نمو

 شود؛ تأکید کردند. هاي محلی و فرهنگی علمی با توجه به اینکه موجب جذب سرمایه گذاري میمفاخر گیلان در برگزاري جشنواره
روز یک فاجعه زیست  ایشان برخی پروژه هاي گردشگري را هم برشمردند و توضیح دادند: رودخانه هاي رشت که روزگاري یک فرصت بودند، ام

بلکه همه  نه تنها ساکنان حاشیه رودخانه ها،  و  انگلی تهدید می کنند  بیماري هاي  انواع  ایجاد  با  را  اند و سلامت شهروندان  محیطی شده 
 محلات شهر درگیر هستند و هزینه هاي سرسام آوري را به خانواده ها تحمیل می کنند. 

تواند بر مبناي بازآفرینی  بنده جذب سرمایه گذار است توضیحاتی کلی در خصوص پروژه هایی که می آقاي اسلامی با تأکید بر اینکه اولویت  
برون   و  تغییرات درون سازمانی  و  برپایی جشنواره ها  و  برند سازي رشت  با  افزودند:  و  دادند  ارایه  باشد،  و جذب گردشگر هم  محور توسعه 

 سازمانی  می توان رشت را متحول کرد.  
تن زباله   100در بخش دیگر از سخنانشان با اشاره به وضعیت سراوان، ضمن تاکید بر احداث زباله سوز خاطر نشان کردند: روزانه تنها و سپس 

 تن به سراوان می رود و این یک فاجعه زیست محیطی است.   570وارد شرکت کود آلی می شود و  
پایان رزومه خود را هم بدین   آقاي مسعود اسلامی در  بنده متولد سال  جناب  افزودند:  لاکانی رشت هستم،  در    1349شرح بیان نمودند و 

در رشته پزشکی دانشگاه    1374سالگی مدیریت فرماندهی گروهان در جنگ را برعهده داشتم.  سال    17سالگی وارد جبهه شدم و از    15سن
انبازان کل کشور  شدم و سپس جانشین بسیج پزشکی استان و  و بعد از فارغ التحصیلی دبیر عالی ج  82بقیه االله تهران پذیرفته شدم. سال  

 تاکنون را برعهده دارم.   90معاونت بهداشت و درمان سپاه استان از سال  
سپس جناب آقاي احمد رمضانپور، عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت، از ارایه برنامه هاي آقاي اسلامی تشکر کردند و با اشاره به وضعیت  

میلیارد    400تأکید کردند: همه برنامه هاي گفته شده مستلزم وضعیت خوب اقتصادي شهرداري است. شهرداري از سال گذشته  مالی شهرداري  
میلیارد تومان بتواند درآمد کسب کند، تنها   1200میلیارد تومان کسري بودجه دارد. اگر در چنین شرایطی شهرداري  500تومان و امسال نیز 

 تا پایان سال اداره نماید حتی اگر هیچ یک از برنامه هایی که جنابعالی ارایه دادید، را هم اجرا نکند. می تواند وضع موجود را  
 ایشان سپس پرسش اساسی خود را اینگونه مطرح کردند: 

 براي برون رفت از وضع مالی موجود و همچنین ارایه پروژه هایی که تعریف کردید، چگونه می خواهید درآمد کسب کنید؟ 
افتادگی حقوق اقشار  پس   از آن جناب آقاي محمد حسن علیپور، عضو محترم شورا نیز با اشاره به وضعیت پرداخت حقوق پرسنل  و عقب 

توانید در برابر فشارها سکوت اختیار کرده و ابتدا حقوق پرسنل را  آسیب پذیر تصریح کردند: پیمانکاران نیز مطالبات سنگینی دارند آیا شما می
 بدهید؟

و چالشآقا از مشکلات  بنده  پاسخ گفتند:  اسلامی در  منابع درآمدي شهرداري  ي مسعود  دانم  و می  دارم  اطلاع  بیش  و  هاي شهرداري کم 
ت  عوارض، ارزش افزوده و اعتبارات دولتی است که محقق نشده و کفاف اجراي پروژه ها را نمی دهد. اما دور از انتظار نمی بینم که با مشارک 

 استفاده از سرمایه بخش خصوصی بتوانیم از این مشکلات مالی خارج شویم.هاي اجتماعی و  
ایشان تأکید کردند: بنده  اعتقاد دارم این همه مقروض بودن شهرداري واقعی نیست. من دوست دارم با شجاعت وارد میدان شوم و ببینم آیا  

-انگیزگی کارکنان شدهپرسنل چند ماه است عقب افتاده و باعث بیهمه بدهکاري در شهرداري وجود دارد؟ و با این که مطلع هستم حقوق  این
 رسانم. است، بنده ظرف دو ماه حقوق پرسنل را به صفر می

نامزد پست   آقاي اسلامی در پاسخ خانم فاطمه شیرزاد عضو محترم هیئت رئیسه شورا که گفتند: تاکنون یک پزشک عمومی  سپس جناب 
به رویکرد شهر سلامت محور کمک کند. اما با این کمبود نقدینگی در شهرداري چه برنامه هاي عمرانی    شهرداري نشده است و این می تواند 

در حوزه سلامت دارید؟ و مردم نگرانند یک پزشک چگونه می تواند سکان شهرداري را به دست گیرد؟ ابراز داشتند؛ این منطقی نیست که  
ي کی یو را دارند و اینگونه نیست که متوجه معضلات شهري نمی شوند و اگر یک متخصص  پزشک نمی تواند شهردار شود. پزشکان بالاترین آ 
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شهرسازي این همه معضل براي شهر ایجاد کرده، یک پزشک هم می تواند حل کند. مدیریت شهري، نیازمند دانش مدیریتی، تعامل با نهادها و  

 رین توانمند امور را اداره نماید. ارگان هاي متفاوت است. شهردار می تواند با استفاده از مشاو
پس از آن جناب آقاي محمد زالفی دومین نامزد تصدي شهرداري رشت که برنامه هاي خود را به صورت مکتوب در اختیار اعضاي محترم شورا  

شود، مسیري را طی کند که  قرار داده بودند، شروع به کار شوراي جدید را تبریک گفتند و ابراز کردند: امیدوارم هر کسی که شهردار رشت می
 در پایان، شهر رشت مثال ها زدنی باشد. 

با   1356در املش هستم، از دوران تحصیل و سال هاي    1340شان را اینگونه ارائه دادند: متولد  ایشان پس از معرفی اجمالی خود رزومه کاري
زان آشنا شدم و بعد از انقلاب در اولین کنکور، وارد دانشگاه تهران  انقلاب و فعالیت هاي انقلابی به واسطه فعالیت در انجمن اسلامی دانش آمو

شده و در همان سالها با وجود تاهل و دو فرزند بارها در مناطق مختلف عملیاتی جنوب و غرب کشور حاضر شدم. زمان مسئولیت بنده به  
، کلیشم، عمارلو، جیرنده،  رضوانشهر، ماسال، سوباتان و تالش  عنوان مسئول اداره راه جهاد سازندگی گیلان، مطالعه و احداث راه هاي اشکورات

 انجام شد. 
ایشان همچنین برخی از خدمات خود در زمان تصدي فرمانداري رودبار، لنگرود و رشت را هم برشمردند و ضمن بیان خاطراتی از بازسازي  

 خود را به پایان بردند.   که به عنوان فرماندار این منطقه بودند، معرفی   69هاي زلزله تابستان سال  
نامزد پست شهرداري تاکید کردند: در زمان حضور من در فرمانداري، رابطه صمیمی بین مردم و اصناف مختلف ایجاد شد و این رابطه تا به  

 امروز ادامه دارد. 
شده اما اساس کار مدیریت جاي دیگري است. ما  ها را باید مدیران اجرا کنند کاغذها برنامه نیستند هرچند برنامه تدوین ایشان  افزودند: برنامه

اي  اگر نتوانیم زیرساختها را درست بسازیم و مدیران کارآمد و دلسوز و پاکدست و داراي رزومه روشن و کارنامه مشخص حاکم کنیم، هر برنامه 
 منجر به شکست می شود. 

ري تاکید کردند و افزودند: شجاعت و پذیریش تغییرات به صورت وي همچنین بر برنامه ریزي درست،  نظارت و کنترل و پایش در مدیریت شه
 بنیادي در رشت لازمه یک مدیریت شهري است و پیش نیاز آن گماردن انسان هایی شایسته بر این مسند است.

دهاي توسعه کلانشهر رشت براي  ها  راهبر آقاي زالفی، برنامه هاي خود را به صورت مدون به اعضاي محترم شورا ارایه دادند و گفتند: این برنامه
 دست یابی به شاخصه هایی است که در این کتابچه تدوین شده است. 

هاي توسعه پایدار شهري را برشمردندوابراز کردند: این  نامزد پست شهرداري، راهبردهاي توسعه کلانشهر رشت در مسیر دستیابی به شاخصه
 اجتماعی و رشد اقتصادي است. رکن پایداري زیست محیطی، عدالت  3توسعه مبتنی بر  

را نیز ترسیم کردند و افزودند: شهر رشت باید به گونه اي رشد کند که مقصد گردشگران و موجب ماندگاري آنها    1400ایشان افق رشت در  
ینی در شهروندان  شود. رشت می باید با استفاده از توانمندي هاي بومی اعم از موسیقی فولکوریک،  لباس هاي بومی و ... موجب نشاط آفر

 شود. 
زالفی در بخشی از سخنان خود گفت: مدیران رئیس مردم نیستند بلکه حقوق بگیر و نوکر مردم هستند و باید پاسخگوي عملکرد خود باشند .  

 پاسخ شفاف به عملکرد شان به نوعی احترام به شهروندان است . 
نمودند و افزودند: تعامل با دستگاه هاي اجرایی خدمات رسان و نمایندگان مجلس   ایشان بر تعامل با دیگر مدیران و دستگاه هاي اجرایی تاکید

سال گذشته چه  20بخشی از وظیفه مدیریت شهري است و باید بتوانیم در حوزه محلی و ملی  مدیران ملی را در کنار خود داشته باشیم. در  
 مند شویم. هاتفاقی افتاده است که ما نمی توانیم از توان شهرداران قبلی بهر

ایشان همچنین مدیریت منابع مالی و استفاده صحیح از منابع کسب شده را هم یادآور شدند و ابراز کردند: چگونه و کجا هزینه شدن، وظیفه  
 مدیر شهرداري است. همچنین هوشمند سازي شهر و شهرداري باید به نحوي تحقق یابد که شهروندان بتوانند در منزل خدمات بگیرند. 

برنامه کلان براي راهبرد هاي توسعه کلانشهر رشت دارم که هر کدام در زیر فصل هاي جزیی تعریف 9ب آقاي زالفی تصریح کردند: بنده  جنا
شده است. بخش مهم آن به تقویت مشارکت هاي اجتماعی از یک سو و بهرمندي مناطق کم برخوردار از امکانات شهري معطوف می شود.  در  

 چه اتفاقی افتاده که فاصله معناداري بین مناطق نخودچر، عینک و حمیدیان وجود دارد. سال در رشت  20این  
ایشان همچنین در مورد معماري و شهرسازي رشت که به صورت نامتوازن و ناموزن توسعه یافته گفتند: چرا باید مدیریت شهري اجازه دهد در  

ختمانها هارمونی  داشته باشد. در شهرداري باید طراحی موزون شهر صورت گیرد. هر خیابانی هر سازنده اي یک نوع نما بزند. باید نماي سا 
 کمیسیون ماده صد نباید تنها به تخلفات و صدور جریمه رسیدگی نماید. 

اط  فرماندار اسبق رشت، تأکید کردند: درب  اتاق شهرداري رشت به روي فرهیختگان و نخبگان باز است و تلاش می شود بسترسازي براي ارتب 
 با مدیران شهري و مردم بیشتر صورت گیرد.
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ایشان راه برون رفت از مشکلات مالی شهرداري را جذب سرمایه هاي بخش خصوصی دانستند و تاکید کردند: باید ابتدا نگاه شهرداري، مردم و  

و اصحاب رسانه  و حتی ائمه جمعه و   مسئولان را در حمایت و ایجاد فضاي آرامش براي سرمایه گذاران تغییر دهیم و در این راه مطبوعات
 جماعات هم می توانند در تغییر این نگاه موثر باشند. 

پس از پایان نطق اعضاي شورا، آقاي حجت جذب عضو محترم شورا از آقاي زالفی پرسش کردند؛ همه کاندیداها فضاي کار و ارتقاء را توضیح 
 داریم شهرداران ضعیف بودند ولی براي برون رفت از این چالش ها چه کار باید کرد؟   می دهند ولی در عمل اتفاقی نمی افتد و ما هم اعتقاد

این سیستم مسئولیت داشتید در دوران   بودید که سالها در  مدیرانی  از جمله  رئیسه شورا همچنین تصریح کردند: شما  عضو محترم هیات 
از مشک امروز رشت  اگر  است؟   داده  و جذب  مسئولیت شما چه کار چشمگیري رخ  ترافیک  و  بهداشت، محیط زیست  نظیر  لات عدیده اي 

کردید؟پس ایرادهایی که  سرمایه رنج می برد، ناشی از همان بسترسازي هایی نیست که   جنابعالی می باید در زمان مسؤلیت آن را فراهم می
 فراهم می کردید.اکنون مطرح می کنید در زمان مدیریت شما هم بوده که می باید زیر ساخت آن را  

ارزشی هستید که در  نیروهاي  از جمله  آقاي زالفی گفتند: شما  به  آقاي احمد رمضانپور دیگر عضو محترم شورا هم خطاب  ادامه جناب  در 
ن شکل  تثبیت انقلاب نقش داشتید. کسانیکه برنامه عالی ارایه می دهند ولی در مدیریت ناتوان هستند، برنامه هایشان اجرا نمی شود. بهتری

 مدیریت تلفیقی است  و این می تواند شهر را نجات دهد. 
عضو محترم شورا همچنین گفتند: شما به عنوان یک چهره شاخص اصلاحات، مطرح هستید و هیچکس نمی تواند منکر باشد که تنها یک 

، در اتاق شما فقط به روي اصلاح طلبان باز  جناح سیاسی در ایجاد انقلاب، تثبیت و استمرار انقلاب نقش داشته است. شما اگر شهردار شوید 
 است یا همانند دوران تصدي فرمانداریتان در رشت تفکر سیاسی خود را دخیل در مدیریت نمی کنید؟ 

پس از آن جناب آقاي جلال الدین محمد شکریه عضو محترم شورا، هم در همین راستا پرسش کردند: نامزدها امروز برنامه هاي خوبی معرفی  
 اما اگر مدیریت توانمند و با سابقه اجرایی شفاف نباشد، نمی تواند این برنامه ها را اجرا کند.   کردند

به  این است که حرکت شما  اعتبارات کلی جذب کند. سوال من  نتوانسته  ادوار گذشته رشت  دانند در  افزودند: همه می  عضو محترم شورا 
 حوزه بیان نمایید.   3اولویت کاري دارید؟ اولویت ها را در  صورت برنامه همسطح و فراگیر همزمان خواهد بود یا  

سپس جناب آقاي محمد حسن علیپور عضو محترم شورا، نیز خطاب به آقاي زالفی گفتند: خدمات صادقانه شما بر کسی پوشیده نیست. اما  
همه شعار می دهند ولی به وعده عمل نمی    مردم نوکر نمی خواهند خدمتگذار می خواهند. شهرهاي همجوار ما از کیفیت خوبی برخوردارند.

 کنند. براي ما اصلاح طلب و اصولگرا  مطرح نیست. 
هاي بعدي  هاي سیاسی شایددر اولویتپس از آن جناب آقاي فرهام زاهد،دیگر عضو محترم شـورا، نیز خطاب به آقاي زالفــی گفتند: برنامه

ها براي توسعه توزیع می شد ما درگیر  مختلفی دارد. زمانی که دلارهاي دولتی در دیگر استانماندگی استان گیلان دلایل  شما قرار گیرد. عقب 
قطب کشاورزي گیلان بودیم. دوستان مسئول به تناسب مسئولیت خودشان بگویند چه اتفاقی براي استان افتاده است؟ عضو محترم شورا در  

 کردند این ایستادگی بابت خدمات و بزرگواري شماست. احترام به آقاي محمد زالفی به احترام ایستاد و تأکید  
معاون   عنوان  به  را  خود  همفکر  دوستان  بودید،  فرماندار  شما  که  زمانی  گفتند:  نیز  شـورا  محترم  عضو  عبدالهی،  حامد  آقاي  جناب  سپس 

 برگزیدید. آیا باز همین تفکر سیاسی را در شهرداري خواهید داشت؟
 ردند: شهرداري دیگر جانی ندارد که یک پایگاه سیاسی باشد و باید شایسته سالاري حاکم باشد. خزانه دار محترم شورا ابراز ک

هاي اعضاي محترم شورا پس از نقل خاطره اي از نماینده ولی فقیه گیلان گفتند: امروز  پس از آن فرماندار اسبق رشت در پاسخ به پرسش
لید کننده فولاد شده ایم. اما این روند توسعه اي که ما آغاز کردیم ادامه پیدا نکرد. ما در  گیلان چند میلیارد فولاد تولید می کند و ما شهر تو

آن دوران در نقطه اي قرار داشتیم که منتقد بودیم  و آن روز هم انتقاد می کردیم و بعد در فضایی قرار گرفتیم که نتوانستیم حرکت هاي  
 توسعه اي که آغاز کرده بودیم تدوام بخشیم.

از سال  ایش بعد  و  ادامه دادند: قبل  نباشند،    76ان   اکنون هم تا شایستگان حاکم  و  بود که چرا شایستگان حاکم نیستند  این  ما  هم حرف 
یم مشکلات این شهر حل نمی شود. پارلمان محلی باید محلی براي بهترین فرزندان کشور باشد. ما شرعاً و عرفاً حق نداریم مدیرانی انتخاب کن

نیستند و از طیف ما هستند. بنده در همان زمان تصدي فرمانداري نیز عامل به این اعتقاد بودم و معتقدم باید شایستگان هر دو    که شایسته
 جناح در مسند باشند زیرا همه فرزندان انقلاب هستند. 

ای و یادآور شدند:  انجام شده در دوران فرمانداري را هم تشریح کردند  از خدمات  خانه بهداشت روستایی، کلنگ    90جاد  آقاي زالفی بخشی 
ر  احداث خط آهن گیلان، آزاد راه رشت و احداث منطقه آزاد انزلی در همان دوران آغاز شد و اینها برخی از پروژه هاي سنگینی بود که انتظا

 داشتیم این توسعه در دوره هاي بعد هم تداوم یابد. 
 جاي سیاسی کاري نیست و شهرداري متعلق به همه شهروندان است و قطعاً کسانی  نامزد تصدي پست شهرداري تاکید کردند: شهرداري اصلاً

 مدیر شهرداري خواهند بود که واجد بالاترین شایستگی ها هستند.  
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  اي از فعالیت هاي خود ارایه دادند و تصریح کردند: متولد محله در ادامه سومین نامزد پست شهرداري، جناب آقاي مهدي فرشاد فقیه رزومه

هاي مختلف در حوزه راه سازي وعمران، این توانایی را  سرچشمه رشت و داراي مدرك دکتراي متاکارولیک هستم و به واسطه حضور در شرکت
 دارم که شرکت هاي مختلف را براي سرمایه گذاري به سمت رشت سوق دهم.

ل نظیر فروش اوراق مشارکت براي بازگشایی محور صیقلان به  آقاي فرشاد فقیه افزودند: در تلاش هستم تا مصوبات مغفول مانده شوراهاي قب
 تختی و معلم و همچنین استفاده از تسهیلات بانکی براي خرید تجهیزات ترافیکی را احیاء و اجرایی کنیم. 

درصد سپرده بانکها    23که  ایشان ادامه دادند: بعد از این دو مرحله وارد شدن در فضاي سرمایه گذاران محلی، منطقه اي و ملی، با توجه به این
خانگی است می باید محمل مناسبی براي جذب سپرده هاي خانگی ایجاد شود و این سپرده ها به سمت پروژه هایی برود که برند شهرداري  

 دارد مانند مشارکت هاي مردمی در شهرداري تبریز.
نیم اگر قراراست سرمایه گذار سرمایه اش را در بانک بگذارد در پروژه  آقاي فقیه تأکید کردند: باید براي سرمایه گذار انگیزه و شرایط ایجاد ک

یم  اي سرمایه گذاري کند که در شهر خودش سودآوري داشته باشد. خیلی از پروژه هاي تهران با سرمایه گیلانی ها انجام می شود ما باید بتوان
 ري کنند.شرایطی ایجاد کنیم که گیلانی ها در استان و شهر خودشان سرمایه گذا

هاي بخش ملی گفتند: بسیاري ازشرکت هاي سرمایه گذار در سطح ملی علاقه دارند در گیلان  ایشان همچنین با تأکید بر استفاده از سرمایه
ه  اي مانند آقایان؛ احمد رمضانپور و جلال الدین محمد شکریه کسرمایه گذاري کنند ولی تعامل ایجاد نمی کنیم با وجود چهره هاي برجسته

 چهره ملی هستند، می توان از ظرفیت ایشان براي توسعه و جلب سرمایه گذار استفاده کرد. 
و  تهران دفتر  آیا شهرداري رشت در  تهران گفتند:  امور سرمایه گذاري در  براي تسهیل گري در  فقدان دفتري  از  تاسف  ابراز  با  فقیه  آقاي 

در سطح ملی ایجاد نمی شود و در فقدان این روابط، رشت نمی تواند از مواد و تبصره    دبیرخانه اي دارد که پیگیر این موارد باشد؟! تعاملات
 هاي دولتی استفاده کند. 

ایشان سپس با اشاره به نام برخی از شرکت هاي آماده به سرمایه گذاري افزودند: شرکت سی.ام.سی  در حوزه شرکت آب فعالیت و شرکت  
 فعالیت دارند که با توجه به اعلام آمادگی این مجموعه ها می توانند در رشت سرمایه گذاري کنند.  سی.ار. سی.سی در حوزه حمل و نقل ریلی 

اي بردیم و چه برندي ایجاد کردیم؟  نامزد پست شهرداري با اشاره به برند سازي شهر خلاق خوراك افزودند: در شهر خلاق خوراك چه استفاده 
رفی کنیم. از جوامع بین المللی کمک نگرفتیم که فضایی ایجاد کنیم براي توسعه گردشگري. از این  ما نتوانستیم در دنیا هم  این برند را مع

جیره  ظرفیت استفاده نکردیم تا از بزرگترین رستورانهاي دنیا دعوت کنیم که در دنیا زنجیریه اي کار می کنند، از سرمایه این رستوران هاي زن
 اي استفاده کنیم.

آیند ولی چون اقامت ندارند،  اشاره به عدم ماندگاري گردشگران در رشت تأکید کردند: گردشگران زیادي به رشت میآقاي فقیه همچنین با  
 گذارند. آورده ندارند و فقط هزینه ترافیک و خدمات براي شهر به جا می

مات یکپارچه مختلف ببریم مزیتش این است که ایشان در ادامه افزودند: اگر نظام یکپارچه مدیریت را بتوانیم فراهم کنیم مردم را به سمت خد 
 علاوه بر جلوگیري از فساد، مردم  را به سمت استفاده دیگر از خدمات الکترونیک و کاربردي کردن آن پیش برده ایم.

رشت با وجود   نامزد پست شهرداري همچنین با اشاره به وضعیت نامطلوب ناوگان حمل و نقل عمومی ابراز کردند: در حوزه حمل و نقل شهري
اتوبوسهاي کم و عدم تناسب تاکسی با خطوط و با توجه به فرهنگ مردم که از حمل و نقل عمومی استفاده نمی کنند، نیازمند فرهنگ سازي  

 با استفاده از گسترش حمل و نقل عمومی است.  
و شورایاري ها می توانند مشارکت هاي مردمی را    آقاي فقیه سپس بر استفاده از سمن ها هم تاکید کردند و افزودند: تشکل هاي مردم نهاد

 افزایش دهند. تشکل ها را ساماندهی نکرده ایم تا از این ظرفیت بیشتر بهره مند شویم.  
ایشان پیشنهاد خواهر خواندگی رشت با سوجو چین را هم مطرح کردند و گفتند:  سوجو در حوالی شانگهاي چین قرار دارد و مانند رشت دو  

دارد.  طرح توسعه این شهر توسط سرمایه گذاران سنگاپوري انجام شد. این شهر بر اساس توسعه تکنولوژي شکل گرفته و گوشی اپل  رودخانه  
 در این شهرتولید می شود.  

ین را در  ایشان تصریح کردند: باید از سرمایه گذاران سوجو براي توسعه رشت استفاه کنیم. رشت نیاز به دقت نظرهمدلی و ملاطفت دارد و ا
شوراي پنجم می بینم. هر کسی که انتخاب شود، بنده آمادگی دارم اگر شهردار هم نشدم به عنوان یک رشتی در خدمت اعضاي محترم  شورا  

 و شهردار منتخب باشم.
خوشایند به خصوص در حوزه  در ادامه جناب آقاي فرهام زاهد عضو محترم شورا گفتند: رشت در دوره هاي مختلف می باید شاهد اتفاقات  

ک  جذب سرمایه گذار باشد که عملی نشد.  اما نگاه هاي تک سویه و عدم توجه به توانمندي افراد به عنوان شایسته سالاري تاکنون مانع شده ی
 شهردار خوب انتخاب شود. 

با کمک شورا هم عملی می شود و سرمایه گذارها  با انتخاب شما به عنوان شهردار با سابقه تاریخی که رشت دارد، آیا پیشنهادهاي شما حتی  
 به رشت  می آیند؟!
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ساله   چند  بودجه  از  حوزه  این  اصلاح  و  خواهد  می  ملی  عزم  معضلات  این  بزرگ شده که حل  اینقدر  مشکلات  افزودند:  شورا  محترم  عضو 

وید، چه برنامه و با چه اولویت و با چه راه دسترسی   ساله خود را برش بزنید اگر شهردار ش4شهرداري هم خارج است. پیشنهاد می کنم، برنامه  
 کنید؟ امکان آن را ایجاد می

نامزدهاي   این  توانایی همه  از  و  باشیم  توانستیم چند شهردار داشته  آقاي رمضانپور عضو محترم شورا هم گفتند: کاش می  ادامه جناب  در 
 توانمند بهره می بردیم. 

که می تواند اینهمه سرمایه را به سمت شهرداري سوق دهد، اگر به هر دلیل از توانایی شما به عنوان  عضو محترم شورا افزودند: آقاي فقیه  
 شهردار استفاده نکردیم آیا این پتانسیل در شما وجود دارد که در آوردن سرمایه گذار به این شهر کمک کنید؟

از آقاي اسلامی هم سوال کردم، هرچند پاسخ نداد و رسانه ها نیز صحبت جناب آقاي رمضانپور سوال دوم، خود را مجدداً تکرار کردند و گفتند:  
میلیارد تومان است، اگر هزینه هاي جاري    500بنده را به درستی منعکس نکردند. با توجه به کسري بودجه هاي دو سال اخیر که بیش از  

اریم  تا بتوانیم وضعیت موجود را اداره کرده، حقوق پرسنل را  میلیارد تومان بودجه نیاز د  1200موجود و هزینه هاي موجود را مدیریت کنیم  
دارید؟ چه  بدهیم و پول پیمانکاران را نیز بپردازیم. اگر به هر دلیی نتوانید سرمایه گذار جذب کنید، چه برنامه اي براي انجام و اداره این شهر  

 میلیارد تومان کمبود بودجه دارید؟700برنامه اي براي جبران  
چشمی ها خارج از اختیارات شهرداري است. اما  اي فرشاد فقیه گفتند: کارکردن در گیلان بسیار سخت است کم بینی ها و چشم و همسپس آق

پشتوانه من براي جذب سرمایه گذار در گام نخست شوراست.  دوماً اگر شهردار باشم تمام توان خود را می گذارم در این حوزه که تخصص 
از تجربه دیگر شهرها  دارم وارد عمل شوم.   باید سفرهاي ماهانه به شهرهاي داخلی و خارج داشته باشیم. این هزینه نیست سرمایه است تا 

توانم و نیازمند همراهی و همدلی تک تک اعضا  استفاده کنند و ببینند در عرض یکسال چه تغییري ایجاد می شود. من به تنهایی قطعاً نمی
 قدم هستم.، در عملکرد خود ثابتهستم و فارغ از هر تفکر سیاسی

توانم سرمایه به رشت وارد کنم و براي هر سال یک برنامه راهبردي دارم. دو مصوبه داریم که باید فعال شود. من اسم  ایشان تأکید کردند: می
سرمایه گذاري ما برنامه مطالعاتی آن  موجود  توانند در چند پروژه چند ده میلیارد  سرمایه گذاري کنند و در دفتر  شرکت را نام بردم که می3

 د. است. راهکار هم دادم با استفاده از سرمایه هاي خرد مردمی و استفاده از اوراق مشارکت و با ابزارهاي قانونی می توان کارها را پیش بر
اولویت من پرداخت به موق ابراز کردند: کسري بودجه شهرداري را قبول دارم و  ع حقوق کارکنان شهـــرداري است. مردم  آقاي فرشاد فقیه 

گردد. تکمیل پروژه هاي عمرانی ناتمام اولویت من است. ولی باید از  ها میخواهند اما زندگی کارکنان شهرداري هم  با همین حقوقپروژه می
 منابع ملی استفاده کنیم و خودمان را به یک نقطه مطلوب برسانیم.

 مصوبات: 
 دستور اول:

  در دبیرخانه  9/6/96مورخ    1205ثبت شده به شماره    9/6/96مورخ    1396ـ    114392اري رشت به شماره ش ر ـ  ـ نامه شهرد1
به مدت یک روز در تهران به منظور  11/6/96بر صدور مجوز مأموریت سرپرست محترم شهرداري رشت روز شنبه مورخ شورا مبنی 

غیاب، جناب آقاي مجید نوروزي معاون محترم شهرسازي و معماري شهرداري حضور در وزارت امور اقتصادي و دارایی کشور که در 
عهده تبادلرشت  و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه  در  خواهند شد  محوله  وظایف  محترم دار  سرپرست  مأموریت  با  رأي  اخذ  و  نظر 

 شهرداري رشت به اتفاق آرا موافقت گردید.  
بحث از  پس  شوروتبادلـ همچنین  محترم  اعضاي  محترم نظر  رییس  به  شهردار  مأموریت  و  مرخصی  اختیار  تفویض  درخصوص  ا 

 و مأموریت هاي داخل کشور شهردار به رییس شورا تفویض گردد.  اتفاق آرا مقرر شد؛مرخصیشورا، به
به غیبتـ سپس ،  شوراي اسلامی شهر رشت  6/6/96الدین محمدشکریه درجلسه مورخ  پور وجلالآقایان؛اسماعیل حاجی  با توجه 

ارایه توضیحاتنامه داخلی شوراي اسلامی شهر غیبت آیین  16ماده  2برابر تبصره از  آقایان؛    شان مورد بررسی قرار گرفت که پس 
 شان موجه تشخیص داده شد. به اتفاق آرا غیبت  اسماعیل حاجی پور و جلال الدین محمد شکریه

تبادل و  بحث  از  پس  ادامه  در  اتفاـ  به  شورا  محترم  اعضاي  آرا  نظر  شد؛  ق  مورخ مقرر  یکشنبه  روز  در  شــورا  العاده  فوق  جلسه 
 تشکیل گردد.به منظور ارائه برنامه دو کاندیداي دیگر پست شهرداري   ،9رأس ساعت  12/6/96

 با ذکر صلوات پایان یافت.  11:30جلسه رأس ساعت 
حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
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 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 فاطمه شیرزاد  ششمین 12/6/96 10شنبه    ساعت:روز:یک العادهفوق

 خدا به نام 
العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي ، ششمین جلسه 11/6/96مورخ    1207براساس دعوتنامه شماره   به  اسلامی    (فوق  شهر رشت 

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.   ریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی
 : دستور جلسه

 ـ  ارائه برنامه هاي کاندیداهاي اصلی تصدي پست شهرداري رشت، آقایان؛ مسعود کاظمی و مسعود نصرتی. 

در ابتداي جلسه جناب آقاي سید امیر حسین علوي رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، با عرض سلام مناسبت هاي هفته     
و بحث انتخاب شهردار، تأکید کردند: همانند گذشته رعایت   در انعکاس مطالب شورا     را گرامی داشتند و ضمن تقدیر از خبرنگاران

 عدالت و انصاف را در نوشتار خود داشته باشید.
رزومه  شورا  در صحن  با حضور  رشت،  تصدي شهرداري  کاندیداي  لیچائی،  کاظمی  مسعود  آقاي  جناب  بیان  سپس  را  خود  از  اي 

کارشناسی شهرداري آغاز کرده و به عنوان رئیس شوراي شهر در دوره چهارم به این شهر خدمت   کردند و گفتند: بنده از بدنه کار
 کردم.

نامزد پست شهرداري رشت با پخش کلیپی از وضعیت کنونی رشت، تصریح کردند: اعتقاد دارم دغدغه شهرداري می باید دغدغه  
ود گفتند: اعتقاد اصلی من تعامل با همه نهادها براي پیشبرد این سر فصل با ارائه برنامه هاي خ  9در  ایشان    همه مردم شهر باشد.

 اهداف است. 
آقاي مسعود کاظمی، بر اصلاح ساختار نظام اداري و نیروي انسانی شهرداري تأکید کردند و افزودند: باید زمینه لازم براي انتقال 

ور توانمند شوند. آموزش به کارکنان هزینه نیست بلکه یک تجارب استادان مجرب و آموزش مدیران فراهم آید تا مدیران در اداره ام
       سرمایه است.

و  یادآور شدند: شایسته سالاري  و  نمودند  تأکید  امین در سطوح مدیریت شهري  و  به کارگیري مدیران لایق  بر  ایشان همچنین 
 استفاده از افراد توانمند مهمترین برنامه بنده در شهرداري خواهد بود.

کاظ فناوريآقاي  اندازي  راه  را  مردم  مقابل  در  پاسخگویی  افزایش  لازمه  سخنانشان  ادامه  در  خواندندو  می  اداري  نوین  هاي 
اداري ـ مدیریتی کارآمد، مقتدر افزودند: ایجاد نظام  اداري اهداف اختصاصی دارم که منجر به  پاسخگو شده و در     براي تحول  و 

 نهایت مشارکت هاي مردمی را افزایش دهد. 
امزد پست شهرداري رشت، پرداخت حقوق معوقه پرسنل را ضروري خواندند و تأکید کردند: ایجاد محیطی صمیمی و اخلاق محور  ن

هاي تابعه جهت احساس آرامش و آسایش همکاران و پرسنل شهرداري موجب افزایش کارآمدي  در سطح شهرداري رشت و سازمان
 در شهرداري می شود.

اها و موانع موجود در سیستم اداري شهرداري را هم تشریح کردند و راهکارهاي خود را براي برون رفت آقاي مسعود کاظمی، تنگن
از موانع موجود بیان نمودند و ابراز کردند: عدم سیاسی کردن پست هاي شهرداري و شایسته سالاري در به کارگیري کارشناسان  

 شهرداري اولویت بنده است. 
اشاره به قوانین شهرداري و به روز نشدن آن مطابق با نیازهاي روز جامعه، ابراز کردند: اکثر قوانین نامزد پست شهرداري رشت، با  

قدیمی است و تناسبی با فعالیت هاي روز ندارد و اصلاح این قوانین و تعامل با دیگر نهادها براي اجراي پروژه ها، یکی از مهمترین 
 برنامه هایم می باشد. 
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ه به بسته شدن شهربازي قدس در دوره شوراي چهارم تأکید کردند: متأسفانه با فسخ قرارداد، کلیه امکانات  ایشان همچنین با اشار

 احیاي این شهر بازي مهمترین برنامه بنده است.  بازي شهربازي قدس از پارك شهر خارج شد و
ه کدهاي بودجه متصل است و با توجه به درصد درآمد ما ب  75آقاي کاظمی با اشاره به وضعیت درآمدي شهرداري تصریح کردند:  

 طرح تفصیلی جدید، می توان با ایجاد تبصره هایی، درآمد شهرداري را افزایش داد. 
کار   پایان  از  بعد  باید  اما ممیزي ها  انجام می شود  به صورت سنتی  املاك  اذعان کردند: در حال حاضر ممیزي  ایشان همچنین 

 صورت گیرد. 
افزوده است دولتی هم تأکید کردند و ابراز داشتند: متأسفانه مهمترین منبع درآمدي شهرداري ارزش  آقاي کاظمی بر جذب منابع 

 باشد. دهم میشود و براساس سرانه جمعیت است که سهم ما یککه بر مبناي کلانشهـر محاسبه نمی
نگاه باید  و  ندارد  بلند مرتبه  آقاي کاظمی همچنین گفتند: رشت دیگر قدرت ساخت و ساز در عرصه را  بر  ایشان  ما  باشد.  سازي 

ایجاد برج باران براي رشت، برگزاري سفر براي کسب تجربه از دیگر شهرها، احداث پارك مینیاتوري، احداث فضاهاي نمایشگاهی،  
برنامه دیگر  از  را  و...  نمایشگاهی  هاي  موزه  بایداحداث  را  رشت  کردند:  تأکید  و  بردند  نام  گردشگري  درحوزه  خود  شهر    هاي  به 

 جشنواره ها تبدیل کرد تا رشت مقصد گردشگري گردد. 
هتل ایجاد  و  عینک  تالاب  احیاي  کردند:  تصریح  میراثی  بناهاي  بازآفرینی  به  اشاره  با  ادامه  در  ماندگاري  ایشان  موجب  که  هایی 

 مسافران شود، درآمد گردشگري را افزایش می دهد. 
پارك   اسبق شورا، همچنین گفتند:  پرداخت  تاري لاکان  هک  450رئیس  را  تنها هزینه نگهبان آن  از زمان واگذاري به شهرداري 

هاي غیررسمی، ایجاد  دهیم. جلوگیري از ایجاد سکونتگاه   کرده ایم و لازم است با ایجاد فرصت هاي گردشگري این بوستان را رونق
هاي ساختمانی در حریم رودخانه ها و  جلوگیري از ریختن نخالهها و  هاي رشت براي احیاي رودخانهسدهاي لاستیکی در رودخانه

 از دیگر برنامه هاي من می باشد.  تالاب عینک هم 
 ایشان در پایان تأکید کردند: در صورت شهردار شدن، یار دوازدهم شورا خواهم بود. 

ش هاي خود پرداختند؛ از جمله؛ آقاي محمد  هاي آقاي مسعود کاظمی، اعضاي محترم شورا به طرح پرسدر ادامه پس از ارائه برنامه
خواهیم کلید شهر را به شما بسپاریم  حسن علیپور، عضو محترم شورا آقاي مسعود کاظمی را نیروي ارزشی خواندند و افزودند: می

 سالی که جنابعالی به  4باید از شما هم پرسش نماییم، در طول  ولی 
کسوت رئیس شوراي شهر بودید، حتی یک بار هم دیده نشد که حقوق کارکنان به    عنوان عضو شورا بودید و مشخصاً یک سال در

 موقع پرداخت گردد. 
عضو محترم شورا افزودند: در زمان ریاست جنابعالی، مشاورین زیادي در بدنه شورا و شهرداري جذب شده که حقوق هنگفتی هم  

ماه شهرداري  پرسنل  که  است  درحالی  این  و  کنند  می  بیمه  هاستدریافت  و  نکرده  دریافت  را  خود  مدتهاست  حقوق  آنها  هاي 
 بلاتکلیف مانده است.

با وجود وعده   نامطلوب است.  تاکسیرانی  تاکسیرانی تصریح کردند: وضعیت  آقاي کاظمی در  به مدیریت  اشاره  با  ایشان همچنین 
چرا زمانیکه مردم به شما اعتماد کرده و به  هایی که براي نوسازي ناوگان تاکسیرانی دادید، هیچ اقدام عملی صورت نگرفته است  

 هاي تاکسی تلاشی نکردید؟ دادند، در جهت بهبود معیشت راننده جنابعالی به عنوان عضو شورا رأي
 آقاي علیپور همچنین از وضعیت نامطلوب ناوگان اتوبوسرانی هم انتقادکردند. 

د: بی انصافی است که خدمات دیگر شهرداران و شوراهاي ادوار  سپس جناب آقاي احمد رمضانپور، دیگر عضو محترم شورا نیز گفتن 
 گذشته را نادیده بگیریم. 

توانید به گفته خودتان بیش از ایشان خطاب به آقاي مسعود کاظمی گفتند: تردید نداریم که جنابعالی فرد توانمندي هستند و می
هاي ارایه شده جنابعالی آرمان شهري است  کنند. برنامهبرخورد می به مشکل   در زمان اجرا تمام تئوریها ساعت کار کنید. ولی18
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و امیدواریم بتوانیم رشت را در دو سال نخست رشت بهتر و در پایان دوره   که همه ما آرزو داریم به این آرمان شهر دست یابیم

 شوراي پنجم، رشت برتري داشته باشیم. 
ن نامزدها  دیگر  از  که  را  پرسشی  شورا،  محترم  رئیس  عضو  عنوان  به  جنابعالی  کردند:  تأکید  و  کردند  تکرار  بودند،  کرده  سوال  یز 

و حقوقی شورا، بودجه  و  برنامه  رئیس کمیسیون  عنوان  به  شورا  فعلی  ریاست  و  اخر  امسال مصوب  بودجه   شوراي سال  براي  اي 
میلیارد پول نیاز داریم تا    1200 حداقلاید که هم کسري بودجه سال قبل و کسري بودجه امسال را داریم. در شرایط فعلی  کرده

 بتوانیم امور جاري شهرداري را پیش ببریم. 
محله رشت انتظار دارند از    55آقاي رمضانپور اذعان کردند: دغدغه آقاي علیپور به حق است که نگران حقوق پرسنل باشد. مردم  

 ول است.اي یکسان و برابر برخوردار باشند و همه اینها نیازمند پ خدمات توسعه
ایشان با اشاره به آراي بالاي مردم و حضور گسترده در انتخابات شوراي پنجم تأکید کردند: به همان نسبت که مردم آراي بالایی  
توان جذب  ببرد و  را پیش  امورات شهر  با درآمدهاي جاري،  بتواند  انتخاب کنیم که  بالایی دارند که شهرداري  توقع  از ما  دادند، 

 هم داشته باشد. گذار را سرمایه
هاي خود ارایه  لاي برنامهلابه منش، عضو محترم شورا هم گفتند:یکی از مباحثی که آقاي کاظمیپس از آن آقاي محمدحسن عاقل 

دادند، ایجاد تعامل با دیگر نهادهاست. اگر کسی بتواند در مجموعه مدیریت شهري این اصل را محقق کند، نیمی از مشکلات رشت  
 است. حل شده 

شود، به خاطر عدم  می  گذار را در استان نگه داریم یا حساب شهرداري مسدودتوانیم سرمایهعضو محترم شورا افزودند:اگر ما نمی
تعامل است. در حوزه ملی هم این ضعف بر ما وارد است و نمی توانیم از پتانسیل نمایندگان رشت و مجمع نمایندگان استان بهره  

 مند شویم.  
یک سوم بودجه     در هیچ زمانی اشاره به جمعیت بالاي رشت نسبت به گیلان تأکید کردند: نسبت به جمعیت نتوانستیم  ایشان با 

 . استان را دریافت نماییم 
با نهادهاي فرادست استانی هم تأکید کردند و یادآور شدند: در ادوار گذشته هم   منش همچنین بر تعامل مدیریت شهريآقاي عاقل

و یا شورا بیاوریم و     نماینده رشت را در جلسات حوزه مدیریت شهري  3هر   اي و در یک برنامه مشخصطور دورهنتوانستیم به  
 اي عمل شده است و نتوانستیم از ابتدا تا انتهاي یک برنامه از ظرفیت نمایندگان استفاده کنیم. جزیره

ابراز نیز  ادامه سرکار خانم فاطمه شیرزاد دیگر عضو محترم شورا  براي عملی   در  ندارد.  داشتند: رشت دیگر طاقت فرصت سوزي 
برنامه دادهکردن  ارایه  خوبی  هاي  برنامه  کاغذ  روي  بر  نامزدها  همه  هستید؟  پایبند  چقدر  خود  ها  هاي  برنامه  این  اجراي  اما  اند 

 نیازمند درآمد پایدار ملی است. 
تعامل با مدیران کشوري و نمایندگان مجلس است. نگاه کارکنان  عضو محترم هیات رئیسه شورا اظهار داشتند؛ امروز رشت نیازمند  

 گیرند. سال آتی می4شهرداري به سوي شوراست تا ببینند چه تصمیم جدي براي 
سالاري را در مدیریت خود لحاظ کرده و چقدر و شایستهگراییایشان همچنین خطاب به آقاي کاظمی گفتند؛ تا چه اندازه جوان

 روزي است.کنید؟ امروز رشت نیازمند کار شبانهدیگر ادارات را وارد شهرداري می مدیران انتقالی از
بود و با وجود  آقاي مسعود کاظمی هم در پاسخ به پرسش هاي اعضاي محترم شورا گفتند: نگاه شهردار پیشین اجراي پروژه ها 

موقع حقوق پرسنل نتیجه مطلوبی حاصل نشد و در زمینه ها و لزوم پرداخت به  بندي پروژهاولویت تذکرات متعدد شورا مبنی بر  
 بیمه کارکنان نیز با انجام یک تهاتر تلاش شد بدهی به سازمان تأمین اجتماعی حل شود و اسناد آن نیز موجود است. 

اتوب تعمیر  و  نوسازي  براي  زیادي  عمومی هم گفتند: تلاش هاي  نقل  و  ناوگان حمل  نوسازي  مورد  در  اسبق شورا  ها  رئیس  وس 
صورت گرفت ولی هرچقدر تلاش شد یک سازمان خدمات موتوري که می توانست بخشی از مشکلات فنی را حل کند منحل شد.  

 اعتقاد بنده این است که باید فرایند گرا نبود و نتیجه گرا بود.
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م ابراز نمودند: هرچقدر ما در  آقاي کاظمی بر پرداخت به موقع حقوق پرسنل هم تاکید کردند و در مورد رشد غیر واقعی بودجه ه

شوراي گذشته مخالفت کردیم، به ما برچسب ضد توسعه زدند. در صورتیکه طبق قانون وزارت کشور بودجه سال بعد می باید با  
 درصدي بودجه محقق شده سال قبل باشد. 10رشد 

 می توان بودجه خوبی بست. و اگر درآمد نداشته باشیم، ن  ایشان تاکید کردند: بودجه شهرداري حبابی بسته شده
بودم تلاش   زمانی که رئیس شورا  یادآور شدند:  و  تاکید کردند  با دیگر مدیران دستگاه هاي خدماتی هم  تعامل  بر  آقاي کاظمی 

کنم از توان مجمع نمایندگان  کردم با دعوت از مدیران استانی این تعامل ایجاد گردد و بدین منظور با ایجاد کارگروهی سعی می 
 ن بهره مند شویم. استا

نامزد پست شهرداري تاکید کردند: اتاق فکر هر مدیر اداري باید شوراي شهر باشد. یک روز به عنوان عضو شورا در کنار شما بودم و 
 اگر به من رأي دهید به عنوان یار دوزادهم شورا در کنار شما خواهم بود. 

وین، دیگر نامزد پست شهرداري نیز با حضور در تالار شورا برنامه هاي در ادامه ي جلسه آقاي مسعود نصرتی، شهردار اسبق شهر قز
 خود را ارایه دادند. 

ابراز کردند:   از گزینه هاي اصلی تقدیر نمودند و  انتخاب وي به عنوان یکی  آقاي نصرتی از حسن اعتماد اعضاي محترم شورا در 
 امیدوارم این برنامه مورد وثوق اعضاي محترم شورا قرار گیرد. 

-درصد برنامه80هاي خود را به صورت یک دفترچه به اعضاي محترم شورا ارایه دادند و گفتند:  نامزد پست شهرداري رشت، برنامه
اند، نام نیکی است که با   از خود به جا گذاشته  هاي همه شهرداران مشترك است. تمامی شهرداران اسبق قزوین یادگارهایی که 

 در یادها مانده است.  فعالیت هاي عمرانی و خدمات خود
فعالیت   به  اشاره  با  نیاز  27آقاي نصرتی  ابتداي هرکاري  اذعان کردند: دکتراي شهرسازي دارم. در  ساله خود در شهرداري قزوین 

  انداز و مبتنی بر یک وفاق آرمانی داریم مردم را با خود همراه کنیم.باید ابتدا افق برنامه خود را تعریف و بر اساس همین سند چشم
 برنامه ها را پیش ببریم و برنامه هاي توسعه اي را به طور همزمان انجام دهیم. 

هاي مردمی تأکید کردند و افزودند: وقتی مردم ما را باور کردند، خانواده مدیریت شهري یعنی شهرداري بعلاوه  ایشان بر مشارکت
 شوراي شهر، در کنار هم می توانند برنامه ها را اجرا کنند.

تی ابراز کردند: کسب درآمد اولویت نخست بنده است و با خلق ثروت با ورود بخش خصوصی می توان گفت شهردار و  آقاي نصر
 شورا می تواند حرفی براي گفتن داشته باشد. 

نامزد پست شهرداري با اشاره به پیشینه هویتی شهر رشت تصریح کردند: ما نیاز داریم در افقی بلند مدت، شهر رشت را بر اساس 
 هاي خود از جمله پتاسیل هاي گردشگري تعریف و بر همان اساس برنامه ریزي نماییم. داشته

آقاي نصرتی ابراز کردند: باید براي رشت برنامه تهیه کنیم و برنامه من که امروز ارایه می شود کلیات است و احتیاج است که رشت 
در   اساس مدل هاي تعریف شده  اساس آن   شاخصه سنجش شود ولی لازمه  6بر  بر  بدانیم کجا هستیم و  ابتدا  این است که  آن 

 حرکت کنیم.
شهردار اسبق قزوین همچنین با اشاره به وظایف شهردار به عنوان مدیریت یک مجموعه بزرگ تأکید کردند: انجام آسفالت معابر،  

 توسعه و نگهداشت فضاي سبز، پرداخت حقوق و ... وظیفه هر شهرداري است نه برنامه. 
 تیتر را با اولویت پیش ببرد.  40تواند این ام که هرکسی می ردیف ماندگار تعریف کرده40ان  اذعان کردند:بنده ایش

آقاي نصرتی که عنوان برنامه خود را «رشت به سوي شکوفایی» معرفی کردند، ادامه دادند: شهر باید شکوفا شده و فضاي آرامش  
انجام شود، تازه شهر شکوفا شده است، ولی مردم  براي شهروندان داشته باشد. اگر تمام   ایجاد زیرساخت شهري  فعالیت ها براي 

هنوز احساس خوشبختی و تعلق و احساس هویت نمی کنند. مأموریت بنده در این چشم انداز این است که کالبد شهر را با ورود  
 موجود می توانم بهره ببرم.سرمایه گذار درست کنیم و بر همین اساس از تمام فرصتها و منابع انسانی 
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 ایشان تأکید کردند: در این سند، در برنامه توسعه ششم رشت باید حمایت دولت را با خود داشته باشد.  

نمودند توصیف  مهم  سرمایه  و  داشته  یک  را  رشت  زیست  محیط  نصرتی،  این   آقاي  با  که  باشد  این  باید  برنامه  کردند:  تأکید  و 
 ر دنیا شهره نمود. پتانسیل بتوان شهر رشت را د

براي تهیه گزارش محیط   2018هاي زیست محیطی صورت گرفته در قزوین یادآور شدند: دبیرخانه جهانی  ایشان با اشاره به حرکت
این شرایط فراهم شده   با حضور وزراي کشورها در اجلاس سران در تهران  قبل  ایران سپرده شده است. یکماه  به  زیست شهري 

رشت   در حال پیگیري است،     این دبیرخانه را به همراه سازمان محیط زیست کشور و کاري مبادله اي که  است، اگر موفق شویم
برنامه به یادگار مانده   40براي رفت و آمدهاي بین المللی در حوزه زیست محیطی شود و نمونه این حرکت در  2018آماده پذیراي 

 در قزوین صورت گرفته است.
را به عنوان پایتخت گردشگري   2018ي بین المللی دیگر شهرداران اشاره نمودند و تصریح کردند: تبریز  هاایشان سپس به فعالیت

و   کنند  می  استفاده  مختلف  که شهرهاي  است  شیوه  این  و   . باشد  گردشگري  پایتخت  تبریز  تا  بسیج شدند  همه  و  کردند  اعلام 
انه محیط زیست را به رشت بیاورد و از اعتبارات ملی و بین  محیط زیست شکننده رشت یک فرصت حیاتی است. تا بتواند دبیرخ

 المللی، وضعیت رودخانه هاي رشت را سامان دهد.  
از شرکت هاي بومی و ملی استفاده کرد و بر اساس آن در منطقه هم   تأکید کردند: وقتی نگاه ملی شود، می توان  آقاي نصرتی 

 اشتغالزایی و آرامش ایجاد کرد. 
قزو اسبق  یک    7ین  شهردار  قبل،  ماه  پایانی  با مصوبه  زیست شهري  محیط  تأکید کردند:  و  برشمردند  را هم  اساسی خود  برنامه 

 با تمام توان استان را در این راستا بسیج کنیم و در سطح ملی نگاه ها را متوجه رشت نماییم.  فرصت است تا 
ین شهر مشخص شود و در ادامه براي اجراي این برنامه ها  آقاي نصرتی همچنین گفتند: ابتدا باید وضعیت رشت و پتانسیل هاي ا

بلند مدت   را هم مشخص کرده پروژه هاي کوتاه مدت، میان مدت و  تامین مالی آن  نحوه  و  برنامهداشت  از  ها  ام.هرچند بخشی 
 وظیفه شهرداري نیست اما چون شهرها موتور مولد هستند، باید به آن توجه کرد.

وضعیت درآمدي شهر اشاره نمودند و تأکید کردند: شهردار بدون پول حرفی براي گفتن ندارد و کسی شهردار بی  ایشان سپس به  
 پول را نمی شناسد. بنده می توانم در حوزه اقتصادي کارهاي کوتاه مدت انجام دهم. 

بدهی  به  آن  از  پس  نصرتی  گذارآقاي  سرمایه  کردند:  تصریح  و  نمودند  اشاره  هم  شهرداري  که    هاي  شود  می  رشت  وارد  زمانی 
 اطمینان به او دهیم. سرمایه گذار متوجه است که کدام شهر برایش شرایط سرمایه گذاري را مهیا کرده است.

آقاي نصرتی همچنین با اشاره به پیش فروش تراکم، تسهیلات و وام، انتشار اوراق مشارکت، تولید زمین و بارگذاري مناسب آن به 
توانند هاي حوزه اقتصادي خود  گفتند؛ مردم باید به عملکرد شهرداران امتیاز دهند و اعضاي محترم شورا میامهعنوان بخشی از برن

باور کردند که مدیریت اگر مردم  بسنجند.  را  بنده  قزوین مدیریت  در  از کارهاي صورت گرفته  بازدید  با هم  ضمن  و شورا  شهري 
 یش برد.  متحد شده و وفاق دارند، می توان کارها را پ 

ایشان در ادامه سخنانشان به مطالبات و بدهی هاي شهرداري هم اشاره نمودند و ابراز کردند: براي وصول بدهی هم ابزارهاي زیادي  
است در گام نخست مجبوریم از تسهیلات بانکی استفاده کنیم براي اینکه منابع را روز به روز پیش ببریم نیاز داریم منبع درآمدي  

 باشیم و استفاده از تسهیلات بانک یکی از این منابع مطمئن است. مشخصی داشته
آقاي نصرتی پیش فروش تراکم و استفاده از سرمایه هاي خود مردم را هم راهکاري براي ایجاد درآمد توصیف کردند و افزودند: ما  

را در بانک نگه دارند، اوراق مشارکت براي  مصوبه اي در  شوراي قزوین داشتیم و با یک امتیاز دهی، به جاي اینکه مردم منابع خود
 تراکم سیال فروختیم و تجربه موفقی هم بود. 
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از آن بهره گرفت،   این املاك قابل شناسایی است، حتی املاك دولتی که نیاز است با تعامل دستگاه هاي دولتی  افزودند؛  ایشان 

ها مثلاً بازگشایی معبر بهره برد  اشیم، می توان در اجراي پروژهتوان با یک راهکار قانونی اگر صاحب ملک با ارزش تفکیک شده بمی
 و کار پیچیده اي نیست. 

افزودند: در یک دوره   یادآور شدند و  را هم  قزوین  ارائه شده خود در  اجتماعی  فرهنگی و  ادامه خدمات  در  اسبق قزوین  شهردار 
قرائت خانه درست کردیم،    33ساله  8 بو  25فرهنگسرا و  در  با  نمازخانه  اعظم آن  و بخش  به مسجد شد  تبدیل  ستان ساختیم و 

 مشارکت هاي مردم بود. 
ها دانستند و تأکید کردند: سرویس بهداشتی وظیفه هیچ دستگاهی نیست هاي بهداشتی را وظیفه شهرداريایشان احداث سرویس

 وجه کرد.خواهیم رشت مقصد گردشگري باشد باید به این نیاز هم توظیفه شهرداري است. وقتی می
آقاي نصرتی همچنین به تجربه احداث سنگفرش خیابان با لاین کم سرعت در قزوین اشاره نمودند و پیشنهاد دادند؛ پیاده راه مرکز  

 رشت نیز با ایجاد لاین کم سرعت، اجازه ورود اتومبیل داشته باشد. 
به دست گرفتم  را  زمانی که سکان شهرداري  بنده  یادآور شدند:  قزوین مقصد    ایشان همچنین  و  نمی کرد  سفر  قزوین  به  کسی 

بزرگترین کاروانسراي درون شهري که هر ساله میزبان   به عنوان  السطنه قزوین  احیاي سعد  با مرمت و  تنها  اما  نبود  گردشگري 
جشنواره اسباببرگزاري  و  بازي  گردهاي  اصلاً  که  قزوینی  است.  شده  گردشگري  روزه  یک  مقصد  قزوین،  امروز  است،  شگر  بازي 

 نداشت.  
تواند  هاي رشت را نیز یک پتانسیل خوب براي گردشگري خواندند و اذعان کردند: برگزاري مسابقات فوتبال میآقاي نصرتی تیم 

دلیل مهاجرت گیلانی  به  باشد و من  نیز آشنا  جاذب گردشگر  فرهنگ گیلان  با  به خاطر همجواري گیلان و قزوین،  قزوین  به  ها 
 هستم.

یگري از سخنانشان به سرانه ناچیز فضاي سبز رشت اشاره نمودند و تأکید کردند: با اقلیمی که رشت دارد، باید  ایشان در بخش د
 بهترین فضاي سبز شهري را داشته باشد اما این حداقل فضاي سبز هم در رشت وجود ندارد و باید با سرعت به آن توجه کرد.

ادامه دادند: حذف نازیبایی ها بزرگت اقدامی است که باید در رشت صورت گیرد. باید مردم شهر صاحب آرامش  آقاي نصرتی  رین 
شوند اما با این سیما و منظر شهري بهم ریخته، آرامش شهروندان نیز بهم می ریزد و انجام این مهم، نیازمند همراهی مردم و همه  

 دستگاه هاست. 
د و ابراز کردند: باید نخبگان در کنار ما باشند. در قزوین  شهردار اسبق قزوین تشکیل اتاق شکوفایی رشت را یک ضرورت خواندن

بر   علاوه  قزوین  عنوان؛  تحت  که حدود    20کارگروهی  کردیم،  اندازي  قزوین    70راه  مندان  دغدغه  از  روزهاي    8نفر  است  سال 
ار خوب و مشکل دار را به  چهارشنبه در سالن بلدیه کنار هم قرار می گیرند و فضاي تعاملی بین ما و مردم ایجاد می کنند. هرک

 کارگروه ارسال می کنند و با فعالیت این کارگروه، حس تعلق بین مردم و مسئولان ایجاد می شود. 
سال    6آقاي نصرتی در بخش بعدي سخنانشان برگزاري جشنواره هاي محلی را هم یک فرصت گردشگري خواندند و یادآور شدند:  

هزار نفر فقط با خرید بلیط میهمان این 180قزوین برگزار کردیم و فروردین ماه امسال،    بازي و اسباب بازي را در   است جشنواره
 جشنواره بودند. 

ایشان سپس بر اقتدار مدیریت شهري براي پیشبرد امور هم تأکید کردند و افزودند: شهردار باید با اقتدار باشد. خانواده شهرداري 
قر هرم شهرداري شخصی  رأس  در  بپذیرد که  محترم باید  اعضاي  و  استاندار محترم  نماینده هاي مردم،  وثوق  مورد  ار گرفته که 

هاي خود نفر عضو شورا براي شهردار فرآهم کنند، شهردار نیز می تواند در پیشبرد برنامه  11شوراي شهر است. اگر این اقتدار را  
 مؤفق عمل کند. 

و افزودند: اولویت من استفاده از داشته هاي بومی براي انجام پروژه    آقاي نصرتی بر استفاده از پیمانکاران بومی هم تأکید کردند 
 هاست .  
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شهردار اسبق قزوین تأکید کردند: هیچ شهرداري شعبده بازي نمی کند هرکس انتخاب شود باید با یک اتحاد با مدیران و اعضاي  

رشت از منظر مدیریت شهري با سرعت دیده می شود و به  شورا برنامه ها را پیش ببرد و در این صورت است که جایگاه پر افتخار  
 آن خواهیم رسید.

پس از پایان اعلام برنامه هاي آقاي مسعود نصرتی، آقاي احمد رمضانپور، عضو محترم شورا خطاب به شهردار اسبق قزوین گفتند:  
 ا کارهاي بزرگ انجام دهید. شما آگاهانه مسیري را انتخاب کرده اید که می دانید باید مشکلاتی را تحمل کنید ت

ي   سابقه  به  شورا  محترم  دوستان  8عضو  گیلان  در  کردند:  تأکید  و  نمودند  اشاره  قزوین  شهرداري  پست  در  نصرتی  آقاي  ساله 
رفتارهاي   شد،  سقوطش  موجب  آنچه  اما  بود  کارآمدي  و  شجاع  توانمند،  فرد  قدم  ثابت  دکتر  نمونه،  عنوان  به  داریم.  توانمندي 

اقتدار سازمان خود می اقتداري که نامناسبش در حوزه مدیریت شهري بود. ما هم معتقدیم یک مدیر مقتدر موجب  این  اما  شود 
 گویید، چگونه در مدیریت شما به شکل مطلوب اجرایی می شود؟شما می

هري را ندارد. گیلانی ها هم با سابقه آقاي رمضان پور تصریح کردند: رشت فقط نام کلانشهر را دارد و هیچ یک از مؤلفه هاي کلانش
شهرداري   در  ما  امروز  چالش  پسند هستند.  بزرگ مشکل  هویت  و  جنابعالی چه 6000تاریخی  زیادند.  آنها  سوم  دو  که  نیروست 

د داشته راهکاري براي بهره وري از این نیروها دارید که بتوان از این نیروي انسانی تولید ثروت کرد؟ و اگر معاونین قوي تر از خو
 باشید، آنها را می پذیرید یا کنار می گذارید؟ 

تواند غیربومی باشد اما اعتقاد دارم بومی بودن استاندار و فرماندار محترم می   عضو محترم شورا ابراز کردند: هرچند بنده معتقدم 
 یک مزیت است نه فضیلت. 

شهر وضعیت  پول  بدون  بتوانید  اینکه  گفتند:  همچنین  رمضانپور  با  آقاي  ندارم  تردید  و  است  شما  هنر  کنید،  مدیریت  را  داري 
مدیریت سرمایه هاي خرد می توانید. اما سوال اینجاست که شما هم مثل برخی مدیران غیربومی، از افراد غیربومی بهره می برید یا  

 از بدنه خود شهرداري استفاده می کنید؟ 
ند: هویت و اصالت براي رشتی ها خیلی مهم است. رشت حلال خوبی  پس از آن آقاي فرهام زاهد دیگر عضو محترم شورا هم گفت

کند. اگر سطح زندگی و رفاهی مردم  است و خیلی از افراد غیر بومی هم در این فرهنگ حل شدند و رشت شما را مجذوب خود می
هاي آن مشاهده می  چالشسال گذشته آهنگ آن آغاز شد و امروز  20امروز تنزل پیدا کرده نتیجه چالش هاي اقتصادي است که  

 شود. چه تضمینی می دهیدکه از ظرفیت و نیروهاي داخل رشت استفاده کنید؟ 
به ظرفیت منطقه آزاد انزلی اشاره نمودند و یادآور شدند:در هیچ   رئیس محترم کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا، همچنین

 . جنابعالی چه راهکاري براي استفاده از این ظرفیت دارید؟هاي نامزدها ندیدم به این ظرفیت توجه شودیک از برنامه
سپس جلال الدین محمد شکریه عضو محترم شورا هم از ارایه برنامه هاي منسجم آقاي نصرتی تقدیر کردند و افزودند: بخشی از 

 برنامه هاي شما روح بین المللی و ملی داشت و با بقیه برنامه هاي نامزدها متفاوت بود. 
رم شورا به موضوع پیاده راه رشت و رکود اقتصادي بازار ناشی از بسته شدن مرکز شهر اشاره نمودند و از شهردار اسبق  عضو محت

 قزوین پرسیدند جنابعالی چه راهکاري براي رونق دوباره بازار و وضعیت پیاده راه دارید؟ 
نمودن اشاره  نصرتی  آقاي  سوي  از  ملی  بودجه  اخذ  موضوع  به  همچینین  بودجهایشان  کنید  کردند:بیان  دکتر دوتصریح  از  که  اي 

 اي براي رشت و با دریافت بودجه ملی دارید؟ اي هزینه شد و آیا پروژه تعریف شدهنوبخت گرفتید در چه پروژه
رسش  هاي ایشان شدند و پ بندي برنامهبرنامه کلان آقاي نصرتی اشاره نمودند و خواستار اعلام اولویت7عضو محترم شورا سپس به  

 نمودند آیا این برنامه ها متوازن پیش می رود یا خیر؟
آقاي شکریه  عضو محترم شورا همچنین به معضل تراکم جمعیت و مسکن در رشت اشاره نمودند و پرسیدند، شما که در حوزه  

زمین هاي نسقی چه  در حاشیه شهر را دارید، براي رفع مشکل   تولید زمین را مطرح کردید و تجربه شهرك سازي سرمایه گذاري  
 برنامه اي دارید؟ 
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پروسه بیان داشتند؛ جنابعالی در یک  اجتماعی شورا  عاقل منش رییس محترم کمیسیون فرهنگی و  آقاي محمدحسن  اي سپس 

مدیران   با  تعامل  در  پشتوانه محکمی  راه  این  در  و  رساندید  به مقطع دکترا  را  و تحصیلات خود  دار مدیر شهرداري شدید  تداوم 
ی و فرااستانی داشتید. سوال من این است که آقاي نصرتی با این رزومه خوب، با کدام پشتوانه و تعامل با مدیران استانی و  استان

 دیگر نهادهاي خدماتی می خواهد در رشت نیز رزومه درخشان از خود به جاي بگذارد؟
ه ارایه کردند، تشکر کردند و از آقاي نصرتی پرسیدند:  در ادامه آقاي اسماعیل حاجی پور نیز از همه نامزدهایی که شجاعانه برنام

 سوالات من نافی توانایی شما نیست، در چند شهر اکنون منتظر شما هستند که بروید شهردار شوید چرا رشت را انتخاب کردید؟ 
مندي مفاخر گیلانی استفاده  پور به چهره هاي فرهیخته گیلانی اشاره نمودند و تصریح کردند: چگونه و تا چه حد از توانآقاي حاجی 

ثابت قدم در توانایی مشکل نداشت  کنید؟ موتور حرکتی شهرداري نیروهایش هستند همانگونه که آقاي رمضانپور گفتند؛ آقاي  می
که پرسنل با رضایت برایش کار کنند.   ولی شهردار پدر شهرداري است. او با پرسنل خوب عمل نکرد. باید شهردار طوري رفتار کند

دیگر  چ و  ترین حق خود که حقوق هست، محرومند  ابتدایی  از  پرسنلی که  براي  آن هم  دارید؟  راستا  این  در  اي  برنامه  توان  ه 
 حرکت ندارند. 

پور سپس به یکی از برنامه هاي درآمدي شهردار اسبق قزوین اشاره نمودند و پرسش کردند: خلق درآمد چگونه باید  آقاي حاجی
درصد جاري باید باشد. اکنون بودجه جاري 40درصد بودجه شهرداري ها باید عمرانی بسته شود و 60گوید صورت گیرد؟ قانون می 

درصد است. یعنی شما به عنوان شهردار اکنون فقط می توانید حقوق پرسنل را بپردازید. به جز بدهی کلان به سازمان    80ما بالاي  
پیمانکاران هم بدهکاری از  به خیلی  اجتماعی،  را تأمین  این خلق درآمد  بینی شده و  الیستی پیش  ایده  م. بودجه شهرداري رشت 

 بیشتر توضیح دهید . 
خود   پرسش  در  نیز  شورا  و خدمات شهري  زیست  محیط  بهداشت،  کمیسیون  محترم  رییس  شیرزاد،  فاطمه  خانم  سرکار  سپس 

ن هسیتد و تجربه داشتیم که مدیران غیر بومی و گفتند: تا چه اندازه با فرصت ها و تهدید هاي رشت آشنا هستید. شما ساکن قزوی
 غیر ساکن، سفرهاي آخر هفته اي داشته اند. 

نکته خوب در طرح هاي شما اقتصاد مقاومتی بود. جنابعالی چه برنامه اي براي عملیاتی  :  عضو محترم هیات رئیسه شورا افزودند
و همین  دارید؟  این بحث  به موقع حقوق کردن  پرداخت  در مورد  به    طور  رسیدگی  و  و حقوق  آسفالت  دارید؟ شما  اي  برنامه  په 

 خدمات رفاهی کارکنان را از بدیهیات شهرداران می دانید. 
سال یک شهر  4پس از آن آقاي نصرتی در پاسخ به تمامی سؤالات مطرح شده از سوي اعضاي محترم شورا بیان داشتند؛ سرنوشت  

 دغدغه اعضاي شورا رفع شود.   در گرو یک انتخاب است و امیدوارم با این پاسخ
نامزد پست شهرداري رشت افزودند: رشت توانمندیهاي زیادي دارد و اتوبوس و مینی بوسی در کار نیست ولی قابلیت بهره برداري 

   . محدود از فردي خاص در یک موضوع خاص امري بدیهی است
دند: تجربه من این است که با مقیاس بسیار بالا براي پرسنل  آقاي نصرتی به تعداد زیاد پرسنل شهرداري اشاره نمودند و تصریح کر

باز نیاز باشد دوباره نیرو وارد کنیم. اما اگر کار براي کارکنان تعریف نکنیم، سرماه می رسد و باید فقط   که  کار تعریف کنیم تا جایی 
 به فکر پرداخت حقوق باشیم.  

تأکید کردند: هیچ شهرداري شخصیت حرفه اي خو پرداخت حقوق کارکنانش  ایشان  برد که فقط موفقیتش  زیر سوال نمی  را  د 
هاي  باشد! نگرانی دوستان واقعاً صحیح است. در دولت قبل پرداخت یارانه یک مشکل و دغدغه بود و حتی جلوي بسیاري از حرکت

نشود. اما ساماندهی کردن  عمرانی را می گرفت. کار باید طوري تعریف شود که وضعیت حقوق جاري و پاداش پرسنل مشکل ساز  
 این امور، صبر و حوصله می خواهد. 

هر   و  ندارم  توانمند  دوستان  پذیرش  از  نگرانی  هیچ  گفتند:  هم  توانمند  مدیران  و  نخبگان  از  مندي  بهره  مورد  در  نصرتی  آقاي 
 شخصیتی در هر جایگاهی حتماً مورد بهره برداري قرار می گیرد. 
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مدیر کل در استان قزوین که در   41در پاسخ به چگونگی تعامل با مدیران استان گفتند: از    نامزد پست شهرداري رشت پس از آن

نمی شناسند در رشت هم   نفر غیر بومی می باشند، قزوین را براساس بومی بودن مدیران    35راس امور تصمصم گیرنده هستند،  
هند مثلا مشاوران غیر بومی طرح تفصیلی، طرح جامع و  استخدام می کند که امور او را انجام د معمول است یک مدیر مشاورینی

 را تدوین می کنند.    ترافیک
زیر   این است که شهرهاي  ایران  براي شهرهاي  اعتقاد شخصی من  تأکید کردند:  باشد ولی    50آقاي نصرتی  نفر مدیر بومی  هزار 

کاري که سوال شد، منطقی و هدفمند باشد، به توسعه و به نظر می رسد اگر ساز و   بالاي آن دغدغه نیست به ویژه براي کلانشهرها.
 شهر کمک می کنند نه به من نوعی . 

نامزد پست شهرداري رشت، منطقه آزاد را یک ظرفیت خوب توصیف و اذعان کردند: رشت در مسیر جاده ابریشم قرار دارد و اگر  
شهر با یک منطقه آزاد معنادار شده    39 منطقه است.  در این مسیر منطقه آزاد تجاري هم باشد، بهترین فرصت براي رشد اقتصادي

هم به لحاظ قرارگیري در مسیر جاده ابریشم و هم منطقه آزاد. و من در برنامه هاي خود به این مهم توجه دارم و براي من مهم  
 از کنسولگري روسیه هم استفاده کنم.   است حتی

برنامه، اولویت من محیط زیست شهري است چون فرصت   7گفتند: از    آقاي نصرتی در مورد اولویت هاي اجراي برنامه هاي خود
 و این فرصت را فقط محلی و استانی نبینید بلکه در سطح ملی رشت دیده می شود.  است  2018اجراي آن تا 

فاده کرد و  از فضاي زمین هاي موجود است ایشان همچنین در مورد تولید ثروت از زمین اظهار داشتند؛ براي کوتاه مدت می توان
شهرداري به اندازه اي که کار پیش برود زمین دارد و من لیست دارم. یک سري نهادها هم هستند که استاندار هم باید همراهی  

و می توانیم زمین مازاد را بر اساس پروژه تعریف کنیم. نمی   کند. بخشی از زمین هاي دولتی با وسعت بالا هست که قانون داریم  
 این تجربه را در قزوین هم اجرا کردم.   پرسنل را بدهم فروشم و حقوق خواهم زمین را ب

ایشان اطمینان دادند که مشکلی براي سکونت در رشت و تردد به قزوین ندارند و تصریح کردند: اگر وضعیت رفاهی تمام پرسنل را  
 غیرمولد شود. درصد درآمد شهرداري صرف نیروي 80ندانسته و ساماندهی نکنیم فقط باید 

دانم  شهردار اسبق قزوین همچنین گفتند: شهردار پدر پرسنل است و این یک واقعیت است. من نیروهاي شهرداري را کارمند نمی 
روزي که من با شهرداري قزوین خداحافظی می کردم هم شورایی ها و هم   دانم که باید با رضایت خاطر کار کنند.  همراهانی می 

 د. پرسنل گریه می کردن
متفاوتی وجود   راهکارهاي  پول  آوري  در حوزه مدیریت شهري نحوه جمع  نیز گفتند: مطمئناً  ایجاد درآمد  مورد  آقاي نصرتی در 
امروز  اتخاذ کرد. طرح هاي دیروز من براي  دارد. براي جذب سریع منابع، باید با یک ظرافتی شیوه هاي متفاوت با شرایط زمان 

نمی شناسد. اما اینکه چگونه می توانم خلق ثروت کنم، تیم اقتصادي من   ا هم کسی به رسمیت  کارایی ندارد. شهردار بدون پول ر
 در یک کارگروه اقتصاد براي هر شهر تعریف می کند. 

با   من  شدن  شهردار  اول  دور  حرفهاي  شدند:  یادآور  صنعت  4ایشان  اکنون   . بود  متفاوت  مقتضیات  چون  بود.  متفاوت  دوم  سال 
نیست پویا  براي  و    ساختمان  را  بانکها  بعد  گام  در  و  آوري کنیم  را جمع  اولا مطالبات شهرداري  تا  باید کارگروهی تشکیل شود 

 دریافت تسهیلات با خود همراه کنیم. براي این امر برنامه ریزي دارم و فکر می کنم که شدنی باشد. 
از   هر یک  دقیقه نمی توان برنامه ارایه داد. براي  30در دعوتش در صحن شورا تشکر کردند و تأکید نمودند:   آقاي نصرتی سپس از

که این حس را ایجاد کنم و   در این زمان اندك این بود   برنامه هایم نیازمند چندین جلسه کار تخصصی هستم. همه حس من  
 همه بپذیریم که این کارها شدنی است. 

مدیریت خانواده  گفتند:  پایان سخنانشان  در  رشت  پست شهرداري  تا    نامزد  بشناسیم  یکپارچه  را  و شهرداري  شورا  یعنی  شهري 
 احترام هر دو گروه مطرح شود. 
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 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
تبادل و  از بحث  ادامه پس  در  آرا  ـ  اتفاق  به  اعضاي محترم شورا   روز دوشنبه مورخ  مقرر شد؛  نظر  در  العاده شــورا  فوق  جلسه 

 تشکیل گردد. به منظور انتخاب شهــردار رشت  ،  9رأس ساعت  13/6/96
 با ذکر صلوات پایان یافت.   13:30ه رأس ساعت جلس

حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  

 
 
 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  جلسه نوع 

 فاطمه شیرزاد  هفتمین 13/6/96 9:30شنبه    ساعت:روز:دو العادهفوق

 به نام خدا 
اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، هفتمین جلسه11/6/96مورخ    1217براساس دعوتنامه شماره   العاده) شوراي  به  اسلامی    (فوق  شهر رشت 

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.   جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیریاست 
 : دستور جلسه

 قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراي اسلامی شهر رشت  77ماده  1ـ رأي گیري براي انتخاب شهردار  طبق بند 
 

گرامیداشت       و  سلام  عرض  ضمن  رشت،  شهر  اسلامی  شوراي  محترم  رییس  علـوي،  حسین  سیدامیر  آقاي  جناب  ابتدا،  در  
هاي هفته، با اشاره به دستور جلسه امروز و انتخاب شهردار گفتند: این روز در خاطره این شهر ثبت می شود و مطمئن  مناسبت

 تاریخ این شهر باقی می ماند. شان در  هستم اعضاي محترم شورا تصمیم مهم
 :1نطق پیش از دستور ناطق شماره 

سپس جناب آقاي احمد رمضانپور، عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت، درنطق پیش از دستور جلسه گفتند: اصرار دارید که امروز روز       
 با حواس جمع انتخاب صحیحی  داشته باشیم.توان  سال چالش داشته باشد و هم می4تواند با یک انتخاب دراست هم شورا میحساسی

برنامه نامزدها  همه  دنیاست.  همه  در  بزرگ  دغدغه  یک  شهردار،  انتخاب  گفتند:  همچنین  رمضانپور  احمد  آقاي  ارایهجناب  خوبی  -هاي 
 توانیم داشته باشیم. نفر را میدادندوشایستگی این جایگاه را دارند ولی افسوس که ما تنها یک

-ردند: ما باید شهرداري انتخاب کنیم که سلامت مالی، کاري، داشته و قدرت  تعامل با همه ارگانها و نهادهاي خدماتی، دستگاهایشان تأکید ک
  هاي نظارتی و قضایی را داشته باشد و به گونه اي نباشد که شهرداري انتخاب کنیم که  دستگاه هاي نظارتی یک میز جدا براي بررسی تخلفات 

 شهردار بگذارند. 
آقاي رمضانپور همچنین افزودند: ما باید شهرداري انتخاب کنیم که از صفر تا صد به امور شهراري واقف باشد امروز فرصت امتحان کردن و  

 امتحان پس دادن نیست و رشت دیگر توان پرداخت هزینه ندارد. 
ست شده بود، تصریح کردند: آقاي زالفی به صورت مکتوب  ایشان با اشاره به نامزدي آقاي محمد زالفی که با دعوت اصلاح طلبان نامزد این پ

 انصراف خود را از نامزدي اعلام کرده و بنده حامل پیام ایشان نیز هستم.
 :2نطق پیش از دستور ناطق شماره

فی بهره مند  سپس جناب آقاي رضا رسولی،عضو محترم شورا نیز گفتند: افسوس که نمی توانیم از حضور شخص توانمندي چون آقاي محمد زال
 شویم. بنده نیز حامل پیام مهدي فرشاد فقیه هستم که کتباً انصراف خود را از کاندیداتوري شهرداري اعلام کرده اند. 

ـ پس از آن آقاي سید امیر حسین علوي، رییس محترم شورا نیز انصراف تلفنی آقاي مسعود کاظمی را از نامزدي پست شهرداري اعلام داشتند  
نامزدي که در صحن  5قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراي اسلامی از میان  77ماده  1ي شورا و در راستاي اجراي بند لسهو در ادامه ج
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
به  شورا به ارائه برنامه پرداخته بودند (آقایان؛ مسعود اسلامی، مسعود نصرتی، مسعود کاظمی، مهدي فرشاد فقیه و محمد زالفــی)، با توجه  

مسعود کاظمی، مهدي فرشاد فقیه و  آقاي محمد زالفی، اخذ رأي مخفی به عمل آمد و از بین آقایان؛ مسعود نصرتی و  مسعود    انصراف آقایان
 رأي  و به اتفاق آرا به عنوان شهردار شهر رشت انتخاب شدند.  11اسلامی، آقاي مسعود نصرتی  با   
ي مدیریتی و اجرایی وي را  باشند که سابقهریزي شهري میرافیا و برنامهو داراي مدرك دکتراي جغ   1347آقاي مسعود نصرتی متولد سال  

 گونه برشمرد؛ توان اینمی
 ـ شهردار قزوین به مدت هشت سال 

 قزوین   3ـ شهردار منطقه  
 قزوین   2ـ شهردار منطقه  

 ـ مدیرعامل سازمان نوسازي و بهسازي شهر قزوین 
 قزوین ـ مدیریت شهرسازي و معماري شهرداري  

 ـ معاونت شهرسازي و معماري شهرداري قزوین 
 ـ عضو هیئت مدیره سازمان همیاري استان قزوین

 رئیس شوراي مرکزي دانشگاه علمی کاربردي قزوین   _
 ـ رئیس مجمع جهانی شهرهاي جاده ابریشم

 ـ رئیس مجمع جهانی شهرهاي اسلامی
 ـ رئیس هیأت امناي فرودگاه ویژه قزوین

 بنیاد تعاون استان قزوینـ نائب رئیس  
 ـ رئیس هیئت مدیره شرکت عمران و مسکن سازان استان قزوین 
 ـ دبیر اجرایی شهرداري شبکه جهانی راه حل هاي توسعه پایدار 

 ـ دبیر کل مجمع جهانی شهرهاي اسلامی . 
فعالیت بینایشان  متعددي دهاي  مقالات  و همچنین  ورزشی  و  اجتماعی  و سوابق فرهنگی،  زمینهالمللی  آیینر  اخلاقی در حرفه  نامهي  هاي 

اي و همچنین معماري مدیریت و مقالات متعددي درخصوص مدیریت شهري و محیط هاي حاشیه گاه هاي غیررسمی، بافتمهندسی،سکونت
 ي دینی، فرهنگی، اجتماعی و ورزشی دارند. زیست و در حوزه 

امیر حسین علوي، رئیس محترم شورا   آقاي سید  نهایت  سپس جناب  تا  از همه مدیران خواستند  آقاي مسعود نصرتی  به  نیز ضمن تبریک 
 همکاري را با ایشان داشته باشند و اعضاي محترم شورا و رؤساي کمیسیونها نیز در کنار وي خواهند بود تا به یک شهر ایده آل برسیم. 

 رأي گرفت.   11آمد که    در ادامه جناب آقاي اسماعیل حاجی پور عضو محترم شورا گفتند: خوشحالم کسی
 خطاب به آقاي مسعودنصرتـی گفتند:بزرگترین افتخار زندگی شما این خواهد بود که شهردار رشت شده اید.  ایشان

پور ادامه دادند: از همکاران و مدیران محترم شهرداري رشت تقاضا دارم  با ایشان همکاري لازم را داشته باشند که این کمک  جناب آقاي حاجی
 ر و خودمان است .به شه

توانند شهر رشت را به موفقیت  سال سابقه و پیمودن راه ترقی به صورت پلکانـی می  28جناب آقاي احمد رمضانپور نیز گفتند: آقاي نصرتی با  
یک شهر مقصد  برساند. مردم رشت بدانند که ضرر نکرده اند، شهرداري آوردیم که می تواند نقاط ضعف را به قوت تبدیل نماید و رشت را به  

 گردشگري بدل نماید. 
  جناب آقاي محمدحسن عاقل منش نیز از این انتخاب ابراز خرسندي کردند و افزودند: این انتخاب به دور از گرایشهاي سیاسی و با وفاق صورت 

 ها را که رزومه خوبی در مدیریت شهري داشته است انتخاب شده است. گرفته و یکی از بهترین گزینه
محترم شورا تصریح کردند: بعد از طی مراحل قانونی از وزارت کشور و استاندار محترم معمولا پاسخ یک نامه در پروسه اداري طولانی می  عضو 

 شود. باید کمتر از یک ماه حکم شهردار را دریافت کرده و به شکل ویژه تلاش کنیم تا فرصت سوزي نکنیم. 
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 33339189-33321964تلفن:
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
ود را ارائه دادند تقدیر کردند و ابراز داشتند: از افرادي که انصراف هم دادند تشکر می کنم و پیروز  هاي خ ایشان از همه نامزدهایی که برنامه

 واقعی کسانی هستند که به این تصمیم کمک کردند.
با تصویب شورا  ساله و    4آقاي عاقل منش گفتند: برنامه ها و طرح هایی که از ادوار گذشته باقی مانده جمع آوري گردیده و در قالب یک برنامه  

 به شهردار ابلاغ شود. 
الدین محمد شکریه ابراز امیدواري کردند آقاي نصرتی تا انتها تعامل گرا باشد و تا زمانیکه منافع شهر ما حاصل  پس از آن جناب آقاي جلال

سته است شهرداري مقروض است  دهد که ما فرصت آزمون و خطا نداریم شهر ما خ شود حامی وي خواهیم بود. امروز  آراي دوستان نشان می
هاي کوتاه  از مدارتوسعه عقب مانده  از آقاي دکتر نصرتی می خواهم در اسرع وقت پیگیر دریافت حکم خودشان باشند و در اسرع وقت برنامه

با رأي قاطع و همدلانه  مدت و میان مدت خود را ارایه دهند تا اثرات آن در شهر لمس شود و از اعضاي محترم شورا هم که به اجماع رسیده و 
 آقاي نصرتی را انتخاب کردند، تقدیر می نمایم.
فاطمه شیرزاد عضو محترم هیئت انتخاب کردهسرکارخانم  را که  مردم رشت می دهیم شهرداري  به  را  این قول  ایم  رئیسه شورا هم گفتند: 

 وابسته به هیچ جناحی نیست. 
ن آقاي مسعود  اینکه  بیان  با  به نفع گروه  سخنگوي محترم شورا  را  او  اگر بخواهیم  اعلام کردند:  اهل تعامل است  صرتی، شهرداري مستقل و 

 خاصی مصادره کنیم امري خطا است. 
در پایان جناب آقاي فرهام زاهد هم تأکید کردند: اخلاق را رعایت کنیم، شایسته نیست در صفحات مجازي  از آي کیو بالاي پزشکان و ژن  

 شود افراد توانمند نیز در عرصه خدمات حاضر نشوند. ازي موجب میخوب صحبت کنیم چنین فضاس
 با ذکر صلوات پایان یافت.   12جلسه رأس ساعت  

 
حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
 
 
 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمدحسن علی پور  هشتمین 20/6/96 17:40شنبه    ساعت:روز:دو عادي

 به نام خدا 
شهر رشت به ریاست  اسلامی    (عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، هشتمین جلسه16/6/96مورخ    1278براساس دعوتنامه شماره  

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : دستور جلسه
کمک مالی   )تومان  000/000/30(  ریال  میلیون  سیصد  صوص  پرداخت مبلغ در خ  30/5/96  مورخ  96-2898  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ لایحه

 رشت.  شهرستان سراوان محله در حسینیه کاره نیمه پروژه اتمام و جهت ساخت

به شماره ش از ملت    21/12/95مورخ    95ـ    9073ر ف ـ  ـ لایحه شهرداري رشت  به دفتر جمعیت دفاع  آپارتمان  مظلوم  در خصوص واگذاري یک واحد 

 فلسطین.

در خصوص کمک مالی به انجمن علمی سازه هاي ماکارونی دانشگاه گیلان جهت    10/3/96  مورخ  343-ف  ر  ش  ـ بررسی لایحه شهرداري رشت به شماره

 برگزاري اولین دوره المپیاد.  

 ـ انتخاب اعضاي محترم شورا در کمیسیون هاي شهرداري و...
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
 نطق قبل از دستور رئیس شورا:

داي جلسه، جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رییس محترم شورا ضمن عرض سلام، مناسبت هاي هفته را گرامی داشتند و ولادت  در ابت
 حضرت امام موسی کاظم(علیه السلام) را تبریک گفتند.

به روز سینما ابراز کردند:   جناب آقاي محمد حسن علی پور عضو محترم هیات رئیسه شورا نیز ضمن عرض تبریک مناسباتهاي هفته و با اشاره
 در سال هاي اخیر شاهد افول سینماها در رشت هستیم و امیدواریم با درایت شوراي پنجم و سازمان هاي مربوطه این مشکل حل شود. 

 نطق پیش از دستور ناطق اول:
انتخاب شهردار اشاره نموده و گفتند: احترام  سپس، جناب آقاي احمد رمضانپور، در نطق پیش از دستور جلسه، به حساسیت افکار عمومی در  

 کنیم.آیت االله قربانی به عنوان نماینده محترم ولی فقیه در استان،  بر ما واجب است و باید تلاش کنیم از رهنمودهاي ایشان  بیشتر استفاده  
ز جوانان این استان بلکه از جوانان و متخصصان این  عضو محترم شورا افزودند: بنده هم دغدغه ایشان را درست می دانم و اعتقاد دارم نه تنها ا

از بزرگان و از جامعه مهندسین و حتی مدیران خوشنام صحبت   اما بنده شخصاً با چندین نفر  شهر می توانیم در بدنه دولت استفاده کنیم. 
 نفر اعلام آمادگی کردند.33کردم و دیگر اعضاي محترم شورا نیز همچنین با افراد زیادي مذاکره کرده اند ولی در نهایت  

نفر براي مصاحبه با اعضاي شورا و ارائه رزومه آمدند و پس از رأي گیري و اجماع اعضاي محترم    21ایشان افزودند: از میان این تعداد افراد،  
 نفر با رأي اکثریت اعضا به صحن شورا دعوت شدند.    5شورا، در نهایت  

نفر قبل از رأي گیري انصراف خود را اعلام کردند،   3نفر غیر بومی بود و در شرایطی که  1ان این افراد، جناب آقاي رمضانپور ابراز کردند: از می
 رأي گیري در نهایت بین دو نفر انجام شد. 

می  عضو محترم شورا تاکید کردند: جهت تنویر افکار عمومی و استحضار آیت االله قربانی بیان می کنم، در چنین شرایطی عقل و تجربه حکم  
کند، فردي شهردار شود که تجربه کاري در شهرداري را داشته باشد. شهرداري رشت کارگاه آموزشی نیست و ما فرصت نداریم که فردي از 

 بیرون آمده و یک سال آموزش ببیند. 
نفر به یک 11ترم شورا را که هر  عضو محترم شورا اذعان کردند: از آیت االله قربانی انتظار داشتیم به این تفکر وحدتی پیش آمده بین اعضاي مح
عضو شورا رأي به تخصص و   11اجماع رسیدند، تبریک بگویند. زیرا در شوراي پنجم از همه جریان ها در پارلمان محلی حضور دارند و رأي  

 .تجربه بود و این تصمیم تشویق هم داشت.  این انتخاب ما موجب خرسندي و رضایت خیلی از متخصصان و شهروندان هم شد
آقاي رمضانپور تأکید کردند: اعضاي محترم شورا تا زمانی مدافع آقاي نصرتی، شهردار منتخب هستند که در چارچوب نظام و دفاع از حقوق  

 شهروندان تلاش کند. 
ي خود را در نماز  عضو محترم شورا همچنین گفتند: اعضاي شورا به منزله فرزندان نماینده ولی فقیه در استان هستند و قرار نبود ایشان دلخور 

 جمعه عنوان کنند. آن هم در شرایطی که استان در وضعیت بدي است و تا پایان شهریورماه قرار است استانداران تعویض و یا جابجا شوند. 
رایطی که مردم  ایشان با اشاره به تعرفه یک استاندار جوان بوشهري براي گیلان تأکید کردند: این غیرت شهروندي اکنون باید به کار آید. در ش

عرفه  گیلان با رأي بالا به  دکتر روحانی رأي می دهند، از نمایندگان محترم استان انتظار است اجازه ندهند استاندار غیر بومی براي گیلان ت
 شود.  

ار غیربومی براي گیلان  عضو محترم شورا افزودند: غیرت دینی و شهروندي آیت االله قربانی اینجا باید خود را نشان دهد و اجازه ندهد استاند
 تعرفه شود.

در ادامه جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، هم در بحث انتخاب شهردار گفتند: بنده در مقام رئیس 
اي بزرگان این شهر موجب  ها تجدید نظر شود. دغدغه مردم پیشرفت شهر است و اتفاقاً توصیه هشورا، تأکید دارم، باید نسبت به برخی صحبت

 شد اعضاي شورا طی یک فرایند کاملاً عاقلانه و منطقی به یک نامزد رأي دادند. 
رئیس محترم شورا ضمن تأکید بر مشورت با بزرگان و مسئولان ارشد استان تأکید کردند:  بر اساس اصول و موازین برگرفته از آراي مردم و  

در عرض دو هفته انتخاب ما صورت گرفت. این انتخاب را به فال نیک بگیریم و اگر در بحث انتخاب   دغدغه رضایت شهروندان در کمترین زمان
 استاندار نگرانی هایی وجود دارد، به بحث انتخاب شهردار تعمیم ندهند.  

اسی مستقل عمل می کند و  ایشان تصریح کردند: شوراي شهر باز هم از بزرگان استان مشورت می گیرد، ولی شوراي پنجم فارغ از جریانات سی
به   اجازه نمی دهد جریانات سیاسی در تصمیمات شورا تأثیر بگذارد. از نمایندگان و بزرگان انتظار داریم پشتیبان ما باشند تا شورا با قدرت

 حرکت خود ادامه دهد. 
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ا از  افراد بوده و فارغ  انتخاب مردم بر مبناي کارکرد تک تک  ابراز کردند:  ختلاف نظرها، اعضاي محترم شورا توانستند در  جناب آقاي علوي 

 مراحل حساس تصمیم واحد بگیرید و این عین عقلانیت و دلسوزي براي این شهر است. 
این شهر است.   پاسخ به هیچ عزیزي نیستیم و پاسخ ما خدمات و جبران عقب ماندگی هاي  رئیس  محترم شورا تأکید کردند: ما در مقام 

 ها خدمت را می بینند. ل می خریم ولی مردم شهر با جبران سریع این عقب ماندگیانتقادها را به جان و د
ایجاد   دنبال  به  افزودند:  و  و چارت جدید شورا سخنانی گفتند  مورد تجهیز ساختمان جدید شورا  پایان در  علوي در  آقاي سیدامیر حسین 

 به در وزارت کشور در این زمینه اقدام می کنیم.اقدامات جدي و تدوین چارت جدیدي براي شورا هستیم و براي گرفتن مصو
 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح: 
 شورا  دبیرخانه در 10/5/96 مورخ   958 شماره  به شده  ثبت  5/5/96 مورخ 96-2157 -ف  ر ش  شماره به رشت شهرداري ـ لایحه1

پس    فوریت  دو   قید  با  "سپیدرود  باشگاه  از  مالی  حمایت  "  درخصوص و  مطرح  جلسه  بحثدر  تبادلاز  ضمن و  رأي  اخذ  و  نظر 
 مخالفت با دو فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود. 

  شورا   دبیرخانه  در  12/5/96  مورخ  997  شماره  به  شده  ثبت  96/ 5/5  مورخ  96-2158  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2
نظر و اخذ رأي ضمن و تبادلفوریت در جلسه مطرح و پس از بحث  دو   قید   با   "گیلان  داماش   باشگاه  از  مالی   حمایت  "در خصوص

 مخالفت با دو فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود.
 دبیرخانه   در  25/5/96  مورخ  1084  شماره   به  شده  ثبت  20/5/96  مورخ  96-2622  -ف   ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه3

ابتیاع پلاك ثبتی    "در خصوص  شورا فوریت در جلسه    دو   قید   با   "  رشت  4بخش    14سنگ اصلی    20340تقاضاي صدور مجوز 
نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت و یک فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت عادي به و تبادل مطرح و پس از بحث

 ذیربط ارجاع شود.کمیسیون 
 دبیرخانه  در  26/5/96   مورخ  1093  شماره  به  شده  ثبت  18/5/96  مورخ  96-2617  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه4

آسیا  "در خصوص  شورا قهرمانی شطرنج  شهرهاي  به مسابقات  تیم شطرنج شهرداري رشت  فوریت در جلسه    دو  قید  با  "  اعزام 
بحث از  پس  و  تبادلمطرح  به نظو  فوریت  یک  صورت  به  شد  مقرر  آرا  اتفاق  به  آن،   فوریت  دو  با  مخالفت  ضمن  رأي  اخذ  و  ر 

 کمیسیون ذیربط ارجاع شود.
  دبیرخانه   در  25/5/96  مورخ  1086  شماره   به  شده   ثبت  16/5/96  مورخ  96-2320  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه5

فوریت در جلسه    یک  قید  با  "بخشودگی جریمه تخلفات ساختمانی آقاي حسن فرجی تقاضاي صدور مجوز جهت  "در خصوص  شورا
 نظر و اخذ رأي ضمن موافقت با یک فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به کمیسیون ذیربط ارجاع شود. و تبادلمطرح و پس از بحث

 دبیرخانه  در  25/5/96  مورخ  1085  رهشما  به   شده   ثبت  5/5/96  مورخ  96-2176  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه6
به رانندگان استیجاري و نیروهاي خدمات شرکتی شهرداري "در خصوص  شورا مبنی بر صدور مجوز پرداخت بن  کارت رمضان 

افزایش   از بحث  یک   قید   با   "  مبلغ قرارداد  %25رشت و اخذ مجوز  نظر و اخذ رأي ضمن  و تبادلفوریت در جلسه مطرح و پس 
 مخالفت با یک فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع شود. 

  شورا   دبیرخانه  در  12/5/96   مورخ  996  شماره  به  شده  ثبت  96/ 10/5  مورخ  96-90843  -  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ نامه7
 اعلام وصول شد. "مگذاري شهردارينامگذاري معابر سطح شهر پیرو چهل و نهمین نشست کمیسیون نا"درخصوص

 دبیرخانه   در  96/ 26/5   مورخ  1092  شماره  به  شده  ثبت  5/96/ 14  مورخ  96-2478  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه8
 اعلام وصول شد.  "96پرداخت قدرالسهم شهرداري رشت به سازمان پسماند در سال "در خصوص شورا

 دبیرخانه   در  31/5/96  مورخ  1138  شماره  به  شده  ثبت  14/5/96  مورخ  96-2476  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه9
 اعلام وصول شد.  "کمک مالی به خانم مهین فرجندي از کارکنان بازنشسته فرمانداري"در خصوص شورا
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 یرخانه دب  در  31/5/96  مورخ  1137شماره  به  شده   ثبت  26/5/96  مورخ  96-2316  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه10

 اعلام وصول شد.  "تأمین کمک هزینه اعزام بازیکنان منتخب تیم ملی موي تاي بانوان در مسابقات برون مرزي"در خصوص شورا
لایحه11   در   31/5/96  مورخ  1139  شماره  به   شده   ثبت  28/5/96  مورخ  96-104786  -ف   ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ 

 اعلام وصول شد.  "معابر سطح شهر پیرو پنجاهمین نشست کمیسیون نامگذاري شهردارينامگذاري "در خصوص شورا دبیرخانه
  دبیرخانه   در  13/6/96  مورخ  1223  شماره  به   شده   ثبت  12/6/96  مورخ  96-116591  -  ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ نامه12

 اعلام وصول شد.  "شهرداري رشتمعرفی آقاي مجتبی ماه پسند جهت تصدي پست سرپرستی مدیریت مالی "در خصوص شورا
 دبیرخانه  در  5/6/96  مورخ  1173  شماره  به  شده  ثبت  5/6/96  مورخ  96-2624  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه13

 اعلام وصول شد. "کمک مالی به آقاي علیرضا حسن زاده از همکاران شاغل شهرداري رشت "در خصوص شورا
  دبیرخانه  در  5/6/96  مورخ  1172  شماره   به  شده   ثبت  5/6/96  مورخ  96-2307  -ف   ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه14

  "هاي جهانی جوانانتاي در رقابت تأمین هزینه هاي حضور آقاي سید مهدي فرقانی، داور ممتاز بین المللی موي"در خصوص  شورا
 اعلام وصول شد. 

به شماره  15 دبیرخانه شورا  در  وارده  نامه  پیوست طرح  96/ 20/6مورخ    1315ـ  به  به  "اعضاي محترم شورا  پیوستن شهر رشت 
نظر و اخذ رأي، به اتفاق آرا مقرر شد؛ به صورت عادي به  و تبادل با قید یک فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث "شهرهاي تالابی

 کمیسیون ذیربط ارجاع شود.
 مصوبات:

 دستور اول:
 در   11/6/96  مورخ  1215  شماره  به  شده  ثبت  30/5/96  مورخ  96-2898  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  دوفوریتی شهرداري  ـ لایحه1

مبلغ  شورا  دبیرخانه پرداخت  به  نسبت  دارد   نظر  در  اینکه شهرداري رشت  بر   ) تومان   000/000/30(  ریال  میلیون  سیصد  مبنی 
 8732/م/41/1668رشت،حسب نامه شماره    شهرستان  سراوان  محله  در  حسینیه  کاره   نیمه  پروژه  اتمام   و   کمک مالی جهت ساخت 

(تحت    2/41607  ردیف  محل  کمیته امنیت شهرستان رشت و از  24/8/95فرمانداري محترم شهرستان رشت و صورتجلسه مورخ  
  سازمان  مطالبات  به  توجه  ،با  و ورزشی) خدمات شهري بودجه سالجاري  فرهنگی  سازمان  به  کمکفرهنگی ـ   خدمات ارائه عنوان

این  رشت  شهرداري  مرکز   و   مناطق  از  زباله   دفن  و  آوري  جمع  خصوص  در  عمرانی  خدمات  ارائه  بابت  اند پسم  مدیریت مبلغ    که 
از مطالبات   متعاقباً  نماید    خواهد  کسر  سازمان  مبلغ  اقدام  تبادلگردید  و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه  رأي ضمن  در  اخذ  و  نظر 

 اتفاق آرا موافقت گردید. تصویب دو فوریت آن، با پیشنهاد شهرداري به 
 دستور دوم:

ش2 شماره  به  رشت  شهرداري  لایحه  ـ  ـ  ف  شماره    21/12/95مورخ    95ـ    9073ر  به  شده    22/12/95مورخ    3172ثبت 
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه حسب   21/3/96جلسه مورخ    یکصدو نود و یکمین دردبیرخانه شورا اعلام وصول شده در  

بر واگذاري مبنی  17/7/95مورخ    14508ري محترم و در راستاي اجراي دستور شهردار محترم در هامش نامه شماره  مکاتبه فرماندا
متر مربع واقع در خیابان شهدا خیابان فلسطین ـ    07/82رشت به مساحت    4بخش  90/11244یک واحد آپارتمان  به پلاك ثبتی  

مورخ  175867ـ عمارت طوبی ـ طبقه چهارم که براساس مبایعه نامه شماره پشت فروشگاه اتکا ـ کوچه مژدهی ـ بن بست زربافان 
از محل بدهی مؤدیان به شهرداري انتقال داده شده و در حال حاضر سند مالکیت به نام شهرداري صادر نگردیده است   28/10/94

به واگذاري ملک موصوف به دفتر جمعیت حالیه شهرداري رشت در نظر دارد بعد از انعقاد تفاهم نامه با حفظ مالکیت خود نسبت  
مورخ   جلسه  در  طرح  از  پس  نماید  اقدام  گیلان،  استان  در  فلسطین  مظلوم  ملت  از  و     28/4/96دفاع  وبودجه  برنامه  کمیسیون 

و  نظر و اخذ رأي، با عنایت به مصوبه یکصد  مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل  حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون
شوراي اسلامی شهر رشت و مخالفت با واگذاري ملک مذکور، مجدداً با پیشنهاد شهرداري،   26/10/95هفتاد و دومین جلسه مورخ  
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رأي موافق، مخالفت گردید و مقرر شد شهرداري نسبت به    3رأي مخالف و    7نفر از اعضاي محترم شورا، با    10با توجه به حضور  

 تخلیه ملک مذکور اقدام نماید. 
 دستور سوم: 

در دبیرخانه شورا اعلام   3/96/ 21مورخ    513ثبت شده به شماره    10/3/96  مورخ  343-ف  ر  ش  ـ لایحه شهرداري رشت به شماره3
نود و سومین جلسه مورخ    اینکه شهـرداري رشت حسب   3/96/ 28وصول شده در یکصد و  بر  شوراي اسلامی شهر رشت مبنی 

شماره  درخواست سازه  2/96/ 4مورخ    17388و    14/1/96مورخ    3767هاي  علمی  تنها  انجمن  که  گیلان  دانشگاه  ماکارونی  هاي 
 200/ 000/000باشد در نظر دارد؛ نسبت به پرداخت مبلغ  هاي کل کشور میانجمن علمی سازه هاي ماکارونی در میان دانشگاه 

براي اولین   96ی و فرهنگی که در اردیبهشت  ریال کمک مالی به انجمن مذکور جهت حمایت در برگزاري اولین دوره المپیاد علم
گردد و شهرداري رشت به عنوان حامی اصلی این مسابقه می باشد و از محل ردیف  بار در سطح استان در دانشگاه گیلان برگزار می

پرداخت  41702 و  مورخ  (هدایا  جلسات  در  طرح  از  پس  نماید،  اقدام  سالجاري  بودجه  شهري  خدمات  تشویقی)    22/4/96هاي 
هاي وحقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون  و بودجهکمیسیون برنامه    28/4/96کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا و نیز مورخ  

نفر از اعضاي محترم   10نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهــرداري، با توجه به حضور  مذکور درجلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
 موافق، مخالفت گردید. رأي 2رأي مخالف و  8شورا، با 
ادامه از بحث و تبادلدر  ...  ي این جلسه اعضاي محترم شورا پس  انتخاب نمایندگان شورا در کمیسیون هاي شهرداري و  نظر به 

 پرداختند و به اتفاق آرا تصمیماتی به شرح ذیل اتخاذ گردید؛ 
 اقل منش آقایان؛ فرهام زاهد و محمد حسن ع قانون شهرداریها:  77ـ کمیسیون ماده  

پور، رضا رسولی، حامد عبدالهی، محمد حسن علی پور و  اسماعیل حاجیآقایان؛    : 100ـ کمیسیون بدوي و تجدید نظر ماده  
 سرکار خانم فاطمه شیرزاد

 رضا رسولی آقاي ها: ـ کمیسیون تحویل موقت و قطعی پروژه
 آقاي رضا رسولی قانون نوسازي و عمران شهري:  8ـ کمیسیون ماده

بندـ   حاجی  ها:قانون شهــرداري  55ماده  20کمیسیون  اسماعیل  جلالآقایان؛  و  نرگسی  رمضانپور  احمد  محمد  پور،  الدین 
 شکریه. 

 آقاي احمد رمضانپور نرگسی ـ کمیته انضباطی حمل و نقل و بار و مسافر: 
 آقاي حامد عبدالهیکمیته تهاتر:    _

 آقاي اسماعیل حاجی پور ـ کمیته ستاد بحران شهرداري:
 آقاي فرهام زاهد ها و اموال شهرداري:ناظر برحساب درآمد و هزینه، حسن اداره و حفظ داراییـ  
 آقاي محمدحسن عاقل منش برحسن اجراي مصوبات شــورا:  ناظرـ  
 پورآقاي محمدحسن علیخدماتی:  هايوسایرسازماندرامورشهرداريمصوبهاي طرحناظربرحسن اجراي ـ

 آقاي فرهام زاهد  معاملات عمده(مناقصه و مزایده): 14ـ کمیسیون ماده  
 تشکیل گردد.   17رأس ساعت  27/6/96شنبه مورخ در پایان مقرر گردید؛ جلسه بعدي شــورا روز دو

 با ذکر صلوات پایان یافت.  18:30جلسه رأس ساعت 
 

حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  

 محمدحسن عاقل منش  غایبین :
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 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمد حسن علی پور نهمین  27/6/96 17:30شنبه    ساعت:روز:دو فوق العاده 

 به نام خدا 
نهمین جلسه26/6/96مورخ    1382براساس دعوتنامه شماره   العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي،  به  اسلامی    (فوق  شهر رشت 

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  ریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : دستور جلسه
بررسی لایحه بر صدور مجوز سرویس  6/96/ 26  مورخ  96-3220  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ  اتوبوسمبنی  هاي سازمان مدیریت دهی رایگان 

 به مناسب بازگشایی مدارس. 1/7/96حمل و نقل بار و مسافر شهرداري رشت به شهروندان در تاریخ 

 آیین نامه معاملاتی شهرداري تهران.  38انتخاب نماینده شورا جهت عضویت در هیأت حل اختلافات ناشی از معاملات موضوع ماده ـ 

 ـ دیدار و گفتگو با مدیرکل محترم امور بانوان استانداري گیلان.

 
 نطق قبل از دستور رئیس شورا:

در ابتداي جلسه، جناب آقاي سیدامیر حسین علوي، رییس محترم شوراي اسلامی شهر رشت ضمن عرض سلام بیان داشتند: به پایان          
 شویم و امیدواریم شهروندان شاهد خروجی خوبی در شوراي پنجم باشند. ماه فعالیت شوراي پنجم نزدیک مییک

روزه در ابتداي کار شوراي چهارم تصریح کردند: این حرکت بزرگ هرچند در همان    100عملکرد  رئیس محترم شورا با اشاره به ارایه گزارش  
روزه در شوراي پنجم تداوم یافته و به اطلاع شهروندان    100هاي  روز نخست متوقف شد، ولی اعلام آمادگی می کنم که گزارش  100گزارش  

 برسد. 
اي  هاي خود به گونهیون ها و دیگر اعضاي محترم شورا خواستند تا در روند فعالیتجناب آقاي سیدامیرحسین علوي از رؤساي محترم کمیس

 روز یک گزارش عملکرد از شوراي پنجم داشته باشیم.  100عمل نمایند تا هر  
-نجم انتظار میهمچنین با اشاره به تشکیل کمیته امور بانوان در شوراي چهارم تصریح کردند:با وجود حضور یک عضو بانو در شوراي پ  ایشان

ابتر ماند، مجدداً در شوراي پنجم پیگیري شود و با بازبینی طرح هاي مطرح شده در دوره قبل، شاهد  رود فعالیتی که این کمیته آغاز ولی 
 هاي خوبی در حوزه زنان و خانواده در مدیریت شهري باشیم. فعالیت

ا گرامی داشتند و گفتند: با توجه به تلاقی ماه محرم و آغاز هفته دفاع  رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، همچنین هفته دفاع مقدس ر
 ریزي هاي خوبی براي پاسداشت این ایام صورت گیرد. مقدس امیدواریم در مدیریت شهري برنامه

ن پاسداشت هفته  جناب آقاي علوي تأکید کردند: براي اولین بار شوراي چهارم جهت گرامی داشت هفته دفاع مقدس ردیف بودجه  تحت عنوا
 دفاع مقدس مصوب کرد. 

نی   رئیس محترم شورا همچنین با ارایه گزارش مختصري از دیدار با  معاونت محترم عمرانی وزیر کشور، گفتند: پیگیري بهسازي ناوگان اتوبوسرا
ي بزرگ مصوب می شود بی رشت  در شوراي قبل هم صورت گرفت و در نشست اخیر هم تاکید شد که شهر رشت از منابعی که براي شهرها

 بهره است و باید پیگیر دریافت مطالبات دولتی در حوزه بهسازي و نوسازي ناوگان اتوبوسرانی باشیم. 
باید از ابزار و امکانات لازم  ایشان همچنین از ارایه چارت جدید شوراي شهر به وزارت کشور خبر دادند و تصریح کردند: شوراهاي کلانشهرها می

ذاري و نظارت برخوردار باشند و تلاش می شود با تصویب این چارت در وزارت کشور، تحرکی در این حوزه صورت گیرد. متأسفانه  براي قانونگ
 هاي زیادي داشت. در دوره قبل شهرداري چارتی را بدون اطلاع شورا مصوب کرد که ضعف

ت کشور هم خبر دادند و تأکید کردند: مشخصاً در مورد معضل  رئیس محترم شورا سپس از دیدار و گفتگو با معاون قبلی سازمان محیط زیس
مهرماه فرصت داریم تا رشت را به  9هاي رشت، دپوي زباله سراوان و تالاب عینک صحبت کردیم و با توجه به کنوانسیون رامسر، تا  رودخانه

 عنوان تالاب شهر در سطح ملی مطرح نماییم.
هاي بهداشت و فرهنگی شورا خواستند تا در جلسه مشترکی طرح رشت به عنوان تالاب شهر را  ایشان پس از آن از رؤساي محترم کمیسیون

 بررسی نمایند زیرا اگر این فرصت از دست برود، تا دو سال آینده چنین فرصتی بدست نمی آید.
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 نطق پیش از دستور ناطق اول:

هاي رشت در سطح  هاي رئیس محترم شورا در رفع معضل رودخانهپیگیريسپس جناب آقاي احمد رمضانپور،در نطق پیش از دستور جلسه، از 
هاي مردم نهاد است تا بتوانیم این  هایی با مشارکت فعال سازمانها نیازمند ایجاد کمپینگکلان تقدیر نمودند و گفتند: رفع معضل رودخانه

 ها براي نجات کارون و ارومیه و زاینده رود به راه افتاد. نگمشکل را به عنوان یک معضل در سطح ملی مطرح کنیم، همانطور که این کمپی
هاي زندگی تکافوي اداره زندگی خانواده بازنشسته  عضو محترم شورا همچنین با اشاره به روز تکریم از بازنشستگان یادآور شدند: افزایش هزینه

تمردان باید نسبت به این قشر از جامعه توجه نمایند و همترازي و  باید حمایت شوند و دولنمی کند آن هم که با داشتن نوه و فرزندانی که می
 همسان سازي حقوقشان از موارد مهمی است که باید براي آن تلاش کرد. 

ادها  جناب آقاي رمضانپور افزودند: ما هم به نوبه خود باید براي رفاه بیشتر بازنشستگان شهرداري تلاش نماییم. همانطور که به بسیاري از نه 
ها باشیم. این عزیزان نیازمند مساعدت ما هستند و از ریاست  ک نقدي می کنیم لازم است اول به فکر کارکنان خود و به ویژه بازنشستهکم

محترم شورا و رئیس محترم کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شـورا می خواهم پیگیر دریافت مطالبات، حقوق و بن هاي رفاهی بازنشسته ها 
 شهري باشند. از مدیریت  

عضو محترم شورا همچنین به آغاز سال تحصیلی اشاره نمودند و ضمن تبریک به اساتید، دانش آموزان و دانشجویان، نسبت به افت تحصیلی 
 هشدار دادند. 

به افت تحصیلی و   جناب آقاي رمضانپور، ابراز کردند: به عنوان عضو پارلمان محلی، خواستار توجه اساتید دانشگاه و مدیرکل آموزش و پرورش
هایی به کار گیرند که جلوي این افت تحصیلی گرفته شود. این فاجعه است که علمی در سطح دانشگاه ها و مدارس هستم، لازم است روش

 مدارك دانشگاهی تا مقطع دکترا تضمینی داده می شود باید به داد این مساله برسیم.  
ا توسط دانشجویان گیلانی هم اشاره نمودند و یادآور شدند: گیلانی ها همیشه مقام هاي  هاي نخست ورودي دانشگاه ه ایشان به کسب مقام

هاي تک ها بود ولی سال به سال که می گذرد از رتبهسال قبل از انقلاب، رتبه اول دانشگاه از آن گیلانی5نخست ورود به دانشگاه را داشتند.  
دانشجویان گیلانی کاهش می  این موضورقمی  و  نشان مییابد.  نمیع  عالی  آموزش  باید  دهد سرمایه گذاري دقیقی خاصه در حوزه  و  کنیم 

 همانطور که تعداد مراکز آموزش عالی را افزایش می دهیم، به کیفیت نیز توجه نماییم. 
تحمیل شد، هفته    هاي معاند نظام در ابتداي پیروزي انقلاب و همچنین جنگی که به کشورعضو محترم شورا، ضمن یادآوري، حوادث گروهک

کشور علیه ما جنگیدند، بهترین فرزندان ما شهید شدند آن هم در  18دفاع مقدس را تبریک گفتند و تأکید کردند: در این جنگ نابرابر که  
 شرایطی که ما تجربه دیپلماسی، تجربه جنگی و ... نداشتیم با این حال حتی یک وجب از خاك کشور را از دست ندادیم. 

شود، با فداکاري فرزندان این  هاي نابرابري خاك کشور ضعیف تصرف میمضانپور تأکید کردند: در شرایطی که در چنین جنگجناب آقاي ر
 خاك، توانستیم در یک جنگ نابرابر، هم پیروزي سیاسی و هم پیروزي نظامی خود را ثابت کنیم.

دند: ما حق نداریم به منافع فردي و گروهی خود فکر کنیم و امیدوام پاسدار  هاي رزمندگان اسلام، ابراز کرایشان با یادآوري خاطراتی از رشادت 
اند و امیدواریم با خدمات صادقانه در مسئولیت جدید، گام  واقعی خون شهدا و ایثارگران باشیم. جانبازانی که سالها با درد و رنج زندگی کرده

 موثري در توسعه همه جانبه شهر برداریم.
آقاي سیدامیر حسین علوي رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت ضمن عرض خیرمقدم به سرکار خانم فاطمه رفیعی شیرابه،  سپس، جناب 

 گفتند: به مناسبت روز تکریم خانواده از مدیر کل محترم امور بانوان استانداري دعوت کردیم تا از خدمات ایشان تجلیل نماییم. 
 گی دارد تا با تعامل بیشتر در حوزه زنان و خانواده تلاش نماید.  ایشان افزودند: شورا و شهرداري آماد 

تظار  آقاي علوي سپس با اشاره به دیدار با معاون رئیس جمهور در امور زنان، گفتند: با توجه به ایجاد کمیته امور بانوان در شوراي چهارم ان
 استانداري بهره مند شویم.داریم بیش از گذشته از توان  مدیر کل امور بانوان  

رئیس محترم شورا همچنین یاد همسر شهید سرکار خانم فاطمه رفیعی شیرابه را گرامی داشتند و تأکید کردند: با توجه به تجربیات شهردار  
نامه هاي خوبی در  هاي آموزشی براي خانواده در قزوین و اجراي همین روش در رشت،  قطعاً می توان شاهد برمنتخب در راه اندازي کارگاه

 خصوص تکریم خانواده  و کاهش آمارهاي طلاق باشیم. 
در ادامه، سرکار خانم فاطمه رفیعی، مدیر کل محترم امور بانوان استانداري گیلان گفتند: موجب خرسندي است که شوراي اسلامی شهر رشت  

 و مدیریت شهري برنامه هایی براي حوزه بانوان و خانواده دارد. 
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هاي حوزه زنان تأکید کردند: تلاش ما باید این باشد که به توسعه پایدار برسیم و در کنار فاطمه رفیعی با اشاره به اهداف و فعالیت سرکار خانم

ها، با مشارکت هم در همه حوزه هاي مختلف اقتصادي، فرهنگی و زیست محیطی حرکت کنیم و این مهم امکان پذیر نیست مگر اینکه  فعالیت
 ما همکاري نمایند و خودمردم خواهان مشارکت در اجراي طرح ها و برنامه هاي کلان باشند.   همه مردم با

فظ  ایشان برخی از وظایف امور بانوان استانداري را تشریح کردند و گفتند: شرح وظیفه این دفتر تنها حوزه بانوان نیست، بلکه  رویکرد ما ح
 ن است. کیان خانواده و پیگیري حقوق و مسایل حقوق کودکا

اي ستادي  مند شویم. امور بانوان استانداري،  ادارهها نیز بهرههاي ما این است که از توان دیگر دستگاهسرکار خانم رفیعی اذعان کردند: تلاش
 هاي اجرایی نظیر شهرداري با ما بیشتر همکاري نمایند. است و انتظار داریم دستگاه

هاي معاونت امور زنان ریاست جمهوري حرکت نموده و دعوت امروز  کردم در راستاي دستور العمل  ایشان یادآور شدند: در دوران خدمتم تلاش
 را به فال نیک می گیرم تا این هم افزایی بیشتر گردد.

ایی هستیم  هخانم رفیعی آماري از نسبت جمعیتی زنان و مردان در سطح شهر و روستا در گیلان ارایه دادند و تأکید کردند: نیازمند ارایه طرح
که قابل اجرا و عملیاتی باشد. در سطح شهر رشت به عنوان یک کلانشهر یک سري مطالبات به حقی وجود دارد و انتظار داشتیم زودتر این  

 تواند الگویی براي دیگر شهرستان هاي رشت قرار گیرد. شد. این تعامل میتعامل برقرار می 
اش  با  استانداري،  بانوان  امور  این زمینه   10اره به مصوبه  مدیرکل محترم  از سوي وزارت کشور تصریح کردند: سعی شده در  ابلاغ شده  گانه 

 گانه  به شهراري هم ابلاغ شده است. 10ها در اجراي این مصوبه  هاي مثمر ثمر صورت گیرد و بخشی از وظایف شهرداريحرکت
هاي ناشی از آن،  نشینی و آسیبوري نظرات نخبگان تصریح کردند:حاشیهآ جمعمدیرکل محترم امور بانوان استانداري،به ایجاد اتاق فکر براي

هاي مختلف مردم در سطوح مختلف، شادابی و نشاط کلی در سطح شهر و زیباسازي شهر از مطالبات به حق همه  بهداشت و سلامت گروه
 اقشار جامعه است. 

تر  هاي شورا و شهرداري به آن برسیم و روز به روز به این اهداف نزدیکو طرح  ایشان افزودند: آنچه خواهان آن هستیم و انتظار داریم با برنامه
گانه وزارت کشور است که باید اجرایی شود و خواستاریم    10شویم؛ ایجاد بازارچه صنایع دستی مخصوص بانوان است. این مهم جزو مصوبات  

 که این مهم جزو برنامه هاي شورا هم باشد. 
د: این دو بازارچه، یکی در مرکز استان و یکی هم در یکی از شهرستان هاي استان باید ایجاد گردد. با ارتباطی که با  خانم رفیعی اذعان کردن

فرمانداري ها داریم، تلاش داریم این مصوبه وزارت کشور در رشت اجرایی شود. متاسفانه هنوز محلی براي عرضه دایمی محصولات تولید شده  
باید فضاي امنی ایجاد شود. متأسفانه هنوز بازارچه صنایع دستی منسجم در رشت ایجاد نشده است. بانوان زیادي  از سوي زنان وجود ندارد.  

 داریم که در حوزه صنایع دستی تلاش دارند اما هنوز یک بازارچه صنایع دستی در شأن مرکز استان ایجاد نشده است. 
 و بسترسازي ایجاد شده، انتظار داریم شوراي پنجم آن را اجرایی نماید. هاي شهردار قبلی  ایشان تأکید کردند: با توجه به وعده

سرکار خانم رفیعی در بخش دیگري از سخنان خود، با اشاره به ظرفیت سراي محلات افزودند: سراي محلات براي واسپاري امور به مردم و  
نواده که نقشه راه را براي گیلان ترسیم نموده، می باید در  مشارکت مردم در ارتقاي سطح آگاهی از دیگر مطالبات ماست. طرح تاب آوري خا

خیز شناسایی شود. با شناسایی مناطق آسیب پذیر و ایجاد کارگاه هاي آموزشی، می  سطح محلات اجرایی شود و در گام نخست، مناطق آسیب 
 توان نتایج خوبی کسب کرد. 

از فعالی استانداري بخش دیگري  بانوان  امور  به کودکان کار و آسیبتمدیر کل محترم  این حوزه را توجه  افزودند:  هاي  و  پذیر عنوان کردند 
با حرکت باید بیشتر مورد توجه قرار گیرند.  با حرکتکودکان کار  بتوانیم  و باید  این مسأله را کنترل کرد  ایجابی  هاي سلبی نمی توان  هاي 

 مسأله را حل کنیم.
ر رشت را ضروري خواندند و تصریح کردند: هنوز این نیازمندي احساس نشده. سامانکده فعلی همه خانم رفیعی ایجاد سامانکده ویژه بانوان د

 شرایط لازم نداشته و آن مقبولیت لازم را براي زنان آسیب دیده ندارد. 
رشت، سرانه فضاي سبز رشت بسیار  ایشان بر زیباسازي و ایجاد فضاهاي با نشاط براي رشت تأکید کردند و افزودند: با توجه به طبیعت و اقلیم 

 ها نیاز به ایجاد فضاي سبز و شاداب دارند و مشخصاً پیاده راه مرکز رشت به شدت به لحاظ فضاي سبز فقیر است. کم است و خانواده
ایی براي بانوان ایجاد  مدیرکل محترم امور بانوان استانداري تصریح کردند: امیدواریم شوراي پنجم بتواند فرهنگسراي بانو و یا شبه فرهنگسر

 نماید تا ضمن حرفه آموزي براي زنان بتوانند براي پیشرفت استعدادها و کمک به اقتصاد خانواده موثر باشد. 
ستفاده  ایشان با اشاره به حضور یکی از بانوان در دو دوره شورا، خواستار شدند: بی شک از پتانسیل شورا می توان براي بحث خانواده و کودکان ا

هاي مشترك گردید ولی امیدواریم، این تعامل و همکاري مشترك در شوراي  . هرچند برخی تنگناها در شوراي چهارم مانع از انجام فعالیتکرد
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
  پنجم منجر به دریافت مطالبات دولتی گردد. سال گذشته اعتبار لازم براي ایجاد فازهاي بعدي پارك بانوان و استاندارد سازي تجهیزات این 

 از سوي دولت مصوب شده و ما نیازمند همکاري مدیریت شهري در دریافت این اعتبار هستیم.  بوستانها
هاي امور بانوان استانداري از  در ادامه، سرکار خانم فاطمه شیرزاد منشی و سخنگوي محترم شـوراي اسلامی شهر رشت، ضمن تقدیر از فعالیت

 از کودکان تقدیر نمودند. خدمات ایشان در حوزه تکریم و حفظ خانواده و حمایت  
عاقل محمدحسن  آقاي  جناب  از  سپس  تکریم  و  خانواده  روز  تبریک  ضمن  نیز  شورا  اجتماعی  و  فرهنگی  کمیسیون  محترم  رئیس  منش، 

 سالمندان ابراز امیدواري کردند، همه مسئولان در راستاي شادابی و نشاط گام هاي اساسی بردارند. 
تواند  هاي مشترك زمانی میاعی شــورا با اشاره به نمایشگاه صنایع دستی در منظریه افزودند: خواستهرییس محترم کمیسیون فرهنگی و اجتم

مراحل اجرایی را در حد مطلوب طی کند که در هر دو سو کشش باشد. وزارت کشور به عنوان یک نقطه اتکا در دولت، به استانداري و به تبع 
ر حوزه زنان اجرایی نمایند، ولی لازمه آن تخصیص بودجه و قدر سهم دولت براي ایجاد بازارچه  شهرداري ها دستور می دهد تا مصوبات را د

 دایمی و یا فرهنگسراي بانوست. 
براي تحقق در یافت بودجه دولتی تلاش   استانداري  نیز در  اگر شما  و  این مهم هم جزو مطالبات ما هست  عضو محترم شورا تأکید کردند: 

 ي هم می تواند مشارکت خوبی داشته باشد. نمایید، شورا و شهردار
نفعان هستیم و یقیناً با  ایشان همچنین با اشاره به بحران مالی شهرداري تصریح کردند: امروز در این مقطع حساس نیازمند کمک همه ذي

 سانیم.ي مدیریت شهري به صورت مشترك کارهاي مانایی به انجام رهاي ماندگار تلاش داریم در حوزهاجراي پروژه
منش، عضو محترم شورا متذکر شدند: فاز دوم بوستان بانوان توسط شهرداري اجرایی شده است و ایجاد بازارچه  جناب آقاي محمدحسن عاقل

تخصیص   با  زنان  ویژه  مدیریت    150صنایع دستی  توسط  بوستان کشاورز  در  بازارچه صنایع دستی  ایجاد  براي  دولتی  تومان کمک  میلیون 
 پیگیري است. شهري در حال  

سپس جناب آقاي حجت جذب، نائب رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، نیز با اشاره به دستورالعمل برپایی دستاوردهاي نمایشگاه زنان  
کشورهاي مسلمان یادآور شدند: نامه ارسالی از دفتر ریاست جمهوري خواستار این بود که  اولین نمایشگاه دست آوردهاي زنان مسلمان در  

 نطقه آزاد انزلی برگزار شود و دبیرخانه آن به عنوان پایتخت زنان مسلمان در رشت ایجاد گردد. سوال این است که این دستور العمل تا چه م
 مرحله اي اجرایی شده است؟ 

شد   پیشنهاد  و  ارایه  مردمی  تشکل  یک  طرف  از  طرح  این  دادند:  توضیح  شیرابه،  رفیعی  فاطمه  خانم  سرکار  ادامه  بین در  المللی  نمایشگاه 
نوعی بیانگر فرهنگ کشورهاي مسلمان باشدو  و علمی با دعوت از کشورهاي اسلامی ایجادگردد، نمایشگاهی که بههاي اقتصادي،سیاسیدرحوزه

 ایران نیز معرفی شود و گیلان نیز توانمندي هایش را معرفی کند.
باید تمامی قسمت هاي آن به صورت تخصصی بررسی گردد و در این راستا نیازمند  اي عظیم و گسترده است و  ایشان افزودند: این طرح پروژه

همکاري مجدانه استانداري و مدیریت شهري هستیم. ولی در گام نخست، استاندار می باید از نهاد ملی خاص درخواست را پیگیري نماید. دفتر  
اید درخواست کتبی و شفاف باشد. امروز هم در استانداري جلسه اي در  معاون امور زنان ریاست جمهوري صرفاً نباید حمایت معنوي نماید ب

 این زمینه داشتیم و براي پیگیري موکول شد به معرفی رسمی و ارسال به حوزه استانداري گیلان. 
داشته باشد و ما از حیث    تواند برنامهشهید نشان داد که کمیته امور بانوان اختصاصاً می  8000خانم رفیعی تصریح کردند: تجربه ما در کنگره  

ریزي و اجرا مشکل نداریم. اما براي معرفی صریح منتظر ابلاغ رسمی هستیم. یک پروژه خوب و تبلیغاتی براي کشور و گیلان است تا  برنامه
 کشور اسلامی معرفی شود.    85هاي استان و کشور در حوزه  توانمندي

کرده  ا نیز بر دریافت مطالبات دولتی تأکید کردند و افزودند: بیکاري بانوان تحصیلهمچنین، جناب آقاي محمدحسن علیپور عضو محترم شور
تماعی  معضلی در جامعه امروز است و از مشاور امور بانوان استانداري انتظار داریم بیشتر پیگیر دریافت مطالبات دولتی در حوزه فعالیت هاي اج

 و اقتصادي زنان باشند. 
گري از سخنان خود به وضعیت درآمدي شهرداري اشاره نمودند و تأکید کردند: برخی از مناطق بیش از دو ماه  منشی محترم شورا در بخش دی

است که حقوق خود را دریافت نکرده اند، آغاز سال تحصیلی است و هزینه مدارس نیز بر خانواده ها فشار می آورد از رئیس محترم کمیسیون  
 بطن مشکلات قرار گیرند و راهکاري براي کسب درآمد در مناطق ارایه دهند.بودجه می خواهم با حضور در مناطق در  

 نطق پیش از دستور ناطق دوم:
سپس سرکار خانم فاطمه شیرزاد، رییس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا در نطق پیش از دستور جلسه گفتند:  

 بازنشستگان صورت گیرد و معوقات گذشته هر چه سریعتر پرداخت شود.انتظار داریم خدمات بیشتري در حوزه  
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
  سخنگوي محترم شورا تأکید کردند: امیدواریم خانواده ها به برنامه هاي شبیخون فرهنگی دشمن بیشتر توجه کرده و مراقب سلامت خانواده ها 

 باشند تا آسیب هاي اجتماعی هم کاهش یابد. 
ي شهدا و امام شهدا را گرامی داشتند و اذعان نمودند: امید است در طول  فته دفاع مقدس، یاد و خاطرهایشان همچنین ضمن گرامی داشت ه

باشیم.   ایثارگران دیدارهاي متوالی داشته  و  با خانواده شهدا  اجتماعی    200هفته دفاع مقدس  دیدار در شوراي چهارم کمیسیون فرهنگی و 
 ري برگزار شد و انتظار می رود تجلیل از خانواده هاي معظم شهدا در شوراي پنجم هم ادامه یابد. شوراي شهر که به همت امور ایثارگران شهردا

رئیس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا با اشاره به جمع آوري سنبل آبی در سال گذشته(دوره چهارم شورا)  
اقدامات خوب و مؤثري در این حوزه صورت گرفته است و بعد از دهه اول محرم با  تأکید کردند: در حوزه پدافند غیرعامل استانداري گیلان  

آوري سنبل آبی مراحل پایانی را  توجه به جلسه پدافند استانداري گیلان در خصوص طراحــی و ساخت ربات آبی در این حوزه با قابلیت جمع
 می گذراند و رونمایی خواهد شد. 
جلسه اداره کل بازرسی گیلان درخصوص اقدامات انجام شده از سوي دستگاه ذیـربط وضعیت پسمانـدهاي  سرکار خانم شیرزاد با اشاره به  

) مجلس شوراي اسلامی مطرح گردیده که  90هاي بیمارستانی که در جلسه کـارگـروه زمین و مـنابع طبیعی کمیسیون اصل(عفونی و فاضلاب
د:  شیرابه هاي سمی حاصل از زباله سلامت مردم سراوان را به مخاطره انداخته است و  از سوي شوراي اسلامی شرکت نموده بود اذعان داشتن 

امروز سراوان از یک معضل زیست محیطی شهري و استانی تبدیل به بحران ملی شده است و انتظار می رود مسئولان با عزم جدي و تخصیص  
 وجهّ جدي تري نمایند. اعتبارات ملی به مشکل سراوان و رودخانه هاي زرجوب و گوهررود ت

رئیس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا یادآور شدند: طرح تفکیک زباله از مبدأ توسط سازمان پسماند مدتی  
شد  است تعطیل شده و ما در کمیسیون بهداشت پیگیر این موضوع هستیم. در این جلسه به تفکیک زباله هاي عفونی و بیمارستانی هم اشاره  

 و گزارشی توسط حوزه ذیربط ارائه گردید. 
شان، اقداماتی از  هاي پوستی و گوارشی مردم سراوان و به خطر افتادن سلامتسرکار خانم شیرزاد همچنین گفتند: با توجه به افزایش بیماري

 بر استمرار خدمات در جلسه تأکید شد.سوي معاونت علوم پزشکی در خصوص ویزیت رایگان مردم سراوان و توزیع رایگان دارو انجام شده که  
هاي بهداشتی ایجاد شده در لندفیل سراوان تا دو سال آینده به پایان می رسد و سراوان توسط  سخنگوي محترم شورا همچنین گفتند: سلول

زبالهشیرابه زیسهاي  محیط  سازمان  رئیس  داریم  انتظار  مردم  نمایندگان  عنوان  به  ما  است.  نابودي  حال  در  مجمع  ها  و  استاندار  کشور،  ت 
 نمایندگان استان پیگیر مطالبات مردم به صورت اقدام و عمل براي حل مشکلات مردم سراوان و زرجوب و گوهررود باشند. 

 نطق پیش از دستور ناطق سوم:
جلسه، هفته دفاع مقدس را  در ادامه، جناب آقاي رضا رسولی، رئیس محترم کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا نیز در نطق پیش از دستور 

 اندازي مجدد مرکز پژوهش هاي شوراي اسلامی شهر رشت تأکید کردند. گرامی داشتند و به ضرورت راه 
با یک ساختار پژوهشی   باید  استانداري، گفتند: شورا  اشاره به دلایل تعطیلی مرکز پژوهش شورا در زمان کفالت  با  آقاي رضا رسولی  جناب 

ازمند یک تیم علمی در ساختار شورا هستیم این ساختار در مجلس شوراي اسلامی و حتی شهرهاي کوچکتر وجود  مناسب تغذیه شود و نی
دارد، در رشت نیز در دویست، هشتاد و سومین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت، ایجاد این مرکز مصوب شد ولی به جهت ایجاد یک سري  

 این رو ایشان خواستار راه اندازي مجدد مرکز پژوهش شوراي اسلامی شهر رشت شدند.   سوء تفاهم ها، ساختار مرکز پژوهش از بین رفت از
عضو محترم شورا، در بخش دیگري از سخنان خود، با اشاره به هفته شعر و ادب پارسی تأکید کردند: در شهر رشت ستاره هاي ادبی زیادي می  

 این مفاخر است که هنوز نتوانسیتم یک گرامی داشت براي ایشان برگزار نماییم. درخشند و نیاز به معرفی نیستند. آقاي هوشنگ ابتهاج یکی از  
ند  ایشان با اشاره به برگزاري تجلیل از استاد گلچین تأکید کردند: شعراي در قید حیات در گیلان که در سطح کشور و دنیا مطرحند، زیاد هست

می رود با همراهی اعضاي شورا در کمیسیون فرهنگی در پایان شوراي پنجم پاسخ  و می باید براي ایشان مراسم بزرگداشت برگزار کرد و انتظار  
هاي فرهنگی داشته ایم زیرا بعد از شوراي اول حرکت فرهنگی که شایسته و ماندگار باشد  خوبی براي نسل آتی داشته باشیم که چه حرکت

 ایم.  نداشته
هایی که براي وطن ریخته شده است،  د و با شعري از استاد هوشنگ ابتهاج پیرامون خونایشان یاد استاد ابراهیم پورداوود را نیز گرامی داشتن

 هفته دفاع مقدس را گرامی داشتند. 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 اعلام وصول طرح ها و لوایح: 

 دبیرخانه   در  19/6/96  مورخ  1299  شماره  به   شده   ثبت  14/6/96  مورخ  96-2790  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه1
نظر و اخذ رأي ضمن و تبادلدر جلسه مطرح و پس از بحث  فوریت  دو  قید   با  "اسدي  عابدین  به آقاي  مالی  کمک"  درخصوص  شورا

 مخالفت با دو فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود. 
شماره  2 به  شورا  دبیرخانه  در  وارده  نامه  پیوست طرح  96/ 27/6مورخ    1404ـ  به  شورا  محترم  مرکز "اعضاي  مجدد  اندازي  راه 

نظر و اخذرأي ضمن مخالفت با دو  و تبادلبا قید دو فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث"پژوهش هاي شوراي اسلامی شهر رشت
 فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود.صورت یکفوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد؛به

 دبیرخانه   در  26/6/96  مورخ   1376  شماره   به  شده   ثبت   6/96/ 26  مورخ  96-2233  -رفش  شماره  به  رشت  رداريشه  ـ لایحه3
 فوریت   یک  قید  با  "زاهدان  خمیران  کوي  آزادگان  خیابان  در  واقع  برحق  لایق  کوچه  بازگشایی   به جهت  ملک  خرید"درخصوص  شورا

ضمن مخالفت با یک فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت عادي به  نظر و اخذ رأي  و تبادلدر جلسه مطرح و پس از بحث
 کمیسیون ذیربط ارجاع شود.

  دبیرخانه   در  21/6/96  مورخ  1327  شماره  به  شده  ثبت  20/6/96  مورخ  96_122015  _رش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه4
 . شد وصول اعلام  " شهرداري ورزشی فرهنگی   باشگاه مدیره هیات ترکیب"درخصوص شورا

 دبیرخانه   در  21/6/96  مورخ  1328  شماره  به  شده  ثبت  19/6/96  مورخ  96-121184  -  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه5
 وصول شد.  اعلام  "مرتضایی  اسماعیل آقاي دکه جابجایی"درخصوص شورا

چارت تشکیلاتی  "اعضاي محترم شورا به پیوست طرح    27/6/96مورخ    1406ـ نامه وارده در دبیرخانه شورا ثبت شده به شماره  6
در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق آرا با تصویب یک    "کارکنان دبیرخانه شوراي اسـلامی شهر رشت

 بط ارجاع شود.فوریت آن، مقرر شد؛ به کمیسیون ذیر
 مصوبات:

 دستور اول:
  دبیرخانه   در  26/6/96  مورخ  1377  شماره  به  شده  ثبت  26/6/96  مورخ  96-3220  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه1

نسبت    شورا دارد؛  نظر  در  اینکه شهرداري  بر  تاریخ  به سرویسمبنی  در  به شهروندان  رایگان  مناسب  1/7/96دهی  به  بازگشایی  ، 
هاي سازمان  مدیریت حمل ترافیک سطح شهر و ترویج استفاده از وسایل نقلیه عمومی به وسیله اتوبوسمدارس و به جهت کنترل

و نقل بار و مسافر شهرداري رشت و همچنین رفاه حال شهروندان و دانش آموزان طبق سنوات گذشته اقدام نماید در جلسه مطرح 
 آن، با پیشنهاد شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید.  و اخذ رأي ضمن تصویب دو فوریت نظرو پس از بحث و تبادل

 دستور دوم:
ادامه2 در  تبادلـ  و  بحث  به  شورا  محترم  اعضاي  جلسه  حل  ي  هیأت  در  عضویت  جهت  شورا  نماینده  انتخاب  خصوص  در  نظر 

نظر و اخذ رأي به  رداري تهران پرداختند و پس از بحث و تبادلآیین نامه معاملاتی شه   38اختلافات ناشی از معاملات موضوع ماده  
 اتفاق آرا مقرر گردید آقاي فرهام زاهد عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت بدین منظور معرفی گردند. 

  16ماده  2شوراي اسلامی شهر رشت، برابر تبصره  20/6/96آقاي محمدحسن عاقل منش درجلسه مورخ    با توجه به غیبت  ـ سپس
به  منش  آقاي محمدحسن عاقل   شان مورد بررسی قرار گرفت که پس از ارایه توضیحاتنامه داخلی شوراي اسلامی شهر غیبتآیین

 شان موجه تشخیص داده شد. اتفاق آرا غیبت
 تشکیل گردد.  17رأس ساعت  3/7/96شنبه مورخ در پایان مقرر گردید؛ جلسه بعدي شــورا روز دو

 با ذکر صلوات پایان یافت.  20 جلسه رأس ساعت
 

حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی :

 تعرفه بهاي خدمات سازماندهی مشاغل شهري و فرآورده هاي کشاورزي شهرداري .  8موافقت با لایحه شهرداري درخصوص اصلاحیه ماده  -
درخصوص تقاضاي صدور مجوز بخشودگی جریمه تخلفات ساختمانی آقاي علی حسن فرجی با پرداخت تا سقف  موافقت با پیشنهاد شهرداري   -

 % مبلغ مورد نظر به شرط آنکه ایشان به شهرداري منطقه مراجعه نموده و تشکیل پرونده بدهند و اقساط مربوطه را پرداخت نمایند . 25
مسئول حراست و    "و مقرر گردید به تعداد معاونین شهردار به مشاورین اضافه شود .    موافقت با طرح چارت داخلی شوراي اسلامی شهر رشت  -

 اضافه شود .  "نگهبانان"پس از  "خدمات "حذف شود .  "مسئول بازرسی 
 موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص کمک مالی به آقاي عابدین اسدي تا سقف دو میلیون تومان .  -
 دي شهرداري درخصوص حمایت مالی از باشگاه داماش به مبلغ هشتصد میلیون تومان . موافقت با لایحه پیشنها -
 موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص حمایت مالی از باشگاه سپیدرود گیلان به مبلغ یک میلیارد و سیصد میلیون تومان .  -
 . 96ان مدیریت پسماند در سال موافقت با لایحه شهرداري درخصوص پرداخت قدرالسهم شهرداري رشت به سازم -
 قانون شهرداري ها و پس از بحث و تبادل نظر مقرر گردید :   110بررسی لایحه ي شهرداري درخصوص مجوز اجرایی کردن ماده  -

 *یک ساختمان در میدان شهرداري محدوده پیاده راه به صورت پایلوت اجرا گردد . 
بر نمایندگان کمیسیون هاي  از  ، محیط زیست و خدمات  *همچنین کارگروهی  ، بهداشت  ، عمران و توسعه شهري  نامه و بودجه و حقوقی 

و   بار  تره  و  میوه  سازمان   ، فرهنگی  میراث  سازمان   ، شهرداري  پنجگانه  مناطق   ، اجتماعی  و  فرهنگی   ، ترافیک  و  نقل  و  حمل   ، شهري 
ارائه ش بهبود طرح  نظام مهندسی گیلان جهت  ، منظر و فضاي سبز شهري  ساماندهی مشاغل شهري و سازمان  ده و توسط سازمان سیما 

 تشکیل گردد . 
* همچنین کارگروهی از نمایندگان کمیسیون هاي شورا شامل آقایان محمدحسن عاقل منش ، فرهام زاهد ، رضا رسولی ، اسماعیل حاجی  

نسبت به ثبت و نگهداري آن ساختمانها توسط  پور و سرکار خانم فاطمه شیرزاد جهت احصاء و شناسایی ساختمان هاي قدیمی تشکیل شود تا  
 سازمان میراث فرهنگی اقدام گردد . 

 بررسی لایحه شهرداري درخصوص هبه تخلفات ساختمانی اداره کل بهزیستی استان گیلان و مقرر گردید ؛   -
به اشخاص هبه صورت    17ا در قالب ماده  * با عنایبت به عدم امکان هبه تخلفات به سازمان بهزیستی نام افراد تحت پوشش اعلام گردد ت    

 پذیرد .
هاي برنامه و بودجه و حقوقی ، عمران و توسعه شهري ، بهداشت ، محیط زیست و  * همچنین مقرر گردید کارگروهی از نمایندگان کمیسیون      

یی و رفع معضلات معلولین و اقشار در  خدمات شهري ، حمل و نقل و ترافیک ، فرهنگی و اجتماعی شورا و مدیر سازمان بهزیستی جهت شناسا
 معرض آسیب هاي اجتماعی تشکیل گردد .

 میلیون تومان .  5موافقت با لایحه شهرداري درخصوص کمک مالی به آقاي علی حسنی پور از گمی تا سقف مبلغ  -
 .  میلیون تومان  5موافقت با لایحه شهرداري درخصوص کمک ملی به آقاي رضا تقی نیا تا سقف مبلغ  -
 بودجه شهرداري رشت و مقرر گردید :  17و  16موافقت با لایحه شهرداري درخصوص دستورالعمل نحوه هزینه کرد مواد  -

بودجه شهرداري    17و    16درخصوص نحوه هزینه کرد مواد    5-2-4-6بودجه ، تبصره مربوط به بند    17ضوابط ماده    4-6بخش    7* صفحه     
 تغییر یابد .   "میلیون تومان  2تا سقف  "به عبارت  "میلیون ریال  2تا سقف  "عبارت 

 و تبصره هاي مربوط به آن حذف شود .  4-3-4-6هدایا و پرداخت هاي تشویقی ، بند  3-4-6، در بخش  7* صفحه   
 به نظر اعضاي محترم شورا اعمال گردد . 17* همچنین مقرر گردید ضوابط ماده   
پ  - درخصوص  شهرداري  لایحه  با  مجوز  موافقت  اخذ  و  رشت  شهرداري  خدمات  نیروهاي  و  استیجاري  رانندگان  به  رمضان  کارت  بن  رداخت 

 % قرارداد .  25افزایش 
 تومان .  250موافقت با لایحه شهرداري درخصوص افزایش تعرفه بهاي بلیت اتوبوس درون شهري به مبلغ  -
 آزادگان کوي خمیران زاهدان کوچه لایق برحق .موافقت با لایحه شهرداري درخصوص خرید ملک در خیالان  -
 شهرداري رشت .  91و  90بررسی لایحه شهرداري درخصوص تفریغ بودجه سالهاي  -
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شهرداري رشت و مقرر گردید مجموعه مدیریت مالی درخصوص انحرافات صورت   92بررسی لایحه شهرداري درخصوص تفریغ بودجه سال    -

رد مجوزهاي اخذ شده از شورا با شهردار وقت بررسی هاي لازم را انجام دهند و ظرف مدت یک هفته از تاریخ گرفته در بودجه سال مذکور در مو
 جلسه اعلام نمایند . 

تهیه و  96آبان 15شهرداري و مقرر گردید مدیریت مالی تفریغ بودجه مذکور را تاریخ  94بررسی لایحه شهرداري درخصوص تفریغ بودجه سال  -
تعیین    95درخصوص زمان تحویل بودجه    94برسان و یک نسخه به شورا ارائه نمایند . همچنین در زمان تحویل تفریغ بودجه  یک نسخه به حسا

 تکلیف گردد . 

 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون توسعه و عمران:
 گی در میدان شهرداري رشت . قانون شهرداري ها در محدوده پیاده راه فرهن 110بررسی لایحه شهرداري رشت درخصوص اجراي ماده  -
 بررسی طرح اعضاي محترم شورا درخصوص خرید ساختمان مجاور شورا .  -
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص آیین نامه برون سپاري خدمات شهرسازي به کارگران پیشخوان دولت .  -
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص پرداخت غرامت به وراث مرحوم داودي . -
 شهردراي درخصوص هبه تخلفات ساختمانی اداره کل بهزیستی استان گیلان . بررسی لایحه  -
 .  2340موافقت با لایحه شهرداري درخصوص ابتیاع پلاك ثبتی  -
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص فروش قدرالسهم پروژه مشارکتی گلسار . -
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص بازگشایی مسیرهاي شهري . -
 ري مبنی بر تملک وراث مرحوم هماي بشیرقسم .موافقت با لایحه شهردا -
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص جایزه تشویقی در بخش سرمایه گذاري و ساخت و ساز .  -
 بحث و تبادل نظر درخصوص لندفیل سراوان .  -
بادل نظر مقررشد  بررسی نامه شرکت مهندسی مشاوره پلشیر درخصوص برگزاري جلسه جهت ارائه طرح سند بازآفرینی که پس از بحث و ت -

 کارگروهی به منظور بررسی موضوع مذکور مشکل شهر رشت متشکل از افراد زیر تشکیل گردد ؛ 
 *آقاي دکتر سیدمسعود موسوي مشارو کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا

 *آقاي دکتر رساطلب از سازمان عمران و بازآفرینی شهرداري رشت  
 *آقاي دانش از شرکت مشاور پل شیر

 

 : و خدمات شهري   محیط زیست  ،مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون بهداشت 
 .سطح شهر يها پاركسبز ف بوستان ها و  يچادر در فضا ییبرپا تیممنوع -
 .  زرجوب و گوهر رود يو رودخانه ها نکیجهت تالاب ع يگذار  هیسرما يطرح ها هیارا -
 . مدت و بلند مدت انیطرح جامع پسماند به صورت کوتاه مدت ، م ه یو ارا يباز نگر -
   قرار گرفت.  بیمورد تصو  "96پسماند در سال  تیریرشت به سازمان مد ي قدرالسهم شهردار "پرداخت  حهیلا -
  ت ی مطرح و با عنا  "رشت  يشهردار  يکشاورز  ي و فراورده ها  يمشاغل شهر  یخدمات سازمان سامانده  ي تعرفه بها  8ماده    هیاصلاح  "  حهیلا -

 قرار گرفت.  بیشده بود مورد تصو  یدر صحن شورا بررس نکهیبه ا
 .مدارس به منظور کاهش زباله و در سطح شهر یکی زباله تفک ينصب سطل ها -
 . پاکبانان يهشدار دهنده به منظور کاهش تصادفات جاده ا میبا علا دیکردن مخازن جد نیگزی زباله و جا يمخازن جمع آور ضیتعو -
 . یکارخانه کودآل 96وتحقق اعتبارات مصوب سال  ونیپرداخت د -
 . یراه فرهنگ ادهیاستقرار موتورلانس در محدوده پ يبرا  لانی استان گ ی پزشک يها تیبا مرکز فور يهمکار -
و قطع درختان خشک و    ییشناسا  يبرا  يزیدرختان شهر و برنامه ر  يسبز و نگهدار  يحفظ و حراست از فضا  ي برا  ژهیو  يگشت ها  جادیا -

 .  و هرس درختان در سطح شهر يو سربردار نیخطر آفر
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جهت کاهش    یمتول  يدستگاه ها  انیم  یی همگرا  جادیو ا  16گرمخانه  سامانکده و ماده    یسامانده  يبرا  یدولت  يجذب اعتبارات و کمک ها -

 . یاجتماع يها بیآس
 . درآرامستان ها ی قانون یاموات، قبور و ... و استقرار پزشک  يکردن خدمات سازمان آرامستانها از جمله سامانه جستجو ی کیالکترون -
   و... یسنگ تراش ه یچاپ اعلام ،یگل فروش ياحداث سردخانه مجهز درمانگاه، غرفه ها -
 . ن هاغسال ها و غساله هاو کارکنان زحمتکش آرامستا  يبرا کباریاعمال پاداش سه ما  -
 . قطعه نام آوران در سازمان آرامستان ها جادیا -
ا  شاتیانجام آزما - جهت حفظ    یضد عفون  زاتیاز تجه   يغسال ها و غساله ها و کارکنان آرامستان ها وبهرمند  يسلامت فرد  يبرا  يدوره 

 .  سلامت شان
 .  در سطح شهر یبهداشت  سیرشت جهت الزام احداث چند چشمه سرو يشهردار يپروژه ها مانکارانیو مذاکره با پ یبررس -
 .  خدمات به مردم و سلامت شهروندان و گردشگران  ش یافزا به منظور  یبهداشت يها سی سرو  يگذار هیسرما شیهما يبرگزار -

 

 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون فرهنگی و اجتماعی : 
 تامین هزینه حضور آقاي سیدمهدي داور ممتاز موي تاي در مسابقات بین المللی.موافقت با لایحه شهرداري مبنی بر   -
 موافقت با لایحه شهرداري مبنی بر تامین هزینه اعزام بازیکنان منتخب تیم ملی موي تاي بانوان در مسابقات بین المللی.   -
باران و تاریخ بلدیه مب - ایلیا که پس از بررسی درخواست آقاي محمود نیکویه مولف کتاب رشت شهر  نی بر واگذاري مجوز نشر به انتشارات 

قدرالسهم  عنوان  به  تعدادي  مقررگردید  و  شد  موافقت  لازم  اصلاحات  انجام  از  پس  مذکور  هاي  کتاب  چاپ  تجدید  با  نظر  تبادل  و  بحث 
 شهرداري رشت از حق نشر در اختیار شهرداري و شورا قرارگیرد . 

 ن شهرداري رشت و چگونگی اعزام کاروان خدام العتره . بررسی ویژه برنامه هاي ستاد اربعی -
 ارائه گزارش سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداري رشت.  -
اجتماعی و ورزشی   - بر آن توسط سازمان فرهنگی  تاکید  انداز فرهنگی رشت و  به تدوین چشم  بحث و تبادل نظر اعضاي محترم کمیسیون 

 شهرداري رشت . 
 ترم کمیسیون درخصوص ورزش محلات و تاکید بر آن توسط سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداري رشت  بحث و تبادل نظر اعضاي مح -
 ارائه گزارش مدیران مناطق پنجگانه از اقدامات فرهنگی و سراي محلات .  -
 بازآفرینی شهر رشت . برگزاري نشست مشترك کمیسیون توسعه و عمران شورا جهت بررسی درخواست شرکت پلشیر و طرح سند   -

 

  مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون حمل و نقل و ترافیک: 
 .  96ریال براي سال  500/2ریال به مبلغ  750/1موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري مبنی بر افزایش بهاي بلیت اتوبوس از مبلغ  -
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 96  مهر  –  گانه شوراهاي پنجآمار عملکرد کمیسیون

 بررسی شده هايتعداد نامه تعداد جلسات کمیسیون
تعداد نامه هاي طرح شده  

 در صحن شورا

 9 15 6 و حقوقی  برنامه و بودجه

 2 14 6 و خدمات شهري محیط زیست،بهداشت

 3 12 7 توسعه و عمران 

 - 1 5 حمل و نقل و ترافیک

 3 4 4 فرهنگی و اجتماعی 

 - - - تلفیق 

 
 

 دبیرخانه شورا

 فقره   156 هاي وارده: تعداد نامه

  وبودجهبرنامه

 و حقوقی 

 ، بهداشت
و   محیط زیست

 خدمات شهري 
 و عمران توسعه

حمل و نقل و  

 ترافیک 

و فرهنگی

 اجتماعی
 متفرقه تلفیق 

17 1 4 2 8 - 124 

 فقره    221 تعداد نامه هاي صادره: 

 
 جلسات رسمی شورا

 جلسه   3  تعداد جلسات: 

     21 تعداد مصوبات:

  و بودجهبرنامه

 و حقوقی 

 ، بهداشت
و   محیط زیست

 خدمات شهري 

و  توسعه 

 عمران

حمل و نقل و  

 ترافیک 

و فرهنگی

 اجتماعی
 متفرقه تلفیق 

10 1 3 - 1 - 6 
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   :   1396  ماه مهراهم مصوبات شورا در                 
   ر؛یمدارس به شرح ز سینرخ سرو   ب یـ  تصو 

R مسیر نزدیک  مسافت نوع وسیله نقلیه 
 کیلومتر)  3(تا 

 مسیر متوسط
 کیلومتر) 6(تا 

 مسیر دور 
 کیلومتر به بالا داخل شهر) 6(از 

مسیر خارج  
 از شهر

1 

شخصی   سواري  و  تاکسی 
با   به    4خطی/آژانس  سرنشین  نفر 

 صورت ماهانه براي هر نفر 

مبلغ به  

 ریال

 بدون احتساب  
 پنج شنبه 

با احتساب  
 پنجشنبه 

بدون  
 احتساب  
 پنج شنبه 

با احتساب  
 پنجشنبه 

 بدون احتساب  
 پنج شنبه 

 با احتساب 
 پنجشنبه  

با توافق 
انجمن اولیا  
و مربیان  
 000/075/1 000/020/1 000/905 000/850 000/850 000/790 آموزشگاه 

2 
با   ب10ون  سرنشین  صورت  ه  نفر 

 ماهانه براي هر نفر 
مبلغ به  

 ریال

با توافق  000/680 000/615 000/615 000/545 000/545 000/475
انجمن اولیا  
و مربیان  
 آموزشگاه 

3 
مینی سرویس  قدمت  نرخ  با  بوس 

از   سرنشین  10کمتر  تعداد  به  سال 
 بیمه نامه براي هر نفر در یک ماه

مبلغ به  

 ریال

با توافق  000/360 000/340 000/340 000/320 000/320 000/295
انجمن اولیا  
و مربیان  
 آموزشگاه 

4 
قدمت   با  بوس  مینی  سرویس  نرخ 

سال به تعداد سرنشین    10بیشتر از  
 بیمه نامه براي هر نفر در یک ماه

مبلغ به  

 ریال

با توافق  000/340 000/320 000/320 000/295 000/295 000/270
انجمن اولیا  
و مربیان  
 آموزشگاه 

 دارد. ییاجرا ت یشهر رشت قابل  یاسلام  يشورا  ياز سو  ب یو تصو  دییپس از تا يشنهادی*جدول نرخ پ
متمرکز    ریبه صورت غ  یمراحل قانون  یمنطقه پس از ط  ییایخاص جغراف  طیشهرستانها و مناطق با توجه به شرا   ری*نرخ در سا

 گردد. یم نییتع
  آموز¬هر نفر دانش يماه برا  کیدر طول  هینقل  لهیکامل وس سیسرو کینرخ مربوط به رفت و برگشت  نی* ا

 گردد. یم  میدانش آموزان حاضر تقس نیب  يمبالغ کسر ه،ینقل لهیوس  ت یظرف  لیباشد در صورت عدم تکم یم
و توافق (انجمن   هماهنگی  با  آموزان¬حمل و نقل دانش  سینرخ سرو  ،ییو استثنا   ییخاص مدارس روستا  طی به شرا  ت ی* با عنا 

 . ردیپذ ی) آموزشگاه صورت ممانکار یو پ ریمد ان،یو مرب  ایاول
 یاتی طبق دستورالعمل اداره امور مال  یکسورات قانون  هیکل  -و متفرقه (الف  يجار  يها  نهیهز  هیباشد کل  یم  حی*تذکر لازم به توض

مدرسه   ییبضاعت حق الزحمه عوامل اجرا   یبه دانش آموزان ب  فیتخف  ،یتیو ترب  یموزشآ  هاي¬برنامه   یفیک   يکمک به ارتقا-ب  
 باشد.  یم مانکارینرخ نامه لحاظ شده و بر عهده پ نیدرصد) در ا5حداکثر تا  مانکاریپ-درصد ج3و... حداکثر تا 

 ندارد. یحمل و نقل دانش اموزان وجاهت قانون سیمازاد بر قرارداد به عنوان سرو یهر مبلغ افت ی*در
پرتراف   ی*مدارس مناطق  در  در  کی که  مبلغ  اند  شده  اول  کیدر    یافتی واقع  انجمن  توافق  با  مرب  ا ی ماه  مد  انیو  و   ت ی ریو  مدرسه 

 درصد).13گردد (حداکثر تا  یاداره مربوطه لحاظ م یبا هماهنگ مانکاریپ
ابتدا  18کارگروه ماده    ماتیو تصم  93/ 5/ 5مورخ    85621به شماره    ینامه وزارت*مدت قرارداد حمل و نقل براساس   سال   ياز 

 .باشد¬یروز م 15ماه به کسر   9حداکثر تا  یلیتحص
به کسر    میماه و ن8  باشد¬یم  ریدا  ی خرداد از نظر آموزش  15که تا    ییمدارس ابتدا  ي: مدت قرارداد حمل و نقل برا1  ي  تبصره

 باشد.  ی) ممیماه و ن7روز ( 15ماه به کسر 8دارند یآموزش ت ی ماه فعال بهشت یارد انیکه تا پا  ییماه) و مدارس ابتدا8روز (15
 باشد،¬ی) مم یماه و ن8روز ( 15ماه به کسر  9دوره متوسطه اول و دوم  ي: مدت قرارداد حمل ونقل برا2 ي تبصره
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ها و    يقانون شهردار  110املاك مشمول ماده    يو پاکساز  يوارگذاریخذ مجوز درشت درخصوص ا  يشهردار  حهیلا  یبررس   ـ

 مناطق و مقرر شد؛  هیماده مذکور در کل يمشمول اجرا يها نیزم يصرفاً جهت پاکساز يشهردار شنهادیموافقت با پ
اعمال   ها ¬يقانون شهردار  110طبق ماده    ست بای¬یکه م  هایی¬ن یموردنظر و زم  هاي ¬نیزم  يوارگذاردی  منظور ¬به  ي* شهردار

 .دیو مجوز شورا را اخذ نما م یتنظ حهیگردد به طور جداگانه لا
 .دیگزارش عملکرد سه ماهه آنرا به شورا اعلام نما  يپس از پاکساز ي* شهردار
 .دیمجزا به شورا ارائه نما حهیلا نیهر زم يبرا ،يوارگذاری جهت اخذ مجوز د  ي* شهردار

شطرنج    یرشت به مسابقات قهرمان  يشطرنج شهردار  میجهت اعزام ت  نهیرشت در خصوص انجام هز  يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ
برآورد هز  ایآس  يشهرها مبلغ    نهیبا  از محل رد  ونیلیم  45ریال (  450/ 000/ 000به  بودجه    يخدمات شهر  20302  فیتومان) و 
 . يسالجار

لا   ـ با  در  يشهردار  حهیموافقت  مالرشت  کمک  مبلغ    یخصوص  آقا  ونیلی (دومالیر 20/ 000/ 000تا سقف  به    رضایعل  يتومان) 
کمک هز  شهرداري  شاغل  همکاران  از  زاده¬حسن رد  نهیرشت جهت  از محل  و  فرزندشان    ي خدمات شهر  41701  فیازدواج 

فرزندانشان   ایهمانند کارمندان در صورت ازدواج خود    زین  يردارشه  يو قرارداد  ی. و مقرر شد به کارگران رسميبودجه سالجار
 ازدواج پرداخت گردد.   نهی با ارائه عقدنامه کمک هز

لا   ـ با  مال  يشهردار  حهیموافقت  مبلغ    یرشت درخصوص کمک  آقا  ونی لی(دومالی ر20/ 000/ 000تا سقف  به    ن یعابد  يتومان)  
خدمات    41701  ف یازدواج فرزندشان و از محل رد  نهیزشهررشت جهت کمک ه  یاسلام  ياز همکاران شاغل در شورا  ياسد
 .  يبودجه سالجار يشهر

  يشهردار  ينامگذار  ونیس ینشست کم  نیپنجاهم  رویمعابر سطح شهر پ  يرشت در خصوص نامگذار  يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ
 به شرح؛ 

  زوج  صورت  به  نرگس   بست   بن  نام  به  گران¬زاهدان ـ کوچه کوزه  رانیآزادگان ـ خم  ابانیواقع در خ  هاي ¬بن بست   ي* نامگذار
 . فرد و

تغ در خ  یکینام    ریی*  واقع  هشتم  کوچه  دو  ا  ابانیاز  ـ  کوچه شه  ستگاهی شهدا  ـ  مولا  دیعمو    ي متـر  25به    دهینرس  ییبرادران 
 .اسیباشد به نام کوچه   یم یشمال نیمتحد يمتر25به  دهیکوچه هشتم که نرس نیدوم ،یشمال نیمتحد

ـ جنب    یی ایدر  ي ـ بعد از مهد کودك پر  انی ـ کوچه ملکوت  يفروشگاه احمد  ي بن بست واقع در بلوار معلم ـ روبرو  ي* نامگذار
 .یرحمت یمرتض دیـ به نام بن بست شه  امایساختمان 

انتها  دانی* م بنز  يـ روبرو  لانیاستان گ   ي مایرسالت ـ بعد از صداوس  ابانیخ  ي واقع در  نام م  یبیخط  نیپمپ    يشهدا"  دانیبه 
 .  "رسانه جیبس

 خجسته.  دیسردار شه دانینامجو به نام م ابانیخ يگاز واقع در ابتدا دانیم ي* نامگذار
ا..    ت یآ  ابانیچمارسرا و در مجاورت پارك مفاخر به نام خ  نیـ جنب پمپ بنز  یا.. طالقان  ت یآ  ابانیواقع در خ  ابانیخ  ي* نامگذار

 . ارانیشهر  سی نو  ریبا ز یمیرعبدالعظیم یدعلیس
ابتدا  ي* نامگذار نام پارك شه  دانیاز م  ربازاریجاده پ  يپارك در حال احداث واقع در  ا.. شمس    دینبوت تا پل فخب به  عزت 

 . یاله
نامگذار ن  ي*  امام عل  ییایدر  يرویکوچه واقع در فلکه  بلوار  نما  یـ  آبشار و  ـ  سمت چپ جنب رستوران    لیاتومب   شگاهی(ع) 

 . "اسی کوچه "پرهام به نام 
 ماده واحده به شرح؛   کیدر  "یتالاب يشهر رشت به شهرها وستنی پ"طرح ب یتصو   ـ
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  تهیکم  ماتیو تصمCOP12  میتصم  یرامسر ط  ونی کنوانس  رخانهیدب  ي از سو   یبه اعلام فراخوان شهر تالاب  ت یواحده: با عنا   ماده

به عنوان بزرگتر   نکیو با وجود تالاب ع  ونیسی پنجاه و دوم و پنجاه و سوم کم   ن یو دوم  رانیا  شهري¬تالاب  نیدر شهر رشت 
رشت    وستنیرامسروپ  یجهان  ونی تالاب درکنوانس  یبه ثبت شهر رشت به عنوان شهر حام  هانجام مراحل مربوط  لان،یتالاب استان گ

 .گردد ¬یمصوب م رشت ¬يجهان،توسط شهردار یتالاب يبه شهرها
 شهر رشت به شورا.  یاسلام يعضو شورا یحامد عبداله يتمام وقت آقا ت یموافقت با مأمور  ـ
  ی عل  يآقا  یتخلفات ساختمان  مه یمربوطه به جر  الیر  198/ 800/734از مبلغ    %25در خصوص هبه    يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ

  ف یپرونده به منظور پرداخت اقساط مربوطه و از محل رد  لیمنطقه و تشک  يدر صورت مراجعه نامبرده به شهردار  ،یحسن فرج
 .  يبودجه سالجار يخدمات شهر  41701 ياعتبار

  ي و فرآورده ها  يمشاغل شهر  یخدمات سازمان سازمانده  يتعرفه بها  8ماده    هیدرخصوص اصلاح  يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ
 رشت به شرح؛ يشهردار  يکشاورز

  ر ی) آن متعلق به غی سازمان بوده است و منافع (سرقفل  ار یو در اخت  يآن متعلق به شهردار  انیکه عرصه و اع  ياملاك تجار  -الف
انتفاع حق    ينوان بها(ده درصد) تحت ع  %10  زانیبه م  ییاداره دارا  یابی ارز  ي) بر مبنایباشد در زمان نقل و انتقال منافع (سرقفل

 . گردد¬یاخذ م ت یمالک
متعلق به مستاجر باشد در موقع نقل و   انیسازمان بوده است و اع   اریو در اخت  يکه عرصه آن متعلق به شهردار  ياملاك تجار  -ب

اخذ    ت ی انتفاع حق مالک  يدرصد) تحت عنوان بها  می% (هفت و ن  7/ 5  زانیبه م   ییاداره دارا  یابیارز  ي) بر مبنای انتقال منافع (سرقفل
 گردد.  یم
 .فیمشتمل بر مقدمه، ماده واحده و شرح وظا"شهر رشت  یاسـلام يشورا  یچارت داخل"طرح  ب یتصو   ـ
 ماده. 2مشتمل بر مقدمه،اهداف و در "شهر رشت  یاسلام يشورا  هاي¬مجدد مرکز پژوهش اندازي¬راه"طرح یبررس  ـ
شهر رشت    یاسلام  يشورا  96/ 6/ 8مصوبه مورخ    5درخصوص اعتراض به بند    لانیاستان گ   یاسلام  يشورا  سینامه رئ  یبررس   ـ

 . یخانم زبده شالکوه یملک 77سند  31512 یدر ارتباط با نحوه تملک پلاك ثبت 
پسماند و از    ت یریرشت به سازمان مد  يبابت قدرالسهم شهردار  الیر 500/ 000/ 000با پرداخت مبلغ    يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ

  فیبه سازمان مذکور و با کسر اعتبار از رد  يصرفاً در قالب کمک شهردار يبودجه سالجار يخدمات شهر  41701 ياعتبار فیرد
 . 41701و اضافه نمودن به کد  41802

و رانندگان طرف   یشرکت  یخدمات  يروهایماه رمضان به ن  هیدر خصوص و پرداخت و اهدا کارت هد  يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ
شهردار با  اعتبار  يقرارداد  کد  محل  از  و  شهر  41702  يرشت  سالجار  يخدمات  همچن  يبودجه  مبلغ  25  شیافزا  نیو  درصد 
 . 20511  يو از محل کد اعتبار ننوی¬شرکت نورتابان یدماتخ  يروهایتعداد نفرات) به ن شیقرارداد(بدون افزا

بندها  ينامه فرماندار  یبررس   ـ به  اعتراض    يشورا  يجلسه عاد  نیازدهمیصورتجلسه    5و    4،  2  يشهرستان رشت درخصوص 
 .96/ 7/ 10شهر رشت مورخ  یاسلام

لا   ـ با   اجرا  يشهردار  حهیموافقت  پ  يقانون شهردار  110ماده  يرشت در خصوص  در محدوده  فرهنگ  ادهیها   م  یراه   دانیدر 
رشت ابتدا    يشهردار  يسبز شهر  يمنظر و فضا  ما،یبودجه سازمان س  96سال    350100009  يبودجه ا  فیرشت و از رد  يشهردار

 ي و در صورت انجام توافق نامه ها  "یانتظام  يرویساختمان ن"تیو در اولو   ینگراه فره  ادهیمحدوده پ  ياز ساختمانها  یکی  يبرا
شهر    یراثیو م  یفرهنگ  یخیو حفظ آثار تار  ییو منظر و شناسا  ما یطرح جامع س  "تحت عنوان  یلازم، و مقرر شد کارگروه  یقانون

 گردد؛  لیمنظور تشک نیبد ریمتشکل از افراد ز"رشت 
 شهر رشت.  یاسلام يپنج گانه شورا هاي¬ون یسی کم يرؤسا  ـ
 شهر رشت).  یاسلام ياحمد رمضانپور(عضو شورا يآقا  ـ
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 .لانیاستان گ  يو گردشگر یدست عیصنا  ،یفرهنگ  راثیسازمان م ندهینما  ـ
 رشت.  يشهردار يو معمار يمعاونت شهرساز  ـ
 .يزیو برنامه ر  ت یریسازمان مد ندهینما  ـ
 .یاداره کل فرهنگ و ارشاد اسلام ندهینما  ـ
 . لانیساختمان استان گ  ینظام مهندس ندهینما  ـ
فاطمه ش  یمعرف  - نما  رزادیسرکار خانم  کم  تیشهر رشت جهت عضو   یاسلام  يشورا   ندهیبه عنوان   نییتع  يراهبرد  ي¬تهیدر 

 . یقاتیتحق يها  ت یاولو 
پ   ـ با  اوراق در  يشهردار  شنهادی موافقت  به اجرا  ی افتیدرخصوص فروش  تبصره (3(  ف یرد  يمربوط  قانون 36)  قانون اصلاح   (

 کل کشور  برابر قرارداد منعقده و.. . 1395بودجه سال 
 
 

 
 
 

  :  1396ماه  مهرصورتجلسات شورا در               
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمدحسن علی پور  دهمین 3/7/96 17:30شنبه    ساعت:روز:دو فوق العاده 

 نام خدا به  
شماره   دعوتنامه  جلسه1/7/96مورخ    1460براساس  دهمین  شوراي(فوق،  ساختمان  محل  در  رشت  شهر  اسـلامی  شوراي  به  اسلامی    العاده)  رشت  شهر 

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  ریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : دستور جلسه
 اصلاحیه نرخ سرویس مدارس.  درخصوص  28/6/96 مورخ 96-3081 -ف ر ش شماره به  رشت  شهرداري  ـ بررسی  لایحه

بررسی لایحه   110  ماده  مشمول  املاك  پاکسازي   و  دیوارگذاري   مجوز  اخذ  درخصوص  30/3/96  مورخ  96-1426  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ 

 شهرداري ها. قانون

بررسی لایحه انجام هزینه جهت  18/5/96  مورخ  96-2617  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت   شهرداري  ـ  به   در خصوص  تیم شطرنج شهرداري رشت  اعزام 

 .  مسابقات قهرمانی شطرنج  شهرهاي آسیا

لایحه بررسی  شاغل  درخصوص    96/ 5/6  مورخ   96-2624  -ف  ر  ش   شماره  به  رشت  شهرداري   ـ  همکاران  از  زاده  حسن  علیرضا  آقاي  به  مالی  کمک 

 شهرداري رشت جهت کمک هزینه ازدواج فرزندشان.

از همکاران شاغل در شوراي    اسدي   عابدین  به آقاي   مالی  کمک  درخصوص  14/6/96  مورخ  96-2790  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

 شان .اسلامی شهررشت جهت کمک هزینه ازدواج فرزند

در خصوص نامگذاري معابر سطح شهر پیرو پنجاهمین نشست کمیسیون    28/5/96  مورخ  96-104786  -  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی نامه

 نامگذاري شهرداري.

 . "پیوستن شهر رشت به شهرهاي تالابی"ـ بررسی طرح
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 نطق قبل از دستور  رییس شورا:

امام        شهیدان،   سالار  و  سرور  سوگواري  ایام  سلام،  عرض  ضمن  علوي،  حسین  امیر  سید  آقاي  جناب  جلسه،  ابتداي  در 
حسین(علیه السلام) را تسلیت گفتند و سپس یاد و خاطره شهداي جنگ تحصیلی و شهداي مدافع حرم را گرامی داشتند و تأکید  

ا.. علیه) و شهدا در این  کردند؛ قطعاً همه ما باید براي زنده نگهداش تن آرمان هاي عاشورایی با تأسی از آرمان هاي امام (رحمت 
 مسیر گام برداریم. 

ایشان همچنین یاد شهیدان عبدالهی و رمضانپور را گرامی داشتند و یادآور شدند: امروز به نیابت از شهداي یاد شده از برادر این  
 رگوار آقاي حامد عبدالهی، دیگر عضو محترم شورا تقدیر می گردد.  شهیدبزرگوار، آقاي احمد رمضانپور و  پدر بز

 در ادامه جلسه، از آقایان؛ احمد رمضانپور و حامد عبدالهی با اهداي لوح تقدیر و هدیه تقدیر شد. 
 جناب آقاي علوي همچنین یاد شهیدان نهی قناد را نیز گرامی داشتند.

 دستور اول: 

  در  28/6/96  مورخ  1422  شماره  به  شده  ثبت  28/6/96  مورخ  96-3081  -ف   ر  ش  شماره  به  رشت  دوفوریتی شهرداري  ـ لایحه1
تصویب  شورا  دبیرخانه و  بررسی  و   در خصوص  ناوگان دیزل شهري  پروانه  تعرفـــه صدور  و وضع  نرخ سرویس مدارس  اصلاحیه 

سازمان حمل و نقل   1396یشنهادي سال  در راستاي تکمیل تعرفه بهاي خدمات پ   31/1/96مورخ 237حومه اي پیرو لایحه شماره  
هاي عمرانی و تأمین هزینه هاي جاري و خدماتی برابر  بار و مسافر شهرداري رشت، به جهت تأمین منابع درآمدي در زمینه پروژه

ائه تعهدات ذاتی در چارچوب بودجه سازمان هاي تابعه شهرداري و در راستاي سیاستهاي شوراي محترم اسلامی شهر به لحاظ ار
 خدمات اجتماعی و عمرانی به شهروندان محترم شهر رشت، به شرح؛

R مسافت نوع وسیله نقلیه 
 مسیر نزدیک 

 کیلومتر)  3(تا 

 مسیر متوسط 

 کیلومتر) 6(تا 

 مسیر دور 

 کیلومتر به بالا داخل شهر) 6(از 
 مسیر خارج از شهر 

1 

شخصی   سواري  و  تاکسی 

با   به    4خطی/آژانس  سرنشین  نفر 

 ماهانه براي هر نفر صورت 

 بدون احتساب   مبلغ به ریال 

 پنج شنبه 

با احتساب  

 پنجشنبه 

 بدون احتساب  

 پنج شنبه 

با احتساب  

 پنجشنبه 

 بدون احتساب  

 پنج شنبه 

 با احتساب 

 پنجشنبه  

با توافق انجمن 

اولیا و مربیان 

 000/075/1 000/020/1 000/905 000/850 000/850 000/790 آموزشگاه 

2 

صورت  10با  ون   به  سرنشین  نفر 

 ماهانه براي هر نفر 

با توافق انجمن  000/680 000/615 000/615 000/545 000/545 000/475 مبلغ به ریال 

اولیا و مربیان 

 آموزشگاه 

3 

مینی  سرویس  قدمت  نرخ  با  بوس 

از   سرنشین  10کمتر  تعداد  به  سال 

 بیمه نامه براي هر نفر در یک ماه 

با توافق انجمن  000/360 000/340 000/340 000/320 000/320 000/295 مبلغ به ریال 

اولیا و مربیان 

 آموزشگاه 

4 

قدمت   با  بوس  مینی  سرویس  نرخ 

از   سرنشین    10بیشتر  تعداد  به  سال 

 بیمه نامه براي هر نفر در یک ماه 

انجمن با توافق  000/340 000/320 000/320 000/295 000/295 000/270 مبلغ به ریال 

اولیا و مربیان 

 آموزشگاه 

 *جدول نرخ پیشنهادي پس از تایید و تصویب از سوي شوراي اسلامی شهر رشت قابلیت اجرایی دارد.
از طی مراحل قانونی به صورت غیر متمرکز   به شرایط خاص جغرافیایی منطقه پس  با توجه  *نرخ در سایر شهرستانها و مناطق 

 تعیین می گردد. 
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آموز می باشد در صورت مربوط به رفت و برگشت یک سرویس کامل وسیله نقلیه در طول یک ماه براي هر نفر دانش* این نرخ  

 عدم تکمیل ظرفیت وسیله نقلیه، مبالغ کسري بین دانش آموزان حاضر تقسیم می گردد. 
آموزان با هماهنگی و توافق (انجمن اولیا * با عنایت به شرایط خاص مدارس روستایی و استثنایی، نرخ سرویس حمل و نقل دانش

 و مربیان، مدیر و پیمانکار) آموزشگاه صورت می پذیرد. 
کلیه کسورات قانونی طبق دستورالعمل اداره امور مالیاتی    -*تذکر لازم به توضیح می باشد کلیه هزینه هاي جاري و متفرقه (الف

تخفیف به دانش آموزان بی بضاعت حق الزحمه عوامل اجرایی مدرسه و...  هاي آموزشی و تربیتی،  کمک به ارتقاي کیفی برنامه-ب  
 درصد) در این نرخ نامه لحاظ شده و بر عهده پیمانکار می باشد. 5پیمانکار حداکثر تا -درصد ج 3حداکثر تا 

 *دریافت هر مبلغی مازاد بر قرارداد به عنوان سرویس حمل و نقل دانش اموزان وجاهت قانونی ندارد. 
و   مدرسه  مدیریت  و  مربیان  و  اولیا  انجمن  توافق  با  ماه  یک  در  دریافتی  مبلغ  اند  شده  واقع  پرترافیک  مناطق  در  که  *مدارسی 

 درصد). 13پیمانکار با هماهنگی اداره مربوطه لحاظ می گردد (حداکثر تا 
به شماره   وزارتی  نامه  براساس  نقل  و  قرارداد حمل  ماده    و تصمیمات  5/5/93مورخ    85621*مدت  ابتداي سال    18کارگروه  از 

 باشد. روز می 15ماه به کسر    9تحصیلی حداکثر تا 
روز  15ماه و نیم به کسر 8باشد خرداد از نظر آموزشی دایر می 15: مدت قرارداد حمل و نقل براي مدارس ابتدایی که تا 1تبصره ي 

 ماه و نیم) می باشد. 7روز (15ماه به کسر 8دارند ماه) و مدارس ابتدایی که تا پایان اردیبهشت ماه فعالیت آموزشی8(
در جلسه مطرح و   باشد،ماه و نیم) می 8روز (  15ماه به کسر    9: مدت قرارداد حمل ونقل براي دوره متوسطه اول و دوم  2تبصره ي  

از بحث و تبادل ي مخالف، موافقت  رأ  3رأي موافق و  8نظر و اخذ رأي ضمن تصویب دو فوریت آن، با پیشنهاد شهرداري با  پس 
 گردید. 

 دستور دوم:

 شورا  دبیرخانه  در  96/ 24/4  مورخ  798  شماره  به   شده   ثبت  30/3/96  مورخ  96-1426  -ف   ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد   1/5/96اعلام وصول شده در یکصد و نود و هفتمین جلسه مورخ  

ها برابر لیست پیوستی، با توجه به شهرداري  قانون  110  و در صورت لزوم دیوارگذاري املاك مشمول اجراي ماده  نسبت به پاکسازي
 و  زیست  محیط  اداره  از  واصله  هاياخطاریه  و  ساکنین  مکرر  تقاضاي  و  مذکور    املاك   وقوع  محل  در  زیست محیطی  نامطلوب  وضعیت

با   رشت  شهرستان  بهداشت  مرکز ماده   عنایت  و  استناد  به    و   مخروبه  بناهاي  یا   زمین  درخصوص  هاشهرداري  قانون  110  اینکه 
  کند   اخطار  مالک   به   تواند  می  شهر  انجمن  تصویب  با  شهرداري  باشد  شهرسازي  موازین  یا   شهر  زیبایی  و   با پاکی   منافی  که  غیرمناسب

  می  مالک شهرداري  نمودن  امتناع  صورت  در  و    اقدام  شهرسازي  موازین  با  منطبق  دیوارگذاري  و  پاکسازي  به  نسبت  ماه   2  ظرف  که
نماید، اقدام نماید پس از طرح در    اخذ   مالک  از  ده   صــدي  اضافه  به   را  آن  هزینه  و   معمول  داند   می  لازم   که  را  اقدامی   هرگونه  تواند

مورخ   مشترك  و  کمیسیون  96/ 7/5جلسه  عمران  نیز  و  حقوقی  و  بودجه  و  برنامه  مورخ  هاي  نیز  و  شورا  شهري    26/6/96توسعه 
نظر و اخذ هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلکمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون

و  7با    رأي، موافق  پاکسازي  4رأي  جهت  صرفاً  شهرداري  پیشنهاد  با  مخالف،  مادهرأي  اجراي  مشمول  هاي    قانون  110  زمین 
 ها در کلیه مناطق موافقت گردید و مقرر شد؛ داريشهر

به به  قانون شهرداري  110بایست طبق ماده  هایی که میهاي موردنظر و زمینمنظور دیوارگذاري زمینـ شهرداري  اعمال گردد  ها 
 طور جداگانه لایحه تنظیم و مجوز شورا را اخذ نماید. 

 آنرا به شورا اعلام نماید. ـ شهرداري پس از پاکسازي گزارش عملکرد سه ماهه 
 شهرداري جهت اخذ مجوز دیوارگذاري، براي هر زمین لایحه مجزا به شورا ارائه نماید. _
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 دستور سوم:

  دبیرخانه   در  26/5/96  مورخ  1093  شماره   به  شده   ثبت  18/5/96  مورخ  96-2617  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه3
اینکه شهرداري حسب درخواست   20/6/96هشتمین جلسه مورخ  اعلام وصول شده در    شورا شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر 

  قهرمانی   مسابقات به رشت شهرداري شطرنج تیم اعزام هیئت شطرنج استان گیلان در نظر دارد جهت 7/5/96مورخ 164/11شماره 
-اولین دوره مسابقات شهرهاي ایران بوده و براساس آیینآسیا با عنایت به اینکه تیم شطرنج شهر رشت قهرمان    شهرهاي  شطرنج

می رشت  شهرداري  تیم  آسیا  شهرهاي  شطرنج  مسابقات  تاریخ  نامه  از  (  11لغایت    1بایست  در    14شهریور  سپتامبر)  تا  اگوست 
می گردد حضور   مسابقات قهرمانی شطرنج شهرهاي آسیا به عنوان نماینده کشور جمهوري اسلامی ایران که در کشور هند برگزار

ي کشور میزبان و هزینه بلیط هواپیما به عهده تیم هاي شرکت  نامه این مسابقات هزینه هتل و غذا بر عهدهیابد و بر اساس آیین
بازیکن یک نفر مربی و یک نفر سرپرست) که با نام شهرداري رشت در   5نفر شامل    7کننده است لذا جهت اعزام افراد (به تعداد  

به مبلغ  مسابقات شرک برآورد هزینه  با  از محل ردیف    45ریال (  000/000/450ت خواهند کرد  تومان)  خدمات    20302میلیون 
کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از  26/6/96شهري بودجه سالجاري اقدام نماید پس از طرح در جلسه مورخ 

 نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري، به اتفاق آرا موافقت گردید. کمیسیون مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل 
 دستور چهارم: 

 شورا   دبیرخانه  در  5/6/96  مورخ  1173  شماره   به  شده   ثبت  5/6/96  مورخ  96-2624  -ف   ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه4
ای  20/6/96اعلام وصول شده در هشتمین جلسه مورخ   بر  به  شوراي اسلامی شهر رشت مبنی  نکه شهرداري در نظر دارد نسبت 

رشت (پیشخدمت امور مالی    شهرداري   شاغل  همکاران  علیرضا حسن زاده، از  ریال کمک مالی به آقاي000/200/ 000پرداخت مبلغ  
هزینه تأمین  از  مرکز)جهت  بعد  اینکه  به  توجه  با  و  بوده  ازدواج  که در شرف  فرزندشان  ازدواج  با    30هاي  مشکلات  سال خدمت 

بودجه سالجاري اقدام نماید    41701  محل ردیف  از  عدیده مالی مواجه می باشند و توان تهیه جهیزیه را براي فرزندشان ندارند و 
کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون مذکور در جلسه مطرح و   96/ 26/6پس از طرح در جلسه مورخ
ریال(دومیلیون تومان) به اتفاق آرا موافقت  000/000/20اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري تا سقف مبلغ  پس از بحث و تبادل نظر و  

ارائه  با  فرزندانشان  یا  خود  ازدواج  صورت  در  کارمندان  همانند  نیز  شهرداري  قراردادي  و  رسمی  کارگران  به  شد  مقرر  و  گردید 
 عقدنامه کمک هزینه ازدواج پرداخت گردد. 

 دستور پنجم: 

 دبیرخانه   در  19/6/96  مورخ  1299  شماره  به   شده   ثبت  14/6/96  مورخ  96-2790  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  لایحهـ  5
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد؛ نسبت به    27/6/96اعلام وصول شده در نهمین جلسه مورخ    شورا

ي عابدین اسدي از همکاران شاغل در شوراي اسلامی شهر رشت، جهت تأمین  ریال کمک مالی به آقا000/000/100پرداخت مبلغ  
خدمات شهري بودجه سالجاري اقدام   41701  محل ردیف  از  باشد وهاي ازدواج فرزندشان که دچار مشکلات عدیده مالی میهزینه

گزارش از کمیسیون مذکور در جلسه کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ    2/7/96نماید پس از طرح در جلسه مورخ
ریال(دومیلیون تومان) به اتفاق آرا  000/000/20مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري تا سقف مبلغ  

 موافقت گردید. 
 دستور ششم: 

  دبیرخانه   در  31/5/96  مورخ  1139  شماره  به  شده  ثبت  28/5/96  مورخ  96-104786  -ف  ر  ش  شماره   به  رشت  شهرداري  ـ نامه6
شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص، نامگذاري معابر سطح شهر پیرو    20/6/96اعلام وصول شده در هشتمین جلسه مورخ    شورا

 شرح؛به  28/5/96شهرداري مورخ پنجاهمین نشست کمیسیون نامگذاري
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
گران به نام بن بست نرگس به صورت زوج و  وزهـ نامگذاري بن بست هاي واقع در خیابان آزادگان ـ خمیران زاهدان ـ کوچه ک1

 فرد. 
به  2 برادران مولایی نرسیده  عمو ـ کوچه شهید  ایستگاه  ـ  از دو کوچه هشتم واقع در خیابان شهدا  یکی  نام  تغییر  متـري    25ـ 

 متري متحدین شمالی می باشد به نام کوچه یاس. 25متحدین شمالی، دومین کوچه هشتم که نرسیده به 
اري بن بست واقع در بلوار معلم ـ روبروي فروشگاه احمدي ـ کوچه ملکوتیان ـ بعد از مهد کودك پري دریایی ـ جنب  ـ نامگذ3

 ساختمان یاما ـ به نام بن بست شهید مرتضی رحمتی.
مپ بنزین ـ نامگذاري میدان شهداي رسانه میدان واقع در انتهاي خیابان رسالت ـ بعد از صداوسیماي استان گیلان ـ روبروي پ 4

 خطیبی به نام میدان شهداي رسانه.
 ـ نامگذاري میدان گاز واقع در ابتداي خیابان نامجو به نام میدان سردار شهید خجسته. 5
ـ نامگذاري خیابان واقع در خیابان آیت ا.. طالقانی ـ جنب پمپ بنزین چمارسرا و در مجاورت پارك مفاخر به نام خیابان آیت ا..  6

 عظیمی با زیر نویس شهر یاران.سیدعلی میرعبدال
 ـ نامگذاري پارك در حال احداث واقع در ابتداي جاده پیربازار از میدان نبوت تا پل فخب به نام پارك شهید عزت ا.. شمس الهی.  7
نمایشگاه اتومبیل پرهام  ـ نامگذاري کوچه واقع در فلکه نیروي دریایی ـ بلوار امام علی (ع) ـ  سمت چپ جنب رستوران آبشار و  8

کمیسیون فرهنگی واجتماعی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون مذکور در   28/6/96به نام کوچه رازقی، پس از طرح در جلسه مورخ  
به اتفاق آرا موافقت گردید و مقرر   8و    4جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري به جز بندهاي  

 شد؛ 
از صداوسیماي استان گیلان ـ روبروي پمپ بنزین خطیبی به نام میدان  ـ   بعد  انتهاي خیابان رسالت ـ  شهداي  "میدان واقع در 

و همچنین کوچه واقع در فلکه نیروي دریایی ـ بلوار امام علی (ع) ـ  سمت چپ جنب رستوران آبشار و نمایشگاه    "بسیج رسانه
 امگذاري گردد. ، ن "کوچه یاس"اتومبیل پرهام به نام  

 دستور هفتم: 

شماره  7 به  شورا  دردبیرخانه  وارده  نامه  جلسه   20/6/96مورخ    1315ـ  هشتمین  در  شده  وصول  اعلام  شورا  محترم  اعضاي 
و تصویب طرح  20/6/96مورخ بررسی  اسلامی شهر رشت، درخصوص  تالابی "شوراي  به شهرهاي  بر  "پیوستن شهر رشت  مشتمل 

واحده(پیوستی) ماده  و  مورخ  مقدمه  جلسات  در  طرح  از  پس  مورخ    28/6/96،  و  شورا  اجتماعی  و  فرهنگی    1/7/96کمیسیون 
هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و  کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا و اخذ گزارش از کمیسیون

اتفاق آرا مورد  (پیوستی) در یک ماد "پیوستن شهر رشت به شهرهاي تالابی "تبادل نظر و اخذ رأي طرح ه واحده به شرح زیر به 
 تصویب قرار گرفت؛

و تصمیمات کمیته COP12 با عنایت به اعلام فراخوان شهر تالابی از سوي دبیرخانه کنوانسیون رامسر طی تصمیم  ماده واحده:
هري ایران و دومین تالاب  شپنجاه و دوم و پنجاه و سوم کمیسیون و با وجود تالاب عینک در شهر رشت به عنوان بزرگترین تالاب

استان گیلان، انجام مراحل مربوطه به ثبت شهر رشت به عنوان شهر حامی تالاب درکنوانسیون جهانی رامسروپیوستن رشت به 
 گردد. رشت مصوب میشهرهاي تالابی جهان،توسط شهرداري

 تشکیل گردد.  16رأس ساعت  10/7/96شنبه مورخ در پایان مقرر گردید؛ جلسه بعدي شــورا روز دو
 با ذکر صلوات پایان یافت.  20جلسه رأس ساعت 

 
حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :

 امیرحسین علوي سید    -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمدحسن علی پور  یازدهمین 10/7/96 16:30شنبه    ساعت:روز:دو عادي
 به نام خدا 

رشت به ریاست  شهر اسلامی  (عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، یازدهمین جلسه7/96/ 6مورخ  1512براساس دعوتنامه شماره 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید. جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : دستور جلسه
به شماره   نامه وارده در دبیرخانه شورا  بررسی   بر درخواست مأ  10/7/96مورخ  1530ـ  موریت  آقاي حامد عبدالهی عضو شوراي اسلامی شهر رشت مبنی 

 تمام وقت ایشان به شوراي اسلامی شهر رشت . 

بررسی  لایحه به جریمه  800/734/198در خصوص هبه مبلغ    96/ 16/5  مورخ   96-2320  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت   شهرداري   ـ   تخلفات   ریال مربوطه 

 شهري بودجه سالجاري .   خدمات 41701 ردیف اعتباري  محل فرجی و از حسن  آقاي علی ساختمانی

تعرفه بهاي خدمات سازمان سازماندهی مشاغل   8  درخصوص اصلاحیه ماده  96/ 31/3  مورخ  96-1495  -بررسی لایحه شهرداري رشت به شماره ش رفـ  

 شهري و فرآورده هاي کشاورزي شهرداري رشت. 

چارت داخلی شوراي  "ی و تصویب  طرح  اعضاي شورا در خصوص بررس  6/96/ 27مورخ    1406ـ بررسی نامه وارده در دبیرخانه شورا ثبت شده به شماره  

 مشتمل بر مقدمه، ماده واحده و شرح وظایف. "اسـلامی شهر رشت

هاي  راه اندازي مجدد مرکز پژوهش"شورا درخصوص بررسی و تصویب طرحاعضاي   27/6/96مورخ  1404ـ بررسی نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره  

 ماده . 2هداف و در مشتمل بر مقدمه، ا"شوراي اسلامی شهر رشت

شماره   به  گیلان  استان  اسلامی  شوراي  رئیس  نامه  بررسی  بند    5/7/96مورخ    1093/133/96ـ  به  اعتراض  مورخ    5درخصوص  شوراي   8/6/96مصوبه 

 ملکی خانم زبده شالکوهی.  77سند  31512اسلامی شهر رشت در ارتباط با نحوه تملک پلاك ثبتی 

 

 شورا:نطق قبل از دستور  رییس 
جلال      آقاي  براي  سلامتی  آرزوي  و  سلام  عرض  علوي، ضمن  امیرحسین  سید  آقاي  جناب  جلسه،  ابتداي  گفتند:  در  شکریه  محمد  الدین 

 خوشبختانه این عضو محترم شورا از بیمارستان مرخص شده اند و در حال بهبودي هستند.
ی، شهردار منتخب رشت تاکید کردند: به زودي مراسم معارفه ایشان  با   رئیس محترم شورا سپس با اشاره به حکم انتصاب جناب آقاي نصرت

 اعطاي حکم وزارت کشور برگزار می شود. 
ایشان همچنین انتخاب جناب آقاي حجت جذب به عنوان رئیس شوراي شهرستان رشت وجناب آقاي حامد عبدالهی به عنوان نماینده شوراي  

 شهر رشت در شوراي استان را تبریک گفتند.
در ادامه رئیس محترم شورا از تلاش رؤساي کمیسیون ها در برگزاري مرتب جلسات تقدیر نموده و افزودند: طرح تفصیلی در برخی مناطق  
موجب دغدغه مردم و سرمایه گذاران و سازندگان شده است و به نظر می رسد این طرح نیازمند بازبینی است و انتظار می رود اعضاي محترم  

 بت به بازنگري طرح تفصیلی در کمیسیون عمران و توسعه شهري اقدام نمایند. شوراي شهر نس
نیازمند یک   به رئیس محترم کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا هم تصریح کردند: در حوزه فرهنگی رشت  از آن خطاب  آقاي علوي پس 

 ی باشیم.مطالعه جامع هستیم تا شاهد تدوین برنامه هاي مدون براي حل معضلات حوزه فرهنگ
باید   مالی  حوزه  در  نظارتی  هاي  شیوه  کردند:  ابراز  شورا  حقوقی  و  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  محترم  رئیس  به  خطاب  همچنین  ایشان 
سیستماتیک باشد تا کارها با سرعت انجام شود. بعضاً مشاهده شده برخی نامه هاي حوزه مالی دچار پروسه اداري و طولانی شدن زمان شده  

 است. 
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این مهم پیگیري شد ولی حسابرسی    آقاي اجراي حسابرسی مالی شهرداري گفتند: هرچند در شوراي چهارم  به   اشاره  با  از آن  علوي پس 

سالهاي ماضی ناتمام ماند و امیدواریم رئیس محترم کمیسیون بودجه به همراهی شهردار جدید به دنبال تکمیل تفریغ بودجه و حسابرسی  
 باشند. 

شورا   محترم  بهداشت  رئیس  محترم کمیسیون  رئیس  کردند:  تاکید  هاي رشت  رودخانه  ساماندهی  مورد  در  از سخنانشان  دیگري  بخش  در 
ام  خوشبختانه پیگیر دریافت مطالبات دولتی هستند. ولی با توجه به سر ریز آلودگی فاضلاب هاي شهري به تالاب انزلی باید در این زمینه اقد

 جدي صورت گیرد.
که در کمیسیون ترافیک هم مطرح شده ـ یادآور شدند: این مسیر براي شهر خطر آفرین    _مورد بازبینی  مسیر بی آر تی    آقاي علوي سپس در

ار  شده و اگر قرار است بی آر تی اجرا شود باید طرح تکمیل گردد و در غیر این صورت این محور باید از حوزه ترافیکی مجدد مورد بازبینی قر
 گیرد.

میلیارد تومان بودجه براي شهرستان رشت    30حترم شورا ضمن تبریک مجدد به استاندار گیلان تاکید کردند: اختصاص  پس از آن رئیس م
خبر خوبی است و همه مدیران براي دریافت این اعتبار تلاش کردند. اما در شرایطی که شهرداري رشت دچار بحران مالی است، سوال این است  

 یص نمی یابد؟که چرا اعتباري به شهرداري تخص
آقاي علوي افزودند: عدم تخصیص این منبع به شهرداري رشت به هر دلیلی، صحیح نیست و از استاندار محترم انتظار می رود سهم شهرداري  

مایندگان  را تخصیص دهد. بنده به عنوان رئیس شورا از استاندار محترم تقاضا دارم با توجه به نامه نگاري ها و پیگیري متعدد مدیران و حتی ن
مجلس، موضوع را پیگیري نمایند. متاسفانه  پروسه تخصیص این اعتبار مسیري را طی می کند که برازنده  مسئولان رشت نیست و هر کس  
در این جایگاه هست باید به فکر خدمت باشد. مطالبه ما مشخص است  و مسئول مربوطه پاسخ دهد منبع مالی که به استان تخصیص یافته، 

 ي که در این جایگاه هست اعتبار لازم را به  شهرداري تخصیص نمی دهد. چرا مدیر 
  ایشان تاکید کردند: باعث تاسف است که باید از تریبون رسمی شورا  اعلام کنم کم کاري در این حوزه اتفاق افتاده است. همه ما به عنوان 

 مسئول و خدمتگذار باید در راستاي خدمت و حفظ ارزشها گام برداریم.
ئیس محترم  شورا همچنین خطاب به رسانه هاي خبري حاضر در جلسه هم گفتند: هیچ نکته پوشیده اي بین مردم و اعضاي شورا نیست و  ر

خود  از رسانه ها انتظار داریم با نمایندگان خود همکاري و همراهی نمایند و اگر جلسه اي نیاز است که غیر علنی برگزار شود، با نمایندگان  
 یند ما نیز به عنوان اعضاي شورا در ادامه مسیر حرکت نیازمند کمک رسانه ها هستیم.همراهی نما

آقاي علوي افزودند: برخی مسایل از سوي اعضاي محترم شورا مطرح می شود که زمان رسانه اي شدن آن نیست و طبق قانون نیز شورا حق  
دقت صداي خدمت صادقانه شوراي شهر را به گوش مردم برسانند و از حواشی    دارد جلسات غیرعلنی داشته باشد و از رسانه ها انتظار داریم با

 پرهیز نمایند. 
 نطق پیش از دستور ناطق اول:

در ادامه جلسه، جناب آقاي رضا رسولی، رئیس محترم کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا با آرزوي  سلامتی براي آقاي شکریه به برخی  
 با شروع کار شوراي پنجم می باید شفاف سازي کنیم و علاج واقعه قبل از وقوع را سرلوحه کار خود قرار دهیم.حواشی اشاره نمودند و گفتند:  

جناب آقاي رضا رسولی افزودند: روز آتش نشان را پشت سر گذاشتیم و در سال هاي اخیر به ویژه در واقعه پلاسکو براي همه مشخص شد که  
آتش نشان ها چه نقش خطیري دارند. بنابراین غفلت در حوزه ایمنی صدمات جبران ناپذیري وارد می کند. در شوراي چهارم به حوزه آتش  

ه اي شد و مدیران این سازمان خدمات قابل توجهی در حوزه ایمنی و آتش نشانی داشتند و امیدورایم با تدوام حرکت شوراي  نشانی نگاه ویژ
 چهارم بتوانیم خرید تجهیزات آتش نشانی را در حوزه فعالیت خود قرار دهیم. 

زه مدیریت بحران در سال پیش رو ضروري است و باید  ایشان افزودند: خرید تجهیزات آتش نشانی باید سالها پیش صورت می گرفت. تجهیز حو
ماشین آلات ما در حوزه مدیریت بحران هر چه سریعتر تجهیز شود.  ماشین هاي برف روب و راهسازي شهرداري بیش از حد فرسوده شده و  

 در استان هستیم. در شرایط بحران، موجب تشدید بحران می شود. و در این راستا نیازمند همراهی نماینده عالی دولت   
انسانی و آتش نشانان   آقاي رسولی خاطر نشان کردند: ماشین آلات، بخش کوچکی از حوزه مدیریت و دفاع در مواقع بحران است و نیروي 

 بیشترین حوزه فعالیتی را در دفاع از حوادث و خطرات دارند.  
نشانی پست خطیري است که یک لحظه  هاي آتشر یک از ایستگاهعضو محترم شورا در بخش دیگري از سخنان خود بیان داشتند: فرماندهی ه

نشانی را مستثنی بدانید و در انتخاب مدیران سازمان هایی  رو تقاضا دارم سازمان آتشگردد. از اینناپذیري میغفلت موجب ایجاد تبعات جبران
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نمایندگان مردم در شورا اجازه ندهند چنین پست حساسی با امیال شخصی  که مستقیم با جان مردم در ارتباط هستند، دقت بیشتري شود و  

 افراد دچار خدشه شود. 
 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

اسماعیل حاجی     آقاي  ادامه  و ترافیک شورا گفتند: در کمیسیون هاي شورا بحث هاي بسیار  در  و نقل  پور، رئیس محترم کمیسیون حمل 
 تلزم پیگیري است و خود شورا باید پیگیر موارد ارسالی از سوي اعضاي شورا باشد. مهمی صورت می گیرد و این مس

 پور سپس از ریاست محترم شورا خواستند تا پیگیر اجرایی شدن موارد مطرح شده در کمیسیون ها باشند. جناب آقاي حاجی
ساده نیست. اکنون رشت تبدیل به پارکینگ شده است. اما  ایشان با اشاره به موضوع ایجاد مرکز کنترل ترافیک رشت گفتند: ایجاد این مرکز  

اندازي شود، نظم و قوانین حوزه رانندگی از سوي   احداث این مرکز، نیازمند پشتیبانی رئیس محترم شوراست. اگر مرکز کنترل ترافیک راه 
 شهرندان بیشتر رعایت می شود. 

اشاره به مشاوران کمیسیون ترافیک شورا بیان داشتند: بهترین مدیران اجرایی    در ادامه رئیس محترم کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا با
و متخصصان به عنوان مشاوران کمیسیون ترافیک شورا انتخاب شدند و انتظار داریم مصوبات کمیسیون ها با حمایت و کمک رئیس محترم  

 شورا به نتیجه برسد. 
طرح تفصیلی تصریح کردند: طرح تفصیلی جدید قابلیت اجرا ندارد. دو اتفاق جدي    آقاي حاجی پور سپس در مورد مشکلات موجود در حوزه 

 افتاده است. هم منابع درآمدي ما با این طرح متوقف شده و مهمتر اینکه مردم به سمت تخلف بیشتر هدایت می شوند. با این تخلفات، سیما و
است. همچنین در حو ریختگی شده  بهم  به شدت دچار  نظر  منظر شهري هم  از  است.  یافته  نشینی گسترش  میزان عقب  زه کمربندي هم 

 سیماي شهري این معنا ندارد. قرار گرفتن املاك مردم در مسیر پروژه ها شهروندان را نیز دچار بحران کرده است.
خاطر  ها را به ایدحسابعضو محترم شورا در مورد بسته شدن مکرر حساب شهرداري هم گفتند: اگر قرار باشد حساب را ببندیم، شهرداري ب 

 طلبهایی که دارد،ببندد. اما تاکنون یک پیش آگهی براي دریافت طلب ها صادر نکرده ایم. 
از ریاست محترم شورا خواستند:  به شهرداري ابلاغ شود که پیش آگهی براي دریافت مطالبات خود صادر کند. زیرا  آقاي حاجی پور سپس 

 ، شهرداري بیشترین طلب را از آن دارد. سازمانی حساب ما را مسدود کرده است
تا   نیست  خیلی سخت  بشکند.  شهر  ترافیک  تا  است  رشت  نیاز  شهر  کمربندي  رینگ  کردند:  تاکید  رشت  ترافیک  شدت  به  اشاره  با  ایشان 

 کمربندي شرق به غرب سریعتر احداث شود تا مانع ورود خودروهاي سنگین به داخل محدوده شهري شویم. 
از  آقاي حاجی پور ه اما پول را شهرداري  ابراز کردند: طبق شنیده ها شرکت تعاونی شهرداري به پرسنل اجناس و وسایل می دهد  مچنین 

 کند. پرسنل کسرکرده ولی به حساب شرکت تعاونی واریز  نمی
گفتند: بی آر تی براي    شده در مسیر احداث اتوبوس تندرو رئیس محترم کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا همچنین در مورد خطر ایجاد

خودش تعریف دارد. پروژه احداث شده، خط ویژه است و  لازم است مشاورین کمیسیون ترافیک برنامه ریزي کنند تا طرح اصلاح مسیر خط  
 ویژه  در هفته هاي آتی اجرایی  شود. 

 نطق پیش از دستور ناطق سوم:
ر جلسه، شهادت امام سجاد (علیه السلام) را تسلیت گفتند و یاد اسراي کربلا و  در ادامه، جناب آقاي احمد رمضانپور، در نطق پیش از دستو 

 همچنین صبوري اسیران جنگ تحمیلی را گرامی داشتند. 
به   عضو محترم شورا گفتند: امام حسین (علیه السلام) مظهر نبرد حق علیه باطل بود. بنده در پیام امام حسین دو صحنه را تحقیق کردم و لازم

ي می دانم بگویم، وقتی امام از مدینه به سمت مکه رفتند زیر بار بیعت با یزید نرفتند و یک وصیت نامه پرمحتوا هم  نوشته و تحویل  یادآور 
 محمد حنفیه، برادرش، دادند. 

اي ستمگري از شهر خود  ایشان با اشاره به مفاد این وصیت نامه تصریح کردند: امام (علیه السلام) نه از روي خودخواهی و خوشگذارنی و نه بر 
ا..  خارج شد، بلکه هدف امام، امر به معروف و نهی از منکر بود و بارها بیان کرده که خواسته من اصلاح مفاسد امت و احیاي رسم پیامبر(صلی  

 علیه و آله) و حضرت علی(علیه السلام) است. 
: با روي کار آمدن بنی امیه امر به معروف و نهی از منکر منسوخ می شود و  آقاي رمضانپور با تاکید بر پیام امام حسین(علیه السلام) ابراز کردند

از    انتقاد به زمامداران به عنوان طغیان قلمداد می شود و این مساله را در زمان خلیفه سوم هم داشتیم که تحمل انتقاد را ندارند و بسیاري
 ین انتقادي به خاندان بنی امیه بر تابیده نمی شود.  منتقدان به زندان محکوم می شوند و فشار به حدي است که کوچکتر
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زمانه  عضو محترم شورا با اشاره به شهادت یاران امام به دلیل همین فشارها و انتقاد کردن از حاکمان تاکید کردند: اینها نشان می دهد اوضاع  

است و کسی که نماز را به پاي می دارد قطعا دنبال  خوب نبوده است. در مکتب پیامبر و امامان نماز مظهر عدالت و مظهر حقوق شهروندي  
 فساد و فحشا نیست. در جامعه اي که نماز برپا می شود نباید شاهد دزدي و فساد باشیم.  

ین  ایشان با اشاره به خطبه قرائت شده امام حسین(علیه السلام) در مکه یادآور شدند: امام وظیفه خطیر علما در حفاظت و پاسداري از کیان د
  و پیامد سکوت در برابر سیاست هاي دین ستیزانه  حاکم را هم در خطبه مکه بیان می کند و سازش را گناه نابخشودنی می داند و این حرکتها 

 موجب می شود که کوفیان از  امام دعوت می کنند تا، براي قیام به کوفه برود.  
مورد می توان استخراج کرد؛ احیاي مظاهر و نشانه هاي اسلام، اصلاح و بهبود   4عضو محترم شورا اذعان کردند: هدف امام (علیه السلام) را در 

امام بود و    الهی، هدف قیام  وضع مردم، مبارزه با ستمگران براي تامین امنیت و فراهم کردن بستري مناسب براي عمل به احکام و واجبات 
ین  جوانان ما استوار شده است و دلتنگی هاي اسرا و رزمندگان ، با تحقق  امیدواریم با عمل به فرامین امام در جامعه اي که با  خون بهتر

 اهداف قیام امام براي نجات کشور و مملکت کوشا باشیم. 
افتاد و آن توافق همه گروه هاي ذي نفوذ اعم از مجم  اتفاق مبارکی در گیلان  انتخاب استاندار هم گفتند:  ع  آقاي رمضانپور در مورد فرایند 

نفر به عنوان استاندار رسیدند و آقاي حق شناس گزینه   3استان، نماینده محترم ولی فقیه و گروه هاي سیاسی بود و نهایتا به تعرفه نمایندگان 
 مشترك همه گروهها  تعرفه شد. و ما خوشحال بودیم یکی از فرزندان استان وارد این مجموعه می شود. 

رد و به خاطر راي  بالاي مردم گیلان،آن ها را تنبیه کرد و استاندار غیربومی براي ما فرستاد.  ایشان افزودند: هرچند دولت روحانی نامهربانی ک
نباید    اما باید پرسید چرا اصفهان استاندار بومی دارد، براي آذربایجان خارج از استراتژي دولت، استاندار بومی انتخاب می شود، ولی در گیلان

 استاندار بومی داشته باشیم! 
از بزرگترین ضعف ما این است که در بدنه دولت فردي که  عضو   اینگونه تشریح کردند و ادامه دادند: یکی  محترم شورا دلیل این انتخاب را 

 تاثیرگذار باشد نداریم تا این مساله را تمام کند. آمارها نشان می دهد گیلان آخرین استان است که در بدنه دولت نیرو دارد. 
ن نتوانستیم  آقاي رمضانپور خاطر  استاندار بومی  ایجاد شده را حفظ کنیم. هرچند  شان کردند: وظیفه ما شورا نشینان هم هست که وحدت 

بیاوریم.  البته بنده با شخص دکتر سالاري مشکل ندارم و خوشحالم که شخصیت جوانی وارد گیلان شده است. خود من زمانی که شهردار بودم  
ري من  همان زمان بود و جوانان می توانند موفق باشند. در شرایط کنونی وظیفه داریم اختلاف ها و  سال سن داشتم و بهترین دوره کا  27

یلان در نگاه هاي متفاوت را کنار بگذاریم و با وحدت ایجاد شده استاندار را هم به این جمع اضافه کنیم  تا بتوانیم براي بکار گیري فرزندان گ
 بهره ها را ببریم.   مراکز قدرت تلاش نماییم تا بهترین

 ایشان تاکید کردند: می دانم دکتر سالاري توانمند است و هرگونه کمکی که بتوانم قطعا از آن  دریغ نمی کنیم. 
آقاي رمضانپور در بخش بعدي سخنانشان با اشاره به حواشی ایجاد شده در جلسه هفته گذشته توسط برخی از رسانه ها گفتند: با کسی حب و  
بغض نداریم. اصحاب رسانه نماینده ما هستند باید ظرفیت حرف زدن و شنیدن را هم داشته باشیم. وقتی بحث هایی مطرح می شود متاسفانه  

 بیانیه در فضاهاي مجازي هستیم.    شاهد انتشار
عضو محترم شورا خاطر نشان کردند: از دوستان اصحاب رسانه قطعا حمایت می کنم. بحث هاي چالشی قرار بود هفته گذشته مطرح شود، ولی  

ود و بنده از ریاست  مشکلات موجود به قدري زیاد بود که فرصت طرح آن نشد. هفته گذشته خواستیم ادامه جلسه شورا غیر علنی برگزار ش 
 محترم شورا می خواهم که برخی از جلسات غیر علنی برگزار شود تا مشکلات ما برطرف شود. 

ایشان سپس به مشکلات متعدد حوزه مدیریت شهري اشاره و تصریح کردند: مدیریت قبلی  شهرداري، مدیریت هزینه بود. البته شورا هم در 
دیریت نکرد و بودجه اي  در شورا مصوب شد که بیش از توان ایجاد درآمدي شهرداري است و اکنون  تداوم این مدیریت هزینه مقصر بود و م

نمی توانیم حقوق پرسنل را بدهیم. بنده از رئیس محترم شورا خواستم جلسه اي غیر علنی بگذاریم و مشکلات شهر را چالشی بررسی کنیم و 
 . در یک فضاي آرام به دنبال حل مشکلات باشیم

 

 م وصول طرح ها و لوایح: اعلا
  شورا   دبیرخانه  در  4/7/96  مورخ  1504  شماره  به  شده  ثبت  96/ 4/7  مورخ  96-3111  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه1

نظر و اخذ رأي ضمن و تبادلفوریت در جلسه مطرح و پس از بحث  دو   قید   با  "شهري  درون  اتوبوس  بلیت   بهاي  تعرفه"  درخصوص
 فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود.مخالفت با دو  
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 دبیرخانه   در  10/7/96  مورخ  1517  شماره  به  شده  ثبت  10/7/96  مورخ  96-3091  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2

فوریت در جلسه مطرح و پس از    دو  قید  با  "  رشت  شهرداري  بودجه  17  و  16  مواد  کرد  هزینه  نحوه  دستورالعمل"  درخصوص  شورا
نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع  و تبادلبحث
 شود.

 شـورا نهدبیرخا در 4/7/96 مورخ 1497 شماره به شده ثبت 4/7/96 مورخ 96-2604 -ف ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه3
 اعلام وصول شد. "پورازگمی حسنی  علی  آقاي به  مالی کمک پرداخت" درخصوص

 شـورا دبیرخانه در 4/7/96 مورخ 1498 شماره به شده ثبت 4/7/96 مورخ 96-3084 -ف ر ش شماره به رشت  شهرداري  ـ لایحه4
 اعلام وصول شد.  "  نیا تقی  رضا آقاي  به  مالی  مساعدت" درخصوص
 مصوبات: 

 دستور اول: 

نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره  1 آقاي حامد عبدالهــی عضو  محترم شوراي اسلامی شهر رشت    10/7/96مورخ  1530ـ 
ماده   استناد  به  و  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  به  ایشان  وقت  تمام  مأموریت  درخواست  بر  تشکیلات، آئین  17مبنی  اجرائی  نامه 

مالی   امور  و  داخلی  مصوب انتخابات   .. وقت  پاره  و  وقت  تمام  مأموریت  نحوه  دستورالعمل  یک  ماده  و  شهرها  اسلامی  شوراهاي 
وقت جناب آقاي حامد عبدالهی، عضو محترم تمام    نظر و اخذ رأي، با مأموریت، در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل15/1/1379

 شوراي اسلامی شهررشت به اتفاق آراء موافقت گردید. 
 دستور دوم:

  دبیرخانه   در  5/96/ 25  مورخ  1086  شماره  به  شده  ثبت  16/5/96  مورخ  96-2320  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد نسبت   20/6/96شورا اعلام وصول شده در هشتمین جلسه مورخ  

مبلغ   هبه  به    800/734/198به  مربوطه  علی  ساختمانی  تخلفات  جریمهریال  بر  حسن  آقاي    -4-2-4-6  بند  اساس  فرجی، 
 افراد   شهرداري  صد  ماده  کمیسیون  آراي  از  ناشی  جرایم  از  قسمتی  پرداخت(   کمکها  و  هدایا   دریافت  و  پرداخت  نحوه  دستورالعمل

ردیف   محل  از  و  )41701  ردیف  از  اعانه  عنوان  به  رسمی  خیریه  مؤسسات  سایر  و  بهزیستی  سازمان  و  امداد  کمیته  پوشش  تحت
برابر  خدمات  41701  اعتباري نامبرده  اینکه  به  عنایت  با  و  سالجاري  بودجه  شماره   شهرداري  فنی  کارشناس  گزارش  شهري  به 

مساحت  نسقی   زمین  قطعه   روي  بر  95/ 19/8مورخ    612409/33/4 صورت  مترمربع  150  به   ساختمان   یکباب  ساز  خلاف   به 
  به صورت   دیگر  قسمت  در  و  مترمربع  25/238  مساحت  کل  زیربناي  به  بتنی  مصالح   با  پیلوت  روي  رب  طبقه  2  به صورت  مسکونی
مساحت   ايمغازه  جداساز ـ  شیون  بلوار:  نشانی   به  مترمربع  75/72  به   ـ  متري  10  ـ  7آسایش  فومنی    احداث  21  کوچه  عبادي 

شماره    صد   ماده   کمیسیون  تجدیدنظر   رأي  برابر  که   اندنموده   مبلغ  به  مسکونی  احداث  بابت  از  1/10/95مورخ    3188/95/4به 
با   گردیده  محکوم  بنا   تخریب  به  مغازه رأي  بابت   از  و  جریمه  ریال  198/ 800/734 و   از   مؤدي  بودن  پوشش  تحت  به  توجه  است 

از طرح در جلسات    مالی  بضاعت  عدم   و   بینایی  و معلولیت  بهزیستی   سازمان اقدام نماید، پس  کمیسیون   28/6/96مورخ  نامبرده 
هاي مذکور در کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون  2/7/96فرهنگی و اجتماعی شورا و نیز مورخ  

از مبلغ مذکور، در صورت مراجعه نامبرده   %25نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري، جهت هبه جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
 رأي مخالف، موافقت گردید.  2رأي موافق و  8ي منطقه و تشکیل پرونده به منظور پرداخت اقساط مربوطه، با به شهردار

 دستور سوم:

دردبیرخانه شورا    24/4/96  مورخ  810ثبت شده به شماره    31/3/96  مورخ  96-1495  -ـ لایحه شهرداري رشت به شماره ش رف3
اینکه شهرداري به جهت تأمین    اسلامی شهر رشت مبنی برشوراي  1/5/96مورخاعلام وصول شده در یکصدو نودو هفتمین جلسه  

منابع درآمدي در زمینه پروژه هاي عمرانی و تامین هزینه هاي جاري و خدماتی برابر تعهدات ذاتی در چارچوب بودجه سازمان  
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وعمرانی به شهروندان محترم شهر  جتماعیهاي تابعه شهرداري و در راستاي سیاستهاي شوراي اسلامی شهر به لحاظ ارائه خدمات ا

نسبت   دارد:  نظر  در  ماده رشت  اصلاحیه  هاي کشاورزي    8  به  فرآورده  و  بهاي خدمات سازمان سازماندهی مشاغل شهري  تعرفه 
 شهرداري رشت، به شرح زیر اقدام نماید؛ 

ده است و منافع (سرقفلی) آن متعلق به غیر  املاك تجاري که عرصه و اعیان آن متعلق به شهرداري و در اختیار سازمان بو  -الف
(ده درصد) تحت عنوان بهاي انتفاع حق   %10باشد در زمان نقل و انتقال منافع (سرقفلی) بر مبناي ارزیابی اداره دارایی به میزان  

 گردد. مالکیت اخذ می
ن متعلق به مستاجر باشد در موقع نقل و  املاك تجاري که عرصه آن متعلق به شهرداري و در اختیار سازمان بوده است و اعیا  -ب

% (هفت و نیم درصد) تحت عنوان بهاي انتفاع حق مالکیت اخذ   5/7انتقال منافع (سرقفلی) بر مبناي ارزیابی اداره دارایی به میزان  
ی شورا و  هاي عمران و توسعه شهري و برنامه و بودجه و حقوقکمیسیون   7/5/96می گردد، پس از طرح در جلسه مشترك مورخ  

هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و  برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون  کمیسیون  2/7/96نیز مورخ  
 نظر و اخذ رأي، با پیشنهاد شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید. تبادل

 دستور چهارم: 

اعضاي محترم شورا اعلام وصول شده در نهمین جلسه   27/6/96مورخ    1406ـ نامه وارده در دبیرخانه شورا ثبت شده به شماره  4
مشتمل  "چارت داخلی شوراي اسـلامی شهر رشت"شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص بررسی و تصویب  طرح  27/6/96مورخ  

چارت داخلی شوراي  "نظر و اخذ رأي، طرحبر مقدمه، ماده واحده و شرح وظایف(پیوستی) در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
 مشتمل بر مقدمه، ماده واحده و شرح وظایف(پیوستی) به اتفاق آرا مورد تصویب قرار گرفت."اسـلامی شهر رشت

 دستور پنجم: 

شماره  5 به  شورا  دبیرخانه  در  وارده  نامه  مورخ   27/6/96مورخ    1404ـ  جلسه  نهمین  در  وصول شده  اعلام  شورا  محترم  اعضاي 
راه اندازي مجدد مرکز پژوهش هاي شوراي اسلامی شهر "اسلامی شهر رشت درخصوص بررسی و تصویب طرحشوراي    27/6/96

 ماده به شرح؛  2(پیوستی)مشتمل بر مقدمه، اهداف و در "رشت
: راه اندازي مجدد مرکز پژوهش هاي شوراي اسلامی شهر رشت و اختصاص فضاي مناسب جهت برگزاري جلسات و استقرار  1ماده  

 ت مرکز توسط شهرداري رشت.تشکیلا
: انتخاب هفت عضو هیأت امناي مرکز شامل چهار عضو شوراي اسلامی شهر رشت و سه عضو از صاحب نظران شهر رشت  2ماده  

هاي  راه اندازي مجدد مرکز پژوهش "نظر و اخذ رأي، کلیات طرح  طبق اساسنامه مصوب، در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
طرح مذکور نیز پس از    2مندرج در ماده یک به  اتفاق آرا مورد تصویب قرار گرفت و مقرر شد؛ ماده  "رشتشوراي اسلامی شهر  

 گیري قرار گیرد. بررسی، در جلسات آتی شورا مورد بررسی و تصمیم
 دستور ششم: 

شماره  6 به  گیلان  استان  اسلامی  شوراي  محترم  رئیس  نامه  شم   96/ 5/7مورخ    1093/133/96ـ  به  مورخ    1519اره  ثبت شده 
 شوراي اسلامی شهر رشت به شرح؛ 8/6/96مصوبه مورخ  5در دبیرخانه شورا در خصوص اعتراض به بند  10/7/96

ملکی خانم زبده شالکوهی به مساحت   77سند    31512از مصوبات آن شورا در خصوص نحوه تملک پلاك ثبتی    5در مورد بند  
شهرد  80/155 اجرایی  طرح  مسیر  در  که  هیأت  مترمربع  نظریه  براساس  ملک  خرید  رشت  شهرداري  پیشنهاد  گرفته؛  قرار  اري 

نقد، نظر به    %30غیرنقدي (تهاتر) و    %70کارشناسان رسمی به مبلغ چهارصدوبیست میلیون تومان بوده، مصوبه شورا به صورت  
در تعارض بوده و از طرفی    28/7/1370ب  اینکه مصوبه مزبور با قانون نحوه تقویم ابنیه، املاك و اراضی مورد نیاز شهرداریها مصو

گونه توافقی در خصوص نحوه بهاي ملک با ملک مربوطه ننموده است؟  شهرداري محترم رشت در ارتباط با تملک واقع در طرح هیچ
و به  شود که موضوع آنها از یک جنس باشد  قانون مدنی، فقط در مورد دو دینی حاصل می  294و    296وتهاتر نیز به تصریح مواد  
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عبارت دیگر دو نفر در مقابل یکدیگر مدیون باشند در اینصورت امکان تهاتر مقدور خواهد بود، لذا به دلیل مغایرت مصوبه مذکور با  

نظر و اخذ رأي قوانین و وظایف اختیارات قانونی شورا، نیاز به اصلاح و تجدیدنظر لازم دارد در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
 مقرر گردید اعلام گردد؛  به اتفاق آرا

ملکی خانم زبده    77سند    31512: در خصوص تملک پلاك ثبتی    8/6/96مورخ    4صورتجلسه شماره     5در ارتباط با اجراي بند  
ماده   تصریح  به  سال    90شالکوهی؛  اصلاحی  شوراها  اختیارات  و  وظایف  تشکیلات،  به  95قانون  ذیصلاح  مراجع  اعتراض  مهلت   ،

از مصوبات شوراها، د از آن مصوبه قطعی و لازم الاجرا می گردد. اعتراض حاضر نیز خارج  ابلاغ می باشد و پس  از تاریخ  و هفته 
از قطعی ابقاء و  فرجه قانونی و پس  ابلاغ به شهرداري رشت جهت اجرا، به این شورا واصل شده است. فلذا ضمن  شدن مصوبه و 

ر می  استحضار  به  موضوع  تبیین  مصوبه،جهت  بر  صورت  اصرار  به  ملک  بهاء  پرداخت  نحوه  و    %70ساند؛  نقد(برابر    %30غیرنقد 
 به اشتباه در متن مصوبه درج گردیده است. "تهاتر"دستورالعمل نحوه پرداخت بدهی مودیان و شهرداري) می باشد و کلمه 

 با ذکر صلوات پایان یافت.  20:30جلسه رأس ساعت 
 

  –فاطمه شیرزاد    –حامد عبدالهی    –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور    –رضا رسولی    –حجت جذب    –اسماعیل حاجی پور     حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش  

 جلال الدین محمد شکریه غایب :
 
 
 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمدحسن علی پور  دوازدهمین  24/7/96 16:40شنبه    ساعت:روز:دو عادي
 به نام خدا 

به  اسلامی    (عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، دوازدهمین جلسه 23/7/96مورخ    1681براساس دعوتنامه شماره   شهر رشت 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  هستیریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام 

 : دستور جلسه
ریال بابت قدر السهم شهرداري 000/000/500در خصوص پرداخت مبلغ    14/5/96  مورخ  96-2478  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

 و اضافه نمودن به کد مذکور .  41802ردیف  اعتبار ازخدمات شهري بودجه سالجاري و با کسر  41701رشت به سازمان مدیریت پسماند و از ردیف اعتباري 

بررسی لایحه نیروهاي خدماتی   5/5/96  مورخ  96-2176  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ  به  در خصوص و پرداخت و اهدا کارت هدیه ماه رمضان 

و   رشت  شهرداري  با  قرارداد  طرف  رانندگان  و  محل  شرکتی  اعتباري  از  شهري   41702کد  سالجاري بو   خدمات  افزایش    دجه  همچنین  مبلغ  25و  درصد 

 . 20511نوین و از محل کد اعتباري قرارداد(بدون افزایش تعداد نفرات) به نیروهاي خدماتی شرکت نورتابان

به شماره   فرمانداري شهرستان رشت  نامه  بررسی  به  23/7/96مورخ   5154/1/96/8029ـ  اعتراض  یازده  5و    4،  2بندهاي    درخصوص  مین صورتجلسه 

 . 10/7/96جلسه عادي شوراي اسلامی شهر رشت مورخ 

ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري  لایحه  بررسی   ماده  17/2/96مورخ  1396_400_ـ  اجراي  خصوص  راه   110در  پیاده  محدوده  در  ها   شهرداري  قانون 

 ظر و فضاي سبز شهري شهرداري رشت. بودجه سازمان سیما، من 96سال  350100009فرهنگی در میدان شهرداري رشت و از ردیف بودجه اي 

درخصوص معرفی نماینده شوراي    5/96/ 29/پ مورخ  2679/132/3ـ بررسی نامه معاون تحقیقات و فناوري دانشگاه علوم پزشکی استان گیلان به شماره  

 ي راهبردي تعیین الویت هاي تحقیقاتی .اسلامی شهر رشت جهت عضویت در کمیته

)  36) تبصره (3در خصوص فروش اوراق دریافتی مربوط به اجراي ردیف (   19/7/96مورخ    1396ـ  143003شهرداري رشت به شماره  ش رــ بررسی نامه  

 . ..کل کشور  برابر قرارداد منعقده و 1395قانون اصلاح قانون بودجه سال 
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 نطق قبل از دستور  رییس شورا:

ابتداي جلسه، جناب آقاي سیّد امیر حسی        ائمه  در  ن علوي؛ رئیس محترم شورا، با عرض سلام و با اشاره به احادیث و روایات رسیده از 
  معصومین در مورد شیوه هاي فریب ابلیس گفتند: کبر و غرور نمادي از ابلیس است و ابتدا به خود متذکر می شوم و امیدوارم خداوند همه ما 

 را از غرور و کبـر برحذر دارد. 
حسین علوي اظهارات جدید رئیس جمهور امریکا در مورد برجام را نیز محکوم کرده و ابراز کردند: این اظهارات هرچند  جناب آقاي سیدّامیر  

به  پیش خود  سال گذشته  در سخنان  انقلاب  معظم  رهبر  را همواره  اظهارات  این  و  گردید  مسئولان  و  مردم  اتحاد  اما سبب  بود  بینی شده 
 د. مسئولان متذکر شده و نهیب می زدن

یت  ایشان افزودند: هر چند ریاست محترم جمهور کشور و دیگر مسئولان با تدبیر در این زمینه عمل می کنند، اما باید توجه کرد که امروز وضع
 کشور ما هم در داخل و هم در خارج از کشور در شرایط ویژه اي است و مردم به خاطر وضعیت اقتصادي فشار زیادي را تحمل می کنند. 

قاي علوي ابراز کردند: مشخصاً بیکاري و مشکلات اقتصادي را در مراجعات مردمی حس می کنیم و این موضوع کاملاً براي ما آشکار  جناب آ
 مراجعه مردمی به اعضاي محترم شورا اکثر غالب، موضوع بیکاري جوان ها و درخواست اشتغال است.    100است و از هر  

مشکل مبتلا به کل استان، بیکاري است و بنده در دیدار با استاندار محترم هم متذکر شدم قطعاً وظیفه  رئیس محترم شورا تأکید کردند: امروز 
 اي بیندیشد و در راستاي دولت و ملت کاري انجام دهد. هر منتخب و مسئولی است که باید براي رفع آن چاره 

وضوع را یادآور شدم که اعضاي محترم شورا دوست دارند در کنار دیگر جناب آقاي علوي افزودند: بنده در دیدار با استاندار محترم هم  این م
مسئولان براي رفع مشکلات مرکز استان کمک کنند. اما، امروز مظلومترین دستگاه شهرداري شده است. هر دستگاه دولتی و هر فرد حقیقی و 

راحت براي دحقوقی  ولی شهرداري  توقیف حساب هاي شهرداري شده است  اقدام  ترین کارش  از دستگاه هاي دولتی،  مطالبات خود  ریافت 
  اساسی نکرده است و به شهردار محترم نیز متذکر شده ام که براي دریافت مطالبات شهرداري اقدام عملی کرده و در این اقدام، اعضاي محترم 

 شورا نیز پشتیبان شهردار خواهند بود.
را هم تسلیت گفتند و ضمن گرامی داشت دیگر مناسبت هاي هفته، روز جهانی    ریاست محترم شورا سپس شهادت امام سجاد(علیه السلام)

 عصاي سفید را به همه روشندلان تبریک گفتند.
کف    در ادامه ایشان در بخشی دیگر از سخنان خود اذعان کردند: در سالهاي گذشته حجم گسترده اي از پیاده روها براي معلولان و نابینایان با

بنده شخصاً موارد زیادي را  سازي هاي ویژه اصلا  از بین رفته است.  و  نابینایان عمدتاً ساییده شده  پوش هاي شیار دار ویژه  اما کف  ح شد 
 ام و لازم است شهردار محترم نسبت به بازبینی و کنترل کیفی این کف پوش ها و شرکتی که خریداري شده اقدام نماید.   مشاهده کرده

 نطق پیش از دستور ناطق اول:
س سرکار خانم فاطمه شیرزاد نیز در نطق پیش از دستور جلسه، شهادت امام سجاد(علیه السلام) را تسلیت گفتند و ابراز امیدواري کردند  سپ

 که همگان رفتار ائمه معصومین را الگوي عملی خود قرار دهند. 
آقایان حاجی به ویژه  و  بیماران  براي شفاي عاجل همه  سازي  پور و شکریه دعاي خیر نموده و گفتند: مناسب سخنگوي محترم شورا سپس 

اي طراحی شود که براي معلولین، سالمندان و ایثارگران  فضاهاي شهري براي معلولین ضروري است و همه بخش هاي خدماتی باید به گونه
اتوبوس باشد.  استفاده  سرویسقابل  شهري،  وظایهاي  جزو  و...  روها  پیاده  موانع  رفع  بهداشتی،  دیگر  هاي  براي  هرچند  هاست.  شهرداري  ف 

 دستگاه هاي خدمات رسان هم وظایفی براي مناسب سازي معلولین پیش بینی شده ولی اصلی ترین وظیفه بر عهده مدیریت شهري است. 
وا شناسی  رئیس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا  با اشاره به پیش بینی هوا شناسی تصریح کردند: با اعلام ه

 باد و طوفان و بارندگی خواهیم داشت و امیدواریم خدمات شهري آمادگی لازم را داشته باشد و پیش از بحران در فضاي شهري حضور یابد. 
بود و  سرکار خانم شیرزاد پس از آن از قطع درختان در ورزشگاه یادگار امام  انتقاد کردند و افزودند: براي قطع درخت مجوز هم صادر نشده  

مسئول فضاي سبز منطقه یک و مدیرعامل سازمان پارکها باید پاسخگو باشند و امیدواریم دیگر شاهد قطع درختان در حوزه فضاي شهري و  
ادارات دولتی نباشیم و تقاضا دارم با توجه به آغاز نیمه دوم سال، شناسایی و قطع درختان خشک و خطر آفرین نیز در دستور کار سازمان  

 قرار گیرد.   پارکها
عضو محترم شورا در بخش دیگري از سخنان خود، ضمن محکوم کردن سخنان رئیس جمهور آمریکا، تاکید کردند: ملت ما با قدرت و همدلی 

 در کنار مسئولان و دولت هستند. 
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ه خوانده و افزودند: رانش  رئیس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا،  وضعیت سراوان و تصفیه خانه را نگران کنند

زمین در مرکز دپوي زباله سراوان هشداري براي ما بود و شهردار محترم رشت باید شخصاً اقدام جدي در مورد شرکت کود آلی و مرکز دپوي  
 سراوان داشته باشد. 

ن بهداشت براي رفع این مشکل دعوت  سرکار خانم شیرزاد تاکید کردند: هرچند از مسئولان ذیربط و پدافند غیرعامل استان هم در کمیسیو
کردیم، ولی باید از دستگاه هاي ارشد استان کمک خواست. ایشان سپس به مصاحبه مدیریت شرکت آب منطقه اي اشاره نمودند و تصریح  

ه ها نیز آب منطقه  کردند: آب منطقه اي هم مصاحبه کرده که مالکیت رودخانه با آب منطقه اي است. بنابراین متولی احیا و رسیدگی رودخان
  اي است ولی این شرکت در عمل در لایروبی و پاکسازي اقدامی نکرده است و در این سالها تنها شهرداري براي لایروبی و بهسازي رودخانه ها 

 اقدام کرده است. 
ستند تا وضعیت سراوان  رییس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا در پایان سخنانشان از ریاست محترم شورا خوا 

  و رودخانه هاي رشت را پیگیري نماید. زیرا با وجود شدت بارندگی ها در ماه هاي پیش رو ممکن است رانش دوباره زمین را در سراوان داشته 
 باشیم. 

جاد درآمد و راهکارهاي  در ادامه این جلسه، همچنین جناب آقاي مسعود نصرتی، شهردار محترم رشت در تالار شورا حاضر شدند و پیرامون ای
 نظر کردند. برون رفت از چالش هاي مالی شهرداري با اعضاي محترم شورا تبادل

از   رئیس محترم شورا ضمن عرض خیر مقدم به شهردار محترم رشت گفتند: این نشست به درخواست شهردار محترم تشکیل شد تا برخی 
 حترم شورا اتخاذ شود. سیاست هاي کلان براي تصمیم گیري واحد با نظر اعضاي م

سپس جناب آقاي مسعود نصرتی،  وضعیت بدهی ها و طلب هاي شهرداري را تشریح کردند و گفتند: در این زمینه برخی ادارات طرف حساب  
 .را در نشست مشترکی با حضور استاندار محترم دعوت نموده و تلاش کردیم مشکلات را با مذاکره با مقام ارشد استان  مرتفع نماییم

شهردار محترم رشت، دو شیوه گردش مالی در شهرداري را پیشنهاد دادند و ضمن تشریح شرایط دریافت تسهیلات از یک بانک، تاکید کردند:  
 درصد پیشرفت فیزیکی داشته اند، هزینه کرد.80با دریافت این تسهیلات می توان آن را براي اتمام پروژه هاي عمرانی که  

نیمه کاره مانده و نیاز است که شوراي محترم با تشکیل کمیسیونی پروژه هاي نیمه    94ی از این پروژه ها از سال  ایشان تاکید کردند: برخ
 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است را اولویت بندي نموده و براي اتمام آن نیز بازه زمانی درنظر گرفت. 80تمامی که  

حقیقی و حقوقی نیز توضیحاتی ارایه داده و تاکید کردند: اولویت من تسویه    جناب آقاي نصرتی، سپس در مورد طلب شهرداري از اشخاص
هاي مناطق و حقوق  حساب مطالبات کارکنان است و به مدیران مناطق نیز تاکید کرده ام که تنها به فکر درآمدزایی در مناطق باشند و بدهی

 کارکنان را به  شهرداري مرکز واگذار نمایند. 
دیگري از سخنان خود در مورد وضعیت  پروژه هاي بی آر تی و پیاده راه هم گفتند: این دو پروژه نیازمند یک کار  شهردار رشت در بخش  

داده  مطالعاتی یک ماهه است تا با نظرسنجی از شهروندان این پروژه ها مورد بازبینی قرار گیرد زیرا گردشگري و بازار رشت را تحت شعاع قرار  
 است.  

 شود. اي تنظیم گردیده و براي تصویب و نظر اعضاي محترم، به شورا ارسال مید:دراین زمینه لایحهآقاي نصرتــی گفتن
شهردار محترم رشت همچنین از ورود سرمایه گذار براي تکمیل کمربندي احمدگوراب به میدان گیل خبر دادند و تصریح کردند: این پروژه به  

 ی هزینه کند.اي تعریف شده که قرار نیست شهرداري پولگونه
 روزه تکمیل شود.   45ایشان همچنین ابراز کردند: تلاش می شود ساختمان اداري شهرداري در یک بازه زمانی  

 

 مصوبات: 
 دستور اول: 

  دبیرخانه  در  26/5/96   مورخ  1092  شماره  به   شده   ثبت  14/5/96  مورخ  96-2478  -ف  ر   ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ  لایحه1
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر دارد؛   20/6/96شده در هشتمین جلسه مورخ  اعلام وصول    شورا

مبلغ   پرداخت  به  اعتباري  000/000/500نسبت  ردیف  از  و  پسماند  مدیریت  سازمان  به  رشت  شهرداري  السهم  قدر  بابت  ریال 
از  41701 اعتبار  کسر  با  و  سالجاري  بودجه  شهري  شماره     41802ردیف    خدمات  نامه  حسب  و  مذکور  کد  به  نمودن  اضافه  و 
هزینه  14/10/95مورخ    1030/4/80/95 اینکه  درخصوص  گیلان،  استانداري  عمرانی  امور  محترم  پرسنلی،  معاونت  هاي(جاري، 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
پرداخت قدرالسهم شهرداري از طریق  استان  ...) سازمان مدیریت پسماند  و  آنآموزشی  از  و  تأمین می گردد  استان  جایی که  هاي 

حجم عظیمی از کارهاي مدیریت پسماند، از جمله پیگیري اعتبارات، قراردادها، جایگاه زباله سراوان، کارخانه کمپوست و ... مربوط  
تعیین گردیده است و با عنایت به  ریال  000/000/000/1مبلغ    1396به شهر رشت می باشد و قدرالسهم شهرداري رشت در سال  

سماند استان نقش بسزایی در جذب اعتبارات دولتی داشته است اقدام نماید پس از طرح در جلسه مشترك اینکه سازمان مدیریت پ 
از کمیسیون  12/7/96مورخ   گزارش  اخذ  و  شورا  حقوقی  و  بودجه  و  برنامه  و  شهري  خدمات  و  زیست  محیط  بهداشت،  هاي 

رأيکمیسیون اخذ  و  نظر  تبادل  و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه  در  مذکور  مبلغ    هاي  پرداخت  با  شهرداري  پیشنهاد  با 
خدمات شهري بودجه   41701ریال بابت قدرالسهم شهرداري رشت به سازمان مدیریت پسماند و از ردیف اعتباري  500/ 000/000

 سالجاري صرفاً در قالب کمک شهرداري به سازمان مذکور به اتفاق آرا موافقت گردید.
 دستور دوم:

  دبیرخانه  در   25/5/96  مورخ  1085  شماره   به  شده   ثبت  5/96/ 5  مورخ  96-2176  -ف   ر   ش  ارهشم  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر دارد به   20/6/96شورا اعلام وصول شده در هشتمین جلسه مورخ  

نفر   28نفر رانندگان استیجاري و    78شهرداري رشت، به تعداد  پاس زحمات نیروهاي خدماتی شرکتی و رانندگان طرف قرارداد با  
 ریال   000/000/318ریال جمعاً به مبلغ    000/000/3نیروهاي خدماتی شرکتی نسبت به پرداخت کارت هدیه ماه رمضان به مبلغ  

اعتباري  از محل  و   سالجاري  خدمات شهري  41702کد  تشویقی)    بودجه  هاي  پرداخت  و  با(هدایا  قرارداد    و همچنین  به  توجه 
نورتابان  26/12/95مورخ    269149شماره   و شرکت  مابین شهرداري  تا ساعات  فی  نیروهاي خدماتی  اکثریت  آنجایی که  از  نوین 

درصد قرارداد در قالب افزایش ساعات کاري   25پایانی روز، در اداره مشغول به انجام کار می باشند در نظر دارد نسبت به افزایش  
  " هزینه واگذاري خدمات اداري و شهري "تحت عنوان    20511تی(بدون افزایش تعداد نفرات) و از محل کد اعتباري  نیروهاي خدما

کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش از    7/96/ 19پس از طرح در جلسه مورخ    اقدام نماید  در بودجه سالجاري
 نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید.  کمیسیون مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل

 دستور سوم:

شماره  3 به  رشت  شهرستان  فرمانداري  نامه  شماره  23/7/96مورخ  5154/1/96/8029ـ  به  شده  در   24/7/96مورخ    1689ثبت 
به  اعتراض  درخصوص  شورا  شوراي    5و    4،  2بندهاي    دبیرخانه  عادي  جلسه  یازدهمین  مورخ  صورتجلسه  رشت  شهر  اسلامی 

 به شرح:  10/7/96
ریال مربوطه به جریمه تخلفات ساختمانی آقاي علی حسن  198/ 800/734مصوبات آن شورا با موضوع ((هبه مبلغ    2ـ پیرامون بند  

 فرجی)): هبه و پرداخت قسمتی از جرایم تخلفات ساختمانی به متخلف مغایر هدف مقنن (کیفر دادن فرد متخلف، پیشگیري از 
وقوع تخلف توسط همان فرد و سایرین و اصلاح متخلف) بوده و به جهت اشاعه و تشدید فرهنگ تخلفات ساختمانی به صلاح نمی  

 باشد. 
بند   پیرامون  بند    4ـ  استناد  به  رشت)):  شهر  اسلامی  شوراي  داخلی  ((چارت  موضوع  با  شورا  آن  قانون   88ماده    9مصوبات  

آیین نامه تشکیلاتی کارکنان   2) و به موجب بند (خ) ماده 20/6/96انتخابات شوراهاي اسلامی کشور (اصلاحی تشکیلات، وظایف و 
(شماره   کشور  اسلامی  شوراهاي  ردیف14/2/1389تاریخ    32555/30905دبیرخانه  شهرهاي  )سقف  اسلامی  شوراي  شغلی  هاي 

ها تعیین می شود بنابراین با عنایت به  تأیید شوراي عالی استان) ردیف با  10پانصدهزار نفر جمعیت تا یک میلیون نفر جمعیت (
 هاي شغلی نمودار سازمانی شوراي مذکور افزایش ردیف

قانونی نمی لذا مصوبه مذکور داراي وجاهت  یاد شده،  نامه  آیین  از  به اصلاح چارت داخلی آن  خارج  باشد و مقتضی است نسبت 
 نمایند. شوراي محترم اقدام لازم معمول 
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اندازي مجدد مرکز پژوهش هاي شوراي اسلامی شهر رشت)): به استناد ماده    5ـ پیرامون بند   مصوبات آن شورا با موضوع ((راه 

587  ) بند  نمودن  لحاظ  با  همچنین  و  باشد  دارا  حقوقی  تا شخصیت  نیست  بلدي  مؤسسات  جزء  مذکور  مرکز  تجارت،  )  7قانون 
ا  80ماده و  استنباط نمی  20/6/96نتخابات شوراهاي اسلامی کشور (اصلاحی  قانون تشکیلات، وظایف  )تشکیل موسسه تحقیقاتی 

باشد، در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق مقرر گردید شود، لذا مصوبه مذکور داراي وجاهت قانونی نمی
 اعلام گردد؛ 

ریال مربوطه به جریمه تخلفات ساختمانی آقاي علی حسن 734/198/ 800به مبلغ شورا با موضوع ه 10/7/96مصوبه مورخ  2ـ در خصوص بند  

باتوجه به وضعیت جسمی آقاي فرجی ،که نابینا هستند و در تنگناي شدید مالی قرار دارد، پرداخت مبلغ مزبور تحت عنوان   فرجی:
هزینه کرد ماده فوق مصوب شده است ؛ که    خدمات شهري بودجه شهرداري رشت و برابر دستورالعمل نحوه  17هبه، از محل ماده  

منع قانونی ندارد. ضمن اینکه باتوجه به بخش انتهایی مصوبه ، پرداخت هبه مشروط به تقسیط بدهی شده و جنبه کیفري جریمه  
 نیز حفظ گردیده است. 

بند   تفصیلی شوراي اسلامی شهر رشت:  10/7/96مصوبه مورخ    4ـ در خصوص  با موضوع چارت  اداره   10اد  تعد  شورا  ردیف شغلی براي 
از طریق  ارتقاء ردیف هاي شغلی شوراي اسلامی شهر رشت  پیگیري  باشد؛ فلذا ضمن  کافی نمی  یقیناً  استان  شوراي شهر مرکز 

 ردیف، اصلاح و مصوب گردید که به پیوست تقدیم می گردد.  10شوراي عالی استانها، چارت داخلی شورا با 
بند   مورخ  5ـ در خصوص  پژوهش شورا  10/7/96مصوبه  مرکز  مجدد  اندازي  راه  موضوع  با  ماده    :شورا  قانون تجارت صرفاً    586باستناد 

نامشروع است نمی یا  عمومی  انتظامات  با  آنها مخالف  را که مقاصد  نیز تکلیف   587و ماده    توان ثبت کردمؤسسات و تشکیلاتی 
را مشخص نموده است و مفهو بلدي  اندازي سایر موسسات  موسسات و تشکیلات دولتی و  راه  بر منع تاسیس و  م مخالفی مبنی 

)  20/6/1396قانون تشکیلات، وظایف و اختیارات شوراهاي اسلامی (اصلاحی    80ماده    7ندارد. ضمن اینکه موارد مندرج در بند  
اندازي نهادها و موسسات مورد نیاز در راستاي مدیریت اقدام و راه  امکان  از طریق    جنبه حصري نداشته و صرفاً  بهینه شهري را 

شوراها مجاز شمرده است. ضمن اینکه در بسیاري از شهرها از جمله تهران،اصفهان و مشهد این نهاد زیر مجموعه شوراي اسلامی 
 شهر تشکیل شده است.  

 دستور چهارم: 

در دبیرخانه شورا    22/3/96مورخ    539ثبت شده به شماره    96/ 17/2مورخ  1396_400_ـ لایحه شهرداري رشت به شماره ش ر  4
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري رشت در    28/3/96اعلام وصول شده در یکصدو و نود و سومین جلسه مورخ  

پیاده راه فرهنگی در میدان شهرداري،    110راستاي اجراي ماده اینکه در محدوده  قانون شهرداري ها  در نظر دارد با عنایت به 
با وضع جدارهبناها و ساختمان نامناسب  پاکیزگی و  هاي  پاکی و  اند که منافی  اطراف میدان قرار گرفته  با هویت  تاریخی و  هاي 

باشد و به جهت حفظ هماهنگی و یکپارچگی و نظام بخشیدن به وضعیت کالبدي و  زیبایی شهر و برخلاف موازین شهرسازي می
بودجه   96سال    350100009ازي بافت مذکور، از ردیف بودجه اي  ها نیازمند بهسازي و مرمت می باشد جهت نماسظاهري آن

«مطالعه و اجراي زیباسازي جداره شهري در بافت پیاده راه  سازمان سیما، منظر و فضاي سبز شهري شهرداري رشت، تحت عنوان  
توسعه شهري و برنامه کمیسیون هاي عمران و    16/7/96پس از طرح در جلسه مشترك مورخ    اقدام نماید  ، بدین منظورفرهنگی»

نظر  هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلوبودجه و حقوقی و حمل و نقل و ترافیک شورا و اخذ گزارش از کمیسیون
و در    "ساختمان نیروي انتظامی"و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري براي یکی از ساختمانهاي محدوده پیاده راه فرهنگی و در اولویت

طرح جامع سیما و منظر   "م توافق نامه هاي قانونی لازم، به اتفاق آرا موافقت گردید و مقرر شد کارگروهی تحت عنوانصورت انجا
 متشکل از افراد زیر بدین منظور تشکیل گردد؛ "و شناسایی و حفظ آثار تاریخی فرهنگی و میراثی شهر رشت

 هاي پنج گانه شوراي اسلامی شهر رشت.ـ رؤساي کمیسیون
 اي احمد رمضانپور(عضو شوراي اسلامی شهر رشت).ـ آق
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 ـ نماینده سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري استان گیلان. 

 ـ معاونت شهرسازي و معماري شهرداري رشت.
 ـ نماینده سازمان مدیریت و برنامه ریزي.

 ـ نماینده اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی. 
 ن استان گیلان.ـ نماینده نظام مهندسی ساختما

 دستور پنجم: 

ثبت شده    29/5/96/پ مورخ  2679/132/3ـ نامه معاون محترم تحقیقات و فناوري دانشگاه علوم پزشکی استان گیلان به شماره  5
ي در دبیرخانه شورا مبنی بر معرفی نماینده شوراي اسلامی شهر رشت جهت عضویت در کمیته   24/7/96مورخ    1692به شماره  

یین الویت هاي تحقیقاتی در جلسه مطرح و پس و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق آرا مقرر گردید؛ سرکار خانم فاطمه راهبردي تع
 شیــرزاد بدین منظور معرفی گردند. 

 دستور ششم: 

در دبیرخانه    24/7/96مورخ    1695ثبت شده به شماره    19/7/96مورخ    1396ـ  143003ـ نامه شهرداري رشت به شماره  ش رـ6
کل کشور که   1395) قانون اصلاح قانون بودجه سال  36) تبصره (3شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت در راستاي اجراي ردیف (

به عنوان رد دیون از دستگاه هاي دولتی گردیده است   7ریال اسناد خزانه از نوع سخاب    000/000/199/138مؤفق به أخذ مبلغ  
هاي ضروري و همچنین به منظور برون رفت از بحران مالی  د منابع مالی جهت پرداخت بدهیحالیه در نظر دارد با توجه به کمبو

 % 1(  %7با توجه به نرخ تنزیل پیشنهادي به میزان    28/12/97حاکم بر این سیستم، نسبت به فروش اوراق دریافتی با سررسید  
ریزي لازم و با عنایت به برنامه، با قرارداد منعقده  مزبوربه نام شرکت مددرسان)پیش از موعد مقرر در سازمان    %6براي فرابورس و  

 جهت هزینه کرد عواید حاصل از فروش اسناد خزانه در راستاي پرداخت:
 الف ـ هزینه هاي معوق پرسنلی  

 ب ـ هزینه هاي بهسازي و نگهداشت شهر اعم از آسفالت و ... 
اسناد خزانه،   باج ـ خرید، نگهداري و تجهیز ماشین آلات عمرانی و خدمات شهري، جهت فروش  توافق  شرکت مددرسان    برابر 

هزینه تنزیل پس از واریز وجه به حساب شهرداري، اقدام نماید در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي با پیشنهاد  
 . شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید

سپس  غیبت    ـ  به  توجه  مورخ  با  درجلسه  شکریه  محمد  الدین  جلال  تبصره  10/7/96آقاي  برابر  رشت،  شهر  اسلامی    2شوراي 
آقاي جلال الدین محمد  شان مورد بررسی قرار گرفت که پس از ارایه توضیحات  نامه داخلی شوراي اسلامی شهر غیبتآیین  16ماده

 خیص داده شد. شان موجه تشبه اتفاق آرا غیبتشکریه 
 تشکیل گردد.  16در پایان مقرر گردید؛ جلسه فوق العاده شــورا روز دوشنبه رأس ساعت 

 با ذکر صلوات پایان یافت.  21جلسه رأس ساعت 
 

حامد   –جلال الدین محمد شکریه  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –حجت جذب  –اسماعیل حاجی پور   حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –عبدالهی  
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی :

از شهرداري مجوز اخذ   67موافقت با لایحه شهرداري درخصوص جابجایی دکه آقاي محمد حسین کوششی با توجه به اینکه ایشان در سال   -
 نموده بودند ، بااخذ تعهد و به صورت موقت تا زمان آماده شدن طرح جامع ساماندهی دکه هاي سطح شهر .  

 ه خانم مهین فرجندي کارمند بازنشسته فرمانداري . بررسی لایحه شهرداري درخصوص پرداخت کمک مالی ب -
بررسی نامه شناسایی و معرفی یک بناي میراثی براي خرید و تغییر کاربري آن از سوي شوراي شهر و مقرر گردید به کارگروه شناسایی و  -

 حفاظت از لکه هاي تاریخی ، فرهنگی و میراثی شهر رشت ارجاع گردد . 
ص پرداخت کمک هزینه اعزام بازیکنان منتخب تیم ملی موي تاي بانوان مسابقات برون مرزي با توجه به  بررسی لایحه شهرداري درخصو -

ه و  اینکه مدارك کافی در پرونده موجود نمی باشد مقرر گردید تا گزارشی درباره سفر آن تیم و مسابقات برگزار شده تهیه و به کمیسیون برنام
 بودجه و حقوقی شورا ارائه گردد . 

سی لایحه شهرداري درخصوص تامین هزینه هاي حضور آقاي سید مهدي فرقانی داور بین المللی موي تاي در رقابت هاي جهانی جوانان  برر -
به   و  تهیه  شده  برگزار  مسابقات  و  ایشان  سفر  درباره  گزارشی  تا  گردید  مقرر  باشد  نمی  موجود  پرونده  در  کافی  مدارك  که  این  به  توجه  با 

 بودجه و حقوقی شورا ارائه گردد . کمیسیون برنامه و 
ثبتی   - پلاك  ابتیاع  مجوز  صدور  خصوص  در  شهرداري  ي  لایحه  اصلی    20340بررسی  شماره   4بخش    14سنگ  نامه  به  توجه  با  رشت 

 شهرداري مبنی بر عودت لایحه مذکور مقرر گردید لایحه به شهرداري عودت گردد . 13/8/96/ش مورخ 1833/96
 رخصوص واگذاري وصول مطالبات شهرداري به دفاتر کارگزاري و مقرر شد لایحه به شهرداري عودت گردد . بررسی لایحه شهرداري د -
به شهرداري  - به روش مشارکتی و مقرر شد لایحه  برداري شهر هوشمند  بهره  بررسی لایحه شهرداري درخصوص واگذاري پروژه ساخت و 

 عودت گردد . 
 

 و عمران: مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون توسعه
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص پرداخت غرامت وراث مرحوم داودي .  -
 بررسی لایحه شهرداري درخصوص جایزه تشویقی در بخش سرمایه گذاري و ساخت و ساز .  -
 بحث و بررسی درخصوص ساخت و ساز بر روي املاك نسقی و ....  -
 بحث و بررسی درخصوص کیفیت آسفالت  و روکش معابر شهري .  -

 

 ترین مباحث طرح شده در کمیسیون بهداشت ، محیط زیست و خدمات شهري : مهم
 . جهت کاهش مشکلات و معضلات در سراوان یمتول يدستگاه ها  لانیبا حضور استاندار گ  ینشست تخصص يبرگزار -
 . درخصوص بحث زباله سوز یجذب اعتبارات دولت يریگیپ -
 قرار گرفت. بیموافقت شد و مورد تصو ییمرتضا لیاسماع يدکه آقا ییباجابجا -
 قرار گرفت.  بیموافقت شد و مورد تصو یکوشش  نیمحمد حس يدکه آقا ییباجابجا -
 .  در معابرسطح شهر و محلات یرشت درخصوص سد معبر مصالح ساختمان يالزام شهردار -
از عضو  ياستعفا  رشیپذ - اسماع  ونیس یدر کم  تیحجت جذب  انتخاب  و  عنوان عضو جد  یحاج  لیبهداشت  به  را  ونیسیکم  نیا  دیپور   يبا 

 . ونیسیکم ياعضا
 .  سطح خدمات به شهروندان يارتقا  يرشت و تلاش برا يدر خدنات ارائه شده شهردار يکار ياز مواز زیپره -
 .  30/15ها ساعت کشنبهی بهداشت از روز شنبه به  ونیسیجلسات کم يساعت و روز برگزار رییتغ -
 .  محلات شهر رشت ياز سرا  یکیسلامت در  يسرا جادیا -
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 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون فرهنگی و اجتماعی : 

 .  1401عملیاتی شهر و شهرداري رشت  –موافقت با طرح الزام شهرداري رشت به تهیه برنامه راهبردي  -
 باشگاه داماش گیلان .  ازمالی  حمایتموافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص  -
 موافقت با لایحه پیشنهدي شهرداري درخصوص حمایت مالی از باشگاه سپیدرود . -
 بررسی گزارش روابط عمومی شوراي اسلامی شهر رشت .  -

 

  مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون حمل و نقل و ترافیک: 
دستگاه اتوبوس فرسوده که پس  120ارائه گزارش مدیرعامل سازمان حمل و نقل و بار و مسافر شهرداري رشت پیرامون تعیین تکلیف بازسازي  -

 از بحث و بررسی مقررهاي به شرح زیر داشت ؛ 
 تشکیل کارگروه اجرائی براي عابریار به اتفاق راهور استان . -1
 ترل ترافیک .تشکیل کارگروه راه اندازي مرکز کن-2
 بازدید و راه اندازي پارك پلیس براي آموزي فرهنگ ترافیک . -3
 اصلاح و یا ایجاد هرگونه سرعت گیر از طرف مناطق و سازمان عمران شهرداري باید با مصوبه کارگروه ترافیک انجام بگیرد . -4
 اونت محترم حمل و نقل و ترافیک شهرداري . بازخوانی طرح جامع ترافیک شهرداري در یک جلسه کمیسیون ترافیک با حضور مع-5
 درخصوص آموزش فرهنگ ترافیک در مدارس .  2و1آموزش و پرورش و مدیران نواحی دعوت از مدیرکل محترم -6

بررسی نامه رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت پیرامون موضوع ؛ لزوم بازبینی و تکمیل پروژه ي بی آر تی شهر رشت و مسیرهاي آن و   -
نین انجام مطالعات جامع تر براي اجراي پروژه و کنترل ترافیک که پس از بحث و تبادل نظر مقرر گردید بدین منظور کارگروه بازنگري  همچ

 خط ویژه و پیاده راه فرهنگی تشکیل گردد ؛
یون ، سرهنگ محمدرضا *دکتررضا رسولی نایب رئیس کمیسیون ، آقاي حاجی پور رئیس کمیسیون  ، جلال الدین محمد شکریه عضو کمیس

محمدي مشاور ، رئیس راهور استان سرهنگ منوچهر ملک راه مشاور ، سرهنگ یداله حسینی مشاور ، دکتر برگ گل مشاور ، پرفسور عربانی  
 مشاور ، دکتر علی مبصر مشاور ، مهندس جمشیدپور (معاونت حمل و نقل و امور زیربنایی) . 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 

 
۷۹ 

 

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  شماره :

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  تاریـخ :

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  پیوست:

 

 

 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
 
 

 96آبان    –  گانه شوراهاي پنجعملکرد کمیسیونآمار 

 بررسی شده هايتعداد نامه تعداد جلسات کمیسیون
تعداد نامه هاي طرح شده  

 در صحن شورا

 6 8 3 و حقوقی  برنامه و بودجه

 2 2 3 و خدمات شهري محیط زیست،بهداشت

 1 2 6 توسعه و عمران 

 1 2 3 حمل و نقل و ترافیک

 1 3 3 اجتماعی فرهنگی و 

 - - - تلفیق 

 
 

 دبیرخانه شورا

 فقره   159 هاي وارده: تعداد نامه

  وبودجهبرنامه

 و حقوقی 

 ، بهداشت
محیط زیست و  

 خدمات شهري 
 و عمران توسعه

حمل و نقل و  

 ترافیک 

و فرهنگی

 اجتماعی
 متفرقه تلفیق 

10 2 7 1 9 - 130 

 فقره    225تعداد نامه هاي صادره:  

 
 جلسات رسمی شورا

 جلسه   3  تعداد جلسات: 

     16 تعداد مصوبات:

  و بودجهبرنامه

 و حقوقی 

 بهداشت، 
محیط زیست و  

 خدمات شهري 

و  توسعه 

 عمران

حمل و نقل و  

 ترافیک 

و فرهنگی

 اجتماعی
 متفرقه تلفیق 

5 1 3 - 2 - 5 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
   :  1396ماه   آباناهم مصوبات شورا در                

سال    يبرا  الیر2/ 500به مبلغ    ال،یر1/ 750از مبلغ    ياتوبوس درون شهر  ت ی بل  يتعرفه بها  شیبا افزا  يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ
96. 

  ابانیقسم واقع در خ ریبش  يوراث مرحومه هما ی ملک 3973 یدر خصوص تملک ششدانگ پلاك ثبت  ي شهردار  حهیموافقت با لا  ـ
مبلغ    قیلا  دیزاهدان کوچه شه  رانیخم  يآزادگان کو  به  اعتبار  الیر  610/ 000/ 000برحق  از محل کد  تحت    3010202019  يو 

  باًیملک مذکور تقر  نکهیبا توجه به ا  ،يبودجه سالجار  ی) عمرانی ن یعقب نش  است یدر سطح شهر(بابت س  رهایمس  ریعنوان تملک سا
 موجب انسداد کوچه شده است. 

و از محل    یازگم  پور¬یحسن  یعل  يبه آقا  یریال کمک مال  000/50/ 000درخصوص پرداخت مبلغ    يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ
 . يبودجه سالجـار  يخدمات شهر 41701 فیرد
  ف یو  از محل رد  ا نی¬یرضا تق ـ  يبه آقا  یریال کمک مال  000/000/50درخصوص پرداخت مبلغ    يشهردار  حهیموافقت با لا   ـ

 . يبودجه سالجـار  يخدمات شهر 41701
محترم    يبا نظر اعضا  17رشت. و مقرر شد؛ ضوابط ماده    يبودجه شهردار  17و    16کرد مواد    نهی دستورالعمل نحوه هز"  ب یتصو    ـ

 شورا اعمال گردد. 
واقع در بلوار    یبه مکان  ریالغد  دانیم  انیدیواقع در حم  یدکه مطبوعات  کبابی  یدرخصوص جابجائ   ي شهردار  حهیموافقت با لا   ـ

 . ییمرتضا لی اسماع يقائم مربوط به آقا مارستانیجنب ب يافتخار
واقع   یجنب پل چمارسرا به مکان یطالقان ابانیواقع در خ  يپز ي دکه چا کبابی یدرخصوص جابجائ يشهردار حهیموافقت با لا  ـ

 .یکوشش  نیمحمد حس  يمربوط به آقا یگمنام، جنب کوچه ساع يشهدا دانیم ،يافتخار دیدر بلوار شه
 . "تبصره 4ماده و  7مشتمل بر مقدمه،  "1401رشت  يشهر و شهردار یاتیـ عمل  يبرنامه راهبرد هیطرح الزام آور ته"ب یتصو   ـ
و    ست یز  طیبهداشت، مح  ونیس ی در کم  ت یشهر رشت از عضو   یاسلام  يجذب عضو  شوراحجت    يآقا  يموافقت با استعفا   ـ

 مذکور.  ونیسیدر کم  ت ی پور جهت عضو  یحاج ل یاسماع  يشهر رشت و انتخاب آقا یاسلام يشورا  يخدمات شهر
) قانون اصلاح  36) تبصره (3(  فیرد  يمربوط به اجرا  یافتیرشت در خصوص فروش اوراق در  يشهردار  شنهادیموافقت با پ   ـ

 کل کشور  برابر توافق نامه با شرکت مددرسان.   1395قانون بودجه سال 
شهر رشت به منظور حضور در شهر    یاسلام  يشورا  ينفر از اعضا  کی  یرشت در خصوص معرف  يشهردار  شنهادیپ  یبررس   ـ

 . هیآنتپ ترک  یقاض
) قانون اصلاح  36) تبصره (3(  فیرد  يمربوط به اجرا  یافتیرشت در خصوص فروش اوراق در  يشهردار  شنهادیموافقت با پ   ـ

 کل کشور  برابر قرارداد منعقده و...   1395قانون بودجه سال 
شهر رشت به منظور حضور در   یاسلام  يمحترم شورا  ينفر از اعضا  کی  یرشت در خصوص معرف  يشهردار  شنهادیپ  یبررس   ـ

 . هیآنتپ ترک یشهر قاض
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
   :  1396ماه  آبانصورتجلسات شورا در               

 
 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 فاطمه شیرزاد  سیزدهمین  8/8/96 16:40شنبه    ساعت:روز:دو عادي
 به نام خدا 

شماره   دعوتنامه  جلسه 6/8/96مورخ    1785براساس  سیزدهمین  شهر  ،  اسـلامی  شوراي  شوراي(عادي)  ساختمان  محل  در  به  اسلامی    رشت  رشت  شهر 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  ریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : دستور جلسه
 شهري. درون  اتوبوس بلیت بهاي  افزایش تعرفهدر خصوص  صدور مجوز  4/7/96 مورخ 96-3111 -ف ر ش شماره به  رشت شهرداري   ـ بررسی لایحه

ملکی وراث مرحومه هماي   3973در خصوص تملک ششدانگ پلاك ثبتی    26/6/96  مورخ   96ـ  2233  _ف    ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

تحت عنوان تملک سایر مسیرها در    3010202019بشیر قسم واقع در خیابان آزادگان کوي خمیران زاهدان کوچه شهید لایق برحق و از محل کد اعتباري  

 سطح شهر(بابت سیاست عقب نشینی) عمرانی بودجه سالجاري.

لایحه بررسی  ـ  ر  ش  شماره  به  رشت   شهرداري  ـ  مبلغ    4/7/96  مورخ  96ـ2604  ف  پرداخت  کمک  000/000/50درخصوص    علی  آقاي  به  مالی  ریال 

 شهري بودجه سالجـاري. خدمات  41701پور ازگمی و از محل ردیف حسنی

نیا  آقاي رضا تقـی  به  مالی  کمک  ریال  000/000/50درخصوص پرداخت مبلغ    4/7/96  مورخ  96-3084  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

 خدمات شهري بودجه سالجـاري.  41701و  از محل ردیف 

  شهرداري   بودجه  17  و  16  مواد  کرد  هزینه  نحوه  دستورالعمل "در خصوص    10/7/96  مورخ  96-3091  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

 رشت.

درخصوص جابجائی یکباب دکه مطبوعاتی واقع در حمیدیان میدان الغدیر   19/6/96  مورخ   96-121184  -  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

 آقاي اسماعیل مرتضایی. به مکانی واقع در بلوار افتخاري جنب بیمارستان قائم مربوط به

درخصوص جابجائی یکباب دکه چاي پزي واقع در خیابان طالقانی جنب پل  3/7/96مورخ  1396-132169 -ش ر  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

 ی.چمارسرا به مکانی واقع در بلوار شهید افتخاري، میدان شهداي گمنام، جنب کوچه ساعی مربوط به آقاي محمد حسین کوشش

 

 نطق قبل از دستور منشی شورا:
در ابتداي جلسه، سرکار خانم فاطمه شیرزاد منشی محترم شوراي اسلامی شهر رشت، ضمن عرض سلام، با اشاره به مشکلات سراوان            

اظهار کردند: وضعیت سراوان بسیار وخیم است. با حضور اعضاي محترم شورا و بازدیدي که کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري  
دف مرکز  از  زند.  شورا  می  آسیب  محدوده  این  ساکنان  سلامت  به  ها  مگس  هجوم  اما  گردید  بررسی  زمین  رانش  داشت،محل  سراوان  ن 

ها به مرکز دفن سراوان منتقل شوند ولی  خوشبختانه با قول هاي مسئولان و به ویژه فرماندار محترم، بار دیگر مردم سراوان اجازه دادند تا زباله
 شده تا هرچه سریعتر شاهد رفع معضل سراوان باشیم.  باید وعده هاي مسئولان محقق

سرکار خانم فاطمه شیرزاد تأکید کردند: در کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا و مدیریت شهرداري همواره حل معضل  
 هاي کاري بوده است و باید تلاش کنیم تا تصفیه خانه سراوان احداث گردد. سراوان در اولویت

آموزي را تبریک گفتند و یاد و خاطره شهید حسین فهمیده را گرامی داشته و تاکید کردند: اگر  رم شورا همچنین هفته بسیج دانشعضو محت
و  رشادت هاي شهدا نبود، امروز ما مسئولان نمی توانستیم به این صندلی ها تکیه زده و به مردم خدمت نماییم و امیدواریم طبق وعده آموزش  

 مربوط به شهید فهمیده بود،دوباره به کتب درسی باز گردد.  پرورش درسی که
م سرکار خانم فاطمه شیرزاد، نائب رئیس محترم کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا، به تیم کاراته استان نیز تبریک گفتند و ابراز کردند: تی

ر ورزشکاران عزیز باعث افتخار ایران شده و با اخلاق مداري در  اعزامی به اسپانیا به ویژه تیم بانوان نیز مقام کسب کردند. امیدواریم بار دیگ
 زندگی خود، و با تأسی به زندگی ائمه معصومین بتوانند افتخارات بیشتري را براي کشور کسب نمایند. 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 نطق پیش از دستور ناطق اول:

ها در انعکاس اخبار  از دستور جلسه، از رسانهجناب آقاي رضا رسولی رئیس محترم کمیسیون توسعه و عمران شهري شورا نیز در نطق پیش  
 شورا تقدیر کردند و گفتند: انعکاس اخبار درست و شفاف شوراي شهر می تواند به اعضاي محترم شورا در حل مسایل کمک کند.

بحران را حل نماییم. در رئیس محترم کمیسیون توسعه و عمران شهري شورا، با اشاره به معضل سراوان تأکید کردند: باید هرچه زودتر  این  
جلسه مشترك کمیسیون توسعه و عمران شهري و بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا که با حضور مدیر پسماند استان و شهرداري  

 و معاون عمرانی و تمامی عوامل دخیل در لندفیل سراوان برگزار گردید تصمیم گرفته شد هرچه سریعتر بحران سراوان رفع گردد. 
ن ابراز کردند: هرچند بحران را پشت سر گذاشته ایم، ولی شمارش معکوس آغاز شده و هر چه سریعتر باید به نیاز مردم سراوان پاسخ  ایشا

جود  دهیم و راه حل عاجلی براي مدفن سراوان پیدا کنیم. تا زمانی که مشاور راه حل نهایی را براي مشکل سراوان با توجه به شرایط جدید به و
انش زمین ارایه دهد، باید این بهسازي را تسریع نماییم و در کوتاه مدت مشکل سراوان تا حدودي حل شود زیرا قرارداد پیمانکار هم  آمده و ر

 تمام شده و رانش زمین هم باعث شده به لحاظ تصاعد گاز متان، بو و حشرات مشکلات مضاعف شده که باید زودتر حل گردد.
 رم شورا خواستند تا ضمن ارسال مکتوبه اي به شهردار محترم خواستار تسریع در حل معضل سروان گردد. جناب آقاي رسولی از ریاست محت

از تعامل اعضاي شوراي پنجم در حل معضلات تصریح کردند: تفاوت در دیدگاه ابراز خرسندي  انجام وظایف شورا  ایشان ضمن  ها، خللی در 
 خوبی حرکت کنیم.ایجاد نمی کند و موجب می شود بتوانیم در مسیر  

رئیس محترم کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به کارگروه تخصصی عمران تصریح کردند: به  
 زودي کمیته هاي تخصصی عمران هم تشکیل شده و امیدواریم بتوانیم در جلسات شورا از نظرات مشورتی آنان بهره مند شویم.

میلیارد تومانی شهرداري که در رسانه ها و از سوي شهردار هم  اعلام شده،  به نظر می رسد واقعی   730ابراز کردند: بدهی  ایشان همچنین  
نیست و این رقم مجموع بدهی و تعهد است و لازم است شهردار محترم در این زمینه شفاف گزارش دهد و حق شهروندان است که در این  

 ند. زمینه اطلاع درستی داشته باش
و  عضو محترم شورا تأکید کردند: قراردادهایی بسته شده ولی هنوز پرداختی به پیمانکاران صورت نگرفته است بنابراین، باید از بدهی واقعی  

هیم  کند و باید با یک نگاه واقع بینانه به مسیر توسعه رشت ادامه دصورت وضعیت جدا شود. اشاعه این مبحث جو ناامیدي و بدبینی را القا می
 بندي ادامه دهیم.بندي کرده و با اولویتها را الویتحتی اگر این بحران را هم داشته باشیم، باید پروژه

  آقاي رسولی افزودند: قرار است کارگروهی در همین زمینه در شهرداري تشکیل شود تا پروژه هاي نیمه تمام و اولویت دار در بودجه سال آتی 
ع جدید و فوري براي شهرداري، باید همین منابع محدود را هم بهتر مدیریت نماییم.  باید یک سري برنامه  دیده شود. ضمن دیده شدن مناب

هاي زودبازده انجام دهیم و پیشنهاد می دهم در گام نخست، باغ محتشم و شهربازي قدس را از وضعیت کنونی خارج نماییم. شهربازي از نظر  
امکان ایجاد شهربازي هم در یک باغ میراثی با درختان بلند وجود ندارد. بنابراین شهرداري باید  جانمایی و فضاي مناسب شهربازي نیست و  

 برنامه خود را براي برگرداندن این باغ به وضعیت مناسب و احیاي باغ میراثی  ارایه دهد.
طرح با  مردم،  از  خواهی  مشارکت  و  اجتماعی  اعتماد  بازگرداندن  گفتند:  همچنین  رسولی  و  هاآقاي  ماست  وظایف  از  بخشی  زودبازده  ي 

بازگرداندن باغ تاریخی  محتشم رشت به شکل گذشته بخشی از مطالبات شهروندان است. اکنون شهربازي گورستان ضایعات شهربازي قبلی  
نهاد می شود در  شده است و انتظار داریم شهرداري برنامه خود را در این خصوص ارایه دهد. شهربازي می باید در فضاي خارج شهر و پیش

 مسکن مهر ایجاد گردد. باید یک پروژه زودبازده داشته باشیم تا فضاي نشاط و امید و تحرك را به شهروندان بازگردانیم. 
 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

گفتند: مردم از شوراي پنجم  سپس جناب آقاي اسماعیل حاجی پور، عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت، نیز در نطق پیش از دستور جلسه  
اي دارند شوراي چهارم با تمام فراز و فرودها انصافا خوب کار کرد. ایرادهایی هم داشت. شوراي پنجم می باید این ایرادها را رفع  انتظار ویژه 

 کنند.  کند. این نقش را باید رئیس محترم شورا ایفا نماید و دیگر اعضاي محترم شورا نیز باید به رئیس شورا کمک  
عضو محترم شورا تأکید کردند: انتظار مردم از شوراي پنجم به مراتب بیشتر است و این انتظار محقق نمی شود مگر اینکه فضاي دوستی بین  

ت  اعضا ایجاد گردد. اگر به دنبال مچ گیري باشیم از اصل باز می مانیم بنابراین همه اعضاي محترم شورا باید در کنار هم و براي مردم خدم 
 نمایند. 

است  ایشان ابراز کردند: رئیس محترم شورا وظیفه دارد پدرانه رفتار کند اما به برخی از عملکردهاي رئیس شورا انتقادهایی وارد است و لازم  
 این نواقص با مشورت  دیگر اعضاي محترم شورا رفع گردد. 

 هاي ما حفظ شوند. ند و باید به یکدیگر کمک کنیم تا سرمایهجناب آقاي حاجی پورتصریح کردند: مدیران جوان سرمایه هاي این شهر هست
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نفر مشاور قبلی مشخص نشده و باز شاهد ورود مشاوران جدید هستیم. در   23ایشان در بخش دیگري از سخنان خود گفتند: هنوز وضعیت  

ست این مشاوران چه کار می کنند. من مخالف کار  ایم و معلوم هم نینفر مشاور گرفته 23شرایطی که پرسنل دو ماه حقوق نگرفته اند، بیش از 
 خبر هستند.کردن جوانها در این مجموعه نیستم. اما دیگر اعضاي شورا از وجود مشاوران بی

-میلیارد تومان حق 5سال است که  4و ترافیک شورا همچنین گفتند:در محل احداث مرکز کنترل ترافیک،رئیس محترم کمیسیون حمل و نقل
اندازي شود. فرهنگ با اعمال قانون باید تجمیع  رشت هرچه زودتر راهترافیکخورد و کمیسیون ترافیک مصر است مرکز کنترلی الناس، خاك م

 شود تا بتوانیم معضل ترافیک این شهر را رفع نماییم.
عوارض گرفتی مردم  از  اعمال شود. ذره ذره  قانون  از مجراي  باید  ترافیک  رفع معضل  تأکید کردند:  مرکز کنترل  ایشان  تا  و هزینه کردیم  م 

ترافیک راه اندازي شود و اقدام هاي خوبی براي نصب سرور صورت گرفته است اما  فاواي شهرداري کارشکنی کرده و می گوید این سرور باید  
باید با فاواي نیروي    با تأیید من نصب شود. به شهردار هم تاکید کردم که نباید تاخیر در نصب سرور صورت گیرد. و نظارت در نصب سرور

از ریاست محترم شورا می خواهم موضوع را بررسی کرده و دستور دهد هرچه زودتر این کارشکنی رفع  انتظامی صورت گرفته و تأیید شود. 
 گردد.

ا دارد تشکر  میلیون تومان اعتبار براي مرکز کنترل ترافیک تصویب کردند و ج  350پور همچنین گفتند: فرمانداري رشت  جناب آقاي حاجی
 نماییم.  

 نطق پیش از دستور ناطق سوم:
د من  در ادامه جناب آقاي احمد رمضانپور عضو محترم شورا، نیز در نطق پیش از دستور جلسه گفتند: بنده با امید به این شورا ورود کردم و امی

مدیریت شهري است. اما متاسفانه این روزها حال و    این بود با وحدت بتوانیم معضلات شهر را رفع نماییم. بخشی از این معضلات، مربوط به
 هواي شهرداري و شهر رشت خوش نیست.

عضو محترم شورا با اشاره به برخی معضلات اساسی شهر و مجموعه شهرداري تصریح کردند: به دلیل بی توجهی مسئولان، امروز این معضلات  
تک اعضاي محترم شورا باید در این  ی شورا و شهردار با یکدیگر است و تکتبدیل به یک سرطان خوش خیم شده و داروي آن همدلی و همسوی

اتفاق همه به یک شهردار، هیات رئیسه و رئیس شوراي   راستا گام بردارند. شوراي پنجم نباید تبدیل به فراکسیونی شود. به همین دلیل به 
 جوان رأي دادیم.

از برخی بیانیه ت نویسها در فضاي مجازي نگرانم و چنین فضایی به نفع شورا نیست. باید به فکر یک  ها، نطق ها و دسایشان تأکید کردند: 
بردارد    حرکت کلان باشیم. مردم با امیدواري و با رأي بالا به ما رأي دادند و نباید رأي مردم را ناامید کنیم. اگر کوچکترین ترکی شوراي پنجم

 دیوارها فرو می ریزد. 
: از روي صداقت و دلسوزي عرض کردم همه شوراهاي ادوار گذشته تلاش کردند و باقیات و صالحات براي خود  جناب آقاي رمضانپور افزودند

ین گذاشتند. ولی باید شوراي پنجم نمونه و سرآمد دیگر شوراهاي ادوار گذشته باشد. بنابراین، ورود افرادي از شوراي قبل نشان می دهد که ا
اند و  داده  را پس  امتحان خود  و شهرستان و مجمع    افراد  استان  و مسئولان  نهادها  از همه  باید  بنابراین  اند  داده  رأي  ایشان  امید  به  مردم 

 نمایندگان استان و نه فقط نمایندگان شهرستان رشت کمک بگیریم و اگر با وحدت جلو برویم، مؤفق می شویم. 
هاي لندفیل سراوان شوراي  ضلاتی است که باید حل شود. من طرحایشان همچنین افزودند: معوقه حقوق کارکنـان، معضل لندوفیل سراوان مع
اي حاصل شده است! در جلسه دیگر نواقص و اشکالات طرح هاي  چهارم را به تمامی مطالعه کردم و اگر کاري درست شده چرا چنین نتیجه

 مطالعه شده لندفیل سراوان را بیان می کنم. 
 نطق پیش از دستور ناطق چهارم:

ناب آقاي محمد حسن علیپور عضو محترم هیأت رئیسه شورا، نیز در نطق پیش از دستور جلسه از حضور رئیس محترم شورا و  پس از آن ج
 شهردار محترم رشت در همایش جاده ابریشم تقدیر نمودند و گفتند: ایجاد دبیرخانه  شهرهاي در مسیر جاده ابریشم در رشت جاي تقدیر دارد. 

طی بازدیدهایی که از پارك شهر داشتم، مشخص شد که وسایل ورزشی فرسوده است. همچنین کمبود اتوبوس در    عضو محترم شورا افزودند:
 مسکن مهر مشهود است و باید زودتر رفع معضل شود. 

هاي مردمی   ایشان تأکید کردند: باید اعضاي محترم شورا در شهر حاضر شده و از نزدیک با مشکلات شهروندان آشنا شوند. در شرایطی کمک
 اند. به دیگر اشخاص صورت می گیرد که کارکنان خدمات شهري حق و حقوق خود را به تمامی دریافت نکرده
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در ادامه جلسه جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رئیس محترم شورا، در پاسخ به برخی ابهامات گفتند: اگر مشاوري با امضاي رئیس شورا در  

ه است. به شما حق می دهم. ولی اینگونه نبوده است. اگر دوستی خودش را مسئول دفتر من یا مشاور بنده معرفی  این دو ماه به شورا اضافه شد 
 کرده تنها در محاوره است ولی در عمل با امضاي بنده کسی وارد مجموعه شورا نشده است. 

مشاوران یادگار شوراي گذشته است و دلیل به کارگیري  مشاور شورا نیز ابراز کردند: این  23رییس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، در مورد 
یم و  آنان را در جلسه غیرعلنی گفتم. برخی کار می کنند و برخی هم کار نمی کنند و اگر به بنده اعتماد دارید، اجازه دهید با قانون جلو برو

 قصد پاسخگویی به اتهام ها را ندارم. 
ور خویش در همایش شهرداران جاده ابریشم گفتند: در نشست اخیر، دبیرخانه کمیته محیط  رئیس محترم شورا سپس با اشاره به دستاورد حض 

 زیست شهري شهرهاي جاده ابریشم در رشت مستقر شد. 
جناب آقاي علوي در مورد وضعیت سراوان هم گفتند: امروز معضل سراوان اتفاق بزرگی است و اعضاي محترم شورا هم از مرکز دفن بازدید  

 وضعیت عمومی مدفن به جز بخشی که رانش کرده مناسب است و از فرماندار محترم هم براي حل مشکل تقدیر می نمایم.اند.  کرده
ها را به ریاست شورا ارایه دهند تا مواردي  هاي تخصصی شورا خواستند تا گزارش کمیسیونرئیس محترم شورا همچنین از رؤساي کمیسیون

 دیریت شهري پیگیري نماید. که لازم به پیگیري است شخصاً از م
  23در پایان جلسه،سرکار خانم فاطمه شیرزاد، سخنگوي محترم شورا، در مورد ابهام در خصوص حضور مشاوران شورا گفتند: با توجه به اینکه  

دار با مشاوران قبلی تسویه  نفر مشاور از شوراي قبل به شورا اضافه شدند، باید  هرچه سریعتر تعیین تکلیف شوند. همانطور که استاندار و فرمان 
حساب کردند، از رئیس محترم شورا انتظار داریم که با مشاوران شورا تسویه حساب نمایند و اگر قرار هست هر عضو شورا یک مشاور داشته  

 باشد، به طور قانونی و با مصوبه صحن شورا مشاور جذب شود. 
 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح: 
الزام شهرداري رشـت "ده تن از اعضاي محترم شورا به پیوست طرح  8/8/96مورخ    1809دبیرخانه شورا به شماره  ـ نامه وارده در  1

مشـتمل بـر مقدمـه و مـاده واحـده و  "سازي فضاهاي عمومی جهت بهره مندي معلولان با رعایت استانداردهاي تخصصیبا مناسب
و هري شورا و با قید دو فوریت در جلسه مطرح و پس از بحـثمصوب دهمین جلسه کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات ش

 نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود.تبادل
 مصوبات

 دستور اول:

 شـورا دبیرخانه در 4/7/96 مورخ 1504 شماره به شده ثبت 4/7/96 مورخ 96-3111 -ف ر ش شماره به رشت  شهرداري  ـ لایحه1
 بلیـت بهـاي شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر صدور مجوز افـزایش تعرفـه  10/7/96اعلام وصول شده در یازدهمین جلسه مورخ  

و   شهري، با توجه به نقش مؤثر حمل و نقل عمومی(خصوصاً مودهاي انبوه بر نظیر اتوبـوس) در سـاماندهی ترافیکـی  درون  اتوبوس
ملاحظات زیست محیطی و همچنین هزینه بالاي عملیاتی ناوگان اتوبوسرانی(تعمیرات، سوخت، سرویس و نگهـداري) کـه نیـاز بـه 

گردد و از سوي دیگر با توجه بـه عـدم ها جهت بهبود سطــح خدمات احساس میبررسی دقیق و به روز رسانی تعرفه بلیت اتوبوس
هاي قبلی و افزایش درصدي، نیاز به آنالیز و بـازنگري اساسـی در نحـوه اي سیستم در دورهینههز  _کارشناسی و آنالیز دقیق درآمد

هاي عملیاتی ناوگان(با احتساب یارانه هـاي دولـت در صـورت تحقـق) همپوشـانی ها به نحوي که درآمد و هزینهبلیت  برآورد تعرفه
کمیسیون هاي حمل و نقـل و ترافیـک و برنامـه و بودجـه و   19/7/96داشته باشد ضروري می باشد پس از طرح در جلسات مورخ  

هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري، با حقوقی شورا و اخذ گزارش از کمیسیون
 به اتفاق آرا موافقت گردید. 96ل ریال براي سا500/2ریال، به مبلغ 750/1افزایش تعرفه بهاي بلیت اتوبوس درون شهري از مبلغ 

 دستور دوم:

  دبیرخانه   در  26/6/96  مورخ  1376  شماره  به  شده  ثبت  26/6/96  مورخ  96ـ  2233  _ف    ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2
ت به  شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد؛ نسب  27/6/96شورا اعلام وصول شده در نهمین جلسه مورخ  
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
واقع در خیابان   3973خریداري ششدانگ یک باب خانه قدیمی به مالکیت وراث مرحومه هماي بشیر قسم با شماره پلاك ثبتی  

آزادگان کوي خمیران زاهدان کوچه شهید لایق برحق، با توجه به شکواییه اهالی درخصوص مشکلات ایاب و ذهاب به جهت عرض 
اهالی و امدادرسانی هنگام بروز حوادث غیرمترقبه در بر داشته است و با توجه به اینکه    کم معبر که موجبات سختی عبور و مرور

ماند و  متر از آن باقی می17نشینی برابر طرح تفضیلــی بوده و مساحت  متر آن مشمول عقب  53متر  بوده و    70متراژ کل زمین  
 27/4/96مورخ  13960427/1رشناس رسمی دادگستري به شماره   قابلیت استفاده به عنوان یک قطعه مجزا ندارد را برابر نظریه کا

تحت عنوان تملک سایر مسیرها در سطح شهر(بابت سیاست    3010202019ریال و از محل کد اعتباري    000/000/610به مبلغ  
ه و عمران  هاي توسعکمیسیون  23/7/96عقب نشینی) عمرانی بودجه سالجاري اقدام نماید پس از طرح در جلسه مشترك مورخ  

نظر و اخذ هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلشهري شورا و برنامه وبودجه و حقوقی شورا اخذ گزارش از کمیسیون
 رأي با پیشنهاد شهرداري با توجه به اینکه ملک مذکور تقریباً موجب انسداد کوچه شده است، به اتفاق آرا موافقت گردید.

 دستور سوم:

 شورا   دبیرخانه  در  4/7/96  مورخ  1497  شماره  به  شده  ثبت  96/ 4/7  مورخ  96ـ2604  ف ـ  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  لایحهـ  3
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد؛ نسبت به    10/7/96اعلام وصول شده در یازدهمین جلسه مورخ  

پور ازگمی از کارمندان بازنشسته شهرداري  حسنی  علی  آقاي  به  مالی  کمک  ومان)ریال (پنج میلیون ت  000/000/50پرداخت مبلغ  
 41701العلاج فرزندشان و همچنین مشکلات عدیده مالی و  از محل ردیف  هاي درمانی بیماري صعبمنظور تأمین هزینهرشت به

ون برنامه، بودجه و حقوقی شورا و اخذ  کمیسی   19/7/96خدمات شهري بودجه سالجـاري اقدام نماید پس از طرح در جلسه مورخ  
 با پیشنهاد شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید. نظر و اخذ رأي، گزارش از کمیسیون مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل

 دستور چهارم:

  شورا   دبیرخانه  در  4/7/96  مورخ  1498  شماره  به  شده  ثبت  96/ 4/7  مورخ  96-3084  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه4
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري در نظر دارد؛ نسبت به    10/7/96اعلام وصول شده در یازدهمین جلسه مورخ  

مبلغ   تومان)   ریال  000/000/50پرداخت  میلیون  تقـی   به  مالی  کمک   (پنج  رضا  سازمان  آقاي  در  شاغل  نگهبانان  از  احدي  نیا 
با شرکت مجریان نظم گیل) که به دلیل بیماري صعب العلاج(سرطان تیروئید) نیاز به عمل جراحی دارند و  از   عمران(طرف قرارداد

کمیسیون برنامه، بودجه و   96/ 19/7خدمات شهري بودجه سالجـاري اقدام نماید پس از طرح در جلسه مورخ    41701محل ردیف  
از کمیسیون مذکور در جلسه م از بحث و تبادلحقوقی شورا و اخذ گزارش  با پیشنهاد شهرداري به  نظر و اخذ رأي،  طرح و پس 

 اتفاق آرا موافقت گردید. 
 دستور پنجم:

 دبیرخانه   در  10/7/96  مورخ  1517  شماره  به  شده  ثبت  10/7/96  مورخ  96-3091  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه5
، با عنایت به اینکه هدف  "رشت  شهرداري  بودجه  17  و   16  مواد  کرد   هزینه  نحوه  دستورالعمل"در خصوص بررسی و تصویب    شورا

کمک  "بوجه شهرداري رشت تحت عنوان  17و    16از تدوین دستور العمل مذکور ارائه چارچوبی مدون جهت هزینه کرد اعتبار مواد  
عمومی به بخش  پرداختیهاي دیگر  عنوان  می  "و  به  ایفا نموده و  ابزارهاي مدیریتی در  باشد که در موارد اضطراري نقش  از  یکی 

نظام به جهت  و  دارد  قرار  شهر  شوراي  محترم  اعضاي  و  شهردار  پرداختاختیار  نمودن  و خرجمند  عدالت  رعایت  و  بهینه ها  کرد 
تصمیم و  مذکور  مواد  بنداعتبارات  به  توجه  با  همچنین  و  شهر  اسلامی  شوراي  محترم  اعضاي  براي  صحیح  سوم    7سازي  فصل 

-ضوابط هزینه14ماده    4هاي کشور مبنی برابلاغ دستورالعمل مذکور و با عنایت به تبصره  شهرداري  1396بخشنامه بودجه سال  
  16بودجه منطبق با دستورالعمل نحوه هزینه کرد ماده    17و    16، شهرداري رشت موظف است در مواد  96هاي جاري بودجه سال  

کمیسیون برنامه، بودجه و حقوقی   19/7/96زینه نماید پس از طرح در جلسه مورخ  (مصوب شوراي اسلامی شهر) اعمال ه  17و  
  مواد  کرد  هزینه  نحوه  دستورالعمل"نظر و اخذ رأي  شورا و اخذ گزارش از کمیسیون مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
با نظر اعضاي محترم    17مقرر شد؛ ضوابط ماده  (پیوستی) به اتفاق آرا مورد تصویب قرار گرفت و  "رشت  شهرداري  بودجه  17  و  16

 شورا اعمال گردد.
 دستور ششم: 

  دبیرخانه  در  21/6/96  مورخ  1328  شماره  به  شده   ثبت  19/6/96  مورخ  96-121184  -  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه6
مورخ    شورا جلسه  نهمین  در  شده  وصول  صدور  27/6/96اعلام  بر  مبنی  رشت  شهر  اسلامی  دکه    شوراي  یکباب  جابجائی  مجوز 

مطبوعاتی واقع در حمیدیان میدان الغدیر به مکانی واقع در بلوار افتخاري جنب بیمارستان قائم با عنایت به اینکه دکه مذکور به 
عقد اجاره به آقاي اسماعیل مرتضایی واگذار شده است و به دلیل واقع شدن در دور میدان و عرض کم خیابان احتمال حادثه و  

نامه شماره  خ برابر  آمده و  به عمل  میدانی، کارشناسی و هماهنگی  بازدید  براساس  بر دارد و   96ـ89475سارت جانی و مالی در 
از طرح در جلسه مورخ   9/5/96مورخ   ندارد پس  مدیر محترم شهرداري منطقه چهار منعی جهت فعالیت در مکان جدید وجود 

نظر و  را و اخذ گزارش از کمیسیون مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلکمیسیون برنامه، بودجه و حقوقی شو  19/7/96
رأي   8اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري، با اخذ تعهد و به صورت موقت تا زمان تصویب طرح جامع ساماندهی دکه هاي سطح شهر، با 

 رأي مخالف، موافقت گردید.  1موافق و 
 دستور هفتم:

  دبیرخانه   در  4/7/96  مورخ  1500  شماره   به  شده   ثبت  3/7/96مورخ    1396-132169  -ش ر  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه7
بر صدور مجوز جابجایی یکباب دکه چاي پزي واقع در خیابان طالقانی جنب پل چمارسرا به مکانی واقع در بلوار شهید مبنی    شورا

شماره نامه  حسب  ساعــی،  کوچه  جنب  گمنام،  شهداي  میدان  محترم 14/6/96مورخ    117827/96ر/ش    افتخاري،  کارشناسان 
منطقه و با عقد قرارداد استیجاري و با عنایت به درخواست آقاي محمدحسین کوششی که به مدت سی سال در دکه مذکور فعالیت  

عمل آمده  جمع آوري گردیده است و از ادامه فعالیت ایشان ممانعت ب  4داشته و حدود سه سال پیش دکه توسط شهرداري منطقه  
و حالیه نامبرده تقاضاي اخذ مجوز واگذاري یکباب دکه در مکان دیگري را براي ادامه فعالیت و امرار معاش را داشته است پس از  

مورخ   جلسات  در  مورخ    1/8/96طرح  و  شورا  حقوقی  و  بودجه  برنامه،  و    6/8/96کمیسیون  زیست  محیط  بهداشت،  کمیسیون 
نظر و اخذ رأي با توجه به اینکه  هاي مذکور در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلاز کمیسیونخدمات شهري شورا و اخذ گزارش  

از شهرداري مجوز اخذ گردیده است با پیشنهاد شهرداري، با اخذ تعهد و به صورت موقت تا زمان    1367براي دکه مذکور در سال  
 رأي مخالف، موافقت گردید.  1رأي موافق و  8تصویب طرح جامع ساماندهی دکه هاي سطح شهر، با 

 تشکیل گردد. 16رأس ساعت  15/8/96در پایان مقرر گردید؛ جلسه فوق العاده شــورا روز دوشنبه مورخ 
 با ذکر صلوات پایان یافت.  19جلسه رأس ساعت 

 
فاطمه    -جلال الدین محمد شکریه   –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور    –رضا رسولی    –حجت جذب   –اسماعیل حاجی پور     حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –شیرزاد  
 حامد عبدالهی   غایب :
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمدحسن علیپور چهاردهمین  15/8/96 16:40شنبه    ساعت:روز:دو فوق العاده 

 نام خدا به  
شهر رشت  اسلامی    (فوق العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، چهاردهمین جلسه 13/8/96مورخ    1864براساس دعوتنامه شماره  

 بخش قرآن مجید برگزار گردید.   به ریاست جناب آقاي سیدامیر حسین علـوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : ور جلسهدست
آقاي محمدحسن عاقل مــنش رئــیس کمیســیون فرهنگــی و اجتمــاعی   9/8/96مورخ     1818ـ بررسی نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره  

 7مشــتمل بــر مقدمــه،  "1401طرح الزام آور تهیه برنامه راهبردي ـ عملیاتی شهر و شهرداري رشت"شوراي اسلامی شهر رشت درخصوص  

 . "تبصره 4ماده و 

جناب آقاي حجت جذب عضو  شوراي اسلامی شــهر رشــت مبنــی بــر  15/8/96مورخ  1896ـ بررسی نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره 

 انصراف ایشان از عضویت در کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شوراي اسلامی شهر رشت. 

 
 نطق قبل از دستور رییس شورا:

جناب آقاي سیدامیر حسین علوي، رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، ضمن عرض سلام، با تبریک به مناسبت  سه  جل  در ابتداي       
 سیزدهم آبان اظهار کردند: سیزدهم آبان نماد استکبار ستیزي مردم ایران است. 

شااالله در  گفتند: ان بات عالیات اشاره نموده ورئیس محترم شورا با اشاره به فرا رسیدن اربعین امام حسین(علیه السلام)، به سفر خود به عت  
 .سفر اربعین نائب الزیاره مردم رشت هستیم

ایشان ضمن تبریک مجدد به جناب آقاي حامد عبدالهی بابت انتخاب ایشان به عنوان ریاست شوراي اسلامی استان گیلان گفتند: امید است  
 همه ما خادم خوبی براي مردم باشیم.  

ر این شهید گرانقدر در  جناب آقاي علوي با اشاره به تشییع پیکر شهید میرحسینی از شهداي هشت سال دفاع مقدس تصریح کردند: فردا پیک
 رشت تشییع می شود و امیدواریم همگان قدردان خون شهدا باشیم. 

 نطق پیش از دستور ناطق اول:
روز دانش آبان،  روز سیزدهم  با گرامیداشت  فاطمه شیرزاد، سخنگوي محترم شورا،  ادامه، سرکار خانم  اظهار  در  استکبار ستیزي  روز  و  آموز 

 و درتشییع پیکرشهید میرحسینی حضور گسترده خواهیم داشت.  داریم  میگرانقدر را گرامی  کردند: یاد و خاطره شهداي  
کار   در دستور  بناها  این  بازسازي  و  احیا  امیدوارم  که  دارد  وجود  قدمت  با  و  تاریخی  بناهاي  در شهر رشت  افزودند:  شورا  محترم  سخنگوي 

 پنجمین دوره شوراي اسلامی شهر رشت قرار گیرد. 
تخریب  ایشان   به  اشاره  رشت    خانهبا  دو  منطقه  در  پیش  چندي  که  انجام شد  شبان  ـ  خانه  چله  در  داشتنداظهار  ـ  اتفاقی  چنین  محله  : 

ارتفاع در بافت    است به طوري که با صدور پروانه از سوي منطقه دو، عملاًدر حال انجام  ساغریسازان رشت   مالک نسبت به احداث بنایی با 
 که تخلف است.  اقدام کرده است  ر ساغریسارانبازا  تاریخی و میراثی

از  با انتقاد از عدم همکاري و تعامل    عضو محترم شورا حفظ بناهاي تاریخی    استان جهتمدیران شهرداري با سازمان میراث فرهنگی  برخی 
 باشد.   ن میراث فرهنگیبا سازما  یشترست و باید در تعامل باموظف به حفظ بناهاي تاریخی و میراثی    ي: شهردارندسطح شهر افزود 

ي ارزشمند تاریخی و فرهنگی در صدور پروانه هاي ساخت و ساز در بافت میراثی دقت لازم انجام  حفظ این بناها  ایشان ادامه دادند: باید در
 پذیرد و مدیران مناطق دقت و نظارت بیشتري نمایند. 

نظر بیشتر نسبت به حفاظت از  دقت  ف در حوزه میراث فرهنگی شهر و: برقراري جلسات مشترك با متولیان مختل ندکید کردایشان همچنین تأ 
ما است    هویت شهراز  تواند از تخریب بناهاي میراثی شهر که  میو..    بناهاي تاریخی به ویژه در محلاتی مانند ساغریسازان، پیرسرا و استادسرا  

 .نمایدجلوگیري  
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
کید أو ت  نمودند  دن احداث پیاده راه در محله خواهر امام رضا(ع) ابراز نارضایتیهمچنین نسبت به طولانی ش  عضو محترم هیأت رئیسه شورا،

 .کند  رفعتر پروژه نارضایتی کسبه و شهروندان ساکن در این منطقه را  : وظیفه شهرداري است که با اتمام هرچه سریعندکرد
اما نسبت    ندو صدور پروانه براي مالک را قانونی دانست  ندکرد  شورا از اقدام شهرداري منطقه دو دفاعمحترم  در توضیح این موضوع، دیگر عضو  

اسماعیل حاجی پور با بیان اینکه صاحب پروانه به تخطی از پروانه اقدام کرده است    جناب آقاي    .ندبه تخلف صاحب پروانه ابراز نارضایتی کرد
و    اقدام و مالک نیز در این حوزه محکوم 100: به همین منظور با مشاهده این تخطی، بلافاصله نسبت به ارجاع پرونده به کمیسیون ماده ندگفت

 .شده استاعمال    1تبصره  
 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

سپس آقاي محمد حسن عاقل منش رییس محترم کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا ضمن عرض تسلیت ایام اربعین حسینی و اعلام          
همه   از  و  گفتند  تسلیت  و  تبریک  اش  خانواده  به  مجدد  را  میرحسینی  پیکر شهید  تشیع  آینده،  روزهاي  طی  معلی  کربلاي  در  حضورشان 

 آبان تشکر نمودند.   13ایی  شهروندان بابت حضور در راهپیم
خواهم مطالبی در خصوص  ایشان در ادامه سخنانشان روز فرهنگ را گرامی داشتند و گفتند؛ به عنوان نماینده رشت در پارلمان محلــی می

اعتقادي ما هست این است که شوراها اصل مترقی  واقعیت  نمایم؛  بیان  افق دید آتی  تاثیر هماهنگی در  و  با ماهیت کار شورایی  ند و ما هم 
کننده مردم رشت در انتخابات شوراي پنجم نشان می دهد که شهروندان  بینی تمام و اعتقاد به کار گروهی وارد شورا شدیم و رأي خیرهخوش

که جایگاه  هم اینک به اهمیت کارگروهی با خرد جمعی پی برده اند و آن را به عنوان یک نهاد تاثیر گزار مدنی در صلاحیت شهري پذیرفته اند  
 این نهاد برگرفته از نگرش دینی و اعتقادي به اصول و مبانی آن است. 

ا  عضو محترم شورا افزودند؛ شوراي پنجم نیز در نخستین گام خود به اتفاق آراء و با وحدت و یکدلی با راي قاطع شهردار رشت انتخاب نمود ت 
نفره به آقاي نصرتی، راي    11روي در اذهان عمومی نقش نبندد در حقیقت راي  هیچ شائبه اي در زمینه تفرقه و جدایی و یا خداي نکرده تک

 به مدیریت، تخصص و تجربه بوده تا نشان از همدلی و همبستگی اعضا، علی رغم وجود سلایق سیاسی مختلف داشته باشد. 
واري کردند؛ همین درایت و تیزبینی اعضاي محترم  منش در ادامه سخنانشان با تاکید بر آگاهی و خرد شوراي پنجم ابراز امید جناب آقاي عاقل 

 تر بگیرد. کاري خود نیز با پرهیز از تنش مسیر توسعه شهر رشت را راحتدر دیگر مقاطع
 تواند از آن بهره گیرد و امیدوارم دکتر سالاري هم همچوناي که شوراي شهر میایشان افزودند؛حضور استاندار جوان و با انگیزه نیز فرصت ویژه 

زنده یاد روح اله قهرمانی چابک که همیشه همپا و همراه شوراي شهر رشت بودند در کنار شوراي شهر ما را در این مسیر سخت و دشوار به  
از استاندار گرفته تا نمایندگان   سوي توسعه و عمران رشت یاري رساند و راهنما باشد. بدون شک همراهی و همکاري همه مسئولان استان 

 و مجمع نمایندگان استان با پارلمان محلی سبب می شود کارها بهتر انجام شود و با شتاب بیشتر حرکت کند.   رشت در مجلس
-برنامه  1401کنیم با برنامه افق  ساله کشور همراه بوده و ما تلاش می  5آقاي عاقل منش افزودند؛ شروع فعالیت شوراي پنجم با برنامه توسعه  

رشت را محقق سازیم و با حمایت شهروندان و مسئولان و خردجمعی و تجربه فرهیختگان به الزامات شهر رشت  هاي راهبردي و عملیاتی شهر 
 هایی که احساس می شود می توان رشت را به شکوفایی و توسعه برساند، به اجرا در آوریم. بیش از پیش توجه نموده و طرح ها و برنامه

اظهار داشتند؛ اینک رشت نیازمند تزریق بودجه، اعتبار و جذب سرمایه گذاري است و باید از  رییس محترم کمسیون فرهنگی و اجتماعی شورا 
 هاي استان استفاده کرد. ها و ظرفیتهمه پتانسیل

ایشان در بخش دیگري از سخنانشان گفتند؛ ترافیک سنگین رشت که نیازمند ایجاد رینگ دوم شهر رشت است. آسفالت نامناسب کوچه ها و  
فضاهاي   است.اختصاص  داده  قرار  کویري  شهرهاي  ردیف  در  را  رشت  که  شهري  سبز  فضاي  کمبود  است.  اصولی  بررسی  نیازمند  که  معابر 

انگیزگی شهروندان در اجراي پروژه ها که نیازمند جلب حمایت و اعتماد سازي در شهر  گردشگري با توجه به برند خوب شهر خلاق خوراك، بی 
حمل و نقل ریلی که با اجراي قطار شهري با بازنگري به این طرح رخ می دهد، مساله دفن زباله سراوان که به عنوان رشت است، اجراي طرح  

با آموزش و   نیروگاه زباله سوز و همراه  اجراي  براي  نیازمند پیگیري جدي  یک غده سرطانی در رشت به وضعیتی بحرانی رسیده و حل آن 
ید زباله هاي شهري از طریق اجراي طرح تفکیک زباله از مبدا ـ رفع آلودگی از رودخانه هاي رشت، همه  فرهنگسازي شهروندان براي کاهش تول

 نیازمند برنامه محوري و اجراي کارهاي زیر بنایی براي شهر است. 
ه استفاده از ظرفیت  هاي شورا تاکید کردند و گفتند؛ راجناب آقاي عاقل منش همچنین بر افزایش سهم مشارکت شهروندان در تحقق برنامه

هاي مذهبی، سازمانهاي مردم نهاد و رسانه هاي گروهی و... براي فرهنگ سازي و جلب مشارکت مردم و افزایش  مساجد، امامان جماعت هیأت
 اعتماد آنان بسیار موثر است. 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
فرصت مانند ابر از افق زندگی می گذرد  "؛  عضو محترم شورا در پایان سخنانشان با اشاره به سخنی از مولاي متقیان حضرت علی(علیه السلام)

ابراز امیدواري کردند؛    "مواقعی که فرصت هاي خیر پیش می آید از آن استفاده کنید. در عمل خواهید دید که وقت کم و فرصت کوتاه است. 
 دگاري انجام دهد. شوراي پنجم با پتانسیل و ظرفیت بالایی که درتک تک اعضا وجود دارد بتواند؛ با افق وسیع، کارهاي مان 

گراه، شوراي سوم به شوراي فعالیتهاي عمرانی و شوراي چهارم به  ایشان افزودند؛ اگر شوراي اول به شوراي فرهنگی، شوراي دوم به شوراي عمل
قق نخواهد شد  شوراي تضارب اندیشه نزد شهروندان شهرت یافته، شوراي پنجم هم به افتخار کارهاي بزرگ و ماندگار ملقب شود و این امر مح

 کمیسیون تخصصی شورا اتفاقات بزرگ براي شهر رقم بزنیم.  5مگر اینکه خود را از روز مرگی و بررسی سطحی خارج کرده و در هر  
 نطق پیش از دستور ناطق سوم:

قع نسبت به آن ابراز نظر  نسبت به وضعیت سراوان و اقدام به مو  ،شورا  محترماحمد رمضانپور نرگسی عضو    جناب آقايدرادامه این جلسه،       
 . ندکرد

: با وجود مشاور پروژه و رایزنی  ندبا اشاره به اقداماتی که طی چهار سال گذشته براي بهبود وضعیت لندفیل سراوان انجام شده اظهار کرد ایشان
 .یر انباشت زباله است، اشتباه بودرسد تصمیم احداث تصفیه خانه در مکانی که هم اکنون به دلیل رانش، زبا چند استاد دانشگاه به نظر می

:بهترین راهکار دسترسی  ندافزود  ، با بیان اینکه باید هر چه سریعتر یک راهکار براي وضعیت سراوان اندیشید و عملیاتی کرد  عضو محترم شورا
زباله به  اعمال استسوز است شهر رشت  این مهم درهمه کشورهاي دنیا در حال  آقاي  و  شوراي    اگرچه در  :ندح کردتصری  ور ـرمضانپ. جناب 

 .سوز مخالفت شده اما باید بدانیم که این بهترین راهکار براي لندفیل سراوان استهاي زباله چهارم بنابر دلایلی با قراردادهاي دریافت دستگاه
سلامت ساکنان سراوان و همینطور  : باید هر سریعتر با استفاده از منابع مالی نسبت به این مهم اقدام کرد تا  ندکید کردأشورا تمحترم  عضو  

 .شهروندان رشت بیش از این در خطر نباشد
:  ندشورا در این باره با انتقاد از اقداماتی که خارج از نظارت شورا در دوره چهارم در حوزه لندفیل سراوان انجام شد گفت  محترم  رئیسسپس  

طور رضایت اعضا در  ارم بسیاري از قراردادها بدون مجوز شورا و همینوظیفه شورا در حوزه نظارت بوده اما با وجود دغدغه هاي شوراي چه 
 .سراوان رخ داد

: با وجود  ندافزود  ،امیرحسین علوي با بیان اینکه هم اکنون نیز وضعیت سراوان در اولویت هاي کمیسیون هاي تخصصی شورا استآقاي سید
را و سایر مدیران براي اندیشیدن یک راهکار اساسی براي سراوان عزم شده  شومحترم تخلفاتی که صورت گرفته اما در حال حاضر همت اعضاي 

 .و این مهم از اولویت هاي شوراي پنجم است
 نطق پیش از دستور ناطق چهارم:

.  ندنیز در این جلسه خواستار انجام پایش و تحقیق و تفحص از وضعیت مالی شورا و شهرداري شداسلامی شهر رشت عضو دیگر شوراي  سپس  
: شهردار هر چند هفته یکبار در شورا حاضر شود تا  ندجلال الدین محمد شکریه با اشاره به مصوبات شورا براي اجراي پروژه ها گفتناب آقاي ج

همچنین نسبت به تمایل سرمایه گذاران اروپایی براي احداث زباله سوز در رشت اظهار    ایشان  .اجراي مصوبات شورا به اعضا گزارش داده شود
نامه سازمان سرمایه گذاري تدوین و تصویب شود تا بتوان فضاي امنی براي حضور سرمایه گذاران داخلی و خارجی در رشت  ئینآ: باید  دنکرد

 .مهیا کرد
 نطق پیش از دستور ناطق پنجم:

از ایشان  سپس جناب آقاي اسماعیل حاجی اي که  گفتند؛شهرداري منطقه دو، پروانهپور در توضیحاتی به سخنان خانم شیرزاد ضمن تشکر 
 صادر کرده کاملاً قانونی بوده و مجوز آن بر مبناي میراث بوده است و پرونده را خودم  

رسیدگی کردم کسی که پروانه را دریافت کرده از قانون تخطی کرده است. در آنجا شهرداري برخورد کرد و تذکرداد و اجراي قانون هم تخریب  
 د که منطقه دو هم درخواست تخریب داد. در ماده صد بو

ایشان افزودند؛حکم تخریب هم براي یک طبقه مازاد صادر شده است. آنچه تخطی کرده براي حفظ میراث فرهنگی، همان اعمال شده است و  
 صدور مجوز براي قسمتی بوده که میراث هم با آن موافقت کرده است. 

 نطق پیش از دستور ناطق ششم:
: رفتار سلیقه اي و گزینشی براي اصحاب رسانه  ندشورا نیز با تقدیر از تلاش اصحاب رسانه تاکید کرد محترم عضو ،رسولیب آقاي در ادامه، جنا

 .هیچگاه مورد تائید اعضا نیست
 کنم. صحن شورا مقابله می  حضور دربراي  آنان    تانعم م  و  شودکه با اصحاب رسانه می  با برخوردهایی  :ندکید کردأت  ایشان
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قاي رضا رسولی با بیان اینکه اصحاب رسانه حواس و خواص مردم هستند، گفتند: رسانه ها براي مردم می نویسند و گزارش می دهند و اگر  آ

می رود    اینها نبودند شاید بسیاري از اتفاقاتی که براي شهر مناسب نبود رقم میخورد. ایشان با بیان اینکه از کادر جدید مستقر در شورا انتظار
تر عمل کند، تصریح کردند: خبرنگاران میهمان شورا نیستند و صاحبخانه هستند. و هیچ کدام از ما براي ایجاد نظم و چارچوب مخالف  نظمم

 نیستیم و هم بنده و مجموعه اداري شورا را از تقسیم خبرنگاران خودي و غیر خودي بر حذر می دارم. 
کنم اگر قرار باشد بین اصحاب رسانه و ما کارمندان شورا یک نفر  ولی نعمت ما هستند و تاکید و تکرار میاین جا خانه ملت است و مردم    ایشان افزودند:

 اینجا باقی بماند، قطعاً اصحاب رسانه هستند. 
م قطعا چنین  آقاي رسولی در پایان سخنانشان گفتند: ما اگر مرد عمل هستیم،اینها را جمع کنیم ولی اینکه بخواهیم به این شکل با آبروي کسی بازي کنی

 اجازه اي نداریم و به کسی هم چنین اجازه اي نخواهیم داد.  
نداریم از زبان افراد مطلبی را یادداشت کنیم و همه ما تابع نظم فراگیر  آقاي رسولی ابراز کردند: تاکید می کنم احترام افراد حفظ شود و حق  

در    هستیم و فضاي شورا با شهرداري رشت متفاوت است. ایشان با ابراز تأسف از این دست رفتارها گفتند:ما گاهاً در داخل شورا با همکارانمان
 فضاي مجازي هستیم.ها و اخبار مسموم در  حال صحبت هستیم و بعد شاهد صدور شب نامه

علوي امیر حسین  آقاي سید  است، گفتند:   جناب  بر شورا دوستانه  فضاي حاکم  اینکه  بیان  با  نیز  اسلامی شهر رشت  رئیس محترم شوراي 
باشد  تذکري که عضو محترم شورا در خصوص رسانه ها گفتند تمایل دارم جامع تر و کامل تر بابت آن به بنده توضیح دهند و اگر مساله اي  

 حتماً پیگیري خواهم کرد. 
 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح:
 در  13/8/96  مـورخ  1834  شـماره  بـه  شـده  ثبت  13/8/96  مورخ  96ـ4143  ف ـ  ر  ش  شماره  به  رشت  ـ بررسی لایحه شهرداري1

رأي  اخذ و نظرتبادل از پس و مطرح جلسه  در  فوریت  دو  قید  با"ساز  و  ساخت  بخش  در  تشویقی  جایزه"در خصوص      شورا  دبیرخانه
 هاي ذیربط ارجاع شود.ضمن مخالفت با دو فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون

 در 14/8/96 مـورخ 1884 شـماره بـه شـده ثبـت 14/8/96 مورخ 96-3970 -ف ر ش شماره به  رشت  شهرداري  ـ بررسی لایحه2
 از پـس و مطـرح جلسـه در فوریـت دو قید با" رشت شهرداري مشارکت و گذاري سرمایه امور  نامه  آیین"درخصوص  شورا  دبیرخانه

 رأي ضمن مخالفت با دو فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود. اخذ  و نظر  تبادل
 مصوبات

 دستور اول:

آقاي محمدحسن عاقل منش رئیس محتـرم کمیسـیون فرهنگـی و  9/8/96مورخ   1818ـ نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره 1
اجتماعی شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر تصویب مقرره هاي هشتمین و نهمین جلسات کمیسیون فرهنگی و  اجتمـاعی شـورا 

مشتمل بـر  "1401شهرداري رشت  طرح الزام آور تهیه برنامه راهبردي ـ عملیاتی شهر و"درخصوص     9/8/96و    2/8/96هاي  مورخ
و   1400(طرح پیوستی)، با عنایت به مصادف بودن پنجمین دوره شوراي اسلامی شـهر رشـت بـا سـال  "تبصره  4ماده و    7مقدمه،  

براساس رشد اقتصـادي  1401هجري شمسی و به جهت منطقی ساختن مسیر توسعه همه جانبه شهر رشت تا سال   90پایان دهه  
ر رشت و به منظور جلوگیري از اتلاف وقت و هزینه ها و فراهم گردیدن شتاب دهی در ارائه خـدمات و توسـعه و منابع درآمدي شه

طرح الزام آور تهیه برنامه راهبـردي ـ عملیـاتی شـهر و شـهرداري "  نظر و اخذ رأيشهري، در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل
 اتفاق آرا مورد تصویب قرار گرفت. ستی) به(طرح پیو"تبصره  4ماده و  7مشتمل بر مقدمه، "1401رشت

 دستور دوم:

جناب آقاي حجت جذب عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت   15/8/96مورخ    1896ـ نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره  2
از طرح مبنی بر انصراف ایشان از عضویت در کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شوراي اسلامی شهر رشت، پس  

از کمیسیون مذکور در جلسه   15/8/96در جلسه مورخ   کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا و اخذ گزارش 
تبادل و  بحث  از  پس  و  و مطرح  زیست  محیط  بهداشت،  کمیسیون  در  عضویت  از  جذب  آقاي حجت  انصراف  با  رأي  اخذ  و  نظر 
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پور به عنوان ف، موافقت شد و به اتفاق آرا مقرر گردید؛ آقاي اسماعیل حاجیرأي مخال  2رأي موافق و    8خدمات شهري شورا و با  

 عضو کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا معرفی گردند. 
نامه  آیین  16ماده  2شوراي اسلامی شهر رشت، برابر تبصره  8/8/96آقاي حامد عبدالهی در جلسه مورخ   با توجه به غیبت  ـ سپس

-به اتفاق آرا غیبتآقاي حامد عبدالهـی  شان مورد بررسی قرار گرفت که پس از ارایه توضیحات  اسلامی شهر غیبت   داخلی شوراي
 شان موجه تشخیص داده شد. 

 تشکیل گردد. 29/8/96جلسه بعدي شــورا در روز دوشنبه مورخ مقرر شد؛ نظر به اتفاق آرا ـ در ادامه پس از بحث و تبادل
 با ذکر صلوات پایان یافت.  19:30جلسه رأس ساعت 

 
فاطمه   –جلال الدین محمد شکریه  -حامد عبدالهی –فرهام زاهد –احمد رمضانپور  –رضا رسولی  –اسماعیل حاجی پور    حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –شیرزاد  
 حجت جذب  غایب :

 
 
 
 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمد حسن علیپور پانزدهمین 29/8/96 16:50شنبه    ساعت:روز:دو عادي
 به نام خدا 

دعوتنامه شماره   پانزدهمین جلسه 27/8/96مورخ    1959براساس  محل ساختمان شوراي،  در  اسـلامی شهر رشت  شوراي  به  اسلامی    (عادي)  شهر رشت 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید. جذب، نائب رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیریاست جناب آقاي حجت 

 : دستور جلسه
نامه ) تبصره  3در خصوص فروش اوراق دریافتی مربوط به اجراي ردیف (  29/8/96مورخ    1396ـ  172765ي شهرداري رشت به شماره  ش رــ بررسی 

 کل کشور  برابر توافق نامه با شرکت مددرسان. 1395سال ) قانون اصلاح قانون بودجه 36(

در خصوص معرفی یک نفر از اعضاي محترم شوراي اسلامی شهر رشت به منظور    16/8/96مورخ    96ـ163440ـ نامه شهرداري رشت به شماره ش رـ  

 حضور در شهر قاضی آنتپ ترکیه.
 

 نطق قبل از دستور رییس شورا:
در ابتداي جلسه، نایب رئیس محترم شورا ضمن عرض سلام و آرزوي سلامتی و بهبودي براي ریاست محترم شورا، گفتند: جناب آقاي          

زده   زلزله  دغدار  هاي  خانواده  براي  تسلیت  عرض  آقاي حجت جذب ضمن  اند.  دچار کسالت شده  معلی،  کربلاي  از  بازگشت  از  پس  علوي 
 گان این حادثه طبیعی آرزوي صبر و شکیبایی نمودند. کرمانشاه براي بازماند

ایشان همچنین شهادت دو تن از مدافعان حرم گیلانی را تسلیت گفتند و یاد شهید مدافع حرم نوري هریس را گرامی داشته و به خانواده این  
 شهید جوان تسلیت گفتند.  

و تعدادي از اعضاي محترم شورا در کربلا، ابراز امیدواري کردند، این    عضو محترم شورا هیأت رییسه با اشاره به حضور موکب شهرداري رشت
توفیق نصیب دیگر اعضاي محترم شورا نیز شود. ایشان با اشاره به کسالت رئیس محترم شوراي شهر رشت تصریح کردند: امیدوارم ایشان هرچه  

 زودتر بیماریشان مرتفع گردد. 
 نطق پیش از دستور ناطق اول:

جناب آقاي رضا رسولی، عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت، در نطق پیش از دستور جلسه، ضمن تبریک فرارسیدن ماه ربیع الاول،  سپس  
 اظهار کردند: جا دارد به همکارمان جناب آقاي نوري هریس، شهادت فرزندشان را تسلیت بگویم.
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جوانان این شهر است که دلشان پر از معنویت و صفا و پاکی است و امیدوارم  عضو محترم شورا افزودند: این جوان شهید، نماینده یک نسل از  

 روح این شهید قرین رحمت الهی بوده و با شهداي کربلا محشور گردد. 
  سال از فعالیت شوراهاي شهر و روستا می گذرد و شوراها گامی مهم و شروعی براي تبیین مردم سالاري دینی است. اما 18ایشان یادآور شدند: 

نمی مردم صورت  به  اطلاع رسانی کامل  و  اي است که شفافیت  به گونه  مدیریت شهري  با یک سیستم ساختارمند در  ساختار  باید  و  گیرد 
 راستاي نظام متعالی  مردم سالاري گام برداشته و یک فرایند را طی کنیم تا به نقطه مطلوب برسیم.

بودن مسئولان ریشه در دین ما دارد. و در همین راستا امروز بنده طرحی را آماده کرده و    آقاي رسولی تاکید کردند: این فرایند، یعنی پاسخگو
تقدیم شورا می کنم و امیدوارم با راهنمایی دیگر اعضاي محترم شورا، یک اولین دیگر براي رشت رقم بزنیم و رشت اولین شهري باشد که  

 مدیریت شهري آن به صورت جامع پاسخگو است. 
نهج البلاغه را نیز قرائت کردند و افزودند: سیاست هاي ابلاغ شده در راستاي رهنمودهاي رهبر معظم انقلاب، نشان    5ایی از نامه  ایشان فرازه

 می دهد شفافیت در عملکرد مدیران به ویژه در مدیریت شهري به گونه اي که باید وجود ندارد.  
هاي کلی اداري ابلاغ شده از سوي مقام معظم رهبري نیز  سیاست  18به بند    رییس محترم کمیسیون توسعه و عمران شهري شورا با اشاره

تصریح کردند: شفاف سازي از جمله حقوق و تکالیف مردم است که باید دسترسی به اطلاعات صحیح داشته باشند. قانون انتشار و دسترسی به  
هاي اجرایی ابلاغ شده است و بر اساس همین دستور العمل، این طرح  بعد از تایید شوراي نگهبان به دستگاه  1387اطلاعات در مردادماه سال 

 آماده شده است. 
این دلیل که مردم  سازي مذاکرات شوراي شهر رشت را نیز ضروري خواندند و پس از قرائت یکی از مفاد طرح افزودند: شاید بهایشان شفاف

ایند، موجب ایجاد سوء تفاهم می شود. گاها دیده شده بخش هاي مهم یک خبر  ناچارند اخبار شورا را با واسطه از طریق رسانه ها دریافت نم 
 کمتر منتقل می شود و همین امر موجب ناامیدي مردم می گردد. 

به منظور ایجاد ساختار   و  پایش  براي داشتن یک سیستم خود  و تأکید کردند:  ایشان خواستار پخش صوتی و تصویري جلسات شورا شدند 
انحراف با  زنده    مقابله  پخش  امکان  باید  شورا،  مذاکرات  و  جلسات  از  پراکنی  حاشیه  با  مقابله  و  اعتماد شهروندان  افزایش جلب  و همچنین 

 مذاکرات شوراي شهر رشت در جلسات علنی به صورت صوتی و تصویري از طریق پایگاه اطلاع رسانی شورا ایجاد گردد.
انجام می دهند و در شرایطی که امکان حضور همه  آقاي رسولی یادآور شدند: شهرهاي کوچکتر و در همسا یگی رشت نیز چنین اقدامی را 

هاي موجود مذاکرات علنی را در چارچوب قانون از طریق  مردم در جلسات شورا به خاطر برخی محدودیت ها وجود ندارد، می توان با تکنولوژي
 سایت شورا به صورت صوتی و تصویري به اطلاع عموم مردم برسانیم.  

افزودند: استقرار و به روزرسانی سامانه جامع و   ارایه شده را نیز قرائت کردند و  از مفاد طرح  عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت، برخی 
الکترونیک تصمیمات شوراي شهر رشت، طرح ها و لوایح و تدوین انتشار مستمر، گزارش عملکرد ماهیانه فصلی و سالانه شوراي شهر نیز باید  

 ور کار ما قرار گیرد. در دست
س  ایشان افزودند: در دوره گذشته شورا این امکان فراهم نشد و براي اینکه بتوانیم به مردم گزارش صحیح بدهیم، باید این اطلاعات در دستر 

 شهروندان  قرار گیرد. 
قانون انتشار و دسترسی    10اجراي مفاد ماده  در راستاي    2آقاي رسولی برخی از مفاد این طرح را نیز بیان نمودند و تصریح کردند: طبق ماده  

 آزاد به اطلاعات در رابطه با سازمان هاي عمومی، شهرداري رشت وظیفه دارد اطلاعات درست سازمان را ارایه دهد.
شهرداري رشت  گزارش بودجه سالانه، آخرین گزارش تفریغ بودجه، گزارش عملکرد سالانه، اختیار و وظایف معاونین، مدیران ارشد  و مدیران  

 نیز برخی دیگر از موارد درخواستی در این طرح بود. 
 ایشان افزودند: اهداف، وظایف، سیاست ها و خط مشی ها و ساختارهاي شهرداري نیز باید به اطلاع همه برسد.  

مات به شهروندان هم رئیس محترم کمیسیون عمران و توسعه ي شهري شورا همچنین بر شفافیت و ساده سازي روش ها و مراحل انجام خد 
طرح پرسش و شکایت شهروندان هرچند اکنون وجود دارد ولی باید ارتقا یابد به نحوي که شهروند   137تاکید کردند و افزودند: ساختار سامانه 

 بتواند شکایت مورد نظر خود را پیگیري و به پاسخ شفاف برسد. 
دند: شهرداري رشت ملزم است ظرف حداکثر سه ماه پس از انجام مقدمات فوق، سایر  مفاد طرح مذکور را نیز قرائت کردند و افزو 2ایشان ماده 

روز رسانی مستمر سامانه جامع اطلاعات  اقدامات لازم براي عملیاتی شدن قانون انتشار و دسترسی آزاد به اطلاعات را فراهم نماید. استقرار و به
ستی (طرح جامع شهري ، طرح جامع حمل، طرح جامع حمل و نقل، طرح تفصیلی  هاي بالادناظر بر مقررات شهري شامل: ضوابط شهري طرح

و    سند بازآفرینی شهري و...) و به روز رسانی اطلاعات منتشره حداکثر یک هفته پس از ابلااغ قوانین و مقررات مصوب شوراي شهر، بخشنامه ها
هروندان حداکثر ظرف سه ماه پس از ابلاغ قوانین و مقررات  مصوب  دستور العمل هاي شهري و ایجاد امکان دسترسی آنلاین  براي تمامی ش

ها و دستور العمل هاي شهري و ایجاد امکان دسترسی آنلاین  براي تمامی شهروندان حداکثر ظرف سه ماه پس از ابلاغ  شوراي شهر، بخشنامه
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ی، پیمانی، قراردادي، حجمی و ... اعلام نیازها و طریقه  طرح  تفصیلی آزمایشی، به روز رسانی سامانه استخدامی شهرداري رشت اعم از رسم

 جذب و تامین نیرو و ... حداکثر سه ماه پس از ابلاغ  این مصوبه از دیگر موارد مطرح شده بود. 
ه هایی  عضو محترم شورا یادآور شدند: هرچند برخی از مفاد طرح تفصیلی و ضوابط آن در سایت شهرداري موجود است اما الحاقی ها و تبصر

هم هست که در سایت شهرداري نیست و همین عدم اطلاع و شفافیت ایجاد رانت می کند. شاید افرادي در مسیر باشند که سودجویانه جلوي  
افزایش می یابد، در   آنها  املاك  افزوده  ارزش  با یک طرح،  به ویژه در محلات کم برخوردار که  آزاد اطلاعات را بگیرند  دسترسی به گردش 

 که مالک از آن مطلع نیست. صورتی  
بگیرد.   آزاد صورت  اطلاعات  تا گردش  نیست  راهی  مبارزه کنیم، هیچ  دار  ریشه  با یک فساد  بخواهیم  اگر  تاکید کردند:  آقاي رسولی  جناب 

نیست ـ با نظام هاي خود پایش  هاي رشت را ـ که سالها از آن خبري  ماه با تکیه برخرد جمعی بتوانیم یکی از اولینبنابراین، امیدوارم ظرف یک
 و گردش آزاد اطلاعات رقم بزنیم و با این طرح، اولین شهرداري پاسخگو و شفاف باشیم. 

 نطق پیش از دستور ناطق دوم:
سپس سرکار خانم، فاطمه شیرزاد، نیز در نطق پیش از دستور جلسه، شهادت دو گیلانی مدافع حرم را تسلیت گفتند و اظهار کردند: شهادت  

بلا  علیرضا نظري و بابک نوري هریس همگان را متاثر کرد و جا دارد به خانواده هاي این عزیزان تبریک و تسلیت گفته و امیدوارم با شهداي کر
 محشور شوند. 

ردانی  زدگان کرمانشاه همچنان ادامه دارد. ایشان ضمن قدهاي مردم به زلزلهسخنگوي محترم شوراي اسلامی شهر رشت تصریح کردند: کمک
 از مردم براي این کمک رسانی افزودند: امیدواریم مشکلات مردم کرمانشاه هر چه سریعتر مرتفع شود.  

این زلزله در حوزه مدیرت بحران یک تلنگري به مسئولان استان است تا یک بازنگري براي مدیریت بحران داشته باشیم که اگر مشکلی ایجاد  
 مقابله با بحران داشته باشیم. شود، آمادگی لازم را براي  

رشت تصریح کردند: متأسفانه چند باب منزل    4سرکار خانم شیرزاد، عضو محترم هیأت رئیسه شورا، با اشاره به آتش سوزي شدید در منطقه  
ضر شدند و امیدوارم  آتش نشان همراه با افسران ارشد این سازمان در محل حادثه حا 50مسکونی دچار حریق شد و در عملیات امداد و نجات، 

 زودتر مشکل خانواده هایی که خانه هایشان سوخته است، با توجه به سرماي هوا مرتفع گردد. 
شهري شورا با اشاره به تصادف یکی از پاکبانان رشت اظهار کردند: وضعیت این عزیز  و خدماتمحترم کمیسیون بهداشت،محیط زیسترئیس

 براي سلامتی و بهبود وي دست به دعا بردارند.   خواهم کهخوب نیست و از شهروندان می
سرکار خانم شیرزاد همچنین به وضعیت درآمدي شهرداري اشاره کردند و افزودند: کارکنان شهرداري هنوز مطالبه دارند و کارمندان مناطق  

نیز هنوز باقی است و امیدوارم هر چه    حقوق مهر را دریافت کرده اند ولی هنوز پرداخت حقوق مرکزي انجام نشده و بدهی هاي بیمه کارکنان
 زودتر شهردار محترم مشکل بیمه تکمیلی کارکنان را هم برطرف نماید. 

ود و عضو محترم شورا به کارکنانی که به تازگی بازنشسته شده اند نیز تبریک گفتند و ابراز کردند: باید مشکل پرداختی بازنشسته ها نیز حل ش
 گذر از پیچ حساس مالی و سنگین باشیم.امیدوارم تا پایان سال شاهد  

 نطق پیش از دستور ناطق سوم:
نامه  در ادامه، رئیس محترم کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا نیز گفتند: قرار بود شهردار یک برنامه عملیاتی  به شورا ارایه دهد که چه بر

 یده است. هایی را در دستور کار قراردهیم ولی هنوز این برنامه به دست ما نرس
پور با اشاره به وضعیت نامناسب آسفالت معابر به ویژه معابر اصلی شهر تأکید کردند: آقاي نصرتی شهردار محترم رشت به  جناب آقاي حاجی

خوبی و موشکافانه عمل می کند و این دقت از نقاط قوت ایشان است ولی نمی توانیم بپذیریم که مثلاً خیابان ویشکاهی در وسط شهر مثل  
 باتلاق باشد. خوشبختانه مرمت این خیابان شروع شده است ولی برخی معابر اصلی وضعیت نامناسبی دارند. 

کیفیت  ایشان بر نظارت بر حوزه آسفالت معابر تأکید کردند و افزودند: نظارت در امور آسفالت به خوبی انجام نمی شود و همچنین آسفالت بی
 همه متخصص و کارشناس عمران در شهرداري این وضع آسفالت نگران کننده است.    شود و با وجود این در معابر ریخته می

عضو محترم شورا گفتند: چرا براي حل مشکلات مرکز استان، از پتانسیل نمایندگان شهرستان و مجمع نمایندگان استان بهره نمی بریم. باید 
 مشکل شهرستان رشت، کمک بگیریم. در جلسات شورا نمایندگان و استاندار را دعوت کنیم تا براي رفع  

آقاي حاجی پور تاکید کردند: باید از نمایندگان و استاندار محترم بخواهیم تا براي حل مشکلات رشت کمک کنند. رشت پیشانی استان است و  
 اگر مشکلات رشت حل شود، قطعا بسیاري از مشکلات استان حل می گردد.

قانونی مهلت  به  اشاره  با  شورا  محترم  بودجه    عضو  لایحه  باید  می  ماه  دي  در  افزودند: شهردار  شورا  به  ماه  در دي  پیشنهادي  بودجه  ارایه 
قرار    پیشنهادي سال بعد را به شورا ارایه دهد و انتظار داریم بودجه واقعی و بر مبناي درآمد شهرداري تدوین شود و مناطق کم برخوردار مغفول

 نه نماینده برخی مناطق و باید به همه مناطق رسیدگی شود.   نگیرند. ما نماینده همه مردم شهر هستیم و
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 نطق پیش از دستور ناطق چهارم:

هاي اصلی شهر رشت بسیار نامناسب  جناب آقاي حامد عبدالهی عضو محترم هیات رئیسه شورا، نیز در این نشست اظهار کردند: آسفالت خیابان
 . است و مردم بر کیفیت و نظارت بر آسفالت گله دارند

هایی در راستاي بهینه سازي آسفالت با شهرداري قرارداد بستند و امیدواریم  جناب آقاي حامد عبدالهی افزودند: سال گذشته مشاوران و شرکت
  ار با حضور افراد متخصصی نظیر پروفسور عربانی، با توجه به اینکه یک سال است با شهرداري قرار داد بسته، وضعیت آسفالت بهبود یابد. انتظ

 نفر از پرسنل شهرداري را آموزش دهد تا آسفالت معابر با نظارت بهتر کنترل گردد.   15داریم ایشان حداقل  
رسد پرسنل ناظر در حوزه آسفالت که در شهراري هستند، تنبل شده اند و انتظار  عضو محترم شورا افزودند: با آمدن این مشاوران به نظر می

 .  داریم این جلسات خروجی داشته باشد
از    15جناب آقاي عبدالهی به نطق پیش از دستور اعضاي محترم شورا در جلسات اشاره نمودند و اظهار کردند: بنده نطق هایی را که بعد 

جلسه شورا انجام شده، بررسی کرده ام، اما خروجی که انتظار داریم، از سوي مدیریت شهري نمی بینم.  بحث هایی که در حوزه منابع نیروي  
سال هم می 4ماه گذشته و  4شود. ولی عملاً می بینیم  انسانی صورت می گیرد، موجب بروز واکنش در شهردار و یک خروجی مشخص می

 گذرد و کاري نکرده ایم. تا این لحظه خودم از عملکرد خودم راضی نیستم.
ارتباطاتی با استاندار و نمایندگان مجلس صورت گیر انتظار داریم  افزودند:  اتفاقی در رشت ایجاد  ایشان  از پتانسیل نمایندگان  د و با استفاده 

 گردد. تاکنون چندین جلسه داشتیم و باید مصوبات خود را بررسی کنیم ببینیم کدام مشکل تاکنون برطرف شده است. 
انسانی، بی آر تی، پیاده راه، مشکلات مسکن مهر و.. ابراز کردند: حل مشکلات در حوزه منابع  . همه خواسته مردم است ولی  آقاي عبدالهی 

تاکنون هیچ مشکلی برطرف نشده و از مردم عذر می خواهم که نتوانستم کاري بکنم. باید شرایط به گونه اي باشد که تغییرات را حس کنیم. 
ت. اکنون در شهر قطعات  براي پل هاي عابر پیاده مناقصه گذاشتیم ولی اجرا نشده است. باید قراردادها بازنگري شود و ببینیم مشکل کار کجاس

ها در خیابان رها شده است. و این آهن ها همه معابر را گرفته و به حقوق مردم اجحاف می شود، معابر باید بدون مانع باشد ولی  آهنی براي پل
 شد. ایم و همین موانع اگر موجب آسیب شهروندان باشد، چه کسی می تواند پاسخگو با خودمان براي مردم مانع ایجاد کرده

 شوندوانتظار تحولات رادارند.  ازشهردارمحترم انتظار داریم تغییروتحولاتی را ببینیم مردم در هر انتخاباتی حاضر می
عضو محترم شورا همچنین خواستار تصویب لایحه کمک به تیم هاي فوتبال شده و افزودند: لایحه کمک به تیم داماش و سپیدرود ، به دلایلی 

میلیونی از سال گذشته دارد ولی عملیاتی نشده است. همه می دانیم تیم سپیدرود تیم ریشه دار و   550شورا مصوبه    برگشت داده شده است.
  اصیل است و همه اعضاي محترم شورا به آن تعلق خاطر دارند. یک مصوبه اي از سال گذشته این تیم دارد و باید تعهدات آن پرداخت شود. اگر 

تیم شود، سپیدرود آسیب جدي می بیند. شهرداري مشکلات خاص خودش را در حوزه مالی دارد ولی اگر    در بازي اخیر موجب باخت این
 شهرداري بتواند در بخش لجستیک هم سپیدرود را حمایت کند، فکر می کنم اعضاي محترم شورا هم موافق باشند.  

ت شهر رشت مربوط به قبل است و بنده برخی از مشکلات  در ادامه جناب آقاي حجت جذب نایب رئیس محترم شورا گفتند: بخشی از مشکلا
 را لیست کرده و به شهردار ارایه داده ام. 

میلیارد تومان تخلف کرده است. تنها در یک مورد عنوان می کنم که در هنگام    40فقره مبایعه نامه به میزان    4ایشان افزودند: شهرداري در  
 لیاردي تنظیم شده و شهرداري مبرا شد ولی شهرداري مبلغ را با شاکی حساب کرده است! می  11صدور راي دو روز قبل از مبایعه نامه  
طبقه ساخته و کمیسیون ماده صد هم اعلام کرده که از استحکام    5هست که ملکی با پروانه دو طبقه،    4مورد دیگر مبایعه نامه اي در منطقه 

 بدون مجوز شورا و اطلاع شهرداري خریداري شده است!لازم برخوردار نیست و باید تخریب شود ولی همین ملک  
در ادامه حسب پیشنهاد شهردار محترم رشت و موافقت اعضاي محترم شورا، جلسه به منظور ارائه گزارش آقاي دکتر مسعود نصرتی به صورت 

 غیرعلنی ادامه پیدا کرد. 
میلیارد تومان  100مالی شهرداري خبر دادند و گفتند: فروش    جناب آقاي مسعود نصرتی شهردار محترم رشت، از تلاش براي رفع مشکلات

 ملک و دریافت اوراق از بازار بورس با نرخ روز مصوب از سوي شوراي شهر از جمله این اقدامات است. 
ندي پروژه  ایشان افزودند: چند کمیسیون تشکیل دادیم؛ کمیسیون تخصیص، اولویت بندي املاك واقع در طرح، کمیسیون تهاتر و اولویت ب

 هاي عمرانی تا بتوانیم هزینه هاي شهرداري را مدیریت نماییم.
ها مرتب دستور جلسه دارند ولی در عمل طولانی مدت نخواهد بود و برخی از پرونده هایی که شهردار محترم رشت افزودند: این کمیسیون

ضایی به جریان می افتد. و تلاش ما این است که بتوانیم تا پایان  ماه مجدد در حوزه ق6شهرداري می باید پرداختی مالی داشته باشد، بعد از  
 سال اندکی بر مشکلات مالی فایق آییم.

جناب آقاي نصرتی همچنین گفتند: مذاکراتی براي پرداخت بیمه و معوقه هاي آن صورت گرفته است. بیمه مکمل کارکنان نیز امروز پرداخت  
 د را دریافت کرده اند و تا چند روز آتی نیز حقوق کارکنان مرکز پرداخت می شود. شد و اکنون برخی مناطق حقوق مهر ماه خو
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شهردار محترم رشت سپس از راه اندازي مجدد دو کارخانه آسفالت شهرداري خبر دادند و افزودند: با دریافت مجوز برداشت شن و ماسه از  

و همچنین با دریافت قیر جدید، تولید آسفالت از سر گرفته شده و در هر  معدن و خرید قطعات و لوازم لازم براي کامیون هاي شهرداري رشت 
 منطقه پیمانکار دستمزدي هم براي مرمت آسفالت در نظر گرفته شده تا به حداقل نیاز هاي شهر یعنی مرمت معابر اقدام شود. 

ا استاندار محترم مذاکراتی براي برون رفت از مشکلات  مرکز کنترل ترافیک ارایه دادند و افزودند: ب3ایشان گزارشی هم از روند اجرایی شدن  
میلیارد تومان دیگر  50مالی شهرداري صورت گرفته است از جمله اینکه زمینی که می باید به نام شهرداري سند دریافت شود، نیازمند پرداخت  

 ماییم.است. با توافق با شوراي تامین مسکن تلاش داریم از معاون رئیس جمهور اعتبار دریافت ن
آقاي نصرتی همچنین از تشکیل کارگروه هایی با حضور مدیران فعلی، مدیران قبلی و کارشناسان خارج از مجموعه شهرداري خبر دادند و  
در طرح   نیز  اصلاحاتی  نماییم.  زایی  درآمد  بتوانیم  اندیشی  هم  با یک  تا  داشتیم  ماده صد  محترم کمیسیون  اعضاي  با  هم  جلساتی  گفتند: 

ش جهانی  تفصیلی  مجمع  از  را  شهري  زیست  محیط  دبیرخانه  مصوبه  شدیم  موفق  همچنین  است.  گرفته  درآمد صورت  ایجاد  براي  هرداري 
شهرهاي ابریشم دریافت نماییم. این عنوانی است که می توان براي دریافت اعتبارهاي ملی براي حل معضل رودخانه هاي رشت تلاش کرد.  

 سوز به رشت می آید.  و بودجه کشور، براي بررسی احداث زباله سازمان برنامه  ضمن اینکه دکتر نمکی، معاون محترم
تومان است و اگر    650شهردارمحترم رشت ابراز کردند: در حال حاضر هزینه حمل و تخلیه روزانه هر کیلو زباله به سراوان و شرکت کود آلی،  

هر احداث کرده اند، در مرکز رشت بنا نماییم، هزینه هاي حمل نیز کاهش می  بتوانیم همانگونه که کشورهاي اروپایی زباله سوز را در مرکز ش 
 روز آتی به رشت بیایند.  20یابد. به همین منظور از کارگروه پسماندهاي کشور دعوت کردیم ظرف  

پیگیري   براي  نامه  ارسال  مورد  در  براي تملک  3ایشان  گفتند:  و  دادند  ارایه  توضیحاتی  نوبخت هم  دکتر  به  محدوده  مورد  در  املاك  برخی 
 مرکزي شهر و براي ایجاد راه دسترسی نیازمند اعتبار از دولت هستیم.

جناب آقاي نصرتی همچنین گفتند: پتانسیل پروژه هاي سرمایه گذاري در رشت زیاد است ولی باید براي سرمایه گذار اطمینان ایجاد کرد و  
را و مدیران ارشد استان و حتی نمایندگان شهرستان در مجلس شوراي اسلامی یک  پیشنهاد می دهم همانند شهر تبریز مدیران شهري و شو

 میثاق نامه امضا کنند و به سرمایه گذار اطمینان دهند.
گذار جذابیت و اطمینان ایجاد  تنها راه برون رفت از این چالش هاي مالی ایجاد درآمد پایدار با سرمایه بخش خصوصی است و باید براي سرمایه

 کرد.
روز گذشته تلاش شد در فضاي شهرداري یک آرامش و شرایط امیدوار کننده ایجاد    45ایشان در بخش دیگري از سخنان خود گفتند: در  

 گردد.
تري به وجود  آقاي نصرتی شهردار محترم، در مورد بازنگري پیاده راه هم ابراز کردند: در حوزه پیاده راه نیاز داریم یک فضاي اجتماعی مناسب

ی  ید. نه قرار است پیاده راه را بهم بزنیم و نه حذف کنیم. بسترش فعلاً آماده نیست و باید یک مقدار صبر نموده و ببینیم چه اصلاحاتی مبیا
 توان ایجاد کرد. 

کند. تا ظرفیت شهرداري نمی تواند از وزارت کشور مجوز خطوط ریلی دریافت    1405ایشان ادامه دادند: در مورد پروژه بی. آر.تی هم  تا سال  
درصد نرسد چنین مجوزي به ما داده نمی شود. بنابراین براي توسعه خطوط بی.آر.تی و تکمیل آن در کمیسیون هاي تخصصی  80خط ویژه به 

 بررسی هایی صورت می گیرد.
 پس از پایان گزارش شهردار محترم، اعضاي محترم شوراي اسلامی شهر رشت پرسش هاي خود را مطرح نمودند. 

ب آقاي عاقل منش، عضو محترم شورا، ضمن تشکر از تلاش هاي آقاي نصرتی در پیشبرد امور گفتند: امیدواریم شوراي پنجم به سمتی جنا
 سال از انتخاب خود خشنود باشیم.4برود که بعد از  

افیک رشت آمده، دو چیز متفاوت  عضو محترم شورا افزودند: آنچه در کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا مطرح شد و آنچه در طرح جامع تر
  1405سال آتی به بهره برداري می رسد و اگر بخواهیم براي  10در حوزه خطوط ریلی بود. اگر اکنون نیز براي ایجاد خطوط ریلی تلاش کنیم  

نماییم، عملا   با  10مجوز دریافت  و  نماید  باز هم تلاش  باید  مدیریت شهري می  ایم.  افتاده  ریلی عقب  از خطوط  نمایندگان  سال  با  مذاکره 
 مجلس، خواستار تجدید نظر در این مصوبه باشد. 

هاي مختلف فرهنگی و اجتماعی و ترافیکی است و از تمام  جناب آقاي عاقل منش همچنین گفتند: بازنگري پیاده راه نیازمند مطالعه در حوزه
 ابعاد این پروژه باید بازنگري و رفع نقص شود. 

 همچنین خواستار استفاده از ظرفیت قرارگاه خاتم براي انجام پروژه هاي شهرداري رشت شدند. عضو محترم شورا  
آقاي نصرتی گفتند: جنابعالی شهردار   به  ترافیک شورا هم خطاب  و  نقل  و  رئیس محترم کمیسیون حمل  پور  اسماعیل حاجی  آقاي  جناب 

 ت شهرداري این مسئولیت را پذیرفتید. بنابراین ما را ناامید نکنید. شهري هستید که در کشور یک برند است و با آگاهی کامل از مشکلا
براي   و  بود  اعضاي محترم شورا همچنان حامی شما خواهند  اگر در عملکرد صداقت خود را نشان دهید، تمامی  افزودند:  عضو محترم شورا 

 تصویب طرح ها در شورا به مشکلی مواجه نمی شوید. 
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در پیاده راه گفتند: سیاست گذار شوراست نه شهردار. اعضاي شورا هر روز با بازاریان در ارتباط هستند و از رکود   ایشان در مورد توقف بازنگري

 بازار خبر دارند. البته قبل از اجراي پیاده راه نیز وضع بازار خوب نبود ولی اجراي نادرست این پروژه مزید بر علت شده است. 
جنابعالی دو بار در صحن شورا وعده بازنگري پیاده راه را دادید حتی بازه زمانی یک ماهه براي مطالعه را دادید و  آقاي حاجی پور یادآور شدند: 

 امروز می گویند در اولویت نیست! 
 عضو محترم شورا همچنین از شهردار خواستند تا پیش نویس لایحه بودجه را آماده و در مهلت قانونی در دي ماه تقدیم شورا نماید. 

از  ج جلسه و نطق هاي اعضاي شورا خواستار تغییراتی در سطح 15ناب آقاي حامد عبدالهی عضو محترم هیات رئیسه شورا نیز گفتند: بعد 
 مدیریت شهرداري هستیم و انتظار داریم صداي ما به گوش مدیریت شهري برسد. 
ق افتاده است نیز اعتراض نمودند و افزودند: ملکی که دو سال  ایشان به رانت هایی که در حوزه فروش املاك شهرداري در دو سال گذشته اتفا

 است با قیمت بالاي کارشناسی به مزایده گذاشته شده و فروش نمی رود و باید در قیمت گذاري تجدید نظر گردد.
ن شهر گورستان آهن پاره هاي  عضو محترم شورا در مورد پل هاي عابر پیاده که به صورت ناقص اجرا شده نیز اعتراض نمودند و افزودند: اکنو

 پل هاي عابر پیاده شده و قراردادهاي آن نیازمند بازنگري است. 
آقاي عبدالهی همچنین در مورد اولویت بندي پروژه هاي شهرداري هم گفتند: در شرایطی که مرکز شهر رشت دچار مشکلات است، چه لزومی  

براي لوله گذاري    1گذاري انجام شود و یا در شهرداري منطقه  هاي سطحی پروژه لولهدارد جاده تهران بعد از میدان گیل براي جمع آوري آب  
 جاده فخب قرارداد بسته شود؟ این درحالی است که برخی پروژه هاي عمرانی به دلیل نپرداختن پول پیمانکار تعطیل شده است. 

انی در حال اجرا و اولویت دار را به شورا گزارش دهد و از انجام  خزانه دار محترم شورا تأکید کردند: قرار بود شهردار لیست پروژه هاي عمر
 پروژه جدید پرهیز نماید تا از این مشکلات مالی عبور نماییم. ولی تاکنون هیچ گزارشی به شورا ارایه نشده است.

بر با رانت در شهرداري بسته شده که منافع مالی  اخیر قراردادهایی  انتظار داریم  ایشان همچنین گفتند: در دو سال  اي برخی داشته است. 
 شهــردار شهامت به خرج داده و اعلام کند چه افرادي ذي نفع بوده اند و جلوي خیانت هاي آتی گرفته شود. 

 هاآقاي عبدالهی وضعیت تیم هاي سپید رود و داماش را هم نگران کننده خواندند و افزودند: به هر دلیلی که مصوبه پرداخت مالی به این تیم  
 میلیون تومان پرداخت کرد.50روز یکبار هزینه هاي لجستیگ این تیم ها تا سقف    15اجرایی نشده باشد، می توان هر  

نیز گفتند:   الدین محمد شکریه عضو محترم شورا  آقاي جلال  یعنی 80جناب  آخر  مورد  به جز دو  بود  درصد گزارش شهردارامیدوار کننده 
 واسته اعضاي محترم شوراست. بازنگري پیاده راه و بی.آر.تی که خ

 عضو محترم شورا افزودند: اکنون وضعیت بازار قفل شده و بازنگري پیاده راه و ایجاد راه دسترسی به مرکز شهر و بازار ضروري است. 
ابراز کردند: اکنون برخی پیمانکاران با جسار ت در شهرداري  ایشان همچنین به رانت هاي برخی پیمانکاران در شهرداري اعتراض نمودند و 

میلیونی هستیم که پیمان آن منعقد شده و بدون اینکه هیچ کاري انجام  150جولان می دهند و باید جلوي آنها گرفته شود. شاهد پروژه هاي  
فاق می افتد،  دهند، پول خود را دریافت کرده اند. نگاه ما به آینده است و نباید از کنار تهاترها و احجاف هایی که در حق مردم در شهرداري ات

 به راحتی گذشت. 
جناب آقاي شکریه هم خطاب به شهردار محترم رشت گفتند: اگر با شهامت جلوي تخلفات بایستید، کدام دستگاه نظارتی است که از شما  

تگاه  حمایت نکند! همین که شعبه خاصی براي رسیدگی به پرونده هاي شهرداري اختصاص یافته است، نشان دهنده اعتمادي است که دس
 هاي نظارتی و قضایی به شهردار جدید دارند. 

قراردادهاي   دارد  ضرورت  و  بود  خواهند  شما  پشتیبان  فساد  و  رانت  با  مبارزه  در  نیز  شورا  محترم  اعضاي  کردند:  تأکید  شورا  محترم  عضو 
 میلیونی هم نگذرید. 50شهرداري پایش شود و حتی از قراردادهاي  

ر زاهد  فرهام  آقاي  جناب  ادامه  آبروي  در  با  افرادي  اخیر  هاي  سال  در  گفتند:  نیز  شورا  حقوقی  و  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  محترم  ییس 
 شهرداري بازي کردند که امروز شهروند ترس دارد با شهرداري مواجه شده و طرف قرارداد شود. و برخی از این افراد حق خود می دانند که به 

 حترم انتظار می رود جلوي این گونه رفتارهاي سوء استفاده گرایانه گرفته شود.این نهاد ضربه بزنند. بنابراین از شهردار م
رئیس محترم کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا، تیم هاي سپیدرود و داماش را سرمایه هاي این شهر خواندند و ابراز کردند: هر دوي  

درصد مشخص کمک صورت گیرد. رشت از معدود شهرهایی است که تیم این تیم ها درگیر مشکلات هستند و باید به هردو تیم به شیوه و  
 هاي شهرداري باید عادلانه به هر دو تیم صورت گیرد.هایش تماشاگران مشترك دارد. بنابراین کمک

ظار می رود کسانی  آقاي زاهد تاکید کردند: از شهرداري که به نقاط قوت و ضعف شهرداري آشناست و قوانین شهرداري را به خوبی می داند، انت
که تیشه به ریشه این شهر زدند، جایی در مدیریت شهرداري نداشته باشند. اعضاي محترم شورا حامی شهردار منتخب هستند و همین امشب  

 می توان براي حمایت از سرمایه گذار و اطمینان او و میثاق نامه بست. 
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اگر بنده یک روز از مصاحبه خود برگشتم و رأي به شهردار غیربومی دادم،    سپس جناب آقاي احمد رمضانپور، عضو محترم شورا نیز گفتند:

شنوم که وي تحت فشار  هایی میهزینه افکار عمومی را هم پرداختم ولی به فردي رأي دادم که از صفر تا صد وجودش شهرداري است. زمزمه
 رداري سخت بود. است و می خواهد برود. در حالی که در دوران درآمدزایی هم کار اداره شه 

عضو شورا انتظارات ویژه اي دارند و امیدواریم تا پایان سال حداقل یک پروژه  11عضو محترم شورا تاکید کردند: مردم از شهردار غیر بومی و  
 عمرانی آغاز شود و به وضعیت آسفالت معابر رسیدگی شود. 

وتبال رشت گفتند: بنده فوتبال را به عنوان یک ظرف اجتماعی می بینم جناب آقاي رضا رسولی عضو محترم شورا، نیز در حمایت از تیم هاي ف
وقتی   است.  نیازمند توجه  بیشتري  70که  اجتماعی تلاش  این سرمایه  نگه داشتن  براي  باید  تیم مشترك هستند،  این دو  تماشاگران  درصد 

 نماییم.
مناسبی نداشته  و پیاده راه گفتند: مرکز شهر هیچگاه دسترسی  رئیس محترم کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا با اشاره به وضعیت بازار

به نفعاست  این بن  و قطعاً  از  با شرایطبازار است که  باشد  اگر قرار  و  باید غربال کرد  بازار رشت را هم  سال پیش  100بست خارج شود ولی 
 سال بعد بازار را حفظ کنیم، این نوع تفکر متحجرانه است. 150براي

ر مورد ایجاد راه دسترسی در پیاده راه گفتند: قبلاً مشاوري در مورد ایجاد زیرگذر در پیاده راه طرحی را مطالعه کرده بود و می  آقاي رسولی د
 توانیم همانند میدان آزادي یک گذرگاه جدید زیر زمینی ایجاد کنیم. سرمایه گذاري بومی هم براي ایجاد این طرح اعلام آمادگی کرده است. 

کنند. درآمدزایی یک مؤلفه است،  شورا در بخشی از سخنان خود ابراز کردند: شهردار می داند کدام یک از مدیران بهتر با او کار میعضو محترم  
هزینه مهمولی  آن  مدیریت  و  برخی  کرد  که  شرایطی  در  شود.  می  دیده  اي  سلیقه  رفتارهاي  شهرداري  کردهاي  هزینه  در  اکنون  است.  تر 

 ز مطالبات خود را دریافت نکرده اند، برخی پیمانکاران خاص با روابط دریافت هاي به موقع دارند. پیمانکاران قبلی هنو
  ایشان در مورد فشارهاي ذي حساب نیز به شهرداري اعتراض نمودند و تأکید کردند: چگونه دو فقره چک به نام یک فرد نقد و در کربلا هزینه 

هاي شخصی به موکب شهرداري باشد! مگر در شهرداري حساب کتاب  د هزار تومان پرداختیمیلیون و پانص  12می شود؟! به نظر نمی آید  
ه  نداریم، فردي که شرایط ذي حساب بودن را هم ندارد در مورد جابجایی یک نیرو هم فشار می آورد. ابتدا باید یک تلنگر به خودمان بزنیم ک 

 ل برانگیز است. به کجا می خواهیم برسیم؟ نحوه رفتار و عملکرد برخی سوا 
هاي رسانه ها ندارم. اما یک رسانه که همسو با فردي است کل  آقاي رسولی شهردار را مورد خطاب قرار دادند و افزودند: بنده نظري در دریافتی

استفاده نیست، نامش  هزینه هایش را دریافت می کند و دیگري که همسو با عضو شورا نیست، هیچ دریافتی ندارد. اگر این اسمش رانت و سوء 
را چه می توان گذاشت؟ مردم از ما انتظار پاسخگویی دارند و در شرایطی که ذي حساب دوم نداریم، تمام تصمیمات ذي حساب فعلی شخص 

بر عملکرد شهرداري، تا یک جایی   ناظر  به عنوان  بنده  انتظار داریم جلوي تخلفات محرز را بگیرد.  از شهردار محترم  و  حامی  شهردار است 
 بگیرد. شهردار هستم و به عنوان ناظر به وظیفه قانونی خود عمل می کنم. بنابراین از ایشان انتظار دارم شخصاً جلوي سوء استفاده هاي مالی را  
ی پیاده  سپس سرکار خانم فاطمه شیرزاد عضو محترم هیأت رئیسه شورا، نیز در مورد روشنایی نامطلوب  پیاده راه متذکر شده و گفتند: روشنای

 راه  مورد رضایت مردم و گردشگران نیست.
  سخنگوي محترم شورا همچنین افزودند: آبنماي پیاده راه نیز مدتهاست از کار افتاده در حالی که آب مایه حیات است و موجب نشاط و شادابی 

 و جذابیت در محیط شهري است. 
چنین ابراز کردند: بهبود و افزایش سرویس هاي بهداشتی در سطح  رئیس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا هم
 شهر از پیگیري هاي مهم این کمیسیون است که امیدواریم به نتیجه برسد. 

ایشان در مورد معضل سراوان نیز گفتند: در زمینه حل مشکل سراوان از سوي شهردار اقدام هاي خوبی صورت گرفته است ولی تا پایان سال  
 سال تل انبار شده، معضل زیست محیطی سراوان حل شود. 33نیازمند تلاش هاي بیشتري هستیم تا زباله هایی که در طول  

چاله مرمت  آبهاي سطحی،  روان  هدایت  و  آوري  گذار، جمع  سرمایه  گفتند: جذب  به شهردار رشت  شیرزاد خطاب  خانم  بهبود  سرکار  و  ها 
هاي شهر طرح هایی داده شده، انتظار می رود این  با توجه به اینکه براي بهسازي و زیباسازي ورودي  وضعیت آسفالت شهر مورد انتظار ماست و

 طرح ها اجرا شده و  ورودي هاي شهر آبرومند گردد. 
ه اقدام  سخنگوي محترم شورا در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به آغاز فصل سرما افزودند: لازم است نسبت به آمادگی تجهیزات زمستان

 نمایید و با توجه به زلزله کرمانشاه نیز شهرداري در مدیریت بحران آماده باشد. 
 ایشان همچنین خواستار حل مشکل بیمه کارکنان، مطالبات بازنشستگان و تمدید قرارداد بیمه تکمیلی کارکنان شهرداري شدند. 

اشاره به تأخیر در پرداخت حقوق کارکنان افزودند: خطوط قرمز همه  همچنین جناب آقاي محمد حسن علیپور، دیگر عضو محترم شورا نیز با  
 کارمندان در همه بخش ها پرداخت به موقع حقوق است و اگر تأمین مالی نشوند، دیگر انگیزه کار کردن ندارند. 

ر نظر سازمان پسماند فعالیت  عضو محترم هیات رئیسه شورا افزودند: در گذشته نیروهاي خدمات شهري زیر نظر مناطق بودند ولی اکنون زی
 دارند و به همین دلیل شرکت هاي پیمانکار نیز حقوق آنها را پرداخت نمی کنند.
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
ایشان نسبت به واگذاري نیروهاي خدمات شهري به شرکت هاي بخش خصوصی هم اعتراض نمودند و تأکید کردند: این سنگ بناي غلطی بود  

صبح به روش دستی بلوارها را جارو  4شین هاي جاروکشی بود ولی اکنون کارگران ناچارند از  که شوراي گذشته برجاي گذاشت. در گذشته ما
 کنند که خطر جانی هم براي  آنان دارد.

 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح:
شفاف سازي ساختاري و  "اعضاي محترم شورا به پیوست طرح  29/8/96مورخ    1965ـ نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره  1
 اعلام وصول شد."ملکردي مدیریت شهريع 

 مصوبات:
 دستور اول:

 29/8/96مورخ    1964ثبت شده به شماره    29/8/96مورخ    1396ـ  172765ي دوفوریتی شهرداري رشت به شماره  ش رــ نامه1
 1395بودجه سال  ) قانون اصلاح قانون  36) تبصره (3در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت در راستاي اجراي ردیف (

به عنوان رد دیون از دستگاه هاي دولتی    7ریال اسناد خزانه از نوع سخاب    721/177/ 000/000کل کشور که مؤفق به أخذ مبلغ  
هاي ضروري و همچنین به منظور برون رفت از بحران مالی  گردیده است حالیه با توجه به کمبود منابع مالی جهت پرداخت بدهی

با توجه به نرخ تنزیل به روز فرابورس   28/12/97در نظر دارد؛ نسبت به فروش اوراق دریافتی با سررسید    حاکم بر این سیستم
ریزي لازم به منظور هزینه کرد عواید حاصل از فروش اسناد خزانه در راستاي جهت برنامه  پیش از موعد مقرر در سازمان مزبور

 پرداخت:
 الف ـ هزینه هاي معوق پرسنلی  

 ب ـ هزینه هاي بهسازي و نگهداشت شهر اعم از آسفالت و ... 
شرکت مددرسان که هزینه تنزیل پس از واریز   برابر توافق باآلات عمرانی و خدمات شهري،  ج ـ خرید، نگهداري و تجهیز ماشین

نظر و اخذ رأي ضمن تصویب دو در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادلوجه به حساب شهرداري پرداخت می شود، اقدام نماید  
 فوریت آن، با پیشنهاد شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید. 

در دبیرخانه شورا    16/8/96مورخ    1902ثبت شده به شماره    96/ 16/8مورخ    96ـ163440ـ نامه شهرداري رشت به شماره ش رـ  2
از اعضاي محترم شوراي اسلامی شهر رشت به منظور سفر به شهر قاضی آنتپ ترکیه، جهت حضور در  مبنی بر معرفی یک نفر 

ابریشم، پیرو ) با موضوع تاریخ فرهنگ خوراك در شهرها1396آذر ماه    16تا    13دسامبر(  7تا    4روزه در تاریخ    4نشست   ي راه 
سلسله نشستهاي بین المللی کارگروه شهرهاي خلاق خوراك شناسی و حضور نمایندگان شهر خلاق رشت در جلسه مطرح و پس  
از بحث و تبادل نظر و ارائه نقطه نظرات اعضاي موافق و مخالف، هیچ یک از اعضاي محترم شورا تمایلی به سفر به شهر قاضی آنتپ  

 در نشست مذکور را نداشتند.ترکیه جهت شرکت 
نامه  آیین  16ماده  2شوراي اسلامی شهر رشت، برابر تبصره  96/ 15/8آقاي حجت جذب درجلسه مورخ  با توجه به غیبت    ـ سپس

شان به اتفاق آرا غیبتآقاي حجت جذب  شان مورد بررسی قرار گرفت که پس از ارایه توضیحات  داخلی شوراي اسلامی شهر غیبت 
 داده شد. موجه تشخیص 

 تشکیل گردد.  13/9/96همچنین مقرر گردید؛ جلسه بعدي شــورا مورخ 
مسعود  دکتر  آقاي  گزارش  ارائه  منظور  به  جلسه  شورا،  محترم  اعضاي  موافقت  و  رشت  محترم  شهردار  پیشنهاد  ادامه حسب  در 

 نصرتی به صورت غیرعلنی ادامه پیدا کرد. 
 فت. با ذکر صلوات پایان یا  20:30جلسه رأس ساعت 

 
جلال الدین محمد    -حامد عبدالهی  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور    –رضا رسولی    –حجت جذب    –اسماعیل حاجی پور     حاضرین در جلسه :

 محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –شکریه  
 سید امیرحسین علوي  غایب :
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 1396آذرماه  
 18الی       16جلسه   
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 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی :

 . یرشت در خصوص آیین نامه امور سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري رشت با اصلاحات يشهردار حه یـ موافقت با لا
شده سازمان   ینبی¬شیپ هاي¬از برنامه یبخش وواگذاري¬نهیرشت در خصوص صدور مجوز اعمال هز يشهردار حه یموافقت با لا ـ

(کمک به  2/41607 ياعتبار فیرشت و از محل رد يشهردار  یورزش  یرشت جهت اجراء به باشگاه فرهنگ يشهردار یو ورزش  یفرهنگ
  ی ورزش یباشگاه فرهنگ فیو مقرر شد با توجه به اساسنامه و شرح وظا يبودجه سال جار ي)خدمات شهریو ورزش یسازمان فرهنگ

 باشگاه محسوب گردد.  فی زو وظاج ز ین یورزش يها میکارکنان و ت یامور ورزش هیرشت، کل يشهردار
 ."1397سال يمنطقه ا متیارزش ق "بیو تصو یرشت  در خصوص بررس يشهردار حه یموافقت با لا ـ
 در خصوص هبه تخلفات ساختمانی ملک آقاي اکبرنژاد کته سري.  يشهردار حهیمخالفت با لا ـ
 .1396سال   یبودجه عمران  ییآنها از ضوابط اجرا لیوتباصر ذ 16و  15در خصوص حذف مواد  يشهردار حه یموافقت با لا ـ
ی و مذهبی و همچنین ورزش هاي هیئت و داماش و سپیدرود هاي ¬درخصوص حمایت مالی از تیم ي شهردار  شنهادیپ اتیموافقت با کل ـ

 ر شد: حمایت از برنامه هاي حوزه و خانواده بزرگ ایثار و ایثارگري و مقر
، از مبلغ پانزده میلیارد ریال اشاره شده، ده میلیارد ریال به تیم سپیدرود و پنج میلیارد ریال به تیم داماش  1* در تبصره مربوط به بند 

 تخصیص یابد. 
 توسط شهرداري به شورا ارائه گردد.    3* آیین نامه اجرایی مربوط به بند 

 رشت.  يشهردار 1397سال   يشنهادیخدمات پ يو بهااز مواد عوارض   یو وضع برخ هیاصلاح  یبررس ـ
 

 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون توسعه و عمران:
 . یرشت درخصوص آیین نامه امور سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري رشت با اصلاحات يشهردار حه یـ موافقت با لا

 . یدر بخش ساخت و ساز با اصلاحات یقیتشو زهیرشت درخصوص جا يشهردار حه یموافقت با لا ـ
 رشت.  يشهردار 1397سال   يشنهادیخدمات پ ياز مواد عوارض و بها  یو وضع برخ هیاصلاح  یبررس ـ
 رشت.  يشهردار ی ورزش یباشگاه فرهنگ هاي¬برنامه فادیرشت درخصوص ا يشهردار حه یلا یبررس ـ
 

 مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون بهداشت ، محیط زیست و خدمات شهري : 
 .   رشت يشهردار  97سال   يشنهادیدر بودجه پ ینیب شیمردم در زمان بحران و پ هیاول ازیبحران به اقلام مورد ن تیریستاد مد زیتجه  -
 .  در سطح شهر نیرفع خطر درختان خشک و خطر آفر -
 .    یبرف روب يلازم برا زاتیتجه  يبهنگام وآماده ساز داتیتمه  -
 . خدمات صورت گرفته در زمان بحران    يو شفاف ساز یبه مبحث اطلاع رسان  شیاز پ شی توجه ب -
 .  و ملزومات لازم کارگران بخش رفت و روب در بحران یلباس زمستان زیتجه  -
 .   زباله از مبدا در مدارس و محلات رشت کیطرح تفک ياجرا -
 .  یکیخشک تفک يزباله ها لیبه شهروندان در قبال تحو  یقیتشو يبسته ها هیارا -
 .  سه رنگ پسماند در مدارس و سطح شهر  یکی تفک يسطل ها هیپسماند جهت ته  تیریاختصاص بودجه و اعتبارات مناسب به سازمان مد -
 . کار نیدر ح  دهید بیپاکبانان آس یشتیمع تی رفت و روب به وضع مانکارانیتوجه پ -
 شود.  ی بررس قیتلف ونیسیرشت در کم يشهردار 97سال  يشنهادیخدمات پ ياز مواد و عوارض بها یو وضع برخ  هیاصلاح  حهیمقرر شد لا -

 

 کمیسیون فرهنگی و اجتماعی : مهمترین مباحث طرح شده در 
 .  1397موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص اصلاحیه و وضع برخی از مواد عوارض و بهاي خدمات پیشنهادي  -
 .  "روز رشت  "دي  12موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص برنامه هاي  -
 .  30/8/96کمین نشست نامگذاري معابر مورخ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص مصوبات پنجاه و ی -
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 رشت.  يالملل شهردار نیارتباطات و امور ب تیریگزارش مد یبررس -
 شهر رشت.   یاسلام  يشورا یگزارش روابط عموم یبررس -
 . لدایشب   ژهیو يبرنامه ها  یبررس -
 رشت.  رشهریپذ بیدر خصوص مناطق آس ونیسی طرح حجت الاسلام دوستار مشاور محترم کم  یبررس -
 و گفت گو با نامبرده. لانی نورد استان گ ایمالیاز آرمان حداد تنها ه لیتجل -
 رشت.   يباشگاه شهردار  يبرنامه ها  یبررس -
 شهر رشت.    یاجتماع یفرهنگ يمحترم از حوزه ها ونیسیکم استیر دیبازد -

 

  ترافیک: مهمترین مباحث طرح شده در کمیسیون حمل و نقل و 
 : دیسطح شهر که مقرر گرد  یکیدرخصوص مسائل تراف يشهردار  حهیلا یبررس -

 توسط شهرداري رشت ارائه گردد.  96*گزارش عملکرد واحد مطالعات و برنامه هاي در دست اجرا براي سال 
 *تعیین تکلیف و راه اندازي سریعتر مرکز کنترل ترافیک ، توسط شهرداري .

 پردازي تیرهاي چراغ برق و رنگ آمیزي مناسب پیاده راه فرهنگی اقدامات لازم بعمل بیاورد . *شهرداري درخصوص نور
 *اقدام و گزارش شهرداري درخصوص حذف انبوه بر از طرح جامع ترافیک .

 *شهرداري پس از اخذ جرایم کسري پارکینگ مبالغ دریافتی را در یک حساب جداگانه جهت احداث پارکینگ منظور نماید .
به منظور بررسی و برنامه ریزي    97ارائه گزارش توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداري درخصوص برنامه هاي اجرایی براي سال  *

 دقیق براي لحاظ کردن در بودجه پیشنهادي شهرداري به کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا. 
م را با موسسات تاکسی اینترنتی فعال جهت بکارگیري تعدادي از تاکسی *شهرداري با توجه به حجم زیاد تاکسی در سطح شهر هماهنگی لاز

 هاي مازاد بعمل بیاورد .
روز توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداري بصورت کامل    20راه اندازي مرکز فرعی کنترل ترافیک در پلیس راهور استان ظرف مدت   -

 براخذ کد گذرواژه و اعلام نتیجه اقدامات توسط شهرداري به شورا . و اقداماتی توسط پلیس راهور ظرف یک هفته مبنی 
دستگاه اتوبوس از شرکت سبلان خودرو مایوان و ارائه نظر شهرداري پیرامون موضوع    19بحث و تبادل نظر درخصوص تغییر قرارداد خرید   -

 مذکور به شورا به شرح : 
مینی بوس هاي تعرفه شده و همچنین انطباق قرارداد با طرح جامع حمل و *اخذمجوز شورا  * اخذ نظریه فنی درخصوص کمیت و کیفیت  

 نقل شهري .
 نفر از مشاورین و اعضاي کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شوراي اسلامی شهر رشت .  10تشکیل کارگروه ترافیک متشکل از  -
 تجلیل از دست اندرکاران حوزه ترافیک به مناسبت هفته حمل و نقل .  -
 آقاي علیرضا کامران راد بعنوان مشاور کمیسیون حمل و نقل . انتخاب  -
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
 
 

 96آذر    –  گانه شوراهاي پنجآمار عملکرد کمیسیون

 بررسی شده هايتعداد نامه تعداد جلسات کمیسیون
تعداد نامه هاي طرح شده  

 در صحن شورا

 4 7 10 و حقوقی  برنامه و بودجه

 - 10 3 و خدمات شهري محیط زیست،بهداشت

 3 4 10 توسعه و عمران 

 - 1 4 حمل و نقل و ترافیک

 2 5 3 فرهنگی و اجتماعی 

 - - - تلفیق 

 
 

 دبیرخانه شورا

 فقره   206 هاي وارده: تعداد نامه

  وبودجهبرنامه

 و حقوقی 

 ، بهداشت
محیط زیست و  

 خدمات شهري 
 و عمران توسعه

حمل و نقل و  

 ترافیک 

و فرهنگی

 اجتماعی
 متفرقه تلفیق 

7 - 2 2 15 - 180 

 فقره    319تعداد نامه هاي صادره:  

 
 جلسات رسمی شورا

 جلسه   3  تعداد جلسات: 

     12 تعداد مصوبات:

  و بودجهبرنامه

 و حقوقی 

 بهداشت، 
محیط زیست و  

 خدمات شهري 

و  توسعه 

 عمران

حمل و نقل و  

 ترافیک 

و فرهنگی

 اجتماعی
 متفرقه تلفیق 

3 - 2 - - - 7 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
   :   1396ماه   آذراهم مصوبات شورا در                

براي هر    3050101005ریال از کد اعتباري  9/ 000/ 000/ 000مبلغ  ـ موافقت با پیشنهاد شهرداري رشت مبنی بر صدور مجوز کسر  
پروژه ایمن سازي  "تحت عنوان  3030808016ردیف  ریال جهت ایجاد    1/ 500/ 000/ 000کدام از مناطق و شهرداري مرکز به مبلغ  

امکانات و ملزومات ستادهاي بحران مناطق) "معابر بهبود عبور و مرور"در    "(تهیه  ي و مقرر شد جناب  بودجه شهـردار  "طرح 
 آقاي اسماعیل حاجی پور عضو محترم شوراي اسلامی شهر رشت به عنوان ناظر در هزینه کرد مبلغ مذکور معرفی گردند. 

بودجه شهرداري    17و    16کرد مواد  نامه فرمانداري شهرستان رشت در خصوص اعتراض به «دستورالعمل نحوه هزینه  ـ بررسی
 رشت». 

 . "رشت  شهرداري مشارکت  و گذاري سرمایه امور مهنا آیین"ـ تصویب لایحه
ریال   506/ 476/ 100رشت جهت هبه تخلفات ساختمانی اداره کل بهزیستی استان گیلان به مبلغ    ـ موافقت با پیشنهاد شهرداري 

وظیفه خدمات    41802از ردیف  ریال    5/ 000/ 000/ 000مددجو و توانخواه و با کسر مبلغ    14بابت احداث واحد مسکونی براي  
وام)   کارمزد  عنوان؛  (تحت  نمودن  و  اداري  مبلغ     41701ردیف  به  اضافه  اینکه  به  مشروط  سالجاري،  بودجه  شهري  خدمات 

 .پرداختی شهرداري صرفاً به قدرالسهم مددجویان فوق الذکر از کل جریمه منظور گردد
بینی شده سازمان فرهنگــی هاي پیشاز برنامهوواگذاري بخشیاعمال هزینهبر صدور مجوز مبنی  رشت   شهرداري  ـ موافقت با لایحه

(کمک بــه   41607/ 2و ورزشی شهرداري رشت جهت اجراء به باشگاه فرهنگی ورزشی شهرداري رشت و از محل ردیف اعتباري  
ظــایف باشــگاه فرهنگــی سازمان فرهنگی و ورزشی)خدمات شهري بودجه سال جاري. و مقرر شد با توجه به اساسنامه و شــرح و

 ورزشی شهرداري رشت، کلیه امور ورزشی کارکنان و تیم هاي ورزشی نیز جزو وظایف باشگاه محسوب گردد.
 .  "ساز  و ساخت  بخش در  تشویقی جایزه"ـ تصویب لایحه 
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 33339189-33321964تلفن:
 33339195دورنگار و پیامگیر: 

 شوراي اسلامی شهر رشت 
   :  1396ماه  آذرصورتجلسات شورا در               

 
 منشی جلسه  جلسه شماره  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 محمد حسن علیپور شانزدهمین 13/9/96 17شنبه    ساعت:روز:دو عادي
 به نام خدا 

به  اسلامی    (عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شوراي، شانزدهمین جلسه11/9/96مورخ    2112براساس دعوتنامه شماره   شهر رشت 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیریاست جناب آقاي سید امیر حسین علوي، 

 : دستور جلسه
ریال از ردیف اعتباري    000/000/000/15مبنی بر صدور مجوز کسر مبلغ    5/9/96  مورخ  96-4594  -ف  ر  ش  شماره  ـ بررسی لایحه شهرداري رشت به

اعتبار  و    96بودجه عمرانی سال    3050101005 بهبود عبور و مرور"در    3030808016ایجاد ردیف  (تهیه    "پروژه ایمن سازي معابر"، تحت عنوان"طرح 

 امکانات و ملزومات ستادهاي بحران مناطق).

بررسی  به شماره    ـ  بند    25/8/96مورخ    5875/1/96/8029نامه فرمانداري شهرستان رشت  مصوبات صورتجلسه سیزدهمین جلسه عادي   5در خصوص 

 شوراي اسلامی شهر رشت . 8/8/96مورخ 

بررسی لایحه بررسی و تصویب  14/8/96  مورخ  96-3970  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ   مشارکت   و  گذاري   سرمایه  امور  نامه  آیین  در خصوص 

 تبصره.  14ماده و  10مشتمل بر   " رشت شهرداري 

 

 نطق قبل از دستور رییس شورا:
سالروز شهادت میرزا کوچک  ضمن عرض سلام شهر رشت، اسلامی شوراي  محترم رئیسدر ابتداي جلسه، جناب آقاي سید امیر حسین علوي، 

.  آذر بر سر مزار این شهید حاضر شویم  11شد تا در عصر روز    یمقاومت و آزادگی است و توفیق: میرزا اسوه  ندو ابراز کرد  ندجنگلی را یادآور شد
 .دون تداعی می شانسابراي  عمرش  در روزهاي آخر  میرزا  در این روز تنهایی  ایشان افزودند:  

 .ندهمگان در راه آزادي و استقلال حرکت نمای  ند؛علوي ابراز امیدواري کردجناب آقاي سید امیر حسین  
: تقدیم دو شهید والامقام در روزهاي  ند دیگر مناسبت هاي هفته افزودهمچنین ضمن گرامی داشتن    شهر رشتاسلامی  شوراي    محترم  رئیس

صبر    ، بابک نوري هریسخصوص شهید جوانه  خر حیات داعش، اتفاق مهم استان و رشت بود و امیدوارم خداوند به خانواده هر دو شهید و بآ
 .صل جدیدي در انقلاب استفحضور همه چهره ها در مراسم شهید  عنایت نماید.  
اي می شود. از همه  روزه شورا در حال تهیه است و به زودي رسانه100: گزارش عملکرد  در ادامه سخنانشان اظهار  داشتندعلوي  جناب آقاي  

تا گزارش جامعی    ،به روابط عمومی شورا تحویل دهندکمیسیون ها انتظار می رود تمامی برنامه ها و گزارش هاي کمیسیون را    محترم  سايؤر
 .تدوین گردد و پاسخگوي مطالبات مردم باشیم

ناحیه شهرداري  15این بازدیدها در پیشنهاد می شود  شورا انجام می شود ولیمحترم : بازدید از محلات از سوي اعضاي ندهمچنین گفت  ایشان
 .شهرداري صورت گیرد  محترم  شورا و با حضور مدیران  محترم  با هماهنگی همه اعضاي

هاي خود به مردم پایبند است و طرحی پیرامون  شوراي شهرداري نیست و به وعده  ،: شوراي پنجمندعلوي همچنین تاکید کردجناب آقاي  
 .مسایل شهرداري در حال تدوین است و هفته آتی به صحن شورا می آید

 نطق پیش از دستور ناطق اول:
ی مرتبت  ـکمیسیون توسعه و عمران شهري شورا، در نطق پیش از دستور جلسه، میلاد حضرت ختممحترم رئیس س از آن آقاي رضا رسولی پ

  . میرزا در حقیقت ستا خواهی و عزت و سربلندي ایران  : شهادت میرزاي بزرگ، الگو و اسوه آزادي ندار کردـو اظه   ندرا پیشاپیش تبریک گفت
در    گونه که شایسته است حق مطلب راشمار گیلانی داریم ولی نتوانستیم آني در ایران است. اگرچه در دنیا ستارگان بیرئیس اولین جمهور

 .ادا کنیم  معرفی و تکریم ایشان
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
آقاي   افزودـرضا رسولجناب  لقه زبان میأ: متند ی  نام را لق  از میرزا فقط یک  نتوانستیم ریشه  سفانه  و مشروطه    هاي میرزارمانآکنیم، ولی 

م. اکنون در برهه خاصی هستیم و باید میراث خود را به نسل یامیدواریم امسال بتوانیم خانه مشروطه را افتتاح نمای  .خواهی وي را ادامه دهیم
 .آتی منتقل نماییم

ولی هنوز بازخورد    ،اعلام وصول شد هفته گذشته این طرح    : دوندسازي عملکرد مدیریت شهري ابراز کردبه طرح شفاف سپس با اشاره    ایشان
 .آن را نمی بینیم

: مردم حق دارند تمام فرایندهاي شهرداري را رصد کنند. هفته پیش  ندکمیسیون عمران در بخش دیگري از سخنان خود گفت  محترم  رئیس
نتظار می رفت به کمیسیونهاي  طرح مفصلی به منظور شفاف سازي و پاسخگویی مدیریت شهري به صحن شورا ارایه شد و بعد از دوهفته ا

 .تخصصی شورا ارجاع شود
ویژه در حوزه عمرانی، یکی از مفاد طرح، کنترل پروره  ه  : هنوز این طرح به کمیسیون هاي تخصصی شورا ارجاع نشده و بندرسولی افزودآقاي  

 .دنمای ن ها ارجاع  هرچه سریعتر این طرح را به کمیسیو  ندشورا خواستمحترم  از ریاست    ایشانهاي عمرانی است.  
 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

: روز گذشته سالروز تصویب قانون اساسی بود و بهاي این قانون را  نداحمد رمضانپور نیز در نطق پیش از دستور جلسه گفتسپس جناب آقاي  
 .پرداخت کرده اند  و فداکاري هاي خود  بسیاري با ایثارگري ها

منتخب مردم این قانون اساسی تصویب شد. اما باید    نمایندگانفرمان امام راحل توسط  ه  چنین روزي ب: در  ندشورا تصریح کرد  محترم  عضو
 .کنیم و این جاي بحث دارد  ییسوال کرد ما تا چه اندازه به عنوان وارثان این خون بها توانستیم قانون مصوب را اجرا

ویژه مدیریت شهري باید فضاهاي شهري و امکانات را براي استفاده از  ه  ن و ب: مسئولاندکید کردأو ت  ندبه روز معلولین هم اشاره نمود  ایشان
 .ه معلولان فراهم سازندژ ویه  همه اقشار جامعه و ب

آقاي   اشاره  رمضانپورجناب  با  پیامبر  همچنین  میلاد  آله)به  و  علیه  ا..  امروز همه گروندابراز کرد  (صلی  پیامبر رحمت و  ه:  به  هاي مسلمانان 
هاي پیامبر است که در بسیاري موارد از  ور ایثارگريآیادـ  نام اخلاق و مهرورزي نامگذاري شده است هکه ب  ـمهربانی اتفاق نظر دارند و این روز

  محترم   انتظار داشتیم رئیس  وریم، جاي سوال است و به یمن هفته وحدت،آدست ه  اینکه در هفته وحدت چه ثمره اي را ب .ندحق خود گذشت
 .لان ارشد استان، براي حل مشکلات مرکز استان دیدار داشته و گفتگو نماییمؤا شرایطی فراهم کند که با مسشور 

ماه از عملکرد شوراي پنجم می گذرد، اما دریغ از یک دیدار با استاندار، دریغ  3: ندشورا افزود محترم شورا خطاب به ریاست محترم عضوسپس 
محترم  قدرت و تثبیت حاکمیت در استان هستند و از ریاست    ثستان و نماینده محترم ولی فقیه. ایشان مثلاز یک دیدار با مجمع نمایندگان ا 

با مس هفته وحدت  به یمن  نماید که لااقل  فراهم  انتظار داشتیم شرایطی  ایشان  ؤشورا  با همیاري  و  باشیم.  استان دیداري داشته  ارشد  لان 
 .شیمبراي حل مشکلات استان داشته با  هاییفکري

:بنده به شخصه خجالت  ندو افزود  ه سف بار خواند أدر بخش دیگري از سخنان خود، وضعیت آسفالت معابر را ت  همچنین  رمضانپورجناب آقاي  
شهردار می گذرد و حال هم که معاون عمرانی خود را انتخاب کرده است، بنابراین    انتصابماه از  3 ها و معابر شهر عبور کنم کشم از کوچهمی

-: به عنوان نماینده مردم وظیفه داریم به حداقل خواستهندکید کردأشورا تمحترم  عضو    .انتظار می رود فکري به حال مرمت معابر شهر نماید
میلیون گردشگر دارد، باید از توان مقامات ارشد استان  6وقتی می گوییم گیلان  زمان زیادي به پایان سال نمانده و .هاي مردم رسیدگی نماییم

 .کمک بگیریم
 .توان از استاندار محترم کمک خواست و قیر مجانی گرفت، همچنان که دیگران گرفتند: میندرمضانپور افزودآقاي  
سیس شده  أ: امروز در روستاها هم دانشگاه تندو تصریح کرد  ندور شدآرا هم یاد  دانشجوآذر و روز  16در بخش دیگري از سخنان خود،    ایشان

کودتاي    .دانشجویان ما در گذشته چشمشان به تحرکات دانشگاه تهران بود  تحرك و تحول باشند.  أها باید مانند گذشته مبداست و دانشگاه
ن صورت گرفت و در فضایی که حکومت نظامی بود،  خاطر حضور نیکسوه  سیاهی که در دوره پهلوي ایجاد شد و حوادثی که در دانشگاه تهران ب

 .دانشجویان ایستادگی کردند
برد3  ایشان نام  را  دوران  آن  داشت  ندشهید شاخص  گرامی  را  امام  پیرو خط  دانشجویان  یاد همه  مورد  و  در  و  میرزاکوچک  ایثارگريند  هاي 

با   هستند. اما برخی تلاش دارند این حرکت مردمی میرزا را در مقابلها از داشتن یک چهره ملی محروم ه: بسیاري از استانندجنگلی اظهار کرد
 .کرداستبداد و استعمار، کمرنگ جلوه دهند. بنابراین لازم است از همه دلسوزانی که تلاش می کنند تا نهضت میرزا را زنده نگه دارند، تقدیر  
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 نطق پیش از دستور ناطق سوم:

رامش و توسعه شهر هستیم ولی آ : همه ما مسئول نددر نطق پیش از دستور جلسه گفتعضو محترم شورا حامد عبدالهی، در ادامه، جناب آقاي 
هاي عابر پیاده نطق کردم ولی هیچ حرکتی براي  هاي پلهنآهفته است بنده در مورد رها شدن  3گوش شنوایی براي توصیه هاي ما نیست.  

 .یفه خود درست عمل نمی کندظول مربوطه به وئتوجه است و یا مسبیمحترم  هاي عابر پیاده نیست. یا شهردار  ت پلرسیدگی به وضعی
کنیم که سایش را براي پرسنل و نیروهاي شهرداري هم فراهم نکردیم. در شرایطی که در رسانه ها اعلام میآ: ما  ندکید کردأت  عضو محترم شورا

ما شخصی   .ن هم با کسري که اتفاق افتاده، صادر نشده استآد را گرفته اند، ولی هنوز فیش اضافه کاري پرسنل پرسنل حقوق و اضافه کار خو
 .رامش در حوزه کاري و مدیریتی داریمآار آسایش و  ظ انت  ایشانرا آوردیم که تجربه کار شهرداري دارد و از  

رنگ می شود و من به شخصه نگران تغییراتی هستم که در سطح مدیران رخ داده  ر شهرداري کمدرامش آ: هر روز  ندعبدالهی افزودجناب آقاي 
هرداري نادیده  ش : چرا باید نیروهاي کارآمد در  تصریح کردندو    هوردن مدیران غیر بومی به بدنه شهرداري هم اعتراض کردآبه    ایشان  .است

 .د نن عقبه کاري، رفاه را براي مردم و پرسنل به ارمغان بیاورآار داشتیم، با  نصرتی انتظ   آقاي  از  .گرفته شود و از نیروهاي غیربومی استفاده کنیم
براي دیدار با   ماه است که درخواست کتبی بیش از یکرئیس محترم شورا، در توضیح بیانات آقاي رمضانپور گفتند: علوي در ادامه جناب آقاي 
 .ته ایمنگرفمثبتی  هنوز پاسخ    لیواست    ارسال شده  نمایندگان شهرستان  

و از  مورد سؤال و بررسی است  سفالت تولید شده  آسفالت نیست، بلکه کیفیت  آنداشتن قیر براي  ما    : اکنون مشکلندشورا افزود  محترم  رییس
 .سفالت در حال پیگیري استآ سوي کمیسیون عمران براي کیفی سازي  

و نتایج این مکاتبات هم به صورت کتبی به اعضاي  اند  تی داشته  نوبخت مکاتبامحمد باقر رشت با دکتر    محترم  : شهردارندگفت  ایشان همچنین
 .شورا ارجاع شده استمحترم  

 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح: 
 دبیرخانه   در  22/8/96  مورخ   1929  شماره  به  شده  ثبت  22/8/96  مورخ  96-3626  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه1

برنامه"  در خصوص  شورا رشتهاي  ایفاد  ورزشی شهرداري  فرهنگی  بحث  فوریت  دو   قید   با  "باشگاه  از  پس  و  مطرح  جلسه  و  در 
 نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع شود. تبادل

 دبیرخانـه  در  1/9/96  مـورخ  1979  شـماره  بـه  شده  ثبت  30/8/96  مورخ  96-4392  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2
فوریـت  دو قید با " رشت شهرداري 1397 سال پیشنهادي خدمات بهاي  و  عوارض  مواد  از  برخی  وضع  و  اصلاحیه  "شورا درخصوص

ه صـورت نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت و یک فوریت آن، به اتفاق آرا مقرر شد بو تبادلدر جلسه مطرح و پس از بحث
 عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع شود.

  شورا   دبیرخانه  در  9/96/ 1  مورخ1980  شماره  به  شده  ثبت  8/96/ 30  مورخ  96-4546  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه3
(ارزش معاملاتی ساختمانی) قانون شهرداري  100ماده  11موضوع؛ تبصره  1397سال  اي  منطقه  قیمت  ارزش  "در خصوص   با   "ها 

نظر و اخذ رأي ضمن موافقت با یک فوریت آن،  به اتفاق آرا مقرر شد به و تبادل در جلسه مطرح و پس از بحث  فوریت  یک  قید
 کمیسیون ذیربط ارجاع شود.

 دبیرخانـه در 29/8/96 مـورخ1968 شـماره بـه شده ثبت 29/8/96 مورخ 96-3518 -ف ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه4
 اعلام وصول شد. "درخواست هبه تخلفات ساختمانی ملک آقاي اکبر نژاد کته سري"درخصوص شورا

 شده ثبت 15/8/96 مورخ /ص5629/141/96 شماره ـ نامه رییس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان گیلان به5
-هاي فاضلاب و بازسازي شـبکهایجاد تسهیلات براي توسعه طرح  "  در خصوص  شورا  دبیرخانه  در  15/8/96  مورخ  1892  شماره  به

 اعلام وصول شد. "رشت شهر  فاضلاب و آب هاي پروژه اجراي در )  جهت تسریع3هاي آب شهري موضوع تبصره (
 دبیرخانـه در 4/9/96 مـورخ 1994 شـماره بـه شده ثبت 4/9/96 مورخ    1396-175850  -ش ر  شماره  ـ نامه شهرداري رشت به6

اعـلام وصـول  "شهرداري رشت 1396  سال  بودجه عمرانی  اجرایی  ضوابط  از  آن  ذیل  وتباصر  16  و  15  مواد  حذف"در خصوص  شورا
 شد.
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 دبیرخانـه در 4/9/96 مـورخ 1993  شماره  به  شده  ثبت  4/9/96  مورخ   1396-175861  -ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه7

هـاي اقتصـادي، کـارگروه در عضـویت جهـت شوراي اسلامی شـهر رشـت محترم اعضاي از نماینده چهار معرفی  "در خصوص  شورا
 .شد وصول اعلام  "ابریشم راه جهانی مجمع و محیط زیستفرهنگی، گردشگري

 دبیرخانـه در 1/9/96 مـورخ 1983 شماره به شده ثبت  1/9/96  مورخ   1396-174488  -ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه8
 .شد وصول اعلام "30/8/96نامگذاري معابر پیرو پنجاه و یکمین نشست کمیسیون نامگذاري شهرداري مورخ "در خصوص  شورا

 مصوبات
 دستور اول:

  در  4/9/96  مورخ  1992  شماره  به  شده   ثبت   5/9/96  مورخ  96-4594  -ف  ر  ش  شماره   به  رشت  دوفوریتی شهرداري  ـ لایحه1
لزوم   شورا  دبیرخانه آتی و همچنین  احتمال وقوع بحران برف در روزهاي  به درخواست مناطق به جهت  با عنایت  اینکه  بر  مبنی 

آلات، هزینه تهیه غذا، خرید ماسه، نمک و .. و عدم وجود اعتبار کافی در مناطق، شهرداري هاي مربوط به اجاره ماشینانجام هزینه
مرکز    96بودجه عمرانی سال    3050101005ریال از ردیف اعتباري     000/000/000/15نسبت به کسر مبلغ  رشت در نظر دارد،  

ایجاد فضاي سبز و کمربند سبز حاشیه خیابان"مناسب سازي معابر "تحت عنوان   پارك،  احداث  ها و درختکاري معابر) و  ،(طرح 
اعتبار   ریال تحت   000/000/500/2براي هر منطقه و مرکز به مبلغ    ، "طرح بهبود عبور و مرور"در    3030808016ایجاد ردیف 

در جلسه مطرح و پس از بحث و    اقدام نماید   "(تهیه امکانات و ملزومات ستادهاي بحران مناطق)  "پروژه ایمن سازي معابر"عنوان
مبلغ  تبادل کسر  با  شهرداري  پیشنهاد  با  آن،  فوریت  دو  تصویب  ضمن  رأي  اخذ  و  اعتباري  000/000/000/9نظر  کد  از  ریال 

تحت   3030808016ردیف  ریال جهت ایجاد    500/1/ 000/000براي هر کدام از مناطق و شهرداري مرکز به مبلغ    3050101005
معابر"عنوان سازي  ایمن  ملزوما  "پروژه  و  امکانات  مناطق)(تهیه  بحران  ستادهاي  مرور"در  "ت  و  عبور  بهبود  بودجه    "طرح 

به   اسلامی شهر رشت  محترم شوراي  پور عضو  اسماعیل حاجی  آقاي  مقرر شد؛ جناب  و  گردید  موافقت  آرا  اتفاق  به  شهـرداري، 
 عنوان ناظر در هزینه کرد مبلغ مذکور معرفی گردند.  

  دستور دوم:
ب2 رشت  شهرستان  فرمانداري  نامه  شماره  ـ  شماره    25/8/96مورخ    5875/1/96/8029ه  به  شده  در   2/9/96مورخ    1987ثبت 

شوراي اسلامی شهر رشت با موضوع   8/96/ 8مصوبات صورتجلسه سیزدهمین جلسه عادي مورخ    5دبیرخانه شورا در خصوص بند  
هبه و پرداخت قسمتی از جرایم تخلفات    بودجه شهرداري رشت»، با عنایت به اینکه،  17و    16کرد مواد  «دستورالعمل نحوه هزینه

اصلاح   و  و سایرین  فرد  توسط همان  تخلف  وقوع  از  پیشگیري  فرد متخلف،  دادن  (کیفر  مغایر هدف مقنن  به متخلف  ساختمانی 
گیري از مشوق هاي لازم به  متخلف)بوده و به جهت اشاعه و تشدید فرهنگ تخلفات ساختمانی به صلاح نمی باشد. لذا ضمن بهره

نظور جلوگیري از تخلف احداث بناي بدون پروانه در حریم یا محدوده شهر، نسبت به رفع ابهام و اصلاح موارد قید شده در جدول  م
 ذیل اقدام لازم معمول گردد؛ 

 ایرادات وارده  ردیف  کد طبقه بندي  دستورالعمل  ردیف 

و   1 دریافت  نحوه 

و   هدایا  پرداخت 

 کمک ها 

6-4 

ماده   ضوابط 

 بودجه  17

6-4-2 

به   کمک 

اشتخاص  

 حقیقی

به ماده صد شهرداري    6-4-2-2 به پرداخت تمام یا قسمتی از جرایم مربوط  کمک 

و جانبازان   مفقودالاثرها  آزادگان،  یا سرپرست خانواده معظم شهدا،  ولی  در خصوص 

در صورت عدم تمکن آنها به عنوان هدیه از طریق ارائه لایحه به شورا در قالب بودجه  

 با کد مربوطه. 17وبه ماده مص

کمک به تامین تمام یا بخشی از هزینه هاي ضروري و معیشتی افراد معیل   6-4-2-3

کمیسیون   آراي  از  ناشی  جرائم  میزان  از  بخشی  یا  تمام  پرداخت  نیز  و  مستضعف  و 

ماده صد شهرداري و همچنین عوارض متعلقه این قبیل افراد به عناوین اعانه از طریق  
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 با کد مربوطه.  17صوب ماده ارائه لایحه به شورا در قالب بودجه م

صد    6-4-2-4 ماده  کمیسیون  آراي  از  ناشی  جرائم  از  قسمتی  پرداخت  به  کمک 

شهرداري افراد تحت پوشش کمیته امداد و سازمان بهزیستی و سایر موسسات خیریه  

رسمی در صورت رعایت الگوي مصرف توسط افراد یاد شده، به عنوان اعانه از طریق  

 با کد مربوطه.  17لایحه به شورا در قالب بودجه مصوب ماده ارائه  

پروانه ساختمانی    6-4-2-5 به  مربوط  عوارض  از  قسمتی  یا  تمام  پرداخت  به  کمک 

افراد تحت پوشش کمیته امداد و سازمان بهزیستی و سایر موسسات خیریه رسمی در 

از طریق ارائه لایحه    صورت رعایت الگوي مصرف توسط افراد یاد شده، به عنوان هبه 

 با کد مربوطه.   17به شورا در قالب بودجه مصوب ماده 

 
 در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق آرا مقرر گردید اعلام گردد ؛ 

-4-6الی    2-2-4-6شورا موضوع بندهاي    8/8/96مصوبات صورتجلسه سیزهمین جلسه مورخ    5ـ درخصوص بند  
 دستورالعمل نحوه دریافت و پرداخت هدایا و کمک ها؛   17ضوابط بودجه ماده   2-4-6ردیف     2-4

اداري است و شهرداري و شوراي شهر دخ   100تنها مرجع نقض رأي کمیسیون ماده   ل و تصرفی در راي نخواهند  دیوان عدالت 
نباید کمیسیون ماده   از تخلف بوده و  پیشگیري  را صرفاً  ظرفیتی براي کسب    100داشت. رویکرد اصلی در حوزه ساخت و ساز 

درآمد در شهر دانست. فلذا تأمین و اجراي قوانین درخصوص تخلف ساختمانی از وظایف اصلی شهرداري است و جلوگیري از رویه  
در حیطه کاري و گردش کار روزانه    100نی و تشکیل پرونده هاي تخلف ساختمانی و ارجاع آن به کمیسیون ماده  تخلف ساختما

شهرداري می باشد. موارد درنظر گرفته شده در این دستورالعمل صرفاً در راستاي حمایت از اقشار آسیب پذیر و بمنظور کمک به  
  ) معظم شهد-1افراد خاص  خانواده  سرپرست  یا  ندارند.  ولی  مالی  تمکن  که  جانبازانی  و  مفقودالاثرها  آزادگان،  معیل    -2ا،  افراد 

افراد تحت پوشش کمیته امداد و سازمان بهزیستی و سایر موسسات خیریه رسمی ) در نظر گرفته شده است؛ که  -3مستضعف   
به بدهکار پرداخت نمی شود بلکه به شهرداري منطقه اختصاص م ی یابد تا تسویه بدهی مودي تسریع مبلغ مصوب نیز مستقیماً 

 گردد. 
 دستورالعمل نحوه دریافت و پرداخت هدایا و کمک ها؛   17ضوابط بودجه ماده    2-4-6ردیف    5-2-4-6*بند  

این بند بخشودگی عوارض پروانه ساختمانی افراد تحت پوشش نهادهاي حمایتی را توسط شهرداري و با مجوز شوراي اسلامی شهر 
 اصولاً ارتباطی با جرائم ساختمانی و منافاتی با بحث بازدارندگی جرائم ندارد. تجویز نموده و 

قانون برنامه پنجساله   181تبصره ماده هاست به استناد تخفیف و معافیت از تمام یا بخشی از عوارض که از منابع درآمدي شهرداري
ماده    پنجم ذیل  تبصره  به   50و  تسرّي  قابل  ممنوعیت  این  اما  است.  شده  منع  دولت  سوي  از  افزوده  ارزش  بر  مالیات  قانون 

 مند و براساس دستورالعمل و روال مشخص باشد، نمی باشد. ها آنهم در مواردي که این معافیت به شکل ضابطهشهرداري
 دستور سوم:

 دبیرخانـه در 14/8/96 مـورخ 1884 شـماره به شده ثبت 14/8/96 مورخ 96-3970  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه3
 نامـه آیـین شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص بررسی و تصـویب  15/8/96اعلام وصول شده در چهاردهمین جلسه مورخ    شورا
 سـازمان  اساسـنامه  ابـلاغ  تبصره(پیوستی) با عنایت به  14ماده و    10مشتمل بر      "  رشت  شهرداري  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  امور

 تشـکیل  آن  موجـب  بـه  و  کشور  ها  دهیاري  و  ها  شهرداري  سازمان  سوي  از  رشت  شهرداري  مردمی  هاي  مشارکت  و  گذاري  سرمایه
  3با استناد به بند    گذاري، سرمایه  سازمان
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
 شـیوه  پاسـخگویی  عـدم  به  توجه  با  زي فرآیند سرمایه گذاري و اطلاع رسانی عمومی)،اساسنامه مذکور (تدوین و مستند سا  4ماده  
 بـه مـذکور نامـه آیـین رشـت و شهر اسلامی محترم شوراي 24/6/95/ش مورخ 385/95  مصوب  ها  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  نامه

 چرخـه سـازي بهینـه و مشـارکت و  گذاري  سرمایه  امور  بهبود  و  غیرخصوصی  و  خصوصی  بخش  اعتباري  و  مالی  منابع  جذب  منظور
 هیئت  23/6/96جلسات مورخ    در  و  تهیه  شهرداري،  موجود  منابع  از  استفاده  جهت  در  مناسب  زمینه  ایجاد  و  هماهنگی  و  آن  اجرایی
متعـدد گرفته است، پس از طرح در جلسات   قرار  اعضا  موافقت  مورد  و  بررسی  گذاري  سرمایه  سازمان  شوراي  2/8/96مورخ    و  مدیره

هاي مذکور در جلسه مطرح و هاي برنامه و بودجه و حقوقی و نیز عمران و توسعه شهري شورا و اخذ گزارش از کمیسیونکمیسیون
با توجه بـه لـزوم بررسـی   رشت  شهرداري  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  امور  نامهآیین   8الی    1نظر و بررسی موادپس از بحث و تبادل

 قرر شد در جلسه بعدي شورا تصمیم گیري نهایی صورت پذیرد.نامه مذکور مآیین  9ماده
  16ماده  2شوراي اسلامی شهر رشت، برابر تبصره  29/8/96درجلسه مورخ     ويـسیدامیرحسین علآقاي  با توجه به غیبت    ـ سپس

به    وي ـسیدامیرحسین علآقاي  شان مورد بررسی قرار گرفت که پس از ارایه توضیحات  نامه داخلی شوراي اسلامی شهر غیبتآیین
 شان موجه تشخیص داده شد. اتفاق آرا غیبت

 تشکیل گردد. 14رأس ساعت  20/9/96شنبه مورخ در پایان مقرر گردید؛ جلسه فوق العاده شــورا روز دو
 با ذکر صلوات پایان یافت.  20جلسه رأس ساعت 

 
  –جلال الدین محمد شکریه    -حامد عبدالهی  –احمد رمضانپور    –رضا رسولی    –حجت جذب    –اسماعیل حاجی پور     حاضرین در جلسه :

 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد  
 فرهام زاهد  غایب :

 
 
 
 
 

 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 فاطمه شیرزاد  هفدهمین 20/9/96 17شنبه    ساعت:روز:دو العاده فوق 
 به نام خدا 

شهر رشت به  اسلامی    ) شوراي اسـلامی شهر رشت در محل ساختمان شورايفوق العاده(، هفدهمین جلسه18/9/96مورخ    2172براساس دعوتنامه شماره  
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  با قرائت آیاتی چند از کلام هستیریاست جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رئیس محترم شورا 

 : دستور جلسه
بررسی لایحه بررسی و تصویب  14/8/96  مورخ  96-3970  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ   مشارکت   و  گذاري   سرمایه  امور  نامه  آیین  در خصوص 

 تبصره.  14ماده و  10مشتمل بر   " رشت شهرداري 

 

 نطق قبل از دستور رییس شورا:
آیت  شهادت  سالگرد  سلام،  عرض  ضمن  رشت،  شهر  اسلامی  شوراي  محترم  رئیس  علوي،  حسین  امیر  آقاي  جناب  جلسه،  ابتداي  االله  در 

 اسلامی را گرامی داشتند. دستغیب«رحمت االله علیه»، سومین شهید محراب را یادآور شدند و یاد تمامی شهداي انقلاب  
 رییس محترم شورا همچنین انتخاب آقاي رضا رسولی، عضو محترم شوراي شهر رشت را به عنوان ریاست هیات کاراته گیلان تبریک گفتند.

مین شهید  سپس سرکار خانم فاطمه شیرزاد، منشی محترم شورا نیز مناسبت هاي هفته را گرامی داشتند و ضمن بیان تسلیت سالروز شهادت سو
 محراب، آیت االله دستغیب«رحمت االله علیه» بیان داشتند جا دارد یاد و خاطره شهداي ترور استان و شهر رشت را هم گرامی بداریم.  
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  همکار هیأت کاراته استان بهعنوان رئیسدادند:انتخاب جناب آقاي دکتر رضا رسولی را بهعضو محترم هیأت رئیسه شوراي اسلامی شهررشت ادامه

 نمایم و آرزوي توفیق و مؤفقیت براي ایشان را دارم. مان تبریک عرض میمحترم
 سپس سرکار خانم شیرزاد از ناطقین این جلسه خواستند تا سخنان پیش از دستور جلسه خود را ارایه دهند. 

 نطق پیش از دستور ناطق اول:
هاي مردم  ره به نشست اعضاي محترم شورا و شهردار محترم با سازمانآقاي محمدحسن علیپور درنطق پیش از دستور جلسه، با اشاسپس، جناب

 توانند پل ارتباطی و طرف مشورت شورا و مدیریت شهري باشند. نهاد، اظهار کردند: سازمان هاي مردم نهاد برآمده از بطن مردم هستند و می
زمان هاي مردم نهاد تداوم داشته باشد و به شکل برنامه ریزي  باید نشست شورا و شهرداري با ساعضو محترم هیات رئیسه شورا افزودند: می

 شده از طرح هاي مشورتی سمن ها در پیشبرد اهداف مدیریت شهري بهره برد.
منابع    ایشان همچنین گفتند: شهردار محترم اختیار قانونی در عزل و نصب مدیران دارد، اما ایشان باید از مدیران بومی استفاده کنند. نیروها و

 هاي مدیریت شهري هستند و باید از بدنه شهرداري به عنوان مدیر استفاده شود. انسانی شهرداري سرمایه
عضو محترم هیات رئیسه شورا در بخش دیگري از سخنان خود به جایگاه و اهمیت نیروهاي خدمات شهري اشاره نمودند و تصریح کردند: اگر  

 شود ولی متأسفانه حقوق آنها به موقع پرداخت نمی شود. ل نکنند، این خلأ حس مییک روز نیروهاي خدمات شهري به وظایف خود عم
  جناب آقاي علیپور ابراز کردند: با توجه به نزدیکی شب یلدا، از ریاست محترم شورا می خواهم نسبت به پرداخت حقوق آبان ماه این عزیزان 

 اقدام عاجل صورت گیرد.
 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

ادام درآمدهاي  در  تحقق  میزان  و  جاري  سال  بودجه  جلسه،  از دستور  پیش  نطق  در  نیز  شورا  محترم  عضو  رمضانپور،  احمد  آقاي  جناب  ه، 
نویس بودجه سال بعد به شورا می رسد و بررسی  شهــرداري را بررسی کردند و بر ضرورت این بررسی تاکید نمودند و گفتند: به زودي پیش

 ق آن به ما کمک می کند بودجه واقعی تدوین نماییم.کدهاي درآمدي و میزان تحق
مورد این درآمد از  74منطقه است. 5مورد کدهاي درآمدي 63میلیاد تومان مصوب شده که از این رقم، 900ایشان توضیح دادند: بودجه امسال، 

از رقم   اما بررسی ها نشان می دهد  بینی شده در بخش غیر عوارض، رقم میلیارد درآمد پیش    537کدهاي عوارض پیش بینی شده است. 
 ناچیزي محقق شده است. 

افزودند:   رمضانپور  آقاي  و  100جناب  گذاري  سرمایه  محل  از  درآمد  همچنین  100میلیارد  بود،  شده  بینی  پیش  املاك  فروش  میلیارد 
میلیارد کمک هاي  50ارزش افزوده،  میلیارد از محل دریافت  100کدام محقق نشده است. همچنین  میلیارد از محل اخذ وام که هنوز هیچ100

 میلیارد عوارض خودرو و هواپیمایی و... پیش بینی شده که هیچکدام محقق نشده است. 37دولتی،  
میلیارد تخلفات رانندگی سهم شهرداري ها، یک ریال تاکنون دریافت نشده  3میلیارد کمک هاي دولتی و  5عضو محترم شورا یادآور شدند: از  

میلیارد تومان در دفترچه بودجه شهرداري پیش بینی شده بود که تا 100ارزش افزوده طبق برنامه ششم توسعه، رقمی معادل  است. همچنین  
میلیون تومان آن وصول شده است. کمک هاي دولتی نیز براي خرید اتوبوس حمل و نقل عمومی نیز تنها بخشی 400میلیارد و  31امروز فقط 
 آن محقق شده است.   میلیارد تومان31از آن یعنی  

میلیاردي بخش سوخت هم تذکر دادند و گفتند: جاي تأسف است که هنوز  16جناب آقاي رمضانپور همچنین در مورد عدم دریافت عوارض  
 نتوانسته ایم مشارکت مردم را براي درآمدهاي پایدار داشته باشیم. 

بررسی کردند:  تصریح  شورا  محترم  میعضو  نشان  تنها  ها  بدان    4دهد  این  و  دارند.  مشارکت  به شهرداري  عوارض  پرداخت  در  مردم  درصد 
درصد شهروندان به مدیریت شهري اعتماد ندارند و در پرداخت عوارض قصور می کنند لذا باید براي جلب مشارکت بیشتر    96معناست که  

 شهروندان تدبیري بیندیشیم.
کند.  شمردند و افزودند: عملکرد شفاف شورا و شهرداري اعتماد شهروندان را جلب میایشان  راهکارهاي دیگر افزایش مشارکت شهروندان را بر

اي بنشیند و مردم عملکرد آنها را ببینند. مردم حق دارند بدانند پولی که به عنوان عوارض می پردازند،  مدیریت شهري باید در یک اتاق شیشه
 رایه خدمات به همین مردم هزینه می شود. در کجا هزینه می شود و مردم ببینند که این پول براي ا

باید در یک کارگروه بررسی شود. کارگروهی که دیگر دستگاه هاي   آقاي رمضانپور همچنین پیشنهاد دادند: معضلات و مشکلات شهرداري 
ن کارگروه باید دادستان باشد و  اجرایی و خدماتی هم حضور داشته و یک راهکار قانونی براي دریافت درآمدهاي پایدار اتخاذ نماییم. در رأس ای 

  این حضور هم کاملاً قانونی است. در شرایطی که دستگاه هاي خدماتی نظیر شرکت برق و گاز، اهرم قانونی براي دریافت خدمات ارایه شده از 
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از شهروندا قانونی شهرداري  عوارض  به دریافت  نسبت  اعتماد سازي،  و  آگهی  پیش  با  باید  نیز می  ما  دارند،  و دستگاهمردم  هاي دولتی و  ن 

 خدماتی اقدام نماییم.
ها انتقاد کردند و گفتند: خدمت به مردم یک جایگاه و افتخار  ایشان در بخش دیگري از سخنان خود، از عملکرد غیرمنصفانه برخی از رسانه

که با اعتماد مردم به من داده شده بگذریم،   ام، اگر از عناوین سیاسیسالگی نوکري مردم را کرده 23بزرگ است. براي من افتخاري است که از 
 تر از دو بار حضور بنده به عنوان نماینده مجلس هست. تر و سنگینشهادت می دهم کار کردن در شوراي شهر به مراتب سخت

ي رفع مشکلات شهر  ایشان همچنین با اشاره به درخواست هفته گذشته خود اظهار کردند: هفته پیش بنده از ریاست محترم شورا خواستم برا
ر رشت از توان مسؤلان ارشد استان بهره گرفته و بدین منظور پیگیر درخواست ملاقات با مجمع تمایندگان استان و نماینده محترم ولی فقیه د

ریاست محترم شورا    توانم با معاونان رئیس جمهور و وزار دیدار داشته باشم و اگر هفته گذشته ازاستان باشد. بنده اگر اکنون اراده کنم، می
 چنین درخواستی نمودم، تنها براي توسعه شهر در چارچوب قانون است. 

ها که به نظر می رسد هدفشان  گویند شهردار نیروي غیر بومی آورده است! برخی رسانه ایشان ادامه دادند: برخی که خود غیر بومی هستند، می
 ک روز می خواسته استاندار شود، امروز آرزوي دیدار با استاندار را دارد ! باج گیري یا ضربه زدن است، می نویسند که فلانی که ی

عضو محترم شورا، چنین قلم به دستانی را منسوب به جریانی خاص دانستند و از رسانه ها خواستند اجازه ندهند چنین یاوه گویانی به نام 
 اي بپردازند. رسانه به فعالیت رسانه 

 

 مصوبات 
 دستور اول:

 دبیرخانـه در 14/8/96 مـورخ 1884 شـماره به شده ثبت 14/8/96 مورخ 96-3970  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه1
 نامـه آیـین شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص بررسی و تصـویب  15/8/96اعلام وصول شده در چهاردهمین جلسه مورخ    شورا
 سـازمان  اساسـنامه  ابـلاغ  تبصره(پیوستی) با عنایت بـه  14ده و  ما  10مشتمل بر    "  رشت  شهرداري  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  امور

 تشـکیل  آن  موجـب  بـه  و  کشور  ها  دهیاري  و  ها  شهرداري  سازمان  سوي  از  رشت  شهرداري  مردمی  هاي  مشارکت  و  گذاري  سرمایه
  3با استناد به بند    گذاري، سرمایه  سازمان

  شیوه  پاسخگویی   عدم  به  توجه  با  سرمایه گذاري و اطلاع رسانی عمومی) و اساسنامه مذکور (تدوین و مستند سازي فرآیند    4ماده  
و  شهر  اسلامی  شوراي  6/95/ 24/ش مورخ  385/95  مصوب  ها  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  نامه  منظور   به  مذکور  نامه  آیین  رشت 

 آن   اجرایی  چرخه  سازي  بهینه  و  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  امور بهبود  و  غیرخصوصی  و  خصوصی  بخش  اعتباري  و  مالی  منابع  جذب
 و  مدیره  هیئت  23/6/96جلسات مورخ    در  و  تهیه  شهرداري،  موجود  منابع  از  استفاده  جهت  در  مناسب  زمینه  ایجاد  و   هماهنگی  و

متعدد    قرار  اعضا  موافقت  مورد  و  بررسی  گذاريسرمایه  سازمان  شوراي  96/ 2/8مورخ   جلسات  در  طرح  از  پس  است،  گرفته 
هاي مذکور در جلسه مطرح و برنامه و بودجه و حقوقی و نیز عمران و توسعه شهري شورا و اخذ گزارش از کمیسیونهاي  کمیسیون

تبادل و  بحث  از  آیینپس  از  بخشی  بررسی  به  توجه  با  رأي،  اخذ  و  مورخ  نظر  شورا  جلسه  شانزدهمین  در  مذکور  ، 13/9/96نامه 
تبصره (پیوستی) به اتفاق آرا مورد تصویب    15ماده و    10مشتمل بر    "رشت  يشهردار  مشارکت  و   گذاري  سرمایه  امور  نامهآیین"

 قرار گرفت.
 تشکیل گردد.  27/9/96شنبه مورخ در پایان مقرر گردید؛ جلسه بعدي شــورا روز دو

 با ذکر صلوات پایان یافت.  20:20جلسه رأس ساعت 
 

  –جلال الدین محمد شکریه    -حامد عبدالهی  –احمد رمضانپور    –  رضا رسولی  –حجت جذب    –اسماعیل حاجی پور     حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد  

 فرهام زاهد  غایب :
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 منشی جلسه  شماره جلسه  تاریخ  زمان  نوع جلسه 

 علیپورمحمد حسن  هجدهمین 27/9/96 16:45شنبه    ساعت:روز:دو عادي
 به نام خدا 

دعوتنامه شماره   در محل ساختمان شورايعاد(، هجدهمین جلسه25/9/96مورخ    2230براساس  اسـلامی شهر رشت  به  اسلامی    ي) شوراي  شهر رشت 
 بخش قرآن مجید برگزار گردید.  ریاست جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی

 : دستور جلسه
لایحه بررسی  مبلغ   9/2/96  مورخ   272-ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ  به  گیلان  استان  بهزیستی  کل  اداره  ساختمانی  تخلفات  هبه  خصوص  در 

وظیفه خدمات اداري (تحت عنوان؛ کارمزد وام)    41802از ردیف  ریال    000/5/ 000/000واحد مسکونی و با کسر مبلغ    14بابت احداث  ریال    506/ 100/476

 خدمات شهري بودجه سالجاري شهرداري.   41701ردیف به اضافه نمودن و 

بینی  هاي پیشوواگذاري بخشی از برنامهبر صدور مجوز اعمال هزینهمبنی  22/8/96  مورخ   96-3626  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري   ـ بررسی لایحه

اعتباري  شده   ردیف  محل  از  و  رشت  شهرداري  ورزشی  فرهنگی  باشگاه  به  اجراء  جهت  رشت  شهرداري  ورزشی  و  فرهنگی  به    2/41607سازمان  (کمک 

 سازمان فرهنگی و ورزشی)خدمات شهري بودجه سال جاري. 

 . "ساز و ساخت بخش در تشویقی جایزه"در خصوص   13/8/96 مورخ 96-4143 -ف ر ش شماره به  رشت شهرداري  ـ بررسی لایحه

 

 نطق قبل از دستور رییس شورا:
-در ابتداي جلسه، جناب آقاي سید امیر حسین علوي، رئیس محترم شوراي اسلامی شهر رشت، با عرض سلام، ضمن پاسداشت مناسبت      

 هاي هفته از تلاش هاي اعضاي محترم شورا براي پیگیري و رفع مشکلات شهر و شهروندان تقدیر نمودند. 
پژوهشج از  است  اظهار کردند: لازم  پژوهش  به هفته  اشاره  با  علوي  امیر حسین  آقاي سید  هاي کاربردي در توسعه شهر در مجموعه  ناب 

مدیریت شهري استفاده شود و وظیفه شوراست تا با دقت نظر بیشتري در این زمینه ورود نماید تا بتوانیم از ظرفیت هاي علمی این شهر و  
 به رشد و توسعه استفاده نماییم.   استان براي رسیدن

ي زحمت کشان این قشر تبریک گفتند و افزودند: متأسفانه برخی از مسئولان از نامگذاري چنین روزي  ایشان سپس روز حمل و نقل را به همه
 خبرند.  بی

سالهاست قشر تاکسیران از تکثر و تردد  رییس محترم شورا با اشاره به برخی از مشکلات رانندگان و فعالان حوزه حمل و نقل تصریح کردند:  
 خودروهاي شخصی به عنوان مسافرکش گله دارند و براي رسیدگی به این مشکل کمتر پرداخته شده است.  

براي   اعضاي محترم شورا  با کمک دیگر  تا  امیدواري کردند؛  ابراز  ترافیک شورا،  و  نقل  و  از کمیسیون حمل  تقدیر  علوي ضمن  آقاي  جناب 
 گان اتوبوسرانی تلاش شود.نوسازي ناو

اشاره   به رانندگان تاکسی  بهره در بودجه سال جاري  وام کم  اعطاي  براي  اعتبار  به تخصیص  از سخنان خود  رئیس محترم شورا در بخشی 
دلیل شرایط بد  است، ولی بهشده ها دیده نمودندو ابراز کردند:با وجود اینکه اعتبار لازم براي اعطاي تسهیلات به رانندگان براي نوسازي تاکسی

 نماییم.ایم این وعده را محققمالی شهرداري هنوز نتوانسته
ایشان تصریح کردند: رانندگان تاکسی و اتوبوس با سختی و زحمت تلاش می کنند و لازم است ردیف هاي بودجه ویژه اي براي شرایط رفاه  

 این قشر قرار دهیم.
مفتح و وحدت حوزه و دانشگاه را هم یادآور شدند و ابراز امیدواري کردند؛ در شب یلدا دل همه  رئیس محترم شورا همچنین شهادت دکتر  

 شهروندان شاد باشد و تأکید کردند؛ لازم است براي اقشار کم برخوردار نیز تلاش شود تا در این شب شاد باشند.  
بضاعت و ضعیف جشن بگیرد و امیدواریم این وعده  راي کودکان بیآقاي علوي افزودند: سازمان فرهنگی شهرداري وعده داده بود در این شب ب

محقق شود. ضمن اینکه براي قشر ضعیف کارگري هم که در شهرداري شاغل هستند، باید مجوزي صادر کنیم تا با توجه به بودجه مصــوب  
 آنان نیز از کارت هدیه شب یلدا بهره مند شوند. 

اشاره نمودند و تصریح کردند: امروز با همدلی و دقت بیشتري به کمک دیگر اعضاي محترم شورا به  ایشان سپس به غیرعلنی بودن این جلسه  
 لوایح و طرح هاي رسیده رسیدگی می شود. 
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انعکاس   و تاکید کردند:  لوایح را لازمه کار شورایی دانستند  اعضاي محترم شورا در بررسی برخی  رییس محترم شورا همچنین اختلاف نظر 

ن اختلاف نظرها در برخی از رسانه ها موجب سوء برداشت هاي متفاوتی شده است و براي بزرگان و دلسوزان این شهر تفکر دیگري  برخی از ای
 ایجاد کرده است. نخبگان جامعه می دانند که بحث ها و جدل ها یک امر طبیعی است.

بط عمومی در حال تکمیل و انتشار است و به زودي گزارش  روزه شوراي شهر رشت به همت روا  100ایشان  همچنین گفتند: گزارش عملکرد  
 تصویري کمیسیون هاي تخصصی شورا نیز به اطلاع شهروندان می رسد. 

آقاي علوي سپس خواستار اجرایی شدن طرح شورایاري ها شدند و اظهار کردند: ایجاد طرح شورایاري  مصوبه شوراي قبل را دارد و بدون  
ها را اجرایی نماییم. ایجاد این شورایاري  اتفاق شدنی است و مردم از ما انتظار دارند که طرح مصوب شده شورایاريبرگزاري انتخابات نیز این  

ناحیه وجود دارد و انتظار می رود کمیسیون فرهنگی شورا این    15می تواند منجر به وفاق بیشتر ما باشد. اکنون ظرفیت سراي محلات در  
نحوي   به  نموده  اجرایی  را  همهطرح  زیرا   که  باشند.  سهیم  آن  هاي  گیري  تصمیم  در  مشخص  و  معین  نسبت  به  شورا  محترم  اعضاي  ي 

 هاي می تواند سطح مشارکت هاي عمومی را بالا ببرد.  شورایاري
طرح شورایاري  آقاي علوي تاکید کردند: سال آتی باید تلاش نماییم تا در مصوباتی که مغفول مانده است، جهش داشته باشیم. از جمله اجراي  

ه و بهتر است که مردم را هم در اجراي برنامه ها سهیم نماییم. نخبگان هم باید در حوزه مدیریت شهري سهیم باشند تا سرنوشت این شهر را ک
 مردم به ما سپرده اند، به دست همین مردم و مشارکت تمامی شهروندان اداره نماییم. 

اه شوراي اسلامی شهر رشت را بسیار بالا ارزیابی نمودند و اظهار کردند: بسیاري از مدیران دیگر  رئیس محترم شورا، در ادامه سخنانشان جایگ
ها روي شوراي پنجم حساب ویژه اي باز می کنند. ما هم تلاش کردیم شأن و جایگاه شورا را به آن برگردانیم.  از دیگر اعضاي محترم  دستگاه

 کمک کنند تا بسیار قوي تر از قبل عمل نماییم. شورا انتظار داریم با همیاري هیات رئیسه  
شهرداري   به  ادارات  دیگر  جاي  به  آن  اعتبار  اگر  و  است  داده  انجام  شهرداري  را  ها  رودخانه  مطالعات  کردند:  اظهار  نمونه  عنوان  به  ایشان 

 عمل کنیم. ها بهتر  تخصیص یابد، می توانیم در رفع مشکلات این شهر و به ویژه ساماندهی و احیاي رودخانه
ها خواستند تا در  آقاي علوي در پایان از رؤساي محترم کمیسیون هاي تخصصی شورا و همچنین نمایندگان محترم شورا در شوراي سازمان

 حضور خبرنگاران گزارشی از عملکرد حوزه فعالیت خود را ارایه دهند. 
 نطق پیش از دستور ناطق اول:

ترم کمیسیون توسعه و عمران شهري شورا اظهار کردند: شوراي پنجم از نظر بنده به عنوان یک  در ادامه جناب آقاي رضا رسولی رئیس مح
هاي خود را گذاشته تا در قالب یک مجموعه با تجربه و پیشکسوت  شهروند نوید بخش است. شورا امروز مسیري را طی کرده که همه داشته 

 براي توسعه و رفع معضلات شهر تلاش نماید. 
میسیون توسعه وعمران شهري شورا اظهار کردند: در شهري کار می کنیم که آسیب زیاد است. این شهر ظلم زیاد دیده و در رییس محترم ک

چند سال گذشته روزهاي خوش کم دیده و شاید دلیل آن جاه طلبی و غلبه سیاسی کاري بر کار اجرایی بوده است. هرچند شوراي چهارم را  
ب ولی  دیدم  می  مستعد  بسیار  دارد.  هم  وجود  اي  ویژه  انتظارات  پنجم  شوراي  در  طبیعتاً  نباشد.  مفید  شهر  براي  شده  منجر  رفتارها  رخی 

 شهرداري را انتخاب کردیم که نگاه ما این بود که کارهاي بزرگی در شهري که مدیریت کرده انجام داده است. 
نمودند و افزودند: ایشان اهل قشون کشی، یارگیري و زد و بند نیست و هنوز  ایشان آقاي نصرتی شهردار محترم رشت را فردي با تجربه توصیف  

گیرم که شهردار رشت از برخی از این  ماه گذشته شبهاتی ایجاد کرده است. فرض را بر این می2هم امید ما همین است. اما اتفاقات رخ داده در  
صیه یک دوست از ذکر این تذکر در صحن شورا خودداري می نمایم. اما طی  خواستم تذکراتی بدهم که با تووقایع مطلع نیست و امروز هم می 

 یک نامه محرمانه به شهردار، دغدغه ها را مطرح می کنم. شاید ایشان نمی داند در اطرافش چه می گذرد و به احترام ایشان یک هفته صبر می
 حقوق مردم می شوم. کنم و هفته بعد به عنوان یک عضو شورا وارد روال قانونی پیگیري حق و  

آقاي رسولی، در بخش دیگري از نطق خود خطاب به ریاست محترم شورا گفتند: برخی از لوایح مرتبط با کمیسیون عمران متأسفانه به این  
 کمیسیون ارجاع نشده است و در ارجاع لوایح باید ساختار فنی تري لحاظ شود. 

فاضلاب خواستار ارجاع آن به کمیسیون عمران شدند و افزودند: طرح شفاف سازي ساختار  ایشان با اشاره به طرح توسعه اي در حوزه آب و  
شورا و شهرداري هنوز به کمیسیون عمران ارجاع نشده است در صورتی که بخشی از این طرح کنترل پروژه اي است و باید در حوزه عمرانی و  

قه اي نیز باید به کمیسیون عمران ارجاع می شد. لایحه ارزش منطقه اي دقیقاً  برنامه ریزي عمرانی نیز بررسی شود. همچنین لایحه ارزش منط
 مربوط به کمیسیون ماده صد است و انتظار می رود این لایحه نیز جهت بررسی به کمیسیون عمران ارجاع شود. 
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 نطق پیش از دستور ناطق دوم:

زیست و خدمات شهري شورا نیز در نطق پیش از دستور جلسه،    سپس سرکار خانم فاطمه شیرزاد رییس محترم کمیسیون بهداشت، محیط
روز حمل و نقل را به تلاشگران این عرصه تبریک گفتند و اظهار کردند: تاکسیداران زحمات زیادي براي این شهر می کشند ولی هنوز در  

 نوسازي تاکسیرانی نتوانسته ایم گام هاي مثبتی برداریم. 
راز کردند: هرچند در شوراي گذشته تلاش هاي زیادي شد و به نتایجی هم نزدیک شدیم ولی در اجرا متوقف  رئیسه شورا اب عضو محترم هیات

و   باشند  ناوگان تاکسیرانی داشته  براي نوسازي  انتظار می رود، تلاش بیشتري  و ترافیک شورا  از رئیس محترم کمیسیون حمل و نقل  ماند. 
 شتري شود. همچنین به رفاه رانندگان تاکسی هم توجه بی

سخنگوي محترم شوراي اسلامی شهر رشت همچنین گفتند: وضعیت آسفالت شهر رشت اصلاً قابل قبول نیست و همه شهروندان در همه  
 سطوح و اقشار از این وضعیت انتقاد کرده و از وضعیت آسفالت شهر بسیار ناراضی هستند.  

گفتند: عدم همسطح سازي این منهول ها موجب تصادف می شود. حتی در  ایشان در مورد درب هاي منهول فاضلاب ها هم تذکردادند و  
کوچه ها نیز وضعیت مناسبی ندارند. بازدیدهاي میدانی شهرداران مناطق در رسیدگی به حوزه مدیریتی خود بسیار ضعیف است آیا شهرداران  

ستند، ولی برخی از مسئولان نواحی نیاز به بازنگري دارند  مناطق در حوزه تحت امر خود پیاده روي می کنند؟! مسئولان نواحی هم در تلاش ه
ي  و مدیري که نمی تواند به وظیفه خود براي رفع مشکل به درستی عمل نماید باید شهردار در مورد آن ها بازنگري داشته باشد. نوارهاي حفار 

ها رو به  فار هنوز نامشخص است و نارضایتیهم با وجود تذکرات مکرر همچنان در سطح شهر هویداست و پر شدن آن توسط شرکتهاي ح
 افزایش است. 

بهمن مصوب  15بندي  پس از آن خانم شیرزاد با اشاره به بودجه سال آتی تصریح کردند: بودجه سال آتی باید عملیاتی بسته شود و طبق زمان
ه را جدي بگیرند تا به شکل رسمی واردصحن شورا  شود. از بدو ورود در شوراي چهارم به شهردار و مدیران تابعه هم عرض کردم که بحث بودج

 شود.   شود و تذکرات و موضوعات مورد تأکید شورا در بودجه دیده
عضو محترم شورا همچنین خطاب به شهردار محترم تذکر دادند: قرار بود آقاي دکتر نصرتی پروژه هاي عمرانی را با اولویت به شورا گزارش  

 رش داده است و هنوز مشخص نیست کدام پروژه ها در حال اجرا و تکمیل است. دهد ولی فقط شفاهی در شورا گزا
سرکار خانم فاطمه شیرزاد، سپس با اشاره به وضعیت پرسنلی که سنوات ایشان براي بازنشستگی اعمال نشده است، افزودند: شهرداري باید به  

اده نشده است و چند روزي است که حساب شهرداري مسدود شده  رفاهیات بازنشستگان رسیدگی نماید. هنوز معوقات گذشته بازنشستگان د 
 است.  

عضو محترم شورا در بخشی از تذکرات خود به ماموریت هاي پی در پی شهردار به خارج از استان اشاره نمودند و ابراز کردند: در هفته هاي  
اري خود بیشتر حضور داشته و بیشتر به امورات شهر  گذشته شهردار محترم به مأموریت هاي زیادي می روند، توصیه می شود در حوزه ک

ها در روزهاي اخیر حقوق  برسند. امروز نگهبانان ما حقوق مهر ماه را دریافت کرده اند. این وضعیت قابل قبول نیست. نگهبانها امروز و پاکبان
 همه کارکنان حقوق دریافت نمایند.  دریافت کرده اند در حالی که باید به نحوي باشد که در ماه با زمانی حداکثر یک هفته

 نطق پیش از دستور ناطق سوم:
اظهار کردند:   از دستور جلسه  پیش  نطق  نیز در  و حقوقی شورا  بودجه  برنامه و  رئیس محترم کمیسیون  زاهد،  فرهام  آقاي  ادامه، جناب  در 

جاب بیشتر  مدیران  که  رسد  می  نظر  به  و  داشتند  را  هایی  انتخاب  مدت  این  در  در  شهردار  مدیریتی  سبد  یک  گویا  انتخاب.  تا  اند  شده  جا 
 شهرداري وجود دارد و فقط جابجایی صورت می گیرد.

انتظار می رود دوستان   بعد از مدتی  انتخاب زده است،  به  از مدیران دست  با توجه به شناخت  افزودند: اگر شهردار  آقاي فرهام زاهد  جناب 
زمان راهکار را هم ابتدا به  ، بدهی ها و.. در حوزه تحت امر خودش در اختیار شورا قرار دهد و همآنالیزي از وضعیت موجود شهرداري، دارایی ها

حد  شهردار ارایه دهند و شورا نیز در نقش ناظر در جریان عملکرد مدیران مناطق و معاونت ها قرار گیرند تا بعد از مدتی شاهد رشد در آن وا
 باشیم. 

امیدواریم نباشد، این است که شهردار در شرایط فشارهاي بیرونی دست به چنین انتخابی زده است و اگر    ایشان اظهار کردند: حالت دوم که
 این فشارها از سوي اعضاي شورا باشد، باید بگوییم تمام شعارهاي ما که شورا باید  

براي مجموعه شهردار و کاهش اعتبار شورا و    تنها ناظر باشد، در حد شعار باقی مانده و نقش شورا به حالت دوگانه می ماند و چیزي جز ضرر
 ها و طرح ها چیز دیگري براي ما ندارد. عدم رسیدن به برنامه
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آقاي زاهد با اشاره به انتصاب هاي جدید در پست هاي شهرداري افزودند: این انتخاب ها نشان می دهد مدیرانی که در این مدت قربان صدقه   

هاي شهرداري مشغول فعالیت شده اند. شخص شهردار باید  اند، دوباره در پسترد ایشان را نقد و بررسی کردهها نیز عملکخود رفته اند و رسانه
  پاسخگو باشد زیرا ایشان این مدیریت و مسئولیت را پذیرفته و حکمی که امضا کرده، باید شخصاً جوابگو باشد و حتی اگر این انتخاب ها با 

 باز هم شخص شهردار باید پاسخگو باشد.   فشار اعضاي شورا صورت گرفته باشد، 
ایشان از اعضاي محترم شورا خواستند با همدلی از ظرفیت مدیران ارشد استان و همچنین پیشکسوتان حاضر در شورا چه در سطح محلی و  

توانند   ملی می  در سطح  دوستان حاضر  از  برخی  نمایند.  مشکلات شهر تلاش  رفع  براي  و  نموده  استفاده  استانی  معضل  چه  حوزه حل  در 
بهره مند   از ظرفیت هاي گیلانی در سطح ملی  باید  بنابراین  نمایند  سراوان، رودخانه ها، ترافیک شهر بررسی و اصلاح طرح تفصیلی کمک 

 شویم. 
توهی دهنده  نشان  که  ایشان  کننده  ناراحت  اظهارات  و  لنگرود  به  وزیر کشاورزي  سفر  به  خود  از سخنان  بخشی  در  شورا  محترم  به  عضو  ن 

بدهید. جاي   او سبوس  به  دارد، وزیر می گوید  را  برنج  تأسف است کشاورزي که دغدغه قیمت  باعث  و گفتند:  اشاره کردند  بود،  برنجکاران 
 اي اینقدر بود که وزیر ناچار شد، سریعاً واکنش نشان دهد.خوشحالی است که تأثیر فضاي رسانه 

سبوس در فرهنگ محاوره اشاره نمودند و افزودند: سبوس در گیلان هنوز غذاي چهارپاست.    آقاي زاهد به فرهنگ فولکور گیلان و نوع معناي
نتوانسته فرآوريزیرا هنوز  برنج  از سبوس  از فرهنگ ایم  آگاهی  به دلیل عدم  استاندار محترم گیلان  و  وزیر  تولید کنیم. هرچند  هاي جدید 

هاي گیلانی است که آنجا بودند وتذکر ندادند که در فرهنگ ما این  براي مجموعه نمایندهگیلان، موجب ناراحتی کشاورزان شدند، اما تأسف  
 جمله معناي خوبی نمی دهد.  

باه می  ایشان ابراز کردند: تکذیب وزیر را به عنوان عذرخواهی او می پذیریم. خیلی ها مهمان نواز بودن گیلانی ها را با خیلی چیزهاي دیگر اشت
 تأکید می کنم: ادب مرد به ز دولت اوست. گیرند و در پایان  

 در ادامه جلسه،آقاي مسعود نصرتی، شهردار محترم رشت، به همراه معاونان و مدیران شهرداري درصحن شورا حاضر شدند. 
نیز با پرسش  این دیدار به منظور ارایه گزارش شهردار محترم رشت از فعالیت هاي در حال انجام شهرداري صورت گرفت و اعضاي محترم شورا 

 هاي خود خواستار رفع معضلات مدیریت شهري شدند. 
بندي پروژه هاي عمرانی شهرداري  رئیس محترم شورا در حضور شهردار و معاونان و مدیران شهرداري، اظهار کردند: دستور جلسه امروز اولویت

ها نیمه تمام رها شده است و یا پروژه هاي عمرانی وعده داده  است و این خواسته شهروندان است که از ما مطالبه دارند که چرا برخی از پروژه
 شده چرا پیگیري نمی شود.  

اند،   پروژه را رها کرده  نیمه کاره  و  از پروژه هایی که کارگاه هایشان هم تجهیز شده  به برخی  اشاره  آقاي سید امیر حسین علوي با  جناب 
رکت هاي پیمانکار جمع آوري شده است؟ وقتی براي پروژه اي قرارداد منعقد شده،  پرسش کردند؛ توضیح دهید چرا برخی تجهیزکارگاه هاي ش 

 براي پیمانکاران حقی ایجاد شده است.
آقاي علوي همچنین گفتند: امروز با حضور شهردار محترم برنامه هاي آتی و پروژه هاي سال آتی بررسی می شود. ایشان از شهردار محترم  

 روژه هاي بازآفرینی اجرایی نمی شود. خواستند تا توضیح دهد چرا پ 
ست  رئیس محترم شورا ابراز کردند: طبق مصوبه بودجه قرار بود کمک هاي دولتی از سوي ستاد باز آفرینی به این پروژه ها تخصیص یابد. لازم ا

دارد، اجرایی نشده است؟گزارش دهید که پروژه پل طبیعت، ساغریسازان و پیرسرا  که مصوبه شوراي چهارم هم  3به شورا گزارش دهید چرا  
 چه اقدام هاتی با کمک اداره راه و شهرسازي در این زمینه صورت گرفته است؟

 در ادامه سایر اعضاي محترم شورا نیز پرسش هاي خود را مطرح کردند.  
ب رسیدگی  دارد.  زیادي  مشکلات  شهر  گفتند:  محترم  شهردار  حضور  در  پور  حاجی  اسماعیل  آقاي  وضعیت  جناب  شهر،  آسفالت  وضعیت  ه 

کارخانه آسفالت باید در اولویت قرار گیرد. وضعیت کنده کاري خیابان ویشکاهی آبروریزي است. محوري در وسط شهر در وضعیتی است که  
از این خیابان با چاله هاي پر آب تردد می کنن از این خیابان نمی توان عبور کرد و ماشین ها نیز با وضع ناجوري  د. پیمانکار خیابان  پیاده 

 کیست که خیابان را به این وضع رها کرده است.  
ماه پیش  3ایشان در مورد وضعیت پروژه خواهر امام نیز خواستار توضیحاتی از سوي شهردار محترم شدند و ابراز کردند: پیمانکار خواهر امام که  

ه و خیابان به صورت کنده شده رها شده است و اگر شهروندي در چاله  میلیون تومان دریافت کرده، هیچ کاري نکرده و پروژه را رها کرد  200
میلیون تومان دیگر نیز مطالبه  100هاي این محور بیفتد و آسیب ببیند، باز شهرداري باید خسارت بپردازد. شنیده ها حاکی است این پیمانکار 

 ید به این وضع رسیدگی شود. دارد. همچنین منهول هاي این محور هم همسطح سازي با خیابان نشده و  با
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عضو محترم شورا همچنین گفتند: در حوزه مالی هم شهردار گزارش دهد که چگونه است که وقتی یک پولی به حساب شهرداري می آید، افراد  

ذار  نیز توضیح  مشخصی سریعاً مطلع شده و حساب شهرداري را مسدود می کنند. شاید در بانک این اتفاق می افتد. در مورد آوردن سرمایه گ
 دهید که تاکنون چه اقداماتی براي جذب سرمایه گذار صورت گرفته است. 

 سوزي منازل شهروندان نیز باید توضیح دهید که چرا تمدید قرارداد با بیمه آسیا نشده است. آقاي حاجی پور ابراز کردند: در مورد بیمه آتش
ورا نیز اظهار کردند: باید در خصوص علت رها کردن پروژه هاي عمرانی توضیح دهید. سپس جناب آقاي حامد عبدالهــی، خزانه دار محترم شـ ـ

انتظا اما با وجود  اتفاقاتی باشیم و نشاط را در شهروندان بینیم  رات  انتظار می رفت که  بعد از چند ماه از حضور و فعالیت جنابعالی، شاهد 
 شهروندان هنوز اتفاق خوش آیندي نیفتاده است.  

ا برنامهایشان  براي هر  امیدواریم شهردار  بیفتد.  اتفاق خاصی  و  فزودند: عزل و نصب ها هم نشان داد قرار نیست  بازه زمانی درنظر بگیرد  اي 
 اعضاي محترم شورا عملکرد ایشان را دیده و با گذشته مقایسه کنند. 

در جلوي منزل شهردار یک وسیله اضافی ببینید، ناراحت  عضو محترم شورا ادامه دادند: تکلیف لوله هاي رها شده در سطح شهر چیست؟! اگر  
هاي عابر پیاده در  هایی که براي پلهاي رها شده و آهننمی شوید! یک سال است شهروندان این لوله ها را می بینند  و باید تکلیف این لوله

 باید خسارت داده شود!   سطح شهر دپو شده است، مشخص گردد. اگر شهروندي دچار آسیب شود، آیا از پول شهرداري
هاي اصلی اذیت می هاي شهر مردم را در خیابانهاي سطح شهر هم اظهار کردند: چالهجناب آقاي عبدالهــی سپس در مورد وضعیت حفاري

مشهر، جاده انزلی  کند. مردم انتظار دارند در خیابان اصلی حداقل بعد از یک ماه چاله نبینند. اما چندین ماه است زیر پل صابرین، کمربندي خر 
 و... چاله هایی را می بینم که رها شده است. انتظار داریم توضیح دهید که در مدت تصدي پست شهرداري، چند بار به مناطق شهرداري رفته و 

د روشنایی  وضعیت را از نزدیک بررسی و رسیدگی کرده اید؟! چندین ماه است  کف پوش با پالت در خیابان هاي اصلی رها شده است و با نبو
 مناسب در سطح شهر اتفاق ناخوشایندي ممکن است براي شهروندان ایجاد گردد.

با   پروژه ها  اجراي  براي  بودید که  نیز گفتند: وعده داده  با شرکت خاتم  انعقاد قرارداد  از سخنان خود در مورد  عضو محترم شورا در بخشی 
 ذاکرات به کجا رسیده است و در چه پروژه هایی قرار است انجام شود. قرارگاه خاتم تفاهم نامه هایی داشته اید، توضیح دهید م

نفر از این پرسنل    1000ایشان افزودند: بیمه پرسنل پاکبان و فضاي سبز به هیچ  وجه در موعد معین پرداخت نمی شود و همچنان نزدیک  
 خود عمل نمی کند.   بیمه آنها تعیین تکلیف نشده است و پیمانکاران شرکت هاي خصوصی نیز به تعهدات

در ادامه، جناب آقاي محمدحسن عاقل منش، رئیس محترم کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا نیز اظهار کردند: شهردار در مورد وضعیت  
چنین  دهد که شهر به  کارخانه آسفالت، میزان تولید آسفالت براي سه ماهه بعد سال توضیح دهند. ظاهراً این میزان تولید آسفالت کفاف نمی

 اي دارند؟ وضعی افتاده است و شهردار توضیح دهد براي ارتقاي سطح کمی و کیفی آسفالت چه برنامه
هاي اولویت  رئیس محترم کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورا افزودند: ما نیز به عنوان عضو شورا وظیفه داریم به شهروندان گزارش دهیم پروژه

 دار چه اندازه است؟هاي اولویتیزان پیشرفت پروژهدار کدام هستند و شهردار گزارش دهد م
ایشان تصریح کردند: اطلاع اعضاي محترم شورا از روند کاري شهردار کمک می کند در کنار یکدیگر بهتر عمل کرده و ما نیز به شهروندان و  

 خبرنگاران پاسخگو باشیم.
رسد؟ضمن اینکه گزارش  ودجه پیشنهادي سال آتی به صحن شــورا میعضو محترم شــورا در مورد بودجه سال آتی هم گفتند: چه زمانی ب

 ماهه عملکرد شهرداري باید به شورا ارایه شود و مردم هم در جریان عملکرد شهردار قرار گیرند. 3
ابراز کردند: در فضاهاي مجازي مردم راحت مشکلات در فضاي  تر مشکلات را مطرح می کنند. باید واحدي براي احصا این  ایشان همچنین 

هاي منظم ستادي را از سوي شهرداران مناطق داشته باشیم و اقدامات انجام شده شهرداري در  هاي مردمی و گزارشمجازي باشد و گزارش
 سطح مناطق براي رفع مشکلات را شاهد باشیم و اینگونه نباشد که مردم لمس نکنند که روزانه شهرداري عملکردي ندارد.  

 هاي مناطق شدند. ا  در پایان همچنین خواستار مقایسه عملکرد شهردارايعضو محترم شور 
سپس جناب آقاي محمد حسن علیپور دیگر عضو محترم شورا گفتند: شوراها تجلی مردم سالاري دینی هستند. شهردار خوب نماینده شوراي  

هاي  هاي سیاسی شود. حرفاست و شورا نباید وارد بازيخوب است. بنابراین رمز مؤفقیت ما تعامل و همدلی ماست. اکنون رشت تشنه خدمت  
و چه کار می بوده  ببینیم کجا  و  را کنار گذاشته  باید خودمحوري  است  و شرکتما شعار شده  بکنیم. هنوز کارگران  پیمانکار  خواهیم،  هاي 

 مطالبات سال گذشته را دریافت نکرده اند. 
 اند. أخیر در پرداخت حقوق، کارگران خدمات شهري به حقوق ناچیز چشم دوختهعضو محترم هیات رئیسه شورا افزودند: با وجود ت
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آقاي علیپور خطاب به شهردار محترم گفتند: باید به کارهاي خود سرعت بیشتري ببخشیم. از برف سال گذشته آسفالت کوچه ها از بین رفته و 

 شته و به مردم خدمت نماییم. کوچه ها و معابر نیازمند بهسازي است. باید دنیا طلبی را کنار گذا
. ما  در ادامه جناب آقاي احمد رمضانپور نیز در جمع اعضاي محترم شورا و در حضور شهردار محترم اظهار کردند: نقد ما باید واقع بینانه باشد

جاري  ایطی که بودجه سال در یک آرمانشهر نبودیم. واقع بینانه ببینیم دکتر نصرتی در چه شرایطی شهرداري را تحویل گرفته است. در شر
مدیریت شرایطی  در  نصرتی  است.آقاي  شده  بسته  غیرمنطقی  و  پذیرفتناجوانمردانه  را  بود. حقوق  شهر  نامناسب  بسیار  شهرداري  درآمد  که 

 پرسنل چند ماه پرداخت نشده بود. 
داشته باشیم. همه ما باید در کنار شهردار تلاش کنیم تا  ها را ببینیم، بعد از شهردار انتظارات ویژه  عضو  محترم شورا تأکید کردند: اول واقعیت
 این مسایل رفع و اوضاع کمی بسامان شود. 

ایشان همچنین با اشاره به نگرانی هاي اعضاي محترم شورا در مورد پروژه هاي نیمه تمام افزودند: دغدغه مطرح شده از سوي اعضاي محترم  
ها ندارد. اکنون شهرداري در یک بحران مالی است،  است که شهرداري درآمدي براي اتمام پروژه  شورا کاملاً منطقی است. اما واقعیت امر این

 حسابهاي شهرداري با یک شکایت مسدود شده و طلبکاران شرکت هاي طرف قرار داد نیز به دنبال طلب خود هستند.
از شهردار و منتخبین خ این حال مردم  با  اظهار کردند:  پایان سال یک  آقاي رمضانپور همچنین  تا  انتظار دارند حداقل  ود در شوراي پنجم 

 حرکتی ببینند.
ر  ایشان خواستار توجه مدیران شهرداري به شرایط شهر در آستانه سال جدید شدند و تأکید کردند: در چنین شرایطی لااقل باید به سیما و منظ 

هاي سطحی است.  عابر پیاده  و لوله هاي رها شده براي پروژه آب هايشهري توجه شود.  بهترین کار همین جمع آوري آهن هاي رها شده پل
هاي معابر داشته  ضمن اینکه کارخانه آسفالت نیز باید با تمام توان آسفالت تولید نماید تا در آستانه سال جدید فکري به حال مرمت حفاري

 باشیم. 
ار پس از شناخت اولیه مدیران خود را برگزید. حال با هر شرایطی که  سپس جناب آقاي فرهام زاهد نیز در حضور شهردار اظهار کردند:  شهرد

ها باشد و خداي ناکرده با فشار برخی از دوستان چنین  شهردار مدیران خود را انتخاب کرده است؛ امیدواریم که این انتخاب ها براساس لیاقت
انتظارمی اما  مدیریترود مدیران شهرداري مسئولیتی  انتصاب هایی صورت نگرفته  اند، گزارش دهند در حوزه تحت  برگزیده  شان چه  را که 

ز شاهد  مشکلات، موانع و توانمندیهایی وجود دارد و راهکارها و پیشنهادهاي خود را براي بهبود اوضاع به شورا هم ارایه دهند و مجموعه شورا نی
 رشد و پیشرفت درحوزه قبول مسئولیت هاي ایشان باشد.  

انتخاب  رئیس محترم کمیسیون افزودند: در هر حالتی که این  افتاده باشد، مسئولیت تمام مدیران و  برنامه و بودجه و حقوقی شورا  اتفاق  ها 
عملکردشان با شخص شهردار است. ما اعضاي شورا پیمان بستیم در بحث مدیریت شهري دخالت نکرده و موازي کاري نکنیم ولی اگر بعد از 

از شهردار عملکرد قابل قبولی ملاحظه نکنیم، نگاه نقادانه شورا قانوناً کار خود را خواهد کرد و در غیر آن قدردان  زمان مشخص و بازه زمانی، باز  
 شخص شهردار و مجموعه مدیران ایشان خواهیم بود. 

منابع هم صرف کارهاي دم دستی  پذیر نیست که اگر منابع محدود هم داریم، همین  جناب آقاي رضا رسولی هم اظهار کردند: براي من توجیه
نباید شاهد   است،  یافته  بهبود  آسفالت هم  و وضعیت کارخانه  آسفالت خریداري کردیم  پرکردن یک چاله شود.در شرایطی که فلاکس  مثل 

 اجراي آسفالت نامرغوب در سطح شهر باشیم. 
م شهردار محترم به وضعیت آسفالت شهر و ترمیم نوارهاي  جناب آقاي حجت جذب عضو محترم هیأت رئیسه شورا نیز اظهار کردند: انتظار داری

 حفاري اهتمام ورزد. 
هاي زیادي در اداره کار داریم که برخی از نیروها با  نایب رئیس محترم شورا در مورد وضعیت منابع انسانی شهرداري هم گفتند: اکنون پرونده

 د به این وضع رسیدگی شود. طرح شکایت علیه شهرداري خواستار استخدام در بدنه هستند. بای
 ایشان افزودند: به نظر می رسد آن نظمی که باید شهرداري در منابع انسانی داشته باشد، از دست رفته است.  

عضو محترم شورا خواستار ساماندهی به وضعیت قراردادها در سازمان ها و مناطق شده و تصریح کردند: گزارش شده برخی از شرکت هاي  
الغی دریافت کرده اند ولی کاري انجام نداده اند و یا مبایعه نامه هایی که میلیاردها تومان شهرداري را متضرر کرده اند که باید  طرف قرارداد مب

 تعیین تکلیف شود و انتظار می رود شهردار اقدام اساسی  در حوزه حقوقی داشته باشد. 
: چرا در مورد بازگشایی معابر اقدامی صورت نمی گیرد. رشت دیگر   آقاي حجت جذب سپس در مورد وضعیت بغرنج ترافیک شهر نیز گفتند 

 ظرفیت این همه ترافیک را ندارد. 
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ماه است حقوق دریافت نکرده اند. وضعیت قراردادهاي   2ایشان در مورد وضعیت کارگران حجمی هم گفتند: باعث تأسف است که این کارگران 

ن تسویه حساب سفید امضا می گیرند، بیمه آنها با وجود کسر از حقوق، پرداخت نمی شود و هر  ایشان نیز ناجوانمردانه است، شرکتها از ایشا
 زمان که می خواهند فسخ  قرارداد می کنند و شهرداري هم نظارتی بر این روند ندارد و شاید دلیل آن به واسطه برخی از ارتباطات باشد. 

م و به دنبال حاشیه هم نیستیم ولی مردم از ما انتظار دارند و مطالبه آنها هم به حق  خواهیم کار کنیعضو محترم شورا تأکید کردند: ما می
 است و انتظار داریم شهردار مسائل مطرح شده را در اولویت اقدام قرار دهد.  

سخنگوي محترم شورا همچنین گفتند: با وجود تذکرات مکرر به مدیران شهرداري مبنی بر رسیدگی و اطلاع از محلات تحت امرشان، به نظر  
 می رسد مدیران در حوزه تحت امر خود حضور ندارند و چاله هاي سطح شهر و نوارهاي حفاري را نمی بینند. 

ابراز کردند: ایشان مدیري جوان و پرانرژي است و با مسئولیت جدید، انتظار ما هم افزایش  ایشان همچنین خطاب به جناب آقاي بهارمست  
 یافته و انتظار داریم نسبت به مرمت چاله ها و نوارهاي حفاري و ترمیم آسفالت اقدام اساسی نمایند و نظارت مستمر انجام پذیرد. 

اید دقت نظر بیشتري در حوزه عمرانی و امانی شهرداري صورت گیرد و حتی اگر  سرکار خانم شیرزاد عضو محترم هیأت رئیسه شورا افزودند: ب
شرکت هاي حفار به وظایف شان عمل نکنند به خاطر مردم وظیفه شهرداري است مرمت آن را پیگیري نماید. لوله هاي رها شده در سطح  

ر ویشکاهی و نشاط وضعیت بغرنجی دارند. گویا مدیران این  شهر براي پروژه جمع آوري آبهاي سطحی تأسف بار است. برخی از خیابانها نظی 
 محدوده وضعیت را ندیده و بررسی نکرده اند. حق مردم شهر این نیست که دچار زحمت شوند و انتظار حل مشکلات شان هستم.

هاي  ار داریم به وضعیت سالنهاي فاضلاب در سطح شهر شدند و اظهار کردند: از شهردار انتظایشان همچنین خواستار همسطح سازي منهول
 ویژه بانوان و  مطالبات تیم فوتسال بانوان رسیدگی نماید. 

  عضو محترم شورا همچنین با اشاره به وضعیت بودجه سازمان فرهنگی افزودند: توزیع بودجه به سازمان هاي خدماتی باید عادلانه صورت گیرد. 
 صورت گرفته که اجرایی نشده است و وضعیت تفکیک زباله در سطح شهر قابل قبول نیست. هایی  در مورد تفکیک زباله از مبدأ نیز تفاهم نامه

ابراز   رئیس محترم کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا در مورد وضعیت شرکت کود آلی و سراوان نیز هشدار دادند و 
 دقت بیشتري صورت گیرد.کردند: در خصوص سهمیه  شن و ماسه براي مرکز دفن زباله سراوان باید  

 میلیارد تومان از طلبشان وصول نشده است و نیازمند رسیدگی است.   20سرکار خانم شیرزاد در ادامه افزودند: پیمانکاران رفت و روب بالغ بر  
اید شرایط به گونه اي  ایشان همچنین خواستار توجه بیشتر به وضعیت پیاده راه شدند و افزودند: روشنایی این محدوده بسیار پایین است  و ب

باشد که موجب نشاط شهروندان گردد. همچنین نیمه کاره رها شدن پروژه خواهر امام و وجود چاله ها و حفره ها در این مسیر آسیب هاي  
 جانی و مالی براي مردم ایجاد کرده است. 

 در ادامه جلسه، شهردار رشت به سئوالات اعضاي محترم شورا پاسخ گفتند. 
مسعود نصرتی اظهار کردند: بنده در چند جلسه در کمیسیونها و صحن شورا حضور یافته و مشکلات شهر و شهرداري را به کرات  جناب آقاي  

 توضیح داده ام. با این حال امروز نیز وضعیت شهرداري را تشریح خواهم کرد. 
عضو محترم شورا و    11گی دارم به تکرار بیان نمایم.  شهردار محترم رشت افزودند: اگر لازم است شیوه گزارش دهی را تغییر می دهم، آماد

شهردار  و تمامی مدیران و همه مردم واقفند و می دانند که وضعیت درآمدي شهرداري اصلاً خوب نیست. همه می دانند که وضعیت شهرداري  
 چگونه است و حل تمام مشکلات یاد شده  به وضعیت درآمدي شهرداري بر می گردد.

ها راحت  بگذریم. همه هم باخبر هستیم که توانیم  از این بدهیهاي شهرداري را رسیدگی نماییم و نمیردند: ابتدا باید بدهیایشان تأکید ک
 اي با ماست.  هاي کلان تا چه اندازه در تمام مسایل شهرداري تاثیرگذار است و لحظهبدهی

اب شهرداري مواجه بودیم و اکنون با همه طلبکارانی که طلب هاي کلان از  شهردار محترم رشت افزودند: در آغاز به کارم با مسدود شدن حس 
بیایند.  جایگاه   با شرایط شهرداري کنار  تا  این    730شهرداري دارند، مذاکره شده  به  به لحظه  باید در نظر گرفت و لحظه  را  میلیارد بدهی 

 موضوع فکر کنیم.
که کنار خیابان رها شده ناشی از طلب پیمانکاران است. پول پیمانکاران پرداخت نشده که   ایشان ابراز کردند: هدایت آبهاي سطحی و لوله هایی

پروژه ها رها شده است و براي حل و فصل این مشکل نیازمند منابع و اعتبار هستیم. در مورد اجراي پل هاي عابر پیاده نیز همین مشکل  
گر قابل اجرا نیست، سازه ها را جمع آوري کنند. اما اگر دوستانه این مشکل را رفع  ایم که اهست و با پیمانکاران این پل ها هم تأکید کرده

 شود.   نکنیم، تبعات خواهد داشت. علاوه بر آن برخی از این پل ها موانع معارضی نظیر کابل هاي برق و تلفن دارد که اول باید این موانع برطرف
مشکلات منابع انسانی هم توضیحاتی ارایه دادند و افزودند: تمامی این موضوعات در    ها وشهردار محترم رشت در مورد مشکلات مبایعه نامه

 دستور کار عملکردي ماست و براي آن نیز کمیسیون تشکیل داده ایم که چه مواردي باید با اولویت انجام شود. 
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یح کردند: با هماهنگی حقوقی با یک ابتکار  جناب آقاي نصرتی در مورد مسدود شدن حساب هاي شهرداري هم توضیحاتی ارایه دادند و تصر

و   مسدود شود  موجب شده حساب  شاکی  و  است  کرده  تصرف  را  ملک  که شهرداري  اي  پرونده  مسدودي حساب شد. همچنین  رفع  عمل 
 شهرداري را مختل کرده است.  

شهرداري نیز تلاش دارد در کمترین زمان  ایشان همچنین گفتند: تشکیلات حقوقی ما به هم ریخته است و به سرعت هم قابل اصلاح نیست و
 ممکن رفع مشکل نماید. 

آقاي نصرتی تأکید کردند: در کنار این نگرانی ها بپذیریم که مشکلات شهرداري به خاطر وضعیت نامناسب حقوقی به ویژه در مناطق هست که 
 در مناطق حتی یک تک کارشناس حقوقی هم نداشته ایم.

کمبود اتوبوس هاي شهري هم گفتند: براي حل این مشکل نیز جلساتی داشته ایم و براي دریافت اعتبار دولتی  شهردار محترم رشت در مورد  
 در تلاشیم.

اینکه کار احداث کارخانه صورت از  گیرد رانش صورت  ایشان در مورد رانش زمین در مرکز دفن سراوان هم یادآور شدند: خوشبختانه پیش 
است  منگرفته  جانمایی  اکنون  جانمایی  و  تا  کرده  عوض  را  قرارداد  داریم  تلاش  محترم  استاندار  با  آمده  عمل  به  مذاکرات  با  و  نداریم  اسبی 

 مناسبی صورت گیرد. باید براي مرکز دپوي زباله سراوان و شرکت کودآلی  فکر اساسی کرد.  
هکتاري به شهرداري واگذار می شود ولی با توجه به وجود    450آقاي نصرتی در مورد تحویل پارك لاکان هم گفتند: پنجشنبه سند  پارك  

اینکه   شرکت کود الی روبروي این پارك، باید فکر اساسی براي شرکت کود آلی کرد. روبروي بوستان نباید آلودگی بو و محیط باشد. ضمن 
 اطلاع داده اند که بخشی از مالکیت زمین شرکت کودآلی از مالکیت شهرداري خارج شده است. 

ي  یشان در مورد اوراق مشارکت براي اجراي پروژه ها هم تصریح کردند: باید اطمینان  به مسئولان بدهیم که قرار نیست این اوراق در بخش ها ا
 غیر عمرانی هزینه شود تا عملیاتی شود. 

ن پروژه هم دچار موانع حقوقی شده  شهردار محترم رشت در مورد اجراي تصفیه خانه سراوان هم توضیحاتی ارایه دادند و افزودند: اجراي ای
 است.  

 ایشان خواستار تشکیل جلسات بیشتر بین شورا و شهردار و مدیریت شهري شدند. 
در پایان اظهارات شهــردار، ریاست محترم شورا خواستار ارجاع لیست پروژه هاي عمرانی، میزان پیشرفت و اولویت بندي پروژه ها شدند و  

این خواست شورا به صورت مکتوب در اختیار اعضاي محترم شورا قرار گیرد و در یک جلسه دیگر موضوعات به    تصریح کردند: لازم است که
 صورت جزئی بررسی گردد. 

ند.  جناب آقاي عبدالهی هم گفتند: گزارش هاي شهردار محترم، بنده را قانع نکرده و ایشان زمان بندي هم براي اتمام پروژه ها اعلام نکرده ا
میلیون تومان که    800میلیارد و  7ه اي که در اختیار شما قرار گرفته شده در قبال پروژه هاي انجام شده است، توضیح دهید چگونه  اسنادخزان

رخورد  براي تصفیه خانه داده شده و حتی ضمانت نامه داده اید، پروژه اي که انجام نشده چرا براي آن ضمانت نامه داده شده باید با متخلفین  ب
 نمایید. 

جناب آقاي فرهام زاهد نیز خواستار تشکیل جلسات بیشتر با حضور شهردار محترم شدند و افزودند: انتظار داریم وضعیت درستی از مجموعه  
شهرداري به دست آوریم. شاید چند ماه بتوانیم مشکلات را به گذشته ارجاع دهیم ولی پس از آن قابل قبول نیست و باید به نقطه مطلوب  

 برسیم. 
هایی روبرو هستیم ادامه شهردار محترم رشت تصرح کردند: بنده نمی خواهم با نام کسی ورود کرده و مشکلات را فرافکنی کنم. ما با واقعیتدر  

واقعی  ها را به مردم بگوییم و میزان انتظار خود از مردم و مردم از ما را  و نیاز است که شورا و شهرداري به درستی کنار هم قرار گرفته و واقعیت
نماییم. باید بپذیریم کل کشور در شرایط درآمدي مطلوبی نیست و این میزان بدهی به تمامی امور ما لحظه به لحظه تاثیر می گذارد.  این  
بدهی کلان متعلق به همه ما و مردم این شهر است و اینکه بگوییم مربوط به شهردار قبلی است مشکلی حل نمی شود و شاید بخشی از این 

 ها را باید شهرداران آتی هم بپردازند.   بدهی
شهردار محترم رشت در بخش دیگري از سخنان خود گفتند: هیچ کدام از شرکتهاي حفاري پول ترانشه و مرمت را به شهرداري نپرداخته اند و  

این رو از شوراي شهر خواستند تا اجازه  این شرکتها با یک مجوز کلی دستور حفاري گرفته اند و مردم هم از شهرداري توقع دارند. ایشان از  
 اخطار داده شود تا از این پس و تا پایان سال هیچ گونه مجوز حفاري صادر نشود. 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
باید تلاش کنیم   از سخنان خود گفتند:   نیز در بخشی  پور  آقاي حاجی  با گفتگو سوء تفاهم ها را 11همچنین  عضو شورا در کنار شهردار 

دم  و شهر هم که شده باید این جبهه گیري ها را کنار بگذاریم  و این مشکلات جز با صحبت کردن رفع نمی شود.  برطرف نماییم.  به خاطر مر
 من به خاطر شهرم از شهردار پشتیبانی می نمایم.  همه دغدغه شهر را دارند و باید پاسخگوي شهر باشند. 

نان خدمات شهري شدند و همچنین خواستند تا کارت رفاهی شب یلدا تا  سرکار خانم فاطمه شیرزاد نیز خواستار پرداخت به موقع حقوق کارک
 آذر پرداخت شود. 30پیش از  

جناب آقاي فرهام زاهد نیز خواستار رسیدگی و نظارت به وضعیت شرکت هاي پیمانکاري شدند و اظهار کردند: اگر تضمین لازم از شرکتها  
گران خدمات شهري هستیم.  قطعا تخلفات قابل ملاحظه اي  صورت گرفته است و  دریافت نشود، دوباره شاهد تخلفات و اجحاف حقوق کار

تا   40بررسی ها نشان می دهد  لباس کارگران مربوط به یک سال پیش است، افزایش حقوق نداشته اند از کارگران چک سفید امضا می گیرند.  
 می گردد.درصد حقوق نگهبان ها و کارگران به منظور بیمه و امورات دیگر کسر  55

 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح:
هاي توسعه اقتصادي  برنامه"اعضاي محترم شورا به پیوست طرح  27/9/96مورخ    2268ـ نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره  1

 اعلام وصول شد.  "شهر رشت در بستر مدیریت شهري با رویکرد توسعه کسب  کار و اشتغال پایدار(تکاپو)
 مصوبات 
 ول:دستور ا

در دبیرخانه شورا اعلام   3/96/ 21مورخ    514ثبت شده به شماره    9/2/96  مورخ  272-ف  ر  ش  ـ  لایحه شهرداري رشت به شماره1
شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر دارد    28/3/96وصول شده در یکصدو نودو سومین جلسه مورخ  

واحد مسکونی و با    14بابت احداث  ریال    100/476/506ل بهزیستی استان گیلان به مبلغ  نسبت به هبه تخلفات ساختمانی اداره ک
مبلغ   ردیف  ریال    000/000/000/5کسر  وام)    41802از  کارمزد  عنوان؛  (تحت  اداري  خدمات  نمودن  و  وظیفه  ردیف  به  اضافه 

اداره کل بهزیستی    2/11/95مورخ    94903شماره  خدمات شهري بودجه سالجاري شهــرداري و با عنایت به درخواست     41701
،مبنی بر هبه تخلفات ساختمانی مذکور، با توجه به اینکه واحدهاي  22/10/95مورخ    18894استان گیلان منضم به رأي شماره  

اح و شهرسازي  راه  توسط  واگذار شده  زمین  خانوار در قطعه  زنان سرپرست  و  معلولین  و  از محرومین  داث  مذکور جهت حمایت 
پرداخت مبلغ   با توجه به بضاعت مالی نامبردگان  و  گردیده است که هم اکنون به نامبردگان واگذار شده و در آن سکونت دارند 

بینی نگردیده است اقدام  مذکور در رأي کمیسیون توسط آنان امکانپذیر نبوده و چنین اعتباري براي اداره کل بهزیستـی نیز پیش
از طرح در جلسا و مورخ    16/7/96و    17/4/96ت مورخ  نماید پس  و حقوقی شورا  بودجه  برنامه،  کمیسیون   16/7/96کمیسیون 

از کمیسیون تبادلعمــران و توسعه شهري شورا و اخذ گزارش  از بحث و  با هاي مذکور در جلسه مطرح و پس  اخذ رأي  نظر و 
ت محترم اداره بهزیستی شهرستان رشت و با هبه  مدیری  1396/ 4/9مورخ    107343/96/734پیشنهاد شهرداري حسب نامه شماره  

مددجو و توانخواه برابر لیست پیوستی مشروط به اینکه مبلغ پرداختی   14تخلفات ساختمانی اداره کل بهزیستی استان گیلان براي 
 به اتفاق آرا موافقت گردید. شهرداري صرفاً به قدرالسهم مددجویان مزبور از کل جریمه منظور گردد 

 دوم:دستور  
 دبیرخانـه در 22/8/96 مـورخ  1929  شـماره  به  شده  ثبت  22/8/96  مورخ  96-3626  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه2

شوراي اسلامی شهر رشـت مبنـی بـر اینکـه شـهرداري در نظـر دارد   13/9/96اعلام وصول شده در شانزدهمین جلسه مورخ    شورا
نسبت به اعمال هزینه و واگذاري بخشی از برنامه هاي پیش بینی شده سازمان فرهنگی و ورزشی شهرداري رشت جهت اجـراء بـه 

 2/41607ه جدید بـا مبلـغ مشخص(پیوسـتی) و از محـل ردیـف اعتبـاري  باشگاه فرهنگی ورزشی شهرداري رشت با چندین برنام
مبنـی بـر صـدور   14/4/96مورخ    1728(کمک به سازمان فرهنگی و ورزشی)خدمات شهري بودجه سال جاري، پیرو لایحه شماره  

و با توجـه  30/5/96مورخ  1129مجوز باشگاه فرهنگی ورزشی شهرداري رشت و تصویب اساسنامه باشگاه مزبور طی مصوبه شماره 
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 شوراي اسلامی شهر رشت 
به سپري شدن نیمی از سال و ارائه برنامه هاي پیشنهادي رییس باشگاه فرهنگی ورزشی شهرداري رشـت طـی درخواسـت شـماره 

کمیسیون برنامه، بودجه و حقوقی شورا و اخذ گزارش   20/9/96اقدام  نماید پس از طرح در جلسه مورخ    18/7/96مورخ    142032
نظر و اخذ رأي با پیشنهاد شهرداري به اتفاق آرا موافقت گردید و مقـرر لسه مطرح و پس از بحث و تبادلمذکور در ج  از کمیسیون

شد با توجه به اساسنامه و شرح وظایف باشگاه فرهنگی ورزشی شهرداري رشت، کلیه امور ورزشی کارکنان و تیم هاي ورزشـی نیـز 
 جزو وظایف باشگاه محسوب گردد.

 دستور سوم: 
 دبیرخانه   در  13/8/96  مورخ  1834  شماره  به  شده  ثبت  13/8/96  مورخ  96-4143  -ف  ر  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  ـ لایحه3

مورخ   جلسه  چهاردهمین  در  وصول شده  اعلام  تصویب    15/8/96شورا  و  بررسی  در خصوص  رشت  اسلامی شهر    جایزه"شوراي 
در  "ساز  و   ساخت  بخش  در  تشویقی   شهروندان   در  رضایتمندي  ایجاد  و  گذاران  سرمایه  و  سازندگان  تشویق  راستاي  (پیوستـی) 
هاي عمران و توسعه شهري و برنامه و بودجه و  شهروندي، پس از طرح در جلسات متعدد کمیسیون  رفاه   سطح  بردن   بالا   و  محترم

از کمیسیون اخذ گزارش  تبادلحقوقی شورا و  از بحث و  اخذ رأيهاي مذکور در جلسه مطرح و پس   در   لایحه تشویقی"  نظر و 
 در بیست و سه بند (پیوستی) به اتفاق آرا مورد تصویب قرار گرفت.  "ساز و ساخت بخش

  16ماده  2شوراي اسلامی شهر رشت، برابر تبصره 20/9/96و    96/ 13/9آقاي فرهام زاهد در جلسات مورخ   با توجه به غیبت  ـ سپس
ارایه توضیحات شان  نامه داخلی شوراي اسلامی شهر غیبتآیین از  اتفاق آرا  آقاي فرهام زاهد    مورد بررسی قرار گرفت که پس  به 

 شان موجه تشخیص داده شد. غیبت
ـ در ادامه پس از بحث و تبادل نظر اعضاي محترم شورا مقرر شد؛  نحوه برگزاري جلسات شورا با نظر هیأت رئیسه و رئیس شورا 

 برگزار گردد.
 تشکیل گردد.  4/10/96شنبه مورخ العاده روز دوگردید؛ جلسه بعدي شورا به صورت فوق ـ در پایان مقرر 

 با ذکر صلوات پایان یافت.  20:30جلسه رأس ساعت 
 

جلال الدین محمد    -حامد عبدالهی  –فرهام زاهد  –احمد رمضانپور    –رضا رسولی    –حجت جذب    –اسماعیل حاجی پور     حاضرین در جلسه :
 سید امیرحسین علوي   -محمد حسن علی پور    –محمدحسن عاقل منش    –فاطمه شیرزاد    –شکریه  
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